
 
 
  

Z A P I S N I K 
 
1. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 31. maja 2018, ob 16.30 uri, 

v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Uroš Kuzman, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete 
in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO 
PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Ana Žehelj (namestnica Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), 
Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Franc Janež (namestnik 
MDO PD  Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Peter Bajec (Komisija za alpinizem), Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za 
planinske poti), Iztok Cukjati (namestnik Komisije za gorske športe), Valentin Rezar (Gospodarska 
komisija) in Atila Armentano (Komisija za turno kolesarstvo) 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in 
Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo). 
Vabljeni: Antonija Valenčič (predsednica Volilne komisije PZS).  
Opravičeno odsotni: Manja Rajh (Savinjski MDO) in Rudolf E. Skobe (MDO Dolenjske in Bele Krajine). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in jim zaželel dobrodošlico. 
Povedal je, da je prisotnih 24 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 100 % sklepčnost.  
Pod točko 14. v roku ni prišlo najav, pod točko 15. pa sta teme najavila Jurček Nowakk in Matej 
Planko. 
SKLEP 1/31-05-2018: Upravni odbor PZS potrjuje dnevni red 1. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Poročilo z volilne skupščine z dne 21. 4. 2018  
2. Oblikovanje novega upravnega odbora in potrditev mandatov članic in članov  
3. Informacija o načinu dela upravnega odbora  
4. Pregled zapisnika 20. seja Upravnega odbora PZS, z dne 15. 3. 2018  
5. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
6. Imenovanja in ugotovitveni sklepi  
7. Rebalans finančnega načrta PZS 2018  
8. Tematike s področja planinskega planinskih poti  

a) Informacija o Zboru markacistov 
b) Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO KPP 
c) Spremembe v katastru planinskih poti 
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9. Izbris Koče na Klopnem vrhu iz registra planinskih objektov  
10. Tematika s področja alpinizma  

a) Informacija o Zboru alpinistov 
b) Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO KA 

11. Tematika s področja turnega kolesarjenja  
a) Informacija o Zboru turnih kolesarje 
b) Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO KTK 

12. Informacija o Zboru športnih plezalcev  
13. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2019  
14. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
15. Razno  
 

Ad. 1. Poročilo z volilne skupščine z dne 21. 4. 2018 

Jožef Bobovnik je podal poročilo s skupščine, katera je potekala brez posebnosti. Vse je bilo zapisano 
v zapisniku. Matej Planko se je zahvalil PD Šoštanj za organizacijo in pohvalil dobro udeležbo 
delegatov. Razprave ni bilo. 
 
Ad. 2. Oblikovanje novega upravnega odbora in potrditev mandatov članic in članov  

Antonija Valenčič je povzela poročilo volilne komisije in podala sklep v glasovanje. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 2/31-05-2018:  Upravni odbor PZS na podlagi 4. člena Poslovnika UO PZS, ugotavlja sestavo 
Upravnega odbora PZS v mandatu 2018 – 2022:  

- Predsednik: Jože Rovan,  
- Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek,  
- na skupščini PZS izvoljeni člani UO PZS: Bojan Rotovnik, Uroš Kuzman, Brigita Čeh, Jožef 

Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete in Anton Progar   
- predsedniki MDO PD, izvoljeni na sestankih MDO PD pred skupščino: Igor Oprešnik (MDO 

Podravja), Jože Prah (MDO Zasavja), Mirko Tovšak (MDO Koroške), Štefan Kozak (MDO 
Pomurja), France Benedik (MDO Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO Posočja), Jurček 
Nowakk (MDO Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO), Marinka 
Koželj Stepic (MDO Ljubljane), Miro Mlinar (MDO Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO Dolenjske in Bele Krajine). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 3. Informacija o načinu dela upravnega odbora 

Jože Rovan je predstavil način dela in sodelovanja upravnega odbora, ki bo potekalo tako, kot do 
sedaj. Seje bodo 4-5 krat letno ob četrtkih popoldan, gradivo bo poslano članom UO PZS in NO PZS v 
rokih kot določa poslovnik. Seje se snemajo, posnetek se hrani 2 leti. Odpravke sklepov se pošlje v 
roku 30 dni po seji. Pravilniki se bodo obravnavali v dveh fazah, na sejo naj udeleženci pridejo 
pripravljeni. Druga seja UO PZS bo predvidoma 20. 9. 2018 in tretja 15. 11. 2018. 
Matej Planko je dodal, da bodo novi predsedniki MDO PD in načelniki komisij in odborov PZS dobili 
dostop do Naveze. Razprava: Igor Oprešnik je prosil, da se zadnje gradivo pošlje vsaj 6 dni pred sejo, 
da ga lahko v MDO PD obravnavajo. 
 
Ad. 4. Pregled zapisnika 20. seja Upravnega odbora PZS, z dne 15. 3. 2018 

Matej Planko je povedal, da so pripombe na zapisnik podali Ana Kreft, Miro Mlinar, Miro Eržen in  
Danilo Škerbinek, katere so bile smiselno upoštevane. 
SKLEP 3/31-05-2018: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 20. seje upravnega odbora z dne 
15.3.2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 5. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Organizirali smo novinarsko konferenco pred začetkom tekmovalne sezone v športnem 

plezanju, ki so jo slovenski tekmovalci odlično začeli z medaljami skoraj na vsaki tekmi.  
• Organizirali smo redno letno in volilno skupščino PZS v Šoštanju, na kateri je bilo izvoljeno 

novo vodstvo. 
• Skupaj z društvi iz Primorske smo na Krasu organizirali orientacijsko ligo SPOT 2018  z 

zaključkom v Komnu 
• Sodelovali smo pri organizaciji slovesnega vstopa Jezerskega v mrežo Gorniške vasi, PZS je 

nacionalni nosilec tega mednarodnega projekta.  
• Organizirano je bilo državno prvenstvo osnovnih in srednjih šol v športnem plezanju. 
• Medijem smo predstavili projekt OSP – Opremimo slovenska plezališča. 
• Sodelovali smo na 2. mednarodnem tekmovanju Triglav The Rock Ljubljana.  
• Sodelovali smo na 23. slovenskih dnevih knjige v Ljubljani. 
• Udeležili smo se tradicionalnega srečanje vodstev HPS in PZS, ki je tokrat bilo na Krasnem na 

Hrvaškem. 
• Udeležili smo se redne skupščine IFSC v Innsbrucku (Avstrija) in BMU, ki je bila tokrat v Bursi 

(Turčija). 
• Izvedli smo spletno anketo za planinska društva. 
• Objavili smo razpis s področja planinskega gospodarstva - koriščenje helikopterskih prevozov 

za ekološko sanacijo planinskih koč. 
• Objavili smo razpis za sofinanciranje planinskih taborov. 
• Tudi letos bo mogoče od 1. 6. do 30. 9. 2018 na Petrolovih bencinskih servisih  kupiti 

članarino PZS. 
• Licenčna usposabljanja za vodnike so v glavnem zaključena. Druga usposabljanja so v polnem 

teku. 
• Začeli sta se akciji Gremo v hribe in Očistimo naše gore, pri katerih sodeluje tudi PZS, letos z 

večjim poudarkom na planinskih poteh in delu markacistov. 
• Izvedli smo 3. seminar za oskrbnike planinskih koč, ki sta ga organizirala GK in Višja strokovna 

šola za gostinstvo in turizem Bled. 
• Izvedeni so bili zbori KA, KŠP, KTK in KPP, po katerih imajo KA, KTK in KPP novo vodstvo.  
• S tekmo na Okrešlju se je končal slovenski pokal v turnem smučanju. 
• KTK skupaj s KGK Volja iz Skale izvaja šolo turnega kolesarjenja v Ljubljani, v prostorih PZS, 

šolo financira Športna zveza Ljubljane 
• Delovna skupina Planinstvo za invalide/OPP je prejela priznanje za promocijo učenja in znanja 

odraslih. 
• Sodelovali smo na okrogli mizi Okolju prijazen turizem: pritiski, dobre prakse in smernice UP 

FTŠ Turistice v Portorožu. 
• Pridobili smo generalnega sponzorja za reprezentance v športnem plezanju, to je Prva osebna 

zavarovalnica. 
• Parlamentarnim političnim strankam smo poslali vprašanja vezana na tematiko planinstva. 
• Pripravili smo navodila kako implementirati Uredbo o varovanju osebnih podatkov. 
• Slovenija planinari – sofinancirali smo prib. 50 dogodkov v vrednosti 200 – 500 eur. 
• Povabilo na Dan slovenski planinskih doživetij, ki bo 16. 6. 2018 na Rogli.  

 
Miro Eržen je predstavil mednarodno mrežo Gorniških vasi (Bergsteigerdörfer) kjer združuje kraje, ki 
svoj turizem razvijajo na temeljih gorniške tradicije, predvsem pa osnovnih gorniških dejavnosti, brez 
velike turistične infrastrukture in s trajnostnim pristopom. Gorniške vasi tako na poseben način 
izpolnjujejo cilje Alpske konvencije, ki stremi k trajnostnemu razvoju v celotnem alpskem 
prostoru. Projekt vodijo planinske zveze Avstrije (ÖAV), Nemčije (DAV), Južne Tirolske (AVS), Italije 
(CAI) in Slovenije (PZS). Na sončni strani Alp je nosilec projekta Planinska zveza Slovenije, podpirata pa 
ga Ministrstvo za okolje in prostor, ki skrbi za izvajanje Alpske konvencije v Sloveniji, in Ministrstvo za 

https://gorniskevasi.pzs.si/
http://www.bergsteigerdoerfer.org/
http://www.alpconv.org/sl/convention/default.html
https://www.alpenverein.at/portal/index.php
https://www.alpenverein.de/
http://www.alpenverein.it/de/information/index-1.html
http://www.cai.it/
https://www.pzs.si/
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gospodarski razvoj in tehnologijo. Trenutno je vključenih 25 krajev v Avstriji, na Bavarskem, Južnem 
Tirolskem, v Italiji in Sloveniji, kjer je pionir gorniških vasi Jezersko, letos pa vstopajo še nemški Kreuth, 
južnotirolski Lungiarü in italijanski Val di Zoldo. Prva pri nas je vstopila Občina Jezersko 26. maja 2018 v 
okviru Dneva Alpske konvencije in se tako skupaj s Planinsko zvezo Slovenije zavezala trajnostnemu 
turizmu, osnova katerega je gibanje v gorskem svetu na osnovi lastnih moči in brez velike tehnične 
infrastrukture, z odgovornim odnosom do narave in spoštovanjem kulturne in naravne dediščine kraja. 
 
Jurček Nowakk se je v imenu Delovne skupine Planinstvo za invalide/OPP zahvalil bivšemu vodstvu PZS 
in jim izročil zahvale. Predal je tudi prejeto priznanje za promocijo učenja in znanja odraslih 2017. 
 
Ad. 6. Imenovanja in ugotovitveni sklepi 

Jože Rovan je v glasovanje podal sklepe: 
 
SKLEP 4/31-05-2018: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS ter na podlagi 32. člena 
Statuta PZS, izdaja soglasje k imenovanju Mateja Planka za generalnega sekretarja PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Odbor za usposabljanje in preventivo PZS v sestavi: Uroš Kuzman (PD Velenje), Franc 
Kadiš (PD Dravograd), Nejc Pozvek (Posavski alpinistični klub), Matevž Bizjak (PD Rašica), Sandi 
Kelnerič (PD Onger Trzin), Tadej Debevec (PD Rašica). Upravni odbor PZS se seznani, da bo 
predsednik PZS na podlagi 28. in 35. člena Statuta PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za vodjo 
odbora predlagal Uroša Kuzmana. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 6/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Odbor za članstvo PZS v sestavi: Tone Jesenko (PD Brežice), Aldo Zubin (OPD Koper), 
Bojan Brezovar (PD Polet Šentrupert), Irena Pečavar Čarman (PD LPP), Damjana Čadež (PD Cerkno) 
in Matej Kortnik (PD Šoštanj). Upravni odbor PZS se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. in 
35. člena Statuta PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za vodjo odbora predlagal Toneta 
Jesenka. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/31-05-20 18: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog 
predsednika PZS imenuje Odbor za založništvo in informiranje PZS v sestavi: Bojan Rotovnik (PD 
Šoštanj), Žarko Rovšček (PD Tolmin), Slavica Tovšak (PD Jakob Aljaž), Dušan Petrovič (PD Domžale) 
in Jožef Bobovnik (PD Fram). Upravni odbor PZS se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. in 
35. člena Statuta PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za vodjo odbora predlagal Bojana 
Rotovnika. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Odbor Planinstvo za invalide v sestavi: Jurček Nowakk (PD Moravče), Maja Bobnar (PD 
Moravče), Marjeta Čič (PD Moravče), Tjaša Filipčič (PD Moravče), Igor Oprešnik (KPD Hej, gremo 
naprej) in Lidija Slatner (PD Moravče). Upravni odbor PZS se seznani, da bo predsednik PZS na 
podlagi 28. in 35. člena Statuta PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za vodjo odbora predlagal 
Jurčka Nowakka. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Odbor za pravne zadeve PZS: Borut Vukovič (PD Pohodnik Novo mesto), Zdenka Pešec 
(PD Laško), Darko Bukovinski (PD Brežice), Jože Melanšek (PD Velenje) in Mihael Kersnik (PD Dovje- 
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Mojstrana). Upravni odbor PZS se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. in 35. člena Statuta 
PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za vodjo odbora predlagal Boruta Vukoviča. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 65. člena Statuta PZS, 9. člena Pravilnika o 
raziskovalni dejavnosti in o delu raziskovalne skupine PZS in na predlog predsednika PZS imenuje 
Raziskovalna skupino PZS v sestavi: Peter Mikša (PK Rogaška Slatina), Nejc Pozvek (Posavski AK), 
Irena Mrak (PD Križe), Matija Zorn (PD LJ Matica), Tadej Debevec (PD Rašica), Herman Berčič (PD 
Domžale). Upravni odbor PZS se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. člena Statuta PZS in 
9. člena pravilnika članom skupine, ko bodo imenovani, za vodjo skupine predlagal Petra Mikšo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/31-05-2018:Upravni odbor PZS na podlagi četrtega odstavka 15. člena Statuta PZS in 3. 
člena Dogovora o sodelovaje med PZS in GRZS, imenuje predstavnike v Odboru Gore in varnost: 
Martin Šolar (PD Bohinjska Bistrica), Miha Pavšek (PD Onger Trzin) in Jožef Bobovnik (PD Fram). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 12/31-05-2018: Upravni odbor PZS se seznanja s predstavniki PZS v mednarodnih in sorodnih 
organizacijah: 
 
Predstavniki PZS v domačih organizacijah: 

• Predstavnik PZS v svetu TNP: Miro Eržen, od 2016 do 2019 – na predlog predsednika imenuje 
UO PZS 

• Član IO Olimpijskega komiteja Slovenije do decembra 2018: Bojan Rotovnik – kandidaturo 
potrjuje predsedstvo 

• Predstavnika MK PZS v Mladinskem svetu Slovenije: Matej Ogorevc, Barbara Bajcer – 
imenuje MK s soglasjem predsedstva 

• Predstavnik PZS v Katedri za gorništvo, športno plezanje in aktivnosti v naravi Fakultete za 
šport Univerze v Ljubljani: Franc Kadiš (do preklica) – na predlog predsednika imenuje UO 
PZS 

• Predstavnik v Komisiji za evropske pešpoti: Danilo Sbrizaj, Uroš Vidovič, do preklica – na 
predlog predsednika imenuje UO PZS 

• Ustanova Avgusta Delavca: Andrej Brvar v nadzornem odboru 
 
Predstavniki PZS v UIAA: 

• Gorniška komisija (Mountaineering): Matjaž Šerkezi 2012 - 2020 (polnopravni član - 2. 
mandat) – imenuje OUP s soglasjem predsedstva 

• Komisija za ledno plezanje (Ice Climbing): Andrej Pečjak 2007 - 2019 (polnopravni član - 3. 
mandat) – imenuje KGŠ s soglasjem predsedstva 

• Mladinska komisija (Youth Commission): Barbara Bajcer 2016 - 2020 (polnopravna članica - 
1. mandat) – imenuje MK s soglasjem predsedstva 

• Pravna komisija (Legal Experts Working Group - LEWG): Damjan Omerzu 2016 – 2020 
(polnopravni član - 1. mandat, pred tem en mandat dopisni član) – imenuje OUP ali Odbor za 
pravne zadeve s soglasjem predsedstva 

• Komisija za varstvo narave (Mountain Protection): Irena Mrak 2016-2020 (dopisna članica - 
1. mandat) – imenuje KVGN s soglasjem predsedstva 

• Zdravniška komisija (Medical Commission): Tomaž Goslar 2016 - 2020 (dopisni član - 1. 
mandat) – imenuje OUP s soglasjem predsedstva 

 
Predstavnik PZS v EUMA: 

• predsedstvo: Bojan Rotovnik (podpredsednik), 2017 – 2021 – kandidaturo potrdil UO PZS 
Predstavnik PZS v BMU: 
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• Izvršni odbor: Bojan Rotovnik, 2015 - 2019 
 
Predstavniki PZS v CAA: 

• Komisija za koče in poti: Miro Eržen (predsednik), do preklica – imenuje GK s soglasjem 
predsedstva 

• Komisija za planinske športe, usposabljanje in varnost: Klemen Medja, namestnik Franc 
Kadiš, do preklica – imenuje OUP s soglasjem predsedstva 

• Komisija za varstvo narave in urejanje alpskega prostora: Irena Mrak, do preklica – imenuje 
OUP s soglasjem predsedstva 

 
Programski svet PUS Bavšica: 

• Vanja Blažica (PD Ajdovščina), do 2019 – imenoval UO PZS 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/31-05-2018: Upravni odbor PZS na poziv Ustanove Okrešelj in na predlog predsednika 
PZS za člana uprave Ustanove Sklad Okrešelj za mandat 2018-2022 imenuje Martina Šolarja (PD 
Bohinjska Bistrica, podpredsednika PZS). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 14/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 15. člena Statuta PZS razreši 
predstavnika PZS v KEUPS Danila Sbrizaja (PD LPP) in imenuje za predstavnico PZS v KEUPS Lilijano 
Uršič (OPD Koper) do preklica. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 15/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog 
predsednika PZS razreši predstavnika PZS v Katedri za gorništvo, športno plezanje in aktivnosti v 
naravi Fakultete za šport Univerze v Ljubljani Franca Kadiša (PD Dravograd) in imenuje Uroša 
Kuzmana (PD Velenje). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 16/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS, na podlagi Meril za 
dvonamensko rabo planinskih poti in na predlog predsednika PZS za vodjo Strokovnega odbora za 
izvajanje kriterijev o dvonamenski rabi planinskih poti PZS imenuje Romana Ponebška (PD Litija in 
podpredsednik PZS). Upravni odbor PZS pooblašča Komisijo za planinske poti, Komisijo za varstvo 
gorske narave in Komisijo za turno kolesarjenje, da v strokovni odbor imenujejo po enega člana. Do 
imenovanja članov odbora s strani komisij to funkcijo opravljajo načelniki KPP, KVGN in KTK. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 17/31-05-2018: Upravni odbor PZS pooblašča predsedstvo PZS, da imenuje praporščaka PZS 
in njegovega namestnika ter o tem seznami UO PZS na prvi seji po imenovanju. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Rebalans finančnega načrta PZS 2018 

Matej Planko je povedal, da skupni prihodki v rebalansu finančnega načrta znašajo 2.291.376 €, glede 
na podrobni finančni načrt se je vrednost povečala za 9 %. Največje % povečanje je pri sredstvih iz 
letnega programa športa, sledi Urad za mladino in postavka ostalo, kjer so med drugim zbrane tudi 
vrednosti projektov. Pri slednji je do povečanja prišlo zaradi odobrenih sredstev s strani Eko sklada in 
Ministrstva za zdravje. Povečanje je načrtovano tudi pri lastni dejavnosti, predvsem pri komisiji za 
planinske poti (večji prihodki pri usposabljanjih in vzdrževanju poti), sponzorstvu in donacijah. S 
Fundacije za šport še nismo prejeli vseh odločb, od priprave rebalansa do danes sta le še dve novi, in 
sicer za planinska taborjenja (3.200 €) in nov program Planinska šola – osnova za varno hojo v gore 
(2.900 €).  
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Urša Mali je dodala, da so na podlagi načrtovanih prihodkov načrtovane vrednosti odhodkov po 
posameznih komisijah in stroškovnih mestih. Skupni odhodki znašajo 2.290.040,30 € in so za 9 % večji 
od vrednosti v finančnem načrtu. Povečanje vrednosti je vidno pri komisijah za alpinizem, športno 
plezanje in gorske športe ter pri splošnih stroških, in sicer zaradi večjih odobrenih sredstev iz letnega 
programa športa (več priprav, odprav, nakup reprezentančnih oblačil). Prav tako bo mladinska 
komisija lahko izvedla več programov, ki bodo sofinancirani s strani Urada za mladino. Povečani so 
tudi skupni materialni stroški, predvsem zaradi dokončanja del v poslovnih prostorih. Manjše stroške 
pričakujejo v vodniški komisiji in komisiji za turno kolesarstvo (manj prijav za usposabljanja). Na 
osnovi teh podatkov načrtujemo tudi za leto 2018 presežek prihodkov nad odhodki. V razpravi sta 
sodelovala Jurček Nowakk in Miro Mlinar. 
 
SKLEP 18/31-05-2018: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2017, potrjuje rebalans 
proračuna PZS za leto 2018 v predlagani obliki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Sledil je 20 minutni odmor in slikanje novih članov Upravnega odbora PZS. 
 
Ad. 8. Tematike s področja planinskega planinskih poti 

a. Informacija o Zboru markacistov 

Bogdan Seliger je povzel, da je volilni zbor potekal na Bledu. IO KPP šteje 5 članov in upa na dobro 
sodelovanje. Razprave ni bilo. 
 

b. Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO KPP 

SKLEP 19/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi točke c prvega odst. 32. člena Statuta PZS, 
daje soglasje k vodstvu Komisije za planinske poti PZS v sestavi: načelnik Bogdan Seliger (PD Horjul) 
in člani Jurij Videc (PD Laško), Stanislav Vidovič (PD Kočevje), Uroš Vidovič ( PD Ptuj), Lilijana Uršič  
(OPD Koper) in Bojan Završnik (PD Završnica). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c. Spremembe v katastru planinskih poti 

SKLEP 20/31-05-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Cerknica odpre in je skrbnik novega odseka lahke 
planinske poti »Selšček-Goli vrh S« in se odsek nove planinske poti vnese v evidenco planinskih 
poti Planinske zveze Slovenije. Pri ureditvi poti mora PD Cerknica upoštevati določbe Zakona o 
planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti bo PZS posredovala podatke v 
potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 21/31-05-2018: UO PZS soglaša na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti, da Planinsko društvo Krka Novo mesto opusti odsek planinske poti 
»Logarjev kogel Z–Logarjev kogel JV« (ID558), ki poteka po cesti. Spremembo statusa se vnese v 
evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri postopku opustitve odseka mora Planinsko 
društvo Krka Novo mesto upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 22/31-05-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Krka Novo mesto opusti odsek planinske poti »Žaga 
Rog–Veliki Rog« (ID 5833). Pot se izbriše iz evidence planinskih poti Planinske zveze Slovenije. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 23/31-05-2018:  UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Ribnica opusti odsek poti Motel Jasnica Z–Krenov laz 
(ID3108). Pot se izbriše iz evidence planinskih poti Planinske zveze Slovenije. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 24/31-05-2018:  UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Trebnje opusti odsek planinske poti »Čatež-Velika 
Loka« (ID620). Spremembo statusa se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. 
Pri postopku opustitve odseka mora Planinsko društvo Trebnje upoštevati določbe Zakona o 
planinskih poteh. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 25/31-05-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Kranj odpre in je skrbnik novega odseka lahke 
planinske poti »Nemilje-Jamnik« in se odsek nove planinske poti vnese v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri ureditvi poti mora PD Kranj upoštevati določbe Zakona o planinskih 
poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti bo PZS posredovala podatke v potrditev 
pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 26/31-05-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Kranj odpre in je skrbnik novega odseka lahke 
planinske poti »Jamnik-Bela Peč« in se odsek nove planinske poti vnese v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri ureditvi poti mora PD Kranj upoštevati določbe Zakona o planinskih 
poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti bo PZS posredovala podatke v potrditev 
pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 27/31-05-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Kranj opusti odsek planinske poti Nemilje–Zabrekve S 
(ID1443, oz. G2222) in namesto njega vzpostavi novo pot Nemilje-Prevoje. Opuščeni odsek 
planinske poti se izbriše iz evidence planinskih poti Planinske zveze Slovenije in se odsek nove 
planinske poti vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri ureditvi poti mora PD 
Kranj upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti bo 
PZS posredovala podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Razprava: Igor Oprešnik je predlagal, da se spremembe planinskih poti objavijo v Planinskem 
vestniku. Jože Rovan mu je odgovoril, da bodo vse spremembe redno objavljene na spletni strani KPP 
oz. v novicah PZS. 
 
Ad. 9. Izbris Koče na Klopnem vrhu iz registra planinskih objektov 

Valentin Rezar je povedal, da so aprila po elektronski pošti prejeli obvestilo lastnika koče, da želijo 
kočo zapreti. GK je v dopisni seji sprejela sklep, da je koča zapre. Lastnik jim je zagotovil, da bodo žigi 
SPP ostali v škatli na vrhu. V razpravi so sodelovali Mirko Tovšak, Bogdan Seliger in Marinka Koželj 
Stepic. 
SKLEP 28/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi sklepa IO Gospodarske komisije PZS, na 
predlog lastnika koče, v skladu s 6. in 7. členom Pravilnika o planinskih kočah, bivakih in planinskih 
učnih središčih, potrjuje izbris Koče na Klopnem vrhu iz registra planinskih objektov. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 



 
 

1. seja UO PZS 31. 05. 2018  Stran 9 od 10 

 

Ad. 10. Tematika s področja alpinizma 

a. Informacija o Zboru alpinistov 

Peter Bajec je povzel, da je 20. 3. 2018 potekal volilni zbor. Nova sestava IO KA šteje 7 članov. 
 

b. Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO KA 
SKLEP 29/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi točke c prvega odst. 32. člena Statuta PZS, 
daje soglasje k vodstvu Komisije za alpinizem  PZS v sestavi: načelnik Peter Bajec (AO Železničar 
Ljubljana), namestnik načelnika Oto Žan (AO Radovljica) in člani Matic Košir (AO Jesenice), Blaž 
Navršnik (AO TAM), Jasna Pečjak (AO Domžale), Miha Habjan (Akademski AO), Nejc Pozvek 
(Posavski AO) in usposabljanja Alen Marinović (Šaleški AO).  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 11. Tematika s področja turnega kolesarjenja 

a. Informacija o Zboru turnih kolesarjev 
Atila Armentano je povzel, da je 28. 3. 2018 potekal volilni zbor v Ljubljani, ki je bil zelo dobro 
obiskan. Zbor je bil sklepčen in so sprejeli program dela.   

b. Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO KTK 
 
SKLEP 30/31-05-2018: Upravni odbor PZS na podlagi točke c prvega odst. 32. člena Statuta PZS, 
daje soglasje k vodstvu Komisije za turno kolesarstvo  PZS v sestavi: načelnik Atila Armentano (PD 
Kranj) in člani Tomaž Lampelj (PD Pošte in Telekoma), Tomaž Penko (PD Postojna), Karmen Razlag 
(PD Jakoba Aljaža), Marjan Pučnik-Maac (PD Ruše), Boštjan Golež (PD Dramlje), Matija Klajnšček 
(PD Dramlje), Uroš Ribič (PD Tržič), Franci Razpet (PD Zagorje ob Savi). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 12. Informacija o Zboru športnih plezalcev 

Aleš Pirc je povedal, da je sredi marca potekal zbor. Udeležba je bila skromna, vendar so bili sklepčni. 
Sprejeli so tekmovalni pravilnik za leto 2018. Letos je 8% več licenc kot lani. Ostalo je šlo po planu. 

Ad. 13. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2019 

Matej Planko je povedal, da so bili datumi objavljeni v gradivu, zato je na glasovanje podal sklep: 

SKLEP 31/31-05-2018: Upravni odbor sprejema datume osrednjih prireditev PZS v letu 2019: 
- Skupščina PZS - 13. april 2019 
- Dan slovenskih planinskih doživetij -  15. junij 2019 
- Podelitev najvišjih priznanj PZS - 7. december 2019 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 14. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Pod to točko ni bilo prijav. 
 
Ad. 15. Razno 

Jurček Nowakk je postavil vprašanje ali bo kje omenjala 210-letnica izmerjenega Triglava, ter kdo 
presoja, katere vsebine bodo objavljene na spletni strani PZS. Damjan Omerzu je predstavil novo 
evropsko uredbo GDPR, pri kateri se je razvila obširna razprava. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.35. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
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Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
2. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 20. septembra 2018, ob 

16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Uroš Kuzman, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Jože Stanonik 
(namestnik MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško 
Bistriškega območja), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), 
Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Blaž Navršnik (namestnik načelnika 
Komisije za alpinizem), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske narave), Bogdan Seliger (Komisija 
za planinske poti), Valentin Rezar (Gospodarska komisija) in Tomaž Lampelj (namestnik načelnika 
Komisije za turno kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), 
Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Urša Mali (strokovna sodelavka za 
računovodstvo). 
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Vabljeni: Matjaž Črnigoj (Inštitut za ekonomska raziskovanja) 
Opravičeno odsotni: Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Irena Mrak (podpredsednica PZS), Bojan 
Rotovnik (voljen član UO PZS), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Barbara Bajcer (Mladinska 
komisija),  Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe) in Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 18 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 75 % sklepčnost.  
Matej Planko je predlagal, da se točka 3 zamakne na kasnejši dnevni red zaradi odsotnosti 
poročevalca. 
SKLEP 1/20-09-2018: Upravni odbor PZS potrjuje dnevni red 2. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 79,2 % sklepčnost.  
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 1. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Predstavitev Študije ekonomskih in družbenih učinkov planinskih poti in planinskih koč ter 
    planinstva  
4. Vmesno poročilo o članstvu v letu 2018  
5. Informacija o finančnem poslovanju PZS januar - julij 2018  
6. Načrt upravljanja nepremičnin PZS - II. obravnava  
7. Spremembe in dopolnitve Poslovnika o delu UO PZS  
8. Planinsko gospodarstvo: 

a) Sklad planinskih koč  



 
 

2. seja UO PZS 20. 09. 2018  Stran 2 od 8 

 

b) Izbris Koče na Črnem vrhu iz registra planinskih objektov  
c) Poročilo delovne skupine za kočo na Korošici  
d) Informacija o Ribniški koči  

9. Kataster planinskih poti  
10. Informacija o delovanju komisij PZS  
11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
12. Razno 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 1. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da na zapisnik ni bilo pripomb. Razprave ni bilo. 
Prisotnih je 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost.  
SKLEP 2/20-09-2018: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 1. seje upravnega odbora z dne 31. 5. 
2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

- Uspešno smo izvedli Dan slovenskih planinskih doživetij na Rogli. 
- Izvedli smo dan markacistov, ki je bil na Koroškem v soorganizaciji MDO PD Koroške. 

Udeležilo se ga je 133 markacistov. 
- Z Zavodom za varstvo kulturne dediščine Slovenije smo sodelovali pri pripravah na 

odstranitev Aljaževega stolpa in transportu v dolino na popravilo. 
- Obiskovalce gorskega sveta in medije smo obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na 

posebnosti, obveščali smo jih tudi o planinskih kočah in o delovanju prostovoljnih 
vodnikov PZS. 

- Skupaj s spletnim portalom Siol.net  smo izvedli zelo odmeven izbor naj planinske koče. V 
10 tednih je bilo oddanih skoraj 70.000 glasov. Za naj planinsko kočo 2018 je bil razglašen 
Valvazorjev dom pod Stolom. Prvič smo izbirali tudi naj visokogorsko planinsko kočo, ta 
naziv si je pridobila Koča na Klemenči jami pod Ojstrico.  

- Člani predsedstva PZS so se udeležili Skupščine CAA v Torinu. Ob tem so se udeležili tudi 
skupščine članic združenja za reciprociteto. 

- Planinska založba je izdala koledar, zemljevid TNP, zemljevid Storžič in Košuta. Tik pred 
izidom je novi vodnik po Slovenski planinski poti.  

- Na 311 bencinskih servisih Petrola smo tudi v letu 2018 v obdobju junij-avgust prodajali 
članarino PZS. To možnost je izkoristilo 718 članov, lani 475 članov.  

- Naši športni plezalci so odlično nastopili na svetovnem prvenstvu v športnem plezanju v 
Innsbrucku. Janja Garnbret je postala svetovna prvakinja v kombinaciji in balvanih ter 
podprvakinja v težavnosti. Gregor Vezonik je osvojil tretje mesto v balvanih. Odlična 
tretja sta bila tudi paraplezalca Tanja Glušič in Gregor Selak. 

- Uspešno je bila izvedena odprava na Latok 1, vrh v Karakoromu. Odpravo so sestavljali 
Luka Stražar, Aleš Česen in Tom Livingstan. Ker je bil vrh osvojen po 40 letih in 25 
neuspešnih odpravah, je požel veliko medijske pozornosti.  

- S Planinskim vestnikom in podjetjem Cewe smo organizirali nagradni fotonatečaj 
#LjubimGore. 

- Vse poletje skupaj s PD po vsej Sloveniji organiziramo akcijo Slovenija planinari, ki 
spodbuja gibanje in rekreacijo v naravi. 

- Nama d.d. je zaradi prenove pročelja veleblagovnice podala zahtevo za prestavitev 
spominske table ob 120 obletnici ustanovitve SPD. Za njih je edina sprejemljiva lokacija 
na stebru desno od vhoda, vsi naši predlogi so bili zavrnjeni.  Pri demontaži se je 
spominska plošča poškodovala. Podjetje Mineral bo doniralo novo tablo.  

Najave:  
- V prihajajočem vikendu bo potekala v 10 planinskih kočah akcija Gluhi strežejo v planinskih 

kočah. 
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- 29. in 30. septembra bo v Kranju že 23. tekma za svetovni pokal v športnem plezanju 
 
 
 
 
Ad. 4. Vmesno poročilo o članstvu v letu 2018  

Tone Jesenko je povzel, da smo imeli lansko leto na dan 30.8. zabeleženih 54.638 članov, letos pa 
55.594 članov, kar pomeni približno 1,7 % dvig članstva. Za končno primerjavo bo potrebno počakati 
do konca leta, ko bodo obračuni zaključeni. Opažena je večja ažurnost vpisovanja članov v Navezo.   
V porastu je včlanjevanje  preko kanalov PZS (spletna stran, pisarna PZS, Petrol, Selectbox).  Za to 
možnost včlanjevanja njihovih članov je trenutno odločenih 206 društev, kar predstavlja 72 % vseh 
društev. Na dan 30. 8. 2018, je bilo takšnih članov 3636, kar predstavlja 6,5 % članstva PZS. Včlanitev 
preko spletne strani www.pzs.si je začela delovati leta 2012 in je možnost, ki je v največjem porastu z 
vidika števila članov, ki to možnost izkoristi.  
Plačilo članarine je omogočeno tudi v pisarni PZS. Tudi tukaj je skozi leta zaznati močan porast, ki je 
lansko leto v celotnem letu obsegal že 928 vplačanih članarin. V letošnjem letu na število prodanih 
članarin vpliva tudi sprememba lokacije PZS, končna primerjava pa bo možna konec leta.  
Selectbox je prodajna mreža darilnih kartic, med katerimi je na voljo tudi darilna kartica za članarino 
PZS.  Razprave ni bilo. 
 
 
Ad. 5. Informacija o finančnem poslovanju PZS januar - julij 2018 

Matej Planko je povedal, da bistvenih odstopanj od načrtovanega ni. Finančna delovanja komisij so 
pod nadzorom. Urša Mali je povedala, da so v poročilo vključene knjižbe do 20. avgusta 2018. 
Vrednosti prvih sedmih mesecev so primerjane z vrednostmi iz rebalansa za letošnje leto. V prvih 
sedmih mesecih letošnjega leta je PZS zabeležila 47 % načrtovanih odhodkov in 50 % načrtovanih 
prihodkov. Prihodki, ki se nanašajo na celo leto (npr. članarina, naročnina na Planinski vestnik, 
odobrena sredstva Fundacije in Ministrstva) so upoštevani sorazmerno za sedem mesecev – tako 
imenovani razmejeni prihodki. Drugi prihodki (iz lastne dejavnosti, sponzorstva, donacije) so pa 
knjiženi takrat, ko se izdajo računi oz. so sredstva nakazana na transakcijski račun.  
Ker vse naše dejavnosti niso razporejene enakomerno čez leto, so pri nekaterih stroškovnih nosilcih 
vidijo večja odstopanja prihodkov oz. odhodkov od povprečja za sedem mesecev: planinski sklad (ni 
še bilo izdanega sklepa za nakazilo sredstev skrbnikom planinskih poti iz sklada planinskih poti in 
planinskih koč), splošno (večje načrtovane postavke iz tega sklopa -SP Kranj in nekateri projekti bodo 
zaključene šele v prihodnjih mesecih do konca leta), planinska trgovina (do konca julija je izšel le 
Planinski zabavnik 2, vse druge za letošnje leto načrtovane nove edicije bodo izšle v prihodnjih 
mesecih), komisija za alpinizem (odprave se knjižijo po vrnitvi), komisija za gorske športe (zahtevki za 
odobrena sredstva še niso bili oddani), gospodarska komisija (glavni prihodek dobi iz reciprocitete, ki 
se knjiži ob prilivu, in sicer konec decembra), mladinska komisija (programe za sofinanciranje bodo 
zaključeni v jesenskih mesecih), večina usposabljanj, ki jih organizira vodniška komisija, je že 
zaključenih, preknjižbe iz naslova članarine se bodo izvedle po končanem obračunu članarine za leto 
2018, za zdaj je iz tega naslova knjižena samo dotacija za MDO PD. Razprave ni bilo. 
 
 
Ad. 6. Načrt upravljanja nepremičnin PZS - II. obravnava 

Matej Planko je povzel do sedaj sprejeta izhodišča in sklepe. Upravni odbor je o načrtu upravljanja 

nepremičnin PZS razpravljal dvakrat. Na 7. seji, 5. 11. 2015 je sprejel izhodišča:  parcele v 10% lasti 
PZS se ne vključi v načrt upravljanja, ker so ti deleži skladno s sklepom skupščine iz leta 2012 
namenjeni kontrolnim deležem (zagotovitev predkupne pravice, možnost soodločanja o spremembi 
namembnosti) in nimajo upravljavske vrednosti in pa parcele v 100% lasti PZS in druge parcele v 
solastnini PZS, ki pa se razdelijo na:  parcele in objekti posebnega pomena za PZS (sedež PZS v 
Ljubljani, PUS Bavšica, Kugyjev spomenik v Trenti) ter Dom na Smrekovcu s pripadajočim zemljiščem, 
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ki se ne vključijo v načrt upravljanja in ti objekti obdržijo obstoječo namembnost,  parcele za oddajnik 
MNZ na Golovcu in del parcele oddajnika RTV na Nanosu se obdržijo v lasti PZS in obdržijo obstoječo 
namembnost.  Manjše parcele  (do 500 m2), se najprej ponudi v odkup zainteresiranim društvom, 
članom PZS, ki lahko na podlagi zgodovinskih dejstev dokazujejo prednostno upravičenost do teh 
parcel. Če za posamezno parcelo ne bo interesa s strani društev, se po vrednosti GURS cenitvi te 
parcele ponudijo v odkup lastnikom sosednjih parcel (v obeh primerih vse stroške prenosa krije 
kupec), za vsako od večjih parcel nad 500 m2 se preverijo možnosti za eno od dolgoročnih rešitev: 
upravljanje s strani PZS ali zamenjava za druge parcele, ki so zanimive za planinstvo ali odprodaja. V 
100% lasti PZS so samo trije večji sklopi parcel na Ribiškem Pohorju, na Golteh ter pri Brezovici, ki so 
potencialno primerni za upravljanje, a je potrebno preučiti racionalnost takšne odločitve. 
Na 18. seji UO PZS v prejšnjem mandatu, 16. 11. 2017, je potekala I. obravnava Načrta upravljanja. 
Dodatna razprava je šla predvsem v smeri zemljišč na katerih je PZS 10 % solastnica, ki pa že glede na 
sprejeta izhodišča ne bodo vključena v načrt aktivnega upravljanja s strani PZS, saj z njimi upravljajo 
planinska društva kot večinski lastniki. Ob morebitni prodaji teh zemljišč oz. spremembi 
namembnosti se Upravni odbor PZS lahko odloči za aktivno upravljanje zemljišč v solastništvu, v 
primeru prenosa lastništva pa opredeli namensko porabo tako pridobljenih sredstev. 
Seznam nepremičnin in predlogi za nadaljnje upravljanje so bilo poslani v gradivu. 
Z gozdovi bi upravljali kot veleva gozdarska stroka in je ekonomsko upravičeno, za zemljišča, ki imajo 
status kmetijskih zemljišč (predvsem pašniki) pa se poskuša najti najemnika in z njim skleniti ustrezen 
dogovor. RAZPRAVA: Mirko Tovšak je povedal, da jih je kontaktiral kmet, ki je lastnik sosednjih parcel 
v bližini Ribniške koče na Pohorju za najem pašnikov pri Ribniški koči na Pohorju. Matej Planko mu je 
odgovoril, da podpira tako odločitev in se bodo sestali s kmetom spomladi. Jurček Nowakk je 
povedal, da je PD Domžale zainteresiran, da vzame parcelo na 740/3 v k.o. Črna na Veliki planini v 
dolgoročni najem. Matej Planko mu je odgovoril, naj pošljejo vlogo za najem. Jožeta Stanonika je 
zanimalo, ali je bilo ob pregledu ugotovljeno, kolikšna je površina stavbnih zemljišč, gozdnih in 
pašnih, ter ali je narejena analiza kakovosti parcel. Matej Planko mu je odgovoril, da se že iz seznama 
parcel vidi katere parcele so stavbišča. Večino parcel si je osebno ogledal tako da se ve kakšne 
parcele so to. Niso pa za vse parcele naročali potrdil o namenski rabi iz katerih bi se videl natančni 
delež parcel po namenu rabe.   
 
Prisotnih je 21 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 87,5 % sklepčnost.  
 
SKLEP 3/20-09-2018: Upravni odbor PZS  na podlagi 55. člena Statuta PZS sprejema Načrt 
upravljanja nepremičnin PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 3. Predstavitev Študije ekonomskih in družbenih učinkov planinskih poti in planinskih koč ter 
planinstva  

Matjaž Črnigoj je predstavil cilje študije: oceniti ekonomske  in družbene učinke planinskih poti in 
planinskih koč ter planinstva. Namen je bil oceniti širše koristi izvajanja glavne dejavnosti PZS.  
Rezultati bodo omogočili podlago za sprejemanje bodočih ukrepov in poslovne politike PZS ter 
ponudili koristne informacije za politične odločevalce, financerje in uporabnike planinskih storitev. 

Ocenili so, da letno obišče naše gore 1,7 milijona obiskovalcev. Delovna sila (prostovoljci), znanje in 
infrastruktura nam zagotavlja pogoje za planinstvo (vzdrževanje pl. poti, upravljanje planinskih koč, 
usposabljanja obiskovalcev gora, založniška dejavnost). Neposredni učinki se kažejo kot obiskovanje 
gora (gostinske dejavnosti, nočitve, dodatna usposabljanja, založništvo, planinske aktivnosti), 
posredni pa kot turizem, trošenje v športnih trgovinah, boljša zdravstvena stanja (žal tudi nesreče) in 
zadovoljstvo ljudi. Vse to vpliva na razvoj športa, družbene pogoje, ohranjanje kulturne dediščine, pa 
tudi na degradacijo okolja. Ugotovljeno je bilo, da ima planinarjenje velik ekonomski učinek (turizem, 
športne trgovine), kot tudi družbeni učinek. 
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Razvila se je obširna razprava, v kateri so bili skoraj enotnega mnenja, da bodo rezultati uporabni tudi 
za različne sestanke in dogovarjanja na državnem nivoju. V razpravi je bilo podanih tudi nekaj pobud 
kaj vse bi naj oz. bi lahko študija še vključevala. Ker imamo omejene finančne vire, bo to ostalo za 
naslednjo izvedbo študije.  

Sledil je 15-minutni odmor. 
 
Ad. 7. Spremembe in dopolnitve Poslovnika o delu UO PZS  

Matej Planko je povedal, da so predlagane spremembe in dopolnitve Poslovnika posledica 
usklajevanja dokumenta z novim Statutom PZS. Novi Statut PZS je uvedel stalno volilno komisija PZS. 
Pred tem je bil UO PZS zadolžen, da pred vsakimi volitvami imenuje Komisijo za pripravo volitev. V 4. 
in 38. členu Poslovnika Upravnega odbora PZS so zato potrebne tehnične uskladitve besedila 
poslovnika s statutom. V 4. členu se preimenuje naziv komisije. V 38. členu pa se izbriše prvi 
odstavek, ki predvideva ustanovitev komisije za pripravo volitev. 
RAZPRAVA: Mirko Tovšak predlaga dopolnilo 23. člena Poslovnika PZS, v katerem mora biti 
navedeno, da se v zapisnik sej UO zapiše povzetek razprave o predlogu sklepa. Predlaga tudi 
spremembo 6. člena, 2. in 3. točke.  
Matej Planko mu je odgovoril, da je zapisnik prišel na obvladljiv nivo, vsak član UO pa ima pravico 
podati pripombo na zapisnik bodisi že med postopkom usklajevanja zapisnika oz. najkasneje na 
prihodnji seji, ko se zapisnik sprejema. Pošiljanje gradiva je načeloma 14 dni pred sejo UO oz. en 
teden prej, v primerih, ko gradiva ni bilo možno pripraviti prej. Se pa trudijo čim več gradiva poslati v 
prvem sklopu.  Rudolf E. Skobe je opozoril, da upoštevajoč 31. in 35. člen obstoječega poslovnika, 
tako velik nabor sprememb poslovnika ni mogoče sprejemati kar tako na hitro brez razprave tudi v 
MDO-jih.   Kolikor ve se do predlaganih pobud, ki jih je predlagal Mirko Tovšak še ni opredeli Odbor 
za pravne zadeve. Predlaga da odbor celotno pregleda pravilnik in pripravi spremembe. Potrebno je 
tudi vedeti, da se poslovnik o delu UO PZS delno uporablja tudi pri delu komisij in delu MDO-jev. 
Igor Oprešnik predlaga, da komisije prej skličejo seje, da bo tudi gradivo poslano pravočasno. 
Jože Rovan je predlagal glasovanje o poslovniku kot celota, pravni komisiji pa se predlaga preučitev 
pobud o spremembi. 
SKLEP 4/20-09-2018: Upravni odbor PZS sprejema spremenjen in dopolnjen Poslovnik UO PZS in 
zadolži Pravno komisijo PZS, da pripravi celovito revizijo Poslovnika Upravnega odbora PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 8. Planinsko gospodarstvo 

a. Sklad planinskih koč  

Miro Eržen je povedal, da je namen sklada zbiranje sredstev za zagotovitev sofinanciranja planinskim 
društvom za: obnovo planinskih koč v lasti planinskih društev ali Planinske zveze Slovenije ob hujših 
naravnih in drugih nesrečah oziroma poškodbah, ki imajo za posledico daljšo nezmožnost 
obratovanja koče oz. večje investicije planinskih društev in PZS v ekološko in energetsko obnovo ter 
rekonstrukcije planinskih koč, primarno višjih kategorij v lasti planinskih društev ali Planinske zveze 
Slovenije. Naloge sklada bi bile zbiranje sredstev in gospodarjenje z njimi, priprava predlogov za 
porabo, nadzor porabe sredstev in podobno. Za sofinanciranje iz planinskega sklada morajo biti 
izpolnjeni pogoji, katere določa pravilnik Sklada planinskih koč. 
RAZPRAVA:  Rudi E. Skobe je mnenja, da bi bil, upoštevajoč pravkar obravnavano Študijo ekonomskih 
in družbenih učinkov planinskih poti in planinskih koč ter planinstva, morda enako potreben tudi 
sklad za obnovo in vzdrževanje planinskih poti. Zanima ga tudi mnenje vodstva PZS. Jurček Nowakk je 
povedal, da bi moral pravilnik sprejeti Gospodarska komisija PZS, UO PZS pa samo poda soglasje. 
Zanimalo ga je tudi zakaj imajo prednost financiranja koče v visokogorju, ter koliko lastnih sredstev 
bo PZS namenila za delovanje sklada.  Igor Oprešnik je mnenja, da bi morala biti v financiranje 
vključena vsaj 1 koča III. kategorije letno, saj so le te pomembne za kolesarje. Sklad bi bil tudi 
primeren za preureditev sob koč v bolj družinske oz. za manjše skupine. Marija Kuhar je povedala, da 
težko določimo koliko lastnih sredstev bo šlo v ta sklad, saj bo eno leto sredstev več, drugo pa manj. 
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V en člen bi bilo potrebno dodati vir zavarovanja sredstev, saj je le to zanesljivo, da se prepreči 
prodaja objekta pred amortizacijo obnove koče. Potrebna bi bila širša razprava o kočah, financiranju 
in povečanju števila nočitev. Miro Mlinar je proti navedbi v 2. členu, 2. točka, zaradi diferenciacije 
planinskih koč in s tem nesprejemljivost predlagane oblike sklada. Miro Eržen je odgovoril, da je 
namen sklada financiranje večjih investicij. Za zavarovanje s hipoteko se strinja in bodo preučili 
pobudo. Za financiranje koč višjih kategorij so se odločili zaradi težjih pogojev obratovanja, višjih 
stroškov obnove… Pri kočah nižjih kategorij pa bi morali pripraviti kriterije za upravičenost. Lastna 
sredstva bi lahko določili iz finančnega programa, ki je sprejet vsako leto. Jože Stanonik je podal 
pripombe v 1., 4., 5., 6., 7., 8., in 10. členu in sicer ga je zanimalo, kako so društva vključena pri 
zbiranju sredstev, izpostavil je slabe izkušnje z najemniškim sistemom, potrebno bi bilo poudariti 
nadzor nad projektom in nadzor nad izgradnjo, točka pravilnika z navedbo virov sredstev se prestavi v 
prvi del pravilnika, sestava organa Sklada bi se povečala na 5 članov, zahtevati je potrebno ureditev 
ustreznega zavarovanja ter postavitev meril oz. kriterijev za sofinanciranje. 
 
SKLEP 5/20-09-2018: Upravni odbor PZS podpira ustanovitev Sklada planinskih koč in sprejema 
Pravilnik Sklada planinskih koč v I. obravnavi. IO GK PZS skladno s priporočili UO PZS, do naslednje 
seje UO PZS pripravi dopolnjen predlog pravilnika za II. obravnavo. 
Sklep je bil sprejet (20 ZA, 1 PROTI – Miro Mlinar) 
 

b. Izbris Koče na Črnem vrhu iz registra planinskih objektov 

Prisotnih je 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost.  
 
Valentin Rezar je predstavil Kočo na Črnem vrhu, katera ne obratuje že 10 let in nima več inventarja. 
Koča ima po denacionalizacijskem postopku v lastništvu več oseb.  Razprave ni bilo. 

 
SKLEP 6/20-09-2018: Upravni odbor PZS na prošnjo PD Cerkno in na predlog Gospodarske komisije 
PZS potrjuje izbris Koče na Črnem vrhu iz registra planinskih objektov.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
c. Poročilo delovne skupine za kočo na Korošici 

Miro Eržen je povedal, da gradbeno dovoljenje še ni bilo izdano. Izbran projektant naj bi imel 
predstavitev novembra, tudi na seji UO PZS. Kontejnerja Slovenske vojske, ki naj bi služila kot začasno 
bivališče še nista postavljena, saj sta pretežka za helikopterski prevoz in čakajo na ugodnejše razmere 
za prevoz. Delovna skupina si želi tesnejšega sodelovanja s PD Celje Matica. 
Razprava: Jurček Nowakk je prosil za gradivo v elektronski obliki, povedal je tudi, da si želijo društva 
povratno informacijo ko donirajo sredstva za obnovo. 
 

d. Informacija o Ribniški koči  

Miro Eržen je povzel, da PD Paloma Sladki vrh ne more več upravljat s kočo. Iskale so se druge rešitve, 
tako je bil organiziran sestanek na Občini Ribnica na Pohorju, o tem so razpravljali na MDO PD 
Podravja in Koroške. Edino  PD Ruše je na začetku izkazalo interes za prevzem koče pa je kasneje 
odstopilo od te namere. Občni zbor PD Paloma je sprejel sklep, da se koča proda. PZS je v dilemi, kaj 
narediti s 10 % lastništvom, saj bo PD Paloma svojih 90 % prodalo. Novi lastnik bo pričakoval, da tudi 
lastnik, ki ima 10% koče sorazmerno vlaga vanjo. V pismu o nameri je potencialni kupec napisal, da je 
zainteresiran za nakup planinske koče v celoti. 
RAZPRAVA: Mirko Tovšak je povedal, da si dosedanja najemnica oz. potencialni kupec želi odkupiti 
celoten objekt. Če pa PZS ne bo 10% lastnik pa nimamo zagotovila, da bo tudi po prodaji možno 
zagotavljati ugodnosti iz članstva. Miro Mlinar je povedal, da je koča urejena. Boji se, da bo v roku 2 
let prišlo do statusa izbrisa planinske koče. Prav tako je glede prodaje nepremičnin v dilemi, da se ne 
bo vseh prodalo. Igor Oprešnik je povedal, da je prejel informacijo, da poleti ni bilo možnosti 
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rezervacije koče, če nisi vzel polpenziona. Miro Eržen je odgovoril, da so leta 2011 PD Paloma črpali 
sredstva pridobljena preko PZS za obnovo koče. Zato se je PD Paloma predlagalo, da dobi PZS 20 % 
kupnine in ta sredstva nameni v sklad za planinske koče. PD Paloma se s tem ni strinjalo. 
SKLEP 7/20-09-2018: Upravni odbor PZS na osnovi dosedanjih aktivnostih in predloženega opisa 
stanja soglaša z izvedbo nadaljnjih aktivnosti v smeri prodaje lastniškega deleža PZS na Ribniški 
koči (delež 1/10 na parceli 1060/9 k.o. Hudi kot). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 8/20-09-2018: UO PZS pooblašča vodstvo Planinske zveze Slovenije za izvedbo pogajanj s 
potencialnim kupcem in pripravo predloga kupoprodajne pogodbe, o kateri bo razpravljal in 
odločal na naslednji oz. eni naslednjih sej. Objekt mora še naprej ohraniti status planinske koče v 
kateri imajo člani PZS vse ugodnosti, ki izhajajo iz članstva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 9. Kataster planinskih poti  

Bogdan Seliger je povedal, da so prejeli vloge za vris odsekov v kataster planinskih poti od PD 
Jezersko, PD Vransko in PD Maribor Matica. Odseki so že prej obstajali in bili vrisani v planinske 
zemljevide, vendar niso bili vrisani v kataster planinskih poti. 
 
SKLEP 9/20-09-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije vriše odsek 
planinske poti Brsna lesa–Spodnji kraj. Skrbnik odseka je PD Jezersko. Pri ureditvi poti mora PD 
Jezersko upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti 
bo PZS posredovala podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 10/20-09-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije vriše odsek 
planinske poti Ptica-Ručgar. Skrbnik odseka je PD Vransko. Pri ureditvi poti mora PD Vransko 
upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti bo PZS 
posredovala podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 11/20-09-2018: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije vriše odsek 
planinske poti Remšnik m.p.–Sv. Pankracij. Skrbnik odseka je PD Maribor Matica. Pri ureditvi poti 
mora PD Maribor Matica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. Po vzpostavitvi 
prostorskega prikaza poti bo PZS posredovala podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 10. Informacija o delovanju komisij PZS 

Marijan Denša je povedal, da so uspešno zaključili tečaj varuha gorske narave. Imeli so tudi letno 
srečanje na Smrekovcu, kjer je bilo prisotnih 60 udeležencev. Tam so tudi sodelovali v akciji Očistimo 
Slovenijo, pred tem pa so sodelovali tudi v akciji čiščenja Triglavskega ledenika. Aktivno so sodelovali 
tudi z delavnicami na Dnevu slovenskih planinskih doživetij na Rogli ter na naravovarstvenem taboru 
PD Nova Gorica. 

Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

MDO PD Primorske je podala vprašanje glede vpisa v razvid izobraženih in strokovno usposobljenih 
delavcev pri MIŠZ. Zanima jih ali so programi usposabljanj planinskih vodnikov verificirani in ustrezajo 
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pogojem za vpis, ter ali je možno, da bi PZS vpisala v razvid vodnike, ki opravijo ustrezne tečaje in 
usposabljanja. Matej Planko je odgovoril, da programi ustrezajo pogojem za vpis  tudi tisti, ki jim je 
potekla veljavnost sredi leta. Pridobljena usposobljenost ostane tudi po preteku veljavnosti 
programa. Za enkrat je edina možnost, da vsak samostojno vloži vlogo za vpis v  razvid, bo pa PZS 
poslala pobudo na MIZŠ, da bi PZS poslala predlog za vpis vseh registriranih vodnikov PZS naenkrat. 
Kamniško-Bistriški MDO PD je postavil vprašanje o markiranju poti s fluorescenčnimi barvami, ki so 
vidne tudi ponoči. Za mnenje prosi KPP, VK, KVGN in lovce. Prosijo za pisni odgovor. Marijan Denša je 
povedal, da je KVGN proti temu, saj odsevne barve motijo živali. Proti tovrstnemu označevanju je tudi 
KPP.  
 
Ad. 12. Razno 

Matej Planko je povedal, da so še na razpolago sredstva akcije Slovenija planinari. MDO PD lahko 
predlog  svoje aktivnosti za sofinanciranje pošlje do 15. 10. 2018. Rudi E. Skobe je povedal, da so v 
času, ko nekatera PD zapirajo ali odprodajajo planinske koče, dve društvi v MDO PD Dolenjske in Bele 
krajine v zadnjih dveh letih postavili dve novi zavetišči, eno na Sv. Petru 888 m in drugo pri Štembuhu 
734 m na Gorjancih. Igor Oprešnik je vprašal, kdaj bo možna oddaja predlogov za najvišja priznanja 
PZS preko Naveze. 
 
Naslednja seja UO PZS bo 15. 11. 2018 
 
Seja je bila zaključena ob 21.06. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
3. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 15. novembra 2018, ob 

16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Uroš Kuzman, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete in Anton 
Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Drago Lipič (namestnik MDO PD Pomurja), France Benedik 
(MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško 
Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (namestinik MDO PD 
Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe 
(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: : Aleš Pirc (Komisija za športno 
plezanje), Peter Bajec (Komisija za alpinizem), Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Jasna Pečjak 
(Komisija za gorske športe), Valentin Rezar (Gospodarska komisija).  
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), 
Matej Ogorevc (urednik spletnih strani PZS). 
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Vodje odborov PZS: Tone Jesenko (Odbor za članstvo), Irena Pečavar Čarman (Pododbor za 
priznanja) 
Vabljeni: projekt za Korošico: Brane Povše (podpredsednik PD Celje –Matica), Rok Bordon 
(projektant arhitekture), Mitja Selič (projektant strojnih instalacij), Aleš Wolf (predsednik gradbenega 
odbora). 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica PZS), Brigita Čeh (voljena članica UO PZS), Urša 
Mali (strokovna sodelavka PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS), Marijan Denša (Komisija 
za varstvo gorske narave), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja). 
  
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 19 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 79,2 % sklepčnost.  
Pod točko razno sta svoje teme najavila Miro Mlinar (zakon o športu, register nepremičnin PZS) in 
Marija Kuhar (vpis v register usposobljenih delavcev v športu). 
SKLEP 1/15-11-2018: Upravni odbor PZS potrjuje dnevni red 3. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 2. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2018  

4. Planinsko gospodarstvo: 
a) Predstavitev idejne zasnove za kočo na Korošici  
b) Sklad planinskih koč  
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5. Sprejem novih društev v članstvo PZS  

6. Članarina PZS 2019 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov  

7. Imenovanje predstavnika PZS v OKS  

8. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2019  

9. Predstavitev Kodeksa Obisk v naravi  

10. Predstavitev analiza spomladanske ankete PD 2018  

11. Potrditev dopolnjenih priporočil CAA  

12. Potrditev meril za razvrščanje prijavljenih projektov na FŠO  

13. Predstavitev projekta Planinskega geografskega in informacijskega sistema – PlanGIS  

14. Informacija o delovanju komisij PZS  

15. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
16. Razno 
 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 2. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnik prišlo nekaj pripomb, katere so bile upoštevane. Razprave 
ni bilo.  
SKLEP 2/15-11-2018: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 2. seje upravnega odbora z dne 20. 9. 
2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

- Sodelovali smo pri obveščanju javnosti o obnovi Aljaževega stolpa in pri njegovi vrnitvi na vrh 
Triglava. 

- Jože Rovan in Bojan Rotovnik sta se v Mongoliji udeležila skupščine Mednarodnega združenja 
planinskih organizacij UIAA 2018. 

- Odličen odziv je doživela akcija Gluhi strežejo v planinskih kočah, izpeljana na 10 kočah. 
- Sodelovali smo pri predstavitvi kodeksa obnašanja v naravi v Sloveniji, poimenovanega Obisk 

v naravi. 
- Andrej Štremfelj je na Poljskem prejel zlati cepin za življenjsko delo. 
- Uspešno smo organizirali tekmo SP v športnem plezanju v Kranju, tudi letos z bogatim 

spremljevalnim programom; najboljša Slovenka je bila Janja Garnbret, v Kranju druga, sicer 
pa skupna zmagovalka SP 2018 v težavnosti. 

- Minister za izobraževanje, znanost in šport dr. Jernej Pikalo je sprejel najuspešnejše 
slovenske alpiniste, športne plezalce in paraplezalce. 

- Vita Lukan je na mladinskih olimpijskih igrah v Buenos Airesu osvojila srebrno kolajno. 
- Začel se je 6. odprti slovensko-hrvaško-srbski pokal v lednem plezanju, najuspešnejša 

Slovenca sta Maja Šuštar in Jaka Hrast. 
- V Makedoniji so slovenske ekipe uspešno nastopile na 3. planinskem orientacijskem 

tekmovanju planinskih zvez Balkana. 
- Na Hrvaškem je potekalo prvo srečanje strokovnih komisij za planinske poti planinskih zvez 

Srbije, Hrvaške in Slovenije.   
- Realiziran je bil sestanek na Ministrstvi za gospodarstvo, razvoj in tehnologijo. 
- Začeli so se jesenski posveti za planinska društva. 
- Razglasili smo zmagovalce fotonatečaja Planinskega vestnika in podjetja Cewe #LjubimGore. 
- Izšli so novi vodniki po Slovenski planinski poti in knjiga Pravljičarija pod Triglavom.  
- Izvedena so bila regijska tekmovanja Mladina in gore. 
- Organizirano je bilo 37. srečanje alpinistov veteranov. 
- Jože Rovan in Miro Eržen sta se udeležila skupščine EUMA v Bruslu.  
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Matej Planko je še podal informacije na vprašanja pretekle seje UO PZS. Na Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport smo poslali pobudo, da PZS kot panožna zveza kolektivno vpiše v 
Razvid izobraženih in strokovno usposobljenih delavcev v športu vse svoje strokovne delavce v 
športu. Pobuda je bila zavrnjena.  
Pobudo za markiranje poti z flourescentnimi barvami sta obravnavali Komisija za planinske poti in 
Komisija za varstvo gorske narave. Obe komisiji sta predlog zavrnili, enakega mnenja pa je tudi 
predsedstvo PZS. 
Razprave ni bilo. 
 

Prisotnih je 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost.  
 

 
Ad. 3. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2018  

Tone Jesenko je povedal, da je bil junija 2018 na spletni strani PZS objavljen razpis za Najvišja 
priznanja PZS v letu 2018. Rok za oddajo predlogov je bil 1. oktober 2018. V tem času je Odbor za 
članstvo prejel 24 predlogov in sicer 13 za spominske plakete ter 11 za svečane listine. Dva predloga 
za spominske plakete sta bila zavrnjena (PD Domžale, PD Šempeter v Savinski dolini) saj nista 
ustrezala pogojem, ter en za jubilejno listino (PD Kamnik). Dva predloga sta prišla po roku in nista bila 
obravnavana (MDO PD Koroške).  
Razprava: Jurček Nowakk je vprašal, kakšna priznanja bosta prejela PD Domžale in PD Kamnik. Tone 
Jesenko mu je odgovoril, da predloga ne ustrezata najvišjim priznanjem PZS kjer se priznanja 
podeljujejo posameznikom. Oba predloga so predali v obravnavo predsedstvu PZS. Irena Pečavar 
Čarman je dodala, da predlog za PD Domžale ustreza Jubilejni listini,  PD Kamnik pa za 125 let ne 
more prejeti priznanja, ki bi ustrezalo Pravilniku za priznanja PZS. Mirko Tovšak je vprašal, zakaj sta 
bili priznanji MDO PD Koroške zavrnjeni. Irena Pečavar Čarman mu je odgovorila, da sta predloga 
prišla po izteku roku za vložitev predlogov. 
 
SKLEP 3/15-11-2018: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2018:  
• Za 65 let: Anton Pečovnik (PD Luče), Miro Štebe (PD Onger Trzin),  
• Za 70 let: Dušan Šip (PD Žalec), Cvetka Jug (PD Tolmin), Frančiška Vovk (PD Krka Novo mesto), 
Franc Kepic (PD Rašica) – posthumno, Darinka Kocbek (PD Miklavž), Marjan Ručigoj (PD Iskra Kranj)  
• Za 75 let: Jože Pur (PD Polzela)  
• Za 80 let: Edvard Privšek (PD Rimske Toplice), Marija Pilko (PD Železničar Maribor)  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/15-11-2018: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2018: Vinko Novak (PD Videm Krško), Janez Glažar (PD Matica Murska 
Sobota), Janez Bruno Oman (PD Zavod za zdravstveno varstvo Celje), Anton Sitar (PD Vransko), 
Franc Čretnik (PD Liboje), Andrej Kuzman (PD Velenje) – posthumno, Pino Giuseppe Rudež (SPD 
Trst), Klavdij Mlekuž (PD Dovje-Mojstrana), Anton Nastran (PD za Selško dolino Železniki) in Ivan 
Eder (PD Pošte in Telekoma Maribor)  
Sklep je bil sprejet (19 ZA, 1 PROTI – Mirko Tovšak). 
 
Ad. 4. Planinsko gospodarstvo:  

a. Predstavitev idejne zasnove za kočo na Korošici  
Miro Eržen je povedal, da so na predstavitvi prisotni tudi podpredsednik PD Celje Matica Brane 
Povše, Rok Bordon (projektant arhitekture), Mitja Selič (projektant strojnih instalacij) in Aleš Wolf  
(predsednik gradbenega odbora za izgradnjo nove planinske koče na Korošici). V predstavitvi je Rok 
Bordon najprej predstavil lego in vremenske vplive lokacije za izgradnjo bodoče planinske koče ter 
zgodovino Planinske koče na Korošici ki leži na 1803 n. m..  Nadaljeval je z vizualno zasnovo 
zunanjosti in notranjosti bodoče koče na Korošici ter razložil kaj vse je bilo upoštevano v idejni 
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zasnovi ter iz katerih materialov naj bi bila zgrajena. Upoštevali so vremenske vplive, lego koče, lahke 
materiale za konstrukcijo zaradi helikopterskih prevozov (konstrukcija lahke vezane plošče, fasada 
aluminijaste plošče), željo po ekološki koči, potrebe po bivalnem in spalnem delu, potrebe po učnih 
prostorih za usposabljanje strokovnih kadrov, apartmajske sobe, prostore za zalogovnike toplotne 
energije…..Predstavil je shemo ogrevanja in pripravo tople sanitarne vode (preko sončnih kolektorjev 
in kaminske peči v zalogovnike), shemo shranjevanja in koriščenja meteorne vode (zalogovnik 
meteorne vode, odpadne vode se čistijo s čistilno napravo) in shemo elektro instalacij (preko sončnih 
celic v akumulatorje, diesel agregat kot rezerva). Zasnova koče je izdelana tako, da se energija za 
toplo vodo dovaja skozi sončne celice v zalogovnike, nekaj pa tudi iz kaminske peči (peč bo oblečena 
s kamenjem pogorele koče). Vizualna zasnova predstavlja moderno ekološko planinsko kočo, ki 
ustreza vsem sodobnim zahtevam. Toplotna energija se bo skladiščila v zalogovnikih, odpadna voda 
se bo čistila skozi čistilno napravo. Vetrna elektrarna za enkrat ni predvidena zaradi finančne 
omejitve. 
 
Prisotnih je 21 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 87,5 % sklepčnost.  
 
Razprava: Valentin Rezar je mnenja, da so zalogovniki za toplotno energijo premajhnih kapacitet. 
Mira Mlinarja je zanimalo, koliko bosta izkoriščena dva predvidena apartmaja. 
Podpredsednik PD Celje Matica je odgovoril, da je koča zasnovana za prihodnje rodove, trend pa kaže 
povečanje zanimanja za apartmajske sobe in manj za skupna ležišča. Koča na Kamniškem sedlu ima 
največ zanimanja prav za apartmajske sobe. Jožeta Rovana je zanimalo ali bo zimska soba predvidena 
ločeno od osnovnega objekta, da ga morebitni požar ne more uničiti. Projektant je odgovoril, da je za 
zimsko sobo predviden kontejner. Jurčka Nowakka je zanimala okvirna cena izgradnje koče. 
Projektant je odgovoril, da bo vsaj 600.000 eur, brez elektro in vodovodnih instalacij in prevoza, 
skupni znesek pa bo vsaj 720.000 eur. Igorja Oprešnika je zanimalo za koliko ljudi je predvidena soba 
za izobraževanje. Projektant je odgovoril, da za 30. Spalne kapacitete pa so za 80 oseb, dodatno pa še 
8 za osebje. Podpredsednik PD Celje Matica Brane Povše je še pojasnil, zakaj taka časovna zamuda. Za 
pridobitev gradbenega dovoljenja bo potrebno najprej urediti lastništvo. Na Korošici je za enkrat 
postavljen stari bivak, ki lahko služi tudi za zasilno prenočišče. Še vedno se zbira finančna pomoč 
preko SMS donacij, donacij podjetij, posameznikov… 
 
Prisotnih je 22 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 91,7 % sklepčnost.  
 
 

b. Sklad planinskih koč  
Miro Eržen je povzel, da je Upravni odbor PZS na prejšnji seji obravnaval predlog Pravilnika Sklada 
planinskih koč v prvi obravnavi. Podane pripombe so se obravnavale in poskušale vključiti v predlog 
pravilnika v II. obravnavi. Pobuda za ustanovitev sklada za obnovo in vzdrževanja planinskih poti v 
tem delu niso obravnavali, ker se ne nanaša direktno na sklad planinskih koč. Druga večkrat 
izpostavljena dilema je zakaj imajo prednost koče v visokogorju. Namen sklada je razdeljen na dve 
področji: obnova koč v primeru naravnih nesreč, ter večje investicije v energetsko in ekološko 
sanacijo planinskih koč (koče višje kategorije imajo prednost zaradi višjih stroških  obratovanja, krajšo 
sezono obratovanja, zahtevnejšega prevoza…). Ni pa kategorija koče edini, niti prevladujoč kriterij pri 
izboru. Največje odprto vprašanje, ki spremlja ustanovitev sklada je obseg sredstev, ki jih bo možno 
zagotoviti za delovanje, od česar bo odvisen obseg kontinuiranega sofinanciranja investicij iz sklada. 
Vezano na razpoložljiva sredstva pa je odvisno tudi koliko investicij na koliko kočah bo sofinanciranih.  
Dilema ali bi sklad sofinanciral samo energetsko in okoljske sanacije del ali tudi obnove gostinskega 
dela, preureditev sob v družinske sobe ter druge investicije, ki se nanašajo direktno na tržni del 
delovanja koč, se prav tako veže na vprašanje razpoložljivih sredstev. V primeru zadostnih sredstev v 
prihodnosti je smiselno vključiti tudi to področje, v začetni fazi pa je potrebno subvencionirati 
predvsem ukrepe, ki  so najbolj podhranjeni in pereči na planinskih kočah. Zato trenutna merila ne 
zajemajo investicij v gostinske oz. prenočitvene kapacitete, prav tako se te investicije ne štejejo v 
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minimalno skupno vrednost del iz 5. člena predloga pravilnika. Za namen zavarovanja terjatve je 
predlagan tudi vpis solastniškega deleža PZS, kar sledi obstoječemu sistemu manjšega solastništva 
PZS.  
RAZPRAVA: Rudi E. Skobe je predlagal bolj primerno zapisan tretji odstavek 7. člena. Miro Mlinar je 
predlagal da se 4. člen pravilnika dopolni z alternativnimi viri financiranja, ki so bili predlagani na 
prejšnjih sejah UO PZS (npr. dodatni euro na prenočitev v sklad). Predlaga tudi popravek definicije 
stalno odprta koča. Eržen mu je odgovoril, da glede dodatnega zaračunavanja nočnin podpira njegov 
predlog, vendar se boji, da se zaradi nediscipline to ne bo obdržalo. Jože Rovan je povedal, da bi 
morala o tem odločati Skupščina PZS, do takrat imamo pa še čas za temeljit premislek. France 
Benedik nasprotuje predlogu, da imajo koče višje kategorije prednost. Predlaga tudi, da se skupini za 
sklad doda dva neodvisna člana iz različnih PD. Igor Oprešnik je mnenja, da bi morali npr. simboličnih 
5 centov zaračunavati tudi nečlanom. To bi lahko storili tako, da se doda postavko na vsak račun. 
Miro Eržen mu je odgovoril, da tega država ne bo dopustila. Doplačilne znamke so enkrat letno 
dovoljene le Rdečemu križu, Tednu požarne varnosti in Tednu solidarnosti.  
 
SKLEP 5/15-11-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 11.,19. in 32. člena Statuta PZS sprejema 
Pravilnik Sklada planinskih koč.  
Sklep je bil sprejet (21 ZA, 1 PROTI – Ernest Gradišar). 
 
 
Ad. 5. Sprejem novih društev v članstvo PZS 

Matej Planko je povedal, da smo prejeli štiri vloge za članstvo v PZS. To so Plezalni klub Beta, 
Turnosmučarski klub LiMa, Plezalni klub FA in Planinsko društvo Treskavica Sarajevo. Vsa društva 
izpolnjujejo formalne pogoje za sprejem v PZS. Jasna Pečjak je dodala, da se je za mentorja 
Turnosmučarskega kluba LiMa javilo PD Jezersko. 
Razprava: Jurček Nowakk je vprašal, kdaj se bo iz članstva PZS zbrisalo društva, ki ne vzamejo 
znamkic. Matej Planko mu je odgovoril, se takšna društva že brišejo. Glede spremembe pogojev za 
včlanitev novih društev je pa potrebno spremeniti Statut PZS, ko se bo nabralo nekaj materiala za 
dopolnitve. 
 
SKLEP 6/15-11-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni 
klub Beta (Celje), matična št. 4099397000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko 
društvo za dobo dveh let se določi PK Slovenske Konjice.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/15-11-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema 
Turnosmučarski klub LiMa (Dobrna), matična št. 4104960000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. 
Mentorsko društvo za dobo dveh let se določi PD Jezersko.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/15-11-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni 
klub FA (Kranj), matična št. 4105982000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko društvo 
za dobo dveh let se določi PD Radovljica.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/15-11-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Planinsko 
društvo »Treskavica Sarajevo (Bosna in Hercegovina), matična št. 4200608750006 v članstvo 
Planinske zveze Slovenije.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 6. Članarina PZS 2019 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov  

Jože Rovan je povzel, da je Skupščina PZS leta 2018 sprejela sklep, da se vsem kategorijam članarine 
razen P+O doda 1 euro za sklad za obnovo koče na Korošici. Ta dodatni euro ni predmet delitvenega 
razmerja, ampak gre v sklad. Tone Jesenko je povedal, da je Odbor za članstvo na pravilnik dobil eno 
pripombo člana PD Škofja Loka. 
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je opozoril da je v 5. členu pravilnika napačna dikcija kategorije članarine 
IN. Rudi E. Skobe je povedal, da je v drugem odstavku 6. Člena zapisano, da daje soglasje predsednik 
MDO PD. Predsednik pa nima vpogleda v delo PD preko Naveze. 
 
SKLEP 10/15-11-2018:Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2019 v višini A 56,00 €, 
A/d 51,00 €, B 26,00 €, B/d 21,00 €, B1 19,50 €, S+Š 17,00 €, S+Š/d 13,80 €, P+O 7,00 €, P+O/d 5,60 
€, IN 8,00 €, IN/d 6,60 € in B člani društev v tujini 14,75 €.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/15-11-2018: Upravni odbor PZS v skladu s točko g) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o članstvu 
posameznikov.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 15-minutni odmor.  Po odmoru je bilo še vedno prisotnih 22 članov UO PZS z glasovalno 
pravico, kar pomeni 91,7 % sklepčnost.  
 
Ad. 7. Imenovanje predstavnika PZS v OKS  

Jože Rovan je povedal, da je OKS – ZŠZ pozvala svoje članice, da predlagajo kandidate za člane 
skupščine OKS – ZŠZ, kandidata za člana strokovnega sveta za vrhunski šport in kandidata za člana 
Strokovnega sveta športa za vse. Vsi kandidati so strokovnjaki na področju športa. 
SKLEP 12/15-11-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 15. člena Statuta PZS, na predlog predsednika 
PZS, imenuje voljenega člana UO Bojana Rotovnika (PD Šoštanj), za predstavnika PZS na skupščinah 
OKS-ZŠZ (kandidat za člana skupščine) v mandatu 2018-2022  in potrjuje njegovo kandidaturo za 
člana Izvršnega odbor OKS – ZŠZ na Volilni seji skupščine OKS-ZŠZ 2018.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/15-11-2018: Upravni odbor PZS soglaša s kandidaturo Toma Česna za člana Strokovnega 
sveta za vrhunski šport OKS-ZŠZ in s kandidaturo Mateja Planka za kandidata za člana Strokovnega 
sveta športa za vse OKS-ZŠZ za mandatno obdobje 2018-2022.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2019  

Matej Planko je povedal, da je bilo gradivo priloga vabilu. Povzel je izhodišča: članarina za 2019 bo 
enaka kot bo dosežena v letu 2018, FŠO bo za 10 % več kot v letu 2018, LPŠ, Urad za mladino, 
sponzorstva in donacije ter interne knjižbe ostajajo v enaki višini kot leta 2018. Vrednosti projektov 
se bodo prilagodile dejanski stanju glede na realizacijo letos. Predlog izhodišč za izračun odhodkov v 
letu 2019: odhodki se bodo prilagodili predvidenim prihodkom. Na podlagi skupnih prihodkov se 
bodo uskladili odhodki za vse organe v okviru PZS. Podrobni finančni načrt bo predstavljen na 
naslednji seji UO PZS. Razprave ni bilo. 
SKLEP 14/15-11-2018: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 
načrta PZS za leto 2019.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 9. Predstavitev Kodeksa Obisk v naravi  

Bojan Rotovnik je povedal, da je bil novembra 2011 sklenjen dogovor o sodelovanju na področju 
trajnostnega razvoja in pri skupnih prizadevanjih varovanja in ohranjanja biotske raznovrstnosti med 
Planinsko, Ribiško, Lovsko, Turistično, Čebelarsko in Kinološko zvezo Slovenije, leta 2017 pa je 
dogovor o sodelovanju podpisala tudi Zveza tabornikov Slovenije.  
Oblikovala se je ideja o pripravi skupnega priporočila oz. kodeksa za vse obiskovalce narave, katerega 
vsebina bi bila sprejemljiva za kar najbolj širok krog organizacij, ki delujejo na področju varstva 
narave. Smernice kodeksa temeljijo na že uveljavljenem, a ne zapisanem konsenzu slovenske družbe 
in je neke vrste dogovor med lastniki zemlje, vzgojnimi organizacijami, ki svoje dejavnosti izvajajo v 
naravi, ostalo civilno družbo in pristojnimi institucijami. Cilj kodeksa je bolje informirati obiskovalce 
narave ter turiste, kako se v Sloveniji obnašamo v naravi. Ena izmed nalog sodelujočih organizacij je 
tudi ta, da vsebino kodeksa čim bolj promovirajo tudi med svojim članstvom, predvsem pa poskrbijo 
za promocijo med tistimi obiskovalci narave, ki to tematiko slabše ali sploh ne poznajo. Glede na 
množičnost in razširjenost planinske organizacije ter glede na razvejano mrežo planinskih koč se 
priporoča vsem društvom, članom PZS, da po svojih zmožnostih poskrbijo za promocijo tega kodeksa 
v svojih okoljih. Razprave ni bilo. 
 
Ad. 10. Predstavitev analize spomladanske ankete PD 2018  

Matjaž Šerkezi je predstavil rezultate spomladanske ankete za planinska društva. 
Analiza je pokazala, da trend oddaje anket v društvih pada. Najvišji odstotek oddanih anket je iz MDO 
PD Posočja, najmanj pa iz MDO PD Koroške. Skoraj 75% društev sodeluje z šolami,  skoraj 40% pa z 
vrtci. Narašča trend aktivnosti v sodelovanju z drugimi društvi, upada pa število taborov (poletni, 
zimski, za odrasle). Upada tudi organiziranje kulturnih dogodkov v planinskih društvih, ter izdajanje 
društvenih glasil. Prav tako upada izvajanje programov oz. aktivnosti za OPP.  Udeležba na Planinski 
šoli ima rahel porast v zadnjih letih, planinska šola za odrasle in alpinistična šola rahel upad, šola 
športnega plezanje pa je v porastu, kar lahko pripisujemo temu, da je plezanje čedalje bolj 
priljubljeno. Društva smo tudi spraševali ali podpirajo formiranje posebnega sklada pri PZS za pomoč 
pri vzdrževanju in obnovi planinskih poti, planinskih koč in plezališč, ki bi ga delno sofinancirali vsi 
člani planinske organizacije (15,1 % zelo podpira, 42,5 % podpira), ter omejevanju obiska najbolj 
obremenjenih gora (8,9 % zelo podpira, 44,5  % podpira) .  
RAZPRAVA:  Jože Rovan je poudaril, da je pomembno, da je delež društev, ki izpolnijo anketo čim višji, 
saj se lahko le na podlagi čim bolj zanesljivih podatkov ustrezno odločamo Manja Rajh je predlagala, 
da se pri vprašanju o delu MDO PD doda tudi možnost vpisa s čim društva niso zadovoljna. Spraševala 
je tudi, kdaj bodo dopolnjeni podatki o glasilih, ki so izpadli iz ankete. Jožef Bobovnik predlaga, da se 
določi vrednost v anketi, kaj je še dobro in kaj ne, ter se zraven doda možnost vpisa za 
nezadovoljstvo. Marija Kuhar je prosila, da se anketa objavi prej oz. se podaljša možnost 
izpolnjevanja. Mirko Tovšak je mnenja, da podatki za Koroško ne morejo biti merodajni zaradi 
prenizke udeležbe. Tudi Igor Oprešnik je mnenja, da podatki niso merodajni. 
 
Ad. 11. Potrditev dopolnjenih priporočil CAA  

Matjaž Šerkezi je povzel, da so v priporočila CAA dodali le nekaj manjših popravkov oz. dopolnil. Na 
novo so izdana priporočila za varno turno smučanje in varno balvaniranje v umetni steni. Razprave ni 
bilo. 
SKLEP 15/15-11-2018: Upravni odbor PZS se seznanja s spremenjenimi in dopolnjenimi prevodi 
priporočil CAA s področja preventivne dejavnosti in priporoča organom PZS in planinskim 
društvom, da ta priporočila smiselno uporabljajo pri svojih aktivnostih in jih v skladu z možnostmi 
promovirajo.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 12. Potrditev meril za razvrščanje prijavljenih projektov na FŠO  

Matej Planko je povedal, da Fundacija za financiranje športnih organizacij v Republiki Sloveniji (v 
nadaljevanju FŠO) pri svojem razpisu daje prednost programom in projektom z večjim javnim 
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interesom. Kandidature s priporočilom panožne zveze imajo pri točkovanju FŠO večje možnosti. Po 
prejetju vlog FŠO zaprosi panožne zveze, da pripravijo predlog razvrstitve prejetih vlog po prioritetah.  
S sprejetjem novega Pravilnik o sofinanciranju izvajanja letnega programa športa FŠO v RS in zaradi 
novega načina dela komisije za ocenjevanje prejetih vlog, mora PZS na FŠO poslati enovit seznam 
kandidatur razvrščenih po prioritetah. Zaradi različnosti vsebin predlagamo, da ostanejo v veljavi že 
sprejeta merila za vrednotenje vlog. Vse vloge se v prvem koraku ocenijo po ustaljenem postopku. 
Končni seznam pa sestavimo tako, da je najbolje ocenjena vloga s področja planinskih poti prva, 
najbolje ocenjena vloga s področja planinskih koč druga in najbolje ocenjena vloga s področja 
športnega plezanja tretja. Ta postopek se ponovi tolikokrat, kolikor je vlog. 
RAZPRAVA: Igor Oprešnik se strinja s tem, vendar predlaga, da so na prioritetnem seznamu najprej 
koče, nato poti. Matej Planko mu je odgovoril, da so po njegovem mnenju planinske poti predvsem v 
visokogorju bolj pomembne ker jih uporablja večje število planince, kot ena planinska koča, ki bi bila 
sofinancirana. Miro Mlinar je mnenja, da bi morala PZS pomagati pri planinskim društvom pri 
prijavah na FŠO. Matej Planko mu je odgovoril, da je razpis objavljen na spletni strani PZS, društvom 
pa pri pripravi vloge za sofinanciranje obnove objektov pomaga svetovalna pisarna.  
SKLEP 16/15-11-2018: Upravni odbor potrjuje Skupna Merila za vrednotenje kandidatur za 
pridobitev sredstev na razpisu FŠO na področju planinskih poti, planinskih koč in plezališč.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 13. Predstavitev projekta Planinskega geografskega in informacijskega sistema – 

Andrej Stritar je povedal, da ima PZS lepo urejen kataster, nima pa dobrega prikaza. Sedaj je kataster 
planinskih poti zbran na Geopediji, vendar se lahko zgodi, da bo ta stran kmalu nehala delovati, ni je 
pa možno kakorkoli nadgraditi. Povedal je, da so sedaj vsi podatki zbrani na različnih lokacijah, morali 
pa bi biti v planinskem geografskem sistemu na enem mestu, tako da bi podatke lahko uporabljali 
tako strokoven kader (markacisti, vodniki, PV, Planinska založba, strokovna služba…) kot tudi širša 
javnost. 
Da bi uredili celotno evidenco vseh teh podatkov na enem mestu so pripravili izvedbeni projekt za 
vzpostavitev podatkovne baze za vodenje in vzdrževanje prostorskih vsebin PZS. Povabili so 
programerske hiše, da nam pošljejo ponudbe. Izbrali bomo najugodnejšega ponudnika, ki bo postavil 
podatkovno bazo na našem strežniku, izdelal prijazno okolje za uporabo in vzdrževanje, za nadaljnje 
prilagajanje in širjenje ter tudi nudil programersko podporo v prihodnje. To so poimenovali Planinski 
geografski informacijski sistem ali PlanGIS. Matej Planko je dodal, da so sedaj vsi podatki shranjeni na 
spletnih straneh in serverjih. Nikoli se še ni razmišljalo o pristopu k celoviti rešitvi. Manjka pa še 
poslovni model, kako vse financirati. Potrebno se bo vključiti v razpise turističnih organizacij. 
RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo kdaj se bo delal projekt, saj bodo marca delali prikaz poti za 
invalide. Martin Šolar je mnenja, da mora biti kataster narejen tudi kot urejevalnik, ne samo kot 
prikazovalnik. Pomembno je, da bo program deloval tako, kot bo želela PZS. Manjo Rajh je zanimalo 
koliko časa dejansko traja, da se naredi tak program. Andrej Stritar ji je odgovoril, da minimalno pol 
leta. Jože Prah je mnenja, da bi se morali takoj povezati z Slovensko turistično organizacijo (STO), saj 
pripravlja po celi Sloveniji delavnice na temo informacijski sistem v turizmu. Matej Planko mu je 
odgovoril, da je to Outdoor activ program, kjer pa je vse plačljivo. 
 
Ad. 14. Informacija o delovanju komisij PZS 

Uroš Kuzman je podal informacijo o delovanju Odbora za usposabljanje in preventivo. Novi zakon o 
športu predpisuje, da lahko Nacionalna panožna zveza prijavi le eno program usposabljanja na prvi in 
en program na drugi stopnji za vsako športno panogo (športno plezanje, ledno plezanje, alpinizem in 
turno smučanje). Tu se pojavi vprašanje, kam umestiti planinstvo vodništvo, ki je pomemben kader za 
PZS. Našli so rešitev, da se ga umesti v rekreativni del panoge alpinizem, saj se panoga že sedaj 
imenuje Planinstvo - Alpinizem. Programi sicer še niso vloženi in verificirani, vendar so za enkrat na 
dobri poti. Ni še znano, ali bodo letos razpisani tečaji za vodnike, vendar upajo, da jim bo uspelo. 
Verificiranje programov je pomembno, saj bo dolgoročno FŠO financirala le tiste prijavljene  razpise, 
ki bodo imeli strokovni kader. Razprave ni bilo. 
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Jurček Nowakk je predstavil projekt Odbora za invalide/OPP »Gluhi strežejo v planinskih kočah«, ki je 
potekal  med 22. In 23. septembrom 2018 na 10 planinskih kočah. Predstavil je samo idejo za ta 
projekt, kakšna je bila izvedba, odziv in končne ugotovitve. Projekt se je izkazal za zelo uspešnega, 
dobro je bil medijsko izpostavljen, poželi pa so val navdušenja tako sodelujočih, planincev, invalidov, 
medijev in širše javnosti. Pozitiven odziv je prišel tudi iz tujine, kjer so jih že zaprosili za pomoč in 
sodelovanje pri izvedbi podobnih projektov.  Razprave ni bilo. 

Ad. 15. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jože Rovan je ponovno izpostavil problematiko prodaje Ribniške koče na Pohorju s strani PD Paloma 
Sladki vrh. Primer te koče ima v mislih vse od prevzema funkcije predsednika PZS.  PD Paloma je 90% 
lastnik, PZS ima 10% kontrolni delež. Leta 2016 so iz PD Paloma sporočili, da ne morejo upravljati več  
Ribniške koče. Prejšnje vodstvo PZS si je močno prizadevalo, da bi kočo prevzelo kakšno drugo 
društvo, PD Ruše je ponudilo znesek, ki bi pokril dolgove PD Palome, vendar se PD Paloma s tem ni 
strinjalo in PD Ruše je umaknilo svojo ponudbo. Sedaj želi PD Paloma kočo prodati, poravnati 
dolgove, ostanek kupnine pa porabiti za dejavnost društva .  Vodstvo PZS je predlagalo, da se v 
primeru prodaje del ostanka kupnine nameni v sklad za planinske koče, kar je PD Paloma zavrnilo, ton 
tega sporočila pa je bil neprimeren za komunikacijo med člani planinske organizacije.  Globoko je 
razočaran nad ravnanjem PD Paloma, naše planinske koče obravnava kot našo skupno infrastrukturo, 
kot enega od temeljev našega delovanja za katero moramo solidarno skrbeti.   Ta primer prodaje je 
lahko slab zgled tudi za druge podobne primere, to se je v preteklosti že dogajalo. 
V razpravi se je odzval Bojan Rotovnik, ki je najprej predstavil aktivnosti glede želje po prodaji 
Ribniške koče v preteklem mandatu. Jeseni 2016 je bil prvi sestanek vodstva PZS in vodstva PD 
Paloma, kjer so predstavniki društva podali informacijo, da zaradi kadrovskih težav, nepodpore 
podjetja Paloma in oddaljenosti koče od sedeža društva razpravljajo o morebitni prodaji planinske 
koče. Na tem sestanku je vodstvo PZS pozvalo PD Paloma, da zaradi izražene nezmožnosti 
dolgoročnega nadaljnjega upravljanja koče le to predajo drugemu društvu, ki bi naj PD Paloma pokril 
trenutne dolgove iz naslova koče, ki so takrat po oceni predsednika znašali okoli 50.000€. 
Dogovorjeno je bilo tudi, da se na temo prenosa koče na drugo društvu organizira poseben sestanek z 
zainteresiranimi društvi, kar je bilo izvedeno januarja 2017. Na tem sestanku so sodelovali 
predstavniki treh društev ter dva predsednika MDO PD, župan Občine Ribnica na Pohorju in vodstvo 
PZS. Jasen interes za prevzem koče in pokritja dolga je izrazilo PD Ruše, ki pa je po sestanku odstopilo 
od nadaljnjih pogajanj zaradi kar 80% povečanja finančnih zahtev PD Paloma in neplaninskega 
odnosa ob ogledu Ribniške koče. Nato so bile zaradi tožbe sklada kmetijskih zemljišč nadaljnje 
aktivnosti zaustavljene. V letošnjem letu so se po ureditvi sodnega spora s skladom aktivnosti s strani 
PD Paloma nadaljevale in PD Paloma ima pravno-formalno kot knjižni lastnik seveda to pravico, a iz 
planinskega vidika je njihovo delovanje skrajno sporno. Na kratko je osvetlil zgodovino Ribniške koče, 
ki jo je najprej zgradilo SPD, po II. sv. vojni jo je prevzelo PD Maribor matica, v sedemdesetih letih je 
nekaj let s kočo upravljajo PD Radlje, ki jo je nato v slabem stanju predalo PZS. Na pobudo PZS je bilo 
ustanovljeno PD Paloma, ki je kočo prejelo od PZS v upravljanje, jo obnovilo in upravljajo do danes. 
Na podlagi sklepa skupščine PZS leta 1999 je bil izveden prenos 90% lastništva koče na PD Paloma, 
kar je bilo narejeno zaradi lažjega upravljanja in priznavanja vloge PD, ne pa kot pravna osnova za 
morebitno prodajo. Ugotavlja, da rešitev, ki jo predlaga PD Paloma, ni v skladu s temeljnimi interesi 
PZS na področju planinskih objektov/nepremičnin (sprejeto na skupščini PZS leta 2012) ter da rešitev 
PD Paloma ni v skladu s planinsko tradicijo, po kateri društvo, ki ne zmore več upravljati koč, le to 
preda drugemu društvu. Odprodaja je lahko  skrajna možnost, ko so izčrpane vse ostale možnosti in v 
tem primeru se lahko kupnina porabi samo za pokritje dolgov društvu iz naslova upravljanja koče, 
ostala sredstva se morajo po njegovem mnenju nameniti za novogradnjo ali obnovo drugih planinskih 
koč. Ne glede na to, da je 10% delež PZS ocenjen tik pod statutarno določenih 25.000€, ko o prodaji 
lahko odloča UO PZS, predlaga, da naj zaradi precedenčnega primera in ker se v tem primeru 
planinski interes po njegovem mnenju ne ščiti, o morebitni prodaji odloča skupščina PZS.  Vsekakor 
pa se naj z Podravskim MDO in PD Paloma poskuša doseči dogovor, na podlagi katerega bodo ob 
morebitni prodaji zaščiteni planinski interesi.  
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Miro Eržen se sprašuje, ali je PZS res storila vse kar je v njeni moči. Ni namreč izkoristila predkupne 
pravice, saj ni finančno močna. O tem bi se morali začeti pogovarjati že pred leti in bi morda uspeli 
najti rešitev. Potrebno po bo najti model, kako koče rešiti iz take situacije. 
RAZPRAVA: Franci Ekar je povedal, da se je leta 1999 lastništvo koč iz PZS na PD preneslo zaradi 
lažjega upravljanja. Šlo je za planinski, PZS brezplačni prenos za planinsko namembnost.  V primerih, 
ko pa even. pride do prenehanje upravljanja dotičnega upravljavca pa se ta prenos nepremičnim vrne 
PZS. Vsi vložki  oz. prihodki v kočo bi moral biti dokumentirani, vendar pa so žal v večini zabeleženi le 
odhodki oz.  stroški in taka ali drugačna vlaganja. Za to odgovorni PZS morajo vse postoriti, da ne bi 
prišlo do oškodovanja  planinskega premoženja  PZS. Mirko Tovšak je povedal, da po njegovi oceni 
koča dobro posluje, zato ni potrebe po prodaji 10 % deleža PZS. Igor Oprešnik je povedal, da na zadnji 
seji MDO PD  ni bil prisoten predstavnik PD Paloma, zato tudi niso glasovali o prodaji deleža PZS. Je 
pa dobil opravičilo PD Paloma zaradi nesporazuma najemnice, katera vodniku PZS ni želela potrditi 
rezervacijo prenočišča, za večjo skupino pohodnikov, brez polpenziona.  
Miro Mlinar predlaga, da se ustavi prodaja deleža PZS. Jože Rovan predlaga, da se pripravi aneks k 
starim pogodbam o prenosu lastništva, da gre v primeru prodaje kupnina v planinski sklad. Marija 
Kuhar je predlagala, da se v prihodnosti opravi širša razprava, kako se bo financiralo obnovo koč. PD 
Postojna se srečuje s težavami pri pridobivanju sredstev pri obnovi koče na Nanosu, saj donatorjev 
skoraj ni več, tako da društvu ostane le še bančni kredit.  
Mirko Tovšak je podal pobudo glede zaračunavanja turistične takse. Višino in način plačevanja 
turistične takse določajo občine s svojimi odloki, vendar so stopnje za obračun te takse dokaj različne 
po posameznih občinah. Koroški planinci, ki smo povezani preko MDO-ja v PZS, predlagamo, da PZS 
pridobi podatke o tem, kakšno višino turistične takse obračunavajo posamezne občine, da bi preko 
predstavnikov v občinskih svetih poizkušali doseči enotno višino te takse za vse občine, kjer planinska 
društva upravljajo s svojimi planinskimi postojankami vključno z nočitvami. Prav tako predlagamo, da 
poizkušamo preko občin doseči, da bi se v odloke o turistični taksi vneslo določilo, da so občine vsa 
zbrana sredstva od turistične takse za nočitve v planinskih domovih dolžne nameniti za vzdrževanje in 
obnovo planinskih domov. To pobudo naj bi sprejeli na organih PZS, da bi na ta način planinska 
društva lažje posredovala pri županih občin sprejem dopolnitev občinskih odlokov s takšnim 
dodatnim besedilom. Manja Rajh je dodala, da je prepričana, da bi se občine strinjale s tem, da gre 
pobrana taksa v obnove koč. Matej Planko mu je odgovoril, da je predsedstvo že sprejelo sklep, da se 
opravijo razgovori z župani gorskih občin in se jim predstavi pobuda. Vprašanje je le ali je bolje, da se 
pristopi k težavi samostojno ali preko Združenja občin. 
Bojan Rotovnik je predlagal, da se na naslednji seji potrdi plan dela Odbora za založništvo za 

prihodnje štiri leta, saj so pripravili ambiciozen program, sami projekti pa so v trajanju dveh oz. treh 

let. Dušan Plesničar je podal informacijo o oznakah, ki so se pojavile na Benediktovi poti in sicer na 

drogovih smernih tabel PZS, o katerih v PD Idrija nihče nič ne ve. Kdor je dodal oznake mora dobiti 

dovoljenje nekoga, ki je za to pristojen. Matej Planko je odgovoril, da naj bi bil predsednik PD Idrija s 

tem seznanjen. KPP bo problematiko obravnavala in pripravila ustrezen odgovor skupaj z skrbniki 

dotičnih planinskih poti. Jože Prah je podal pobudo MDO PD Zasavja, da se v okviru spletnih strani 

PZS, izoblikuje domena za obvestila  MDO, oz. spletna stran MDO. Meni tudi, da je delo MDO, kot 

povezovalni člen med Planinskimi društvi in PZS, pomembno. Potrebno pa mu je podati tudi ustrezno 

vrednost – mesto. Verjetno je prav, da komunikacije PZS do društev v MDO poteka skupaj z MDO oz. 

preko MDO, ne pa mimo. Menim, da je prav, da komisije, ki pripravijo, ali izvajajo določene aktivnosti 

PZS, o tem vsaj obvestijo oz. skupaj z MDO snujejo aktivnosti.  Podal je tudi informacijo o nagradnem 

foto natečaju, ki ga objavlja MDO PD Zasavje. 

Ad. 16. Razno 

Matej Planko je povedal, da je MDO PD Dolenjske in Bele Krajine poslal v potrditev program dela za 
leto 2019. Le ta se bo potrjeval na prihodnji seji skupaj z ostalimi programi dela. Predsednike MDO 
PD je pozval, naj po sprejemu sklepa UO PZS konec leta 2017 podajo poročila o izvedenih planinskih 
šolah za odrasle. Miro Mlinar je predlagal, da PZS pridobi od Ministrstva za izobraževanje, znanost in 
šport tolmačenje 70. člena zakona o športu. Marija Kuhar predlaga, da PZS poskuša ponovno kaj 
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ukreniti v zvezi z vpisom strokovnih delavcev v Razvid, saj ministrstvu izkaznica Vodnik ni zadostna, 
čeprav ima zabeležene vse vodniške kategorije ter roke veljavnosti. Za vpis v Register so 
potrebna potrdila o končanju tečajev, ki pa jih je marsikateri vodnik v vseh teh letih založil in bodo 
PZS prejemala številne zahtevke po ponovnem izdajanju potrdil. Matej Planko ji je odgovoril, da se 
PZS zelo trudi, da bi olajšala celoten postopek in natisnila vse diplome. 
 
Naslednja seja UO PZS bo 17. 1. 2019 
Seja je bila zaključena ob 21.55. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
4. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 24. januarja 2019,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen  in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: : Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO 
PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Maruška 
Lenarčič (namestnica MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: : Peter Bajec (Komisija za alpinizem), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Franc Gričar (Vodniška komisija), Bogdan Seliger (Komisija za 
planinske poti), Valentin Rezar (Gospodarska komisija) in Atila Armentano (Komisija za turno 
kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi), 
Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo). 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica PZS), Martin Šolar (podpredsednik PZS), Brigita Čeh 
(voljena članica UO PZS), Uroš Kuzman (voljeni član UO), Anton Progar (voljeni član UO), Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD), Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe) in Marijan Denša (Komisija za varstvo 
gorske narave). 
  
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 17 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 70,8 % sklepčnost.  
Pod točko razno je svojo temo najavil Igor Oprešnik (kdo ima pravico glasovanja na izrednem občnem 
zboru). 
SKLEP 1/24-01-2019: Upravni odbor PZS potrjuje dnevni red 4. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2018  
4. Mednarodna dejavnost PZS: 

a) Predstavitev sodelovanja PZS v posameznih organizacij  
b) Potrditev kandidature za predsednika Združenja planinskih organizacij Balkana -  

BMU  
5. Planinsko gospodarstvo: 

a) Potrditev Certifikatov »Okolju prijazna planinska koča« in »Družinam prijazna 
planinska koča«  

b) Izbris Koče na Sabotinu iz Registra planinskih objektov PZS  
c) Ribniška koča – informacija o postopku prodaje  
d) Dom v Kamniški Bistrici -  informacija o postopku denacionalizacije  
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6. Soglasje k novem vodstvu Mladinske komisije  
7. Soglasje k Pravilniku vodnikov PZS in soglasje k novem vodstvu Vodniške komisije  
8. Spremembe Katastra planinskih poti  
9. Imenovanje predstavnik v Programskem svetu PUS Bavšica  
10. Pravilnik o delu MDO PD Zasavja  
11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
13. Razno  
 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnik prišlo nekaj pripomb, katere so bile upoštevane. Pregledal 
je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/24-01-2019: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 3. seje upravnega odbora z dne 15. 11. 
2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Jurček Nowakk je predal predsedniku PZS nagrado Horus, katero je prejela delovna skupina Odbora 
za invalide/OPP. 
Prisotnih je 18 članov članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 75 % sklepčnost.  
 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• Na novinarski konferenci smo predstavili novosti Planinske založbe: vodnik Slovenska 
planinska pot, knjigo Pravličarija pod Triglavom in Planinski koledar 2019. 

• S stojnico smo se predstavili na 34. Slovenskem knjižnem sejmu v Ljubljani. Obisk in prodaja 
sta bila dobra.  

• Soorganizirali smo posvet Gore in varnost na Igu. 
• Na zadnjih dveh tekmah državnega prvenstva v Kranju in Celju, v soorganizaciji s PD Kranj in 

ŠPO Celje Matica, smo dobili nove državne prvake v športnem plezanju. 
• V Mojstrani smo skupaj s PD Mojstrana in Občino Kranjska Gora organizirali svečano 

podelitev najvišjih priznanj PZS. 
• Na razpis Fundacije za financiranje športnih organizacij smo prijavili 28 različnih projektov.  
• Skupaj s PD Domžale smo organizirali 2. tekmo evropskega pokala v lednem plezanju, 

najboljša Slovenka je bila Maja Šuštar na 4. mestu, tudi skupna zmagovalka hrvaško-
slovensko-srbskega pokala v led. plezanju. Šuštarjeva je na naslednji tekmi EP na Slovaškem 
zmagala. 

• Na Krvavcu smo organizirali zelo dobro obiskano in odmevno novinarsko konferenco ob 
začetku zimske planinske sezone skupaj z GRZS in TNP. 

• Ob mednarodnem dnevu gora smo pripravili poslanico PZS in povabili k sodelovanju pri 
projektu Alpske konvencije Brati gore, odziv je bil znova zelo dober, PZS je sodelovala pri 
dogodku v SPM.  

• Športna plezalka Janja Garnbret je postala športnica leta 2018 po izboru Društva športnih 
novinarjev Slovenije, bila med 10 nominiranci za Delovo osebnost leta in se uvrstila med 10 
finalistov za športnico leta svetovnih iger.  

• Paraplezalka Tanja Glušič je postala športnica leta 2018 po izboru Zveze za šport invalidov 
Slovenije - paraolimpijskega komiteja. 

• Na zboru predstavnikov mladinskih in vodniških odsekov je bilo izvoljeno novo vodstvo. 
• Odbor PZS Planinstvo za invalide/OPP je za projekt Gluhi strežejo v planinskih kočah prejel 

nagrado Horus. 
• Izplačana so bila sredstva za vzdrževanje planinskih poti. Letos je sredstva dobili 142 društev. 
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• Občina Luče je bila kot druga destinacija v Sloveniji - za občino Jezersko - sprejeta v družino 
Gorniških vasi. 

• Podali smo prijave za Bloudkove nagrade in nagrade za prostovoljce.  
• Podpisali smo letni načrt sodelovanja s Slovensko vojsko za leto 2019. 
• FURS je začel izvajati kontrolo obračuna davka od dohodka pravnih oseb za leto 2017  
• V letu 2018 smo imeli 58.413 članov, kar je dobra 2 % več kot v letu 2017. 

Trenutno je vnesenih 14.015 članov, lani na enak termin 12.640, kar je 10,8 % več, ne vemo 
pa ali to pomeni večji interes ali večjo doslednost, da si čim prej uredijo članstvo. 

• Uskladili smo letni načrt sodelovanja s Policijo za leto 2019. Podpisan bo v naslednjem tednu.  
Najave: 

• 26. januarja bo v Podnanosu jubilejno 30. tekmovanje Mladina in gore. 
• Povabilo na sejem Alpe-Adria od 30. januarja do 2. februarja 2019, kjer bo stojnica PZS in 

drugih sorodnih organizacij.  
• Povabilo na alpinistično-plezalni večer 2019, ki bo na Gospodarskem razstavišču 30. 1. ob 

17.30, pred njim pa predavanje Aleša Česna in Luke Stražarja. 
• Mednarodna konferenca o planinski infrastrukturi, ki jo PZS organizira s Komisijo za koče in 

pota CAA, bo na Gospodarskem razstavišču 31. 1. 2019. 
• 8. konferenca planinskega gospodarstva bo organizirana na Gospodarskem razstavišču 2. 2. 

2019. 
 

Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2019 

Jože Rovan je povedal, da je bilo gradivo poslano skupaj z vabilom, finančni načrt kot preglednica je 
bil izdelan po ustaljenih praksah in je zelo pregleden. Povedal je tudi, da podpira dvig plač zaposlenim 
za 5 % ker se plače na PZS niso povečale od leta 2008 in ker strokovna služba dobro deluje. Matej 
Planko je povedal, da je bil podrobni vsebinski plan za leto 2019 poslan z gradivom in je zelo obsežen, 
tako da ga ne bi posebej predstavljal. Na seji so prisotni načelniki komisij, ki bodo lahko podali 
dodatna pojasnila. Iz podrobnega finančnega načrta je predstavil stroškovno mesto projektov, kjer se 
vidi, da se je število uspešnih prijav na projekte, in posledično realizacija projektov v zadnjih letih zelo 
povečala. V odobrenih projektih imamo predvidena sredstva za ta namen s katerimi lahko pokrijemo 
plače za več kot 4 zaposlene. Predstavil je tudi stroškovno mesto plač zaposlenih, kjer se je vrednost 
povišala zaradi novo zaposlene predstavnice za odnose z javnostmi (prej je sodelovala s PZS kot 
samozaposlena, vendar se je obseg dela v zadnjem letu zelo povečal), ter zaradi dviga plač 
zaposlenim za 5 %, kot je že pred tem povedal predsednik. Prav tako bodo imeli zaposleni možnost 
horizontalnega napredovanja v okviru delovnega mesta, kar do sedaj ni bilo omogočeno. 
Urša Mali je povedala, da so bila izhodišča za pripravo predloga podrobnega finančnega načrta PZS za 
leto 2019 po dejavnostih oz. stroškovnih mestih potrjena na novembrski seji UO PZS, in sicer je 
osnova je rebalans finančnega načrta za leto 2018, prihodki iz članarine v enaki vrednosti kot je 
dosežena v 2018, sredstva Fundacije za šport povečana za 10 % glede na odobrena sredstva za 
izvedene programe v letu 2018 ter sredstva iz letnega programa športa ostanejo nespremenjena, 
enako sredstva Urada za mladino. Finančni načrt je bil poslan v gradivu v preglednici, kjer so prikazani 
odhodki in prihodki po stroškovnih mestih. Narejena je primerjava načrtovanih vrednosti za leto 2019 
in vrednosti iz rebalansa za leto 2018. Skupni prihodki v finančnem načrtu znašajo 2.395.195 €, kjer 
se je glede na rebalans 2018 vrednost  povečala za 5 %.  Osnovni prihodek od  članarine je enak kot je 
bil dosežen za leto 2018 (653.520,44 €). Ta vrednost je povečana za 43.762 €, kolikor naj bi bilo 
dodatnih prihodkov zaradi povečanja članarine za 1 € (sklep Skupščine v Šoštanju za obnovo 
Kocbekovega doma na Korošici).  
Prihodke iz lastne dejavnosti načrtujemo v skupni vrednosti 677.141 € (za 1 % manjša vrednost v 
primerjavi z rebalansom 2018). V to skupino spadajo prihodki od prodanih izdelkov in blaga v 
planinski trgovini, prodaja Planinskega vestnika, storitev najema PUS Bavšica, izvedba usposabljanj. 
Poleg teh postavk so v tem sklopu načrtovani še prihodki od licenc, registracije in startnin, ki jih klubi 
in člani namenjajo za dejavnost. Fundacija za šport je za leto 2019 razpisala za 10 % več sredstev kot 
preteklo leto, zato načrtujemo za 10 % večjo vrednost sredstev kot je bilo odobrenih sredstev za 
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izvedene programe v letu 2018. Dva programa nista bila izvedena (vodooskrba PUS Bavšica in 
Učbenik IN planinec), zato njuna vrednost ni upoštevana v izračunu 10 % povečanja sredstev FŠ. 
 
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport še ni objavilo razpisa za letni program športa 2019. 
Glede na sprejeta izhodišča vrednosti nismo spreminjali in je enaka odobrenim sredstvom za leto 
2018. Pri Uradu za mladino bodo sofinancirali programe  mladinskega dela v enaki vrednosti kot leta 
2018, saj smo podpisali dvoletno pogodbo. Večja sprememba pri prihodkih glede na rebalans 2018 je  
pri projektih: Erasmus+ se je zaključil, na novo pa je Vrh Julijcev in evropska sredstva za izpeljavo 
usposabljanj. Na podlagi načrtovanih prihodkov so načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih 
komisijah in stroškovnih mestih. Skupni odhodki znašajo 2.393.468 € in so za 5 % večji od vrednosti v 
rebalansu 2018. Načrtovani so stroški porabljenega materiala in trgovskega blaga, stroški storitev za 
dejavnost, stroški dela, donacije planinskim društvom, amortizacija, članarine … 
Jože Rovan je odgovoril še na pobudi MDO PD Savinjske za odpis dolga Vodniški komisiji. Povedal je, 
da dolg ni tako visok, da ga komisija ne bi mogla poravnati v doglednem času, pa tudi mnenje  
predsedstva PZS je, da bi bil odpis dolga vodniške komisije nepošten do ostalih komisij. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik podpira dvig plač zaposlenim, dal pa je tudi pobudo, da gredo sredstva, ki 
nastanejo iz dodatnih stroškov plačila članarine preko Petrola (ocenjuje, da bo sredstev okoli 1000 €) 
v projekt OSP. Jožef Bobovnik je povedal, da negativno finančno stanje Vodniške komisije ni  nastalo 
zaradi slabo načrtovanih in posledično predragih tečajev, ampak iz časov, ko tečaji niso bili financirani 
iz projekta ESS, PZS pa jih ni želela dražiti za društva, zato je razliko pokrila Vodniška komisija. Rudi E. 
Skobe je povedal, da bi se morala Vodniška komisija že nekaj let nazaj zavedati, da sofinanciranih 
sredstev ne bo več in že takrat podražiti ceno tečajev. Prav tako se strinja s predsedstvom PZS, da se 
minusov iz preteklih obdobij tako komisijam kot tudi MOD PD ne sme odpisati. Franc Gričar je 
povedal, da so že takrat hoteli podražiti tečaje, vendar so bili zavrnjeni, zato je nastal ta minus, ne 
zaradi slabo načrtovanega dela komisije. Matej Planko je povedal, da se je projekt Evropskega 
socialnega sklada (ESS) zaključil leta 2014, v katerega so bili vključeni tečaji turnega kolesarstva, 
vodnikov, markacistov in varuhov narave. Cena vodniškega tečaja A se je po končanem razpisu že 
tako močno dvignila, če pa bi upoštevali mnenje vodniške komisije, pa bi se še bolj.  Jurček Nowakk je 
mnenja, da minusa ne pokriva Vodniška komisija, vendar društva, ki prijavijo tečajnike. 
SKLEP 3/24-01-2019: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2019, 1.000 € 
od dodatno zaračunanih stroškov pri plačilu članarine preko Petrola se nameni v sklad projekta 
OSP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/24-01-2019: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinske načrte komisij  in na 
predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2019. Če sta podrobni vsebinski 
in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Mednarodna dejavnost PZS: 

a) Predstavitev sodelovanja PZS v posameznih organizacijah  
Jože Rovan je predstavil UIAA (Mednarodno združenje planinskih organizacij), ki je mednarodno 
združenje planinskih organizacij ustanovljeno leta 1932 in trenutno združuje preko 90 planinskih 
organizacij iz 69 držav. Področja delovanja UIAA so planinstvo, alpinizem in športno plezanje. Na čelu 
organizacije je predsednik Frits Vrijlandt iz Nizozemske, organa upravljanja sta izvršni in upravni 
odbor, enkrat letno pa poteka skupščina UIAA. Vsebinske aktivnosti so organizirane v osmih 
komisijah kjer nas zastopajo Matjaž Šerkezi (Gorniška komisija), Andrej Pečjak (Komisija za ledno 
plezanje), Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Damjan Omerzu (Pravna komisija), Irena Mrak 
(Komisija za varstvo narave) in Tomaž Goslar (Zdravniška komisija) . Letošnja skupščina je bila v 
oktobru v Ulan Batorju v Mongoliji, vsebinski poudarek pa je bil tokrat namenjen strategiji delovanja 
UIAA. Ko se sprašujemo o pomenu članstva v UIAA, velja omeniti uveljavitev standardov za plezalno 
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opremo, standardov usposabljanj in učbenik poletnih planinskih veščin, zdravstvene nasvete in 
priporočila s področja gorske medicine in osveščanje na področju varovanja okolja. 
EUMA (Evropsko združenje planinskih organizacij) je evropsko združenje planinskih organizacij, 
ustanovljeno v letu 2017 in trenutno združuje 23 nacionalnih planinskih organizacij. Organizacijo vodi 
petčlansko predsedstvo, predsednik je Roland Stierle iz nemške planinske organizacije, eden izmed 
podpredsednikov pa je Bojan Rotovnik. Enkrat letno poteka skupščina EUMA. Glavni namen 
delovanja EUMA je oblikovanje skupnih stališč evropskih planinskih organizacij 
do predlogov dokumentov EU, ki posegajo na področje dejavnosti v gorskem svetu, ter njihovo 
uveljavljanje pri ustreznih organih EU. 
Miro Eržen je predstavil CAA (Združenje planinskih organizacij alpskega loka), katero je leta 1995 
ustanovilo osem planinskih zvez držav alpskega loka, med njimi tudi PZS. Osnovni namen združenja je 
koordinacija in zastopanje skupnih interesov zvez na področju alpinizma, varstva narave in 
planinskega gospodarstva na mednarodnem nivoju, še posebno v organih Alpske konvencije, kjer ima 
združenje status opazovalke. Glavnino »praktičnega« delovanja združenja predstavljajo komisije za 
gorski šport, varstvo narave in koče ter poti. Spremenjene mednarodne okoliščine, predvsem 
ustanovitev novih institucionalnih oblik na evropski ravni (EUSALP..) ter slabenje vpliva Alpske 
konvencije na konkretne aktivnosti posameznih držav, je v zadnjih letih večkrat izpostavilo smisel 
nadaljnjega delovanja združenja v obstoječi organizacijski obliki in z nameni , ki so bili izraženi ob 
ustanovitvi. V letu 2017 je prišlo tudi do ustanovitve evropske planinske zveze (EUMA), ki naj bi 
zastopala interese planinstva v dialogu z institucijami EU komisije. Zato je bil v letu 2018 s strani 
vodstva CAA organiziran sestanek na katerem so udeleženci razpravljali o bodoči usmeritvi delovanja 
CAA; prav tako je bila izvedena anketa po planinskih zvezah na to temo. Rezultati so bili predstavljeni 
pred skupščino CAA, ki je bila v začetku septembra v Torinu. Skupščina je poleg klasičnih točk 
dnevnega reda (potrditev zapisnika skupščine 2017, potrditev poročil vodstva in vodje komisij, 
finančnega poročila), potrdila delo CAA za leto 2017 in izvolila novega člana izvršnega odbora –
predstavnika CAI. V nadaljevanju dela je skupščina razpravljala o nadaljnjem delu. Glede na nejasen 
položaj in status CAA v odnosu do novoustanovljene evropske planinske zveze, je bila večkrat 
poudarjena potreba po dobrem sodelovanju obeh organizacij. Kljub kritičnim razpravam o tem, ali je 
delovanje CAA v smislu statusa opazovalke še smiselno oziroma ali prinaša ustrezne rezultate, pa 
kakšnih posebnih zaključkov ni bilo sprejetih. Tudi pozivi, da bi CAA namenila več finančnih sredstev 
za delovanje komisij, ni naletel na pozitiven odmev. Glede na to, da se v letu 2019 izteka mandat 
sedanjemu predsedniku CAA in je pred CAA zahtevna naloga definiranja nadaljnjega dela in 
eventualnega vključevanja v EUMA kot regionalne organizacija, pa je nadaljnje delo te organizacije v 
marsičem negotovo. Tudi iz razloga, ker predsedniki članic na skupščini CAA niso jasno izrazili svojih 
stališč; člani komisij CAA pa nasprotujejo širjenju delokroga komisij izven območja Alp. Predstavniki 
PZS so aktivno vključeni v delu komisij za gorske športe ( Klemen Medja, Miha Habjan), komisiji za 
varstvo narave (Irena Mrak) in komisiji za koče in pota (Miro Eržen). Skupščina je potrdila priporočila 
s področja gorskih športov in komisije za varstvo narave. Ta priporočila je akceptirala tudi PZS in jih 
prevedla za splošno uporabo. Komisija za koče in pota je nadaljevala delo na uveljavitvi on-line 
rezervacijskega sistema za koče ter pripravo na izdelavi skupne baze podatkov za koče in pota. Jože 
Prah je predstavil Evropsko popotniško zvezo (ERA), katera trenutno združuje 57 planinskih in 
popotniških organizacij.  Članice skrbijo za 12 evropskih pešpoti. Skozi Slovenijo vodijo tri (E6, E7 in 
E12). Razprave ni bilo. 
 

b) Potrditev kandidature za predsednika Združenja planinskih organizacij Balkana -  
BMU  

Jože Rovan je povedal, da je BMU izrazila željo za predstavnika PZS za predsednika BMU. Tako so za 
predsednika BMU predlagali podpredsednika PZS (Martina šolarja). Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 5/24-01-2019: Upravni odbor PZS na podlagi 15. člena Statuta PZS, na predlog predsednika 
PZS, predlaga Martina Šolarja, podpredsednika PZS, za kandidata za predsednika BMU. 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 1 PROTI – Miro Eržen). 
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Sledil je 15-minutni odmor. 
Po odmoru je bilo prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 70,8 % sklepčnost.  
 
 
 
Ad. 5. Planinsko gospodarstvo: 

a) Potrditev Certifikatov »Okolju prijazna planinska koča« in »Družinam prijazna 
planinska koča«  

Valentin Rezar je povedal, da Gospodarska komisija ni prejela novih predlogov za podeljevanje 
certifikatov, le za podaljšane. Razprave ni bilo.  
SKLEP 6/24-01-2019: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih,  podaljšuje veljavnost  certifikatov  »Okolju prijazna 
planinska koča« za obdobje januar 2019-januar 2023 naslednjim kočam: 

• Koča pri Jelenovem studencu – PD Kočevje 
• Dom na Uršlji gori – PD Prevalje 
• Dom pri izviru Završnice – PD Žirovnica 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/24-01-2019: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih,  podaljšuje veljavnost  certifikatov  »Družinam prijazna 
planinska koča« za obdobje januar 2019-januar 2023 naslednjim kočam: 

• Dom pri izviru Završnice – PD Žirovnica 
• Planinski dom na Kumu – PD Kum 
• Planinska koča Velikonočnica – PD Boč – Kostrivnica 
• Planinski dom na Jančah – PD Litija 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b) Izbris Koče na Sabotinu iz Registra planinskih objektov PZS  
Valentin Rezar je povedal, da je že na prejšnji seji UO PZS napovedal, da bodo dobili vlogo PD Brda za 
izbris Koče na Sabotinu, saj objekt ne služi več namenom planinske dejavnosti. Sedaj so vlogo prejeli. 
Razprave ni bilo.  
SKLEP 8/24-01-2019: Upravni odbor PZS na podlagi sklepa IO Gospodarske komisije PZS, na 
predlog lastnika koče, v skladu s 6. in 7. členom Pravilnika o planinskih kočah, bivakih in planinskih 
učnih središčih, potrjuje izbris Koče na Sabotinu iz Registra planinskih objektov PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c) Ribniška koča – informacija o postopku prodaje 
Miro Eržen je  poudaril, da je vodstvo PZS  glede na razpravo nekaterih članov UO PZS na zadnji seji,  
pridobilo dodatna pravna mnenja z ozirom na izraženo zahtevo iz razprave,da bi PZS morala pri 
prodaji  koč, iztržiti večji delež kupnine kot izhaja iz 10% lastniškega deleža. Iz pridobljenih mnenj 
izhaja, da PZS nedvomno pripada 10% delež kupnine, večji delež, ki bi bil zahtevan iz naslova 
posrednih vlaganj, pa bi bil sodno dvomljivo iztožljiv,v kolikor do takega dogovora ne pride 
sporazumno z večinskim lastnikom-planinskim društvom. Dolgotrajno pravdanje bi lahko imelo za 
posledico tudi odpoved namere potencialnega kupca za nakup, kar bi ob dejstvu, da PZS nima 
sredstev za izvedbo predkupne pravice, povzročilo, da bi lahko prišlo do propadanja objektov. V 
primeru, da PZS svojega deleža ne bi prodala, potem bo potrebno z novim lastnikom doseči dogovor 
o  načinu soupravljanja objekta, pri tem pa se je potrebno zavedati, da PZS s tem prevzema tudi 
soodgovornost v primeru, da bi večinski lastnik prišel v finančno nesposobnost poravnavanja 
obveznosti. Povedal je še, da iz teh pravnih mnenj sledi, da bo potrebno z vsemi, s katerimi ima PZS 
sklenjen pogodbo o solastništvu koč skleniti aneks  k temu dogovoru, ki bo bolj natančno opredelil 
pogoje in delež  kupnine v primeru prodaje koč. 
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Matej Planko je povedal, da je prebral zapisnik skupščine PZS iz leta 1999, kateri je podlaga za 
sklenitev pogodb in prenos 90 % lastništva koč na PD. Zapisano je bilo da sta PD Bohor in PD Trbovlje 
razpravljala o tem, da naj pogodba vsebuje določilo o prepovedi odtujitve. Vprašanje je, zakaj so se 
sklenile take pogodbe, glede na to, da so se društva že takrat zavedala problematike. 
RAZPRAVA: Igor Oprešnik je povedal, da je predstavnik PD Paloma prišel na sejo MDO PD Podravja in 
povedal, da je cena za prodajo že dorečena, 9/10 lastništva pa naj bi se odplačalo v 15 letih. 
Pričakujejo, da se bo PZS za prodajo svojega deleža pogovarjala preko PD in ne direktno z kupcem.  
Jurček Nowakk je predlagal, da se da lastnikom koč 2-3 leta rok, da se vidi ali izpolnjuje pogoje za 
status planinske koče, drugače se jim status odvzame. Druga društva pa bi morala imeti predkupno 
pravico. Miro Eržen je odgovoril Oprešniku, da se PZS ne bo pogovarjala s PD, vendar direktno z 
kupcem,  Jurčku Nowakku pa, da je imel PD Ruše možnost za  nakup Ribniške koče, vendar so se po 
vseh zapletih po dogovarjanju umaknili od nakupa. Kot pravno najbolj primeren način zavarovanja 
nadaljnjega statusa Ribniške koče kot planinske koče, pa je dogovorjena pogodbena sankcija s strani 
PZS do kupca koče, zavarovana s hipotečnim vpisom na njegov lastniški delež. 
Matej Planko je dodal, da ga predvsem čudi, da PD Paloma komunicira s PZS preko MDO PD Podravja 
in ne direktno. Potrebno bo pripraviti aneks k obstoječim pogodbam o prenosu lastnine PZS na PD in 
to dobro skomunicirati z društvi. Podlaga za pripravo aneksa pa bo sklep, ki bo sprejet na skupščini 
PZS. Za pripravo vsega tega je za naslednjo skupščino premalo časa. Rudi E. Skobe je predlagal, da se 
aneks čim prej pripravi, dokler so vsi sodelujoči dosedanji akterji še živi. Miro Mlinar je predlagal, da 
se prodaja izpodbija ker nam niso ponudili predkupne pravice. Bojana Rotovnika preseneča, da nam 
niso ponudili predkupne pravice, ki bi nam jo morali zakonsko. Lahko tudi počakamo, da bomo 
izvedeli prodajno ceno.  
 
SKLEP 9/24-01-2019: UO PZS  se je seznanil s pravnimi  mnenji glede prodaje Ribniške koče. Na 
podlagi teh dejstev potrjuje veljavnost sklepa 7/20-09-2018 in 8/20-09-2018. 
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 2 PROTI – France Benedik, Bojan Rotovnik). 
 
SKLEP 10/24-01-2019: UO PZS  potrjuje, da se PZS odpoveduje predkupni pravici za nakup Ribniške 
koče v deležu 9/10 na parceli 1060/9 k.o. Hudi kot. 
Sklep je bil sprejet (14 ZA, 2 PROTI – Rudolf E. Skobe, France Benedik, Bojan Rotovnik). 
 
SKLEP 11/24-01-2019: UO PZS soglaša, da vodstvo PZS prične s pripravo predloga podrobnejše 
pravne ureditve upravljanja solastniškega deleža PZS  na kočah, s pristojnimi planinskimi društvi.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

d) Dom v Kamniški Bistrici -  informacija o postopku denacionalizacije  
Matej Planko je na kratko povzel postopek denacionalizacije, ki se nanaša na planinski dom v 
Kamniški Bistrici, depandanso in pripadajoča zemljišča. Planinska zveza Slovenije je lastnik 1/10, PD 
Ljubljana Matica pa lastnik 9/10. PZS se je aktivno vključila v upravni postopek po tem, ko je sodišče 
Meščanski korporaciji Kamnik po dolgoletnem pravdnem postopku priznalo aktivno legitimacijo v 
postopku oz. upravičenje do pridobitve lastninske pravice na zgoraj omenjenih nepremičninah in je 
postopek vrnila v odločanje UE Kamnik. Ob pregledu zgodovinskih dejstev Doma v Kamniški Bistrici je 
razvidno, da SPD nikoli ni imela pravice razpolaganja z Domom, temveč je imelo Dom le v večletnem 
najemu oz. v uporabi. Iz tega razloga so izpolnjeni zakonski pogoji za vračilo Doma in depandanse 
denacionalizacijskemu upravičencu – AS MKK. V postopku je odprto vprašanje odškodnine iz naslova 
nezmožnosti uporabe objekta, do česar je na podlagi določbe 72/2 člena ZDen upravičena AS MKK. 
Metoda izračuna odškodnine: hipotetična najemnina – stroški vzdrževanja – davščine (pričakovane 
neto koristi). V tem trenutku še AS MKK ni podala zahtevka. Drugo odprto vprašanje je pravica AS 
MKK iz naslova zmanjšane vrednost objekta, kjer je izvedenec ugotovil, da je vrednost objekta ob 
podržavljenju bila za 152.655,21 DEM večja kot vrednost ob denacionalizaciji. AS MKK lahko iz tega 
naslova prav tako zahteva izplačilo. Obstaja sodna praksa (II Ips 689/2006), ki pravi, da se ne more 
uveljavljati bistveno zmanjšane vrednosti objekta, v kolikor zahtevek ni bil podan do 7. 1. 1999. AS 
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MKK je zahtevek iz tega naslova podala šele z vlogo z dne 22. 10. 2018, tako da ima PZS možnost 
ugovora zaradi prekluzije oz. zamude materialnega roka. Do vračila doma in depandanse AS MKK bo 
zagotovo prišlo. Pri tem PZS dodatno bremeni možnost plačila odškodnine iz naslova nezmožnosti 
uporabe objekta in iz naslova zmanjšane vrednosti objekta, solidarno s PD Ljubljana Matica. 
Upoštevaje navedeno je močno smiselno, da se z AS MKK sklene ustrezen sporazum, še posebej zato, 
ker je PD Ljubljana Matica izrazila interes, da prevzame planinski dom in depandanso v dolgotrajni 
najem, pri čemer bi vložili tudi denarna sredstva v obnovo doma, ta denarna sredstva pa bi se nato 
pobotala z najemnino. Interes PZS je, da se izogne lastni odškodninski odgovornosti v tem 
denacionalizacijskem postopku, to pa lahko doseže le z ustreznim sporazumom z AS MKK in PD 
Ljubljana Matica. Razprave ni bilo.  
SKLEP 12/24-01-2019: UO PZS pooblašča vodstvo PZS, da skupaj s PD Ljubljana Matica začne 
razgovore oz. pogajanja z AS MKK glede celostne ureditve vračila Doma v Kamniški Bistrico po 
denacionalizacijskem zahtevku skupaj z morebitnimi odškodninami. Končni dogovor potrdi UO PZS 
na eni izmed naslednjih sej.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Soglasje k novemu vodstvu Mladinske Komisije  

Ana Suhadolnik je povzela, da je zbor potekal 17. 11. 2018 na Igu. V dopoldanskem času sta tokrat 
potekali kar dve okrogli mizi. Odvijali sta se istočasno, prva na temo orientacije, druga na temo 
Planinske šole. Na zboru so predstavili poročila, podelili priznanja in izvolili novo vodstvo.  
RAZPRAVA: Marinka Koželj Stepic je opazila, da so bili kandidati iz istih MDO PD-jev, nekateri celo iz 
istega PD-ja. Pogreša razpršenost kandidatov iz cele Slovenije. 
SKLEP 13/24-01-2019: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 
izvolitvi članov IO MK PZS, ki so bili izvoljeni na Zboru mladinskih odsekov: Ana Suhadolnik (PD 
Borovnica) – načelnica, Nika Čuk (PD Postojna), Katja Hren (PD Šmarna gora), Blaž Erjavc (IMP 
Ljubljana), Katarina Kadivec (PD Šmarna gora), Matjaž Dremelj (PD Vrhnika), Jure Pečak (PD 
Ljubljana-Matica), Leto Križanič Žorž (PD Dovje-Mojstrana), Tim Peternel (PD Dovje-Mojstrana), 
Matic Lampreht (PD Lovrenc na Pohorju), Kaja Čeh (PD Matica Murska Sobota). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Soglasje k Pravilniku vodnikov PZS in soglasje k novemu vodstvu Vodniške komisije  

Franc Gričar je povedal, da je zbor potekal 24. 11. 2018 na Igu. Volitve so potekale tajno, saj so prejeli 
7 kandidatur za člane IO VK ter 1 kandidaturo v podaljšanem roku za načelnika VK. Prečistili so tudi 
pravilnik o organiziranosti VPZS (9. 19. In 27. člen). 
RAZPRAVA: Mira Mlinarja je zanimalo, kako je z pripravo razpisov za usposabljanje vodnikov. Franc 
Gričar mu je odgovoril, da če bodo potrjeni programi, se bo izvajalo dve izmeni B tečaja in dva A 
tečaja. Licenčni tečaji bodo potekali normalno. 
SKLEP 14/24-01-2019: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 
izvolitvi članov IO VK PZS, ki so bili izvoljeni na Zboru predstavnikov vodniških odsekov: Franc 
Gričar (PD Zagorje) – načelnik, Jožef Bobovnik (PD Fram), Doroteja Bokavšek (PD Ptuj), Boris 
Madon (PD Žirovnica), Matej Kocbek (PD Krka Novo mesto), Katja Žagar (PD Valentin Stanič Kanal), 
Franc Kemperle (PD Kamnik). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 15/24-01-2019: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke 1. odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglasje k Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika vodnikov Planinske zveze Slovenije, ki 
ga je zbor predstavnikov vodniških odsekov sprejel 24. 11. 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Spremembe Katastra planinskih poti  

Bogdan Seliger je predstavil vlogi za spremembe odsekov poti. Razprave ni bilo. 
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SKLEP 16/24-01-2019: Na podlagi zahtev točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti UO PZS soglaša, da se opusti odsek planinske poti Zidani most–Gornje Brezno. 
Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi 
oznak mora PD Rimske Toplice upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 17/24-01-2019: Na podlagi zahteve točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti UO PZS soglaša, da se opusti odsek planinske poti Vrh Vrat–Pri Jeramu. Odsek se v 
kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi oznak mora 
PD Cerkno upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Imenovanje predstavnik v Programskem svetu PUS Bavšica  

Jože Rovan je povedal, da je kandidat za predstavnika v Programskem svetu PUS Bavšica Uroš 
Kuzman. Razprave ni bilo. 
SKLEP 18/24-01-2019: Upravni odbor PZS imenuje Uroša Kuzmana (PD Velenje) za svojega 
predstavnika v Programskem svetu Planinskega učnega središča Bavšica. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 10. Pravilnik o delu MDO PD Zasavja  

Jože Prah je predstavil Pravilnik o delu MDO PD Zasavja, kateri je pripravljen enako kot ostali 
pravilniki MDO PD. V razpravi je sodeloval Rudi E. Skobe.  
SKLEP 19/24-01-2019: Upravni odbor na podlagi 37. člena Statuta PZS potrjuje Pravilnik o delu 
MDO PD Zasavja, ki ga je ta sprejel 26.9.2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Najav ni bilo. 
 
Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Najav ni bilo. 

Ad. 13. Razno 

Igorja Oprešnika je zanimalo, kdo ima pravico glasovanja na izrednem občnem zboru (primer Luke 
Ciglarja in PD TAM Maribor). Damjan Omerzu mu je odgovoril, da gre glede na statut društva za 
določila, ki so zajeta v dveh členih, kjer en člen opredeljuje pravico članov do glasovanja, drugi člen 
pa opredeljuje sklepčnost zbora članov, ki je vezana na število članov v preteklem letu. In po mnenju 
iz tega ne izhaja, da pravica glasovanje velja samo za člane v preteklem letu. Vprašanje je obravnaval 
tudi Odbor za pravne zadeve, ki je enakega mnenja. Rovan je predlagal, da se poda okrožnico o 
mnenju Odbora za pravne zadeve kako ravnati v podobnih primerih. 
 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 7. 3. 2019 
Seja je bila zaključena ob 20.33. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
5. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 07. marca 2019,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar  in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Uroš Kuzman, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete.  
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), 
Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Franc Janež (namestnik 
MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Marijan Denša (Komisija za varstvo 
gorske narave), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Atila Armentano (Komisija za turno 
kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Matej Ogorevc (urednik spletnih strani) in Urša Mali 
(strokovna sodelavka za računovodstvo). 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica PZS), Anton Progar (voljeni član UO), Jasna Pečjak 
(Komisija za gorske športe) Jože Prah (MDO PD Zasavja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško 
Bistriškega območja), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), 
Valentin Rezar (Gospodarska komisija) in Bojan Rotovnik (voljeni član UO). 
  
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 17 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 70,8 % sklepčnost.  
Pod točko razno sta svoje teme najavila Miro Mlinar (PZS in ljudska iniciativa ter sofinanciranje 
vodniških tečajev zaposlenih udeležencev) ter Mirko Tovšak (Uradne ure PZS) 
SKLEP 1/07-03-2019: Upravni odbor PZS potrjuje dnevni red 5. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Priprave na skupščino PZS 2018 

a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  
b) Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2018  
c) Poročilo Nadzornega odbora PZS  
d) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2020  

4. Prenos zemljišča pri Domu na Šmohorju na Občino Laško – občinska cesta  
5. Pravilnik o izvajanju kontrole alkoholiziranosti  na delovnem mestu in dela pod vplivom drog     

ali psihoaktivnih snovi  
6. Sprejem novega  društva v članstvo PZS  
7. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  
8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
9. Razno 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnik prišlo nekaj pripomb, katere so bile upoštevane. Pregledal 
je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/07-03-2019: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 4. seje upravnega odbora z dne 24. 1. 
2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• Sodelovali smo pri organizaciji jubilejnega 30. državnega tekmovanja Mladina in gore, ki je 
bilo 26. januarja v Podnanosu. Najuspešnejši so bili mladi planinci iz PD Idrija. 

• Udeležili smo se sejma Alpe-Adria, 30. 1.–2. 2. 2019 na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani, 
na katerem smo se predstavili skupaj z GRZS, SPM in posameznimi PD s planinskimi kočami 
ter sodelovali z več dogodki. 

• V okviru sejma je potekal alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj najuspešnejšim v 
alpinizmu, športnem in lednem plezanju in turnem smučanju za leto 2018, priznanje za 
življenjsko delo v alpinizmu sta prejeli Staza Černič in Danica Blažina. 

• V sodelovanju s Komisijo za koče in poti Združenja planinskih organizacij alpskega loka (CAA) 
smo na sejmu organizirali mednarodni posvet Planinska infrastruktura - podpora razvoju 
turizma ali zgolj njegova pastorka? 

• Izvedli smo 8. konferenco planinskega gospodarstva ter na njej podelili podaljšanje 
certifikatov okolju in družinam prijazna planinska koča. Isti dan smo izvedli tudi zbor 
gospodarjev.  

• S policijo smo podpisali letni načrt dela. 
• Gostili smo srečanje PZS in Gasilske zveze Slovenije ter sejo IO Olimpijskega komiteja 

Slovenije.  
• Sodelovali smo v programu 12. Festivala gorniškega filma, 18.–24. 2. 2019, organizirali 

dogodek ob 40. obletnici vzpona na Everest, predstavitev knjige Rada Kočevarja in okroglo 
mizo o vrtanju v gorah ter sodelovali še pri drugih dogodkih in promociji.  

• Izšli sta knjigi V zasnežene gore (Gorazd Gorišek), ob kateri smo opozorili tudi na varnost v 
gorah pozimi, ter Tista lepa leta (Rado Kočevar, Mojca Volkar Trobevšek). 

• Športna plezalka Janja Garnbret je prejela Bloudkovo plaketo, športni plezalec Gregor 
Vezonik pa Blodukovo priznanje. 

• Športno plezanje je med predlaganimi športnimi panogami tudi za olimpijske igre Pariz 2024. 
• Končal se je evropski pokal v tekmovalnem lednem plezanju, tako Maja Šuštar kot Jaka Hrast 

sta bila skupno tretja.  
• Na Krvavcu in Zelenici je potekalo državno prvenstvo v turnem smučanju, tekmovalno kariero 

je sklenil Nejc Kuhar, dolga leta najuspešnejši slovenski tekmovalec v turnem smučanju.  
• Končali smo projekt Izboljšanje energetske učinkovitosti planinskih objektov, ki ga je 

sofinanciral Ekosklad, Slovenski okoljski javni sklad. 
• Organizirali smo dobro obiskano novinarsko konferenco o varstvu gorske narave, na kateri 

smo opozorili na plenjenje in pomen varovanja zavarovanih rastlin, tokrat velikonočnice na 
Boču in Ponikvi ter encijana na Lovrencu.  

• Srečali smo se s predstavniki Gorniškega kluba Skala in se dogovorila za podpis dogovora o 
sodelovanju.  

• Stanje članstva na 6. 3. 2019 je 37.812, lansko leto na isti dan 35.137. 
• S Športno loterijo smo v sklepnih razgovorih za izdajo planinske srečke, od prodaje katere bo 

še del za vzdrževanje planinskih poti.  
• Z Ljubljanskim urbanističnim zavodom (LUZ) smo v sklepnih pogovorih za podpis pogodbe za 

programsko opremo za Planinski geografski sistem (PlanGIS) 
 

Razprave ni bilo. 
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Prisotnih je 18 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 75 % sklepčnost.  
 

Ad. 3. Priprave na skupščino PZS 2018 

a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  

Jože Rovan je predlagal za delovnega predsednika skupščine PZS Jožefa Bobovnika. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 2/07-03-2019: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva 
skupščine PZS 2018 predlaga Jožefa Bobovnika. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b) Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2018  

Jože Rovan je povedal, da je za nami uspešno leto, posebej nas veseli, da smo dobili za športne 
dejavnosti več sredstev. Pomembno je tudi, da smo bili uspešni pri pridobivanju in izvajanju 
projektov, saj del naše delovne skupnosti financiramo prav iz sredstev projektov. Matej Planko je 
dodal, da je na finančni rezultat vplivala tudi prodaja stare stavbe PZS, povečanje članstva, pridobili 
smo več javnih sredstev , sponzorskih in donatorskih, pa tudi na več razpisih smo bili uspešni. 
Revizorska hiša je zaključila pregled in izdala pozitivno mnenje. Urša Mali je povzela, da se v  bilanci 
stanja vidi povečanje vrednosti sredstev glede na leto 2017: povečala se je vrednost osnovnih 
sredstev, vrednost zalog in kratkoročnih aktivnih časovnih razmejitev, zmanjšala pa vrednost 
poslovnih terjatev in denarnih sredstev. Vrednost osnovnih sredstev se je povečala zaradi investicij v 
programsko (PV, športno plezanje, registrator prisotnosti, aplikacija za vodenje energetskega 
knjigovodstva) in drugo opremo (računalniška oprema, orodja markacistov, črpalka PUS, oprema za 
poslovne prostore). Pri zalogah se je povečala vrednost nedokončanih edicij (izdaja prvi meseci 
letošnjega leta), nedokončanih storitev (ureditev info točke v koči na Golici v okviru projekta Alpe 
Adria), in trgovskega blaga (nakup oblačil PZS za prodajo). Glavni postavki za povečanje kratkoročnih 
časovnih razmejitev pa so sredstva iz reciprocitete in projekta Erasmus+, ki se nanašajo na leto 2018, 
a so bila oz. bodo prejeta letos. Na strani obveznosti se je glede na leto 2017 povečala vrednost 
poslovnih obveznosti in kratkoročnih pasivnih časovnih razmejitev. V tej postavki je vključen poračun 
zavarovanja za leto 2018, sredstva za obnovo koče na Korošici, sredstva po partnerskem sporazumu s 
CNVOS idr. Zaradi upravnega postopka za vračilo planinskega doma v Kamniški Bistrici smo glede na 
delež lastništva oblikovali rezervacijo v vrednosti 10 % zahtevka Meščanske korporacije Kamnik. 
Vrednost dolgoročnih pasivnih časovnih razmejitev se je zmanjšala za vrednost amortizacije 
opredmetenih osnovnih sredstev (nabavljenih pred letom 2007), za porabo edicij (izdanih leta 2005 
in prej) ter za porabljena sredstva pri projektih. Redni letni popis je bil opravljen 3. in 4. januarja 2019 
po stanju na dan 31.12.2018, komisija je popisala sredstva PZS in pripravila predloge za odpis. Vsa 
osnovna sredstva in drobni inventar, ki so bila odpisana, so že bila v celoti amortizirana, zato odpis ni 
vplival na rezultat poslovnega leta. Pri popisu edicij in trgovskega blaga v planinski trgovini so bili 
zaradi slabe kakovosti odpisani izdelki v skupni vrednosti 143,79 €. PZS je poslovno leto 2018 
zaključila s presežkom prihodkov nad odhodki v vrednosti 4.050,32 €. Obračunan je bil davek od 
dohodka pravnih oseb v vrednosti 2.939,34 €, kar pomeni, da je čisti presežek prihodkov znašal 
1.110,98 €. Prihodke PZS predstavljajo dotacije iz proračunskih in drugih javnih sredstev, dotacije 
Fundacije za šport, mednarodni razpisi, članarine, donacije, prihodki od prodaje in drugi prihodki. V 
primerjavi z letom poprej so se povečali prihodki iz letnega programa športa, Urada za mladino, 
drugih javnih sredstev, mednarodnih razpisov, članarin in prodaje blaga oz. storitev. Med odhodki 
največji delež predstavljajo stroški storitev, v okviru katerih izstopajo stroški zavarovanja, povračila 
potnih stroškov, druge storitve, stroški na tekmah in treningih ter stroški avtorskih honorarjev. Drugi 
večji sklop odhodkov predstavljajo stroški dela, sledijo stroški porabljenega materiala in trgovskega 
blaga, donacije drugim pravnim osebam in amortizacija. Po vrednosti pomemben strošek so tudi 
takse oz. pristojbine za odprave in tekme. V pojasnilih finančnega poročila je pri opisu preglednice po 
stroškovnih mestih pri komisiji za turno kolesarstvo prišlo do napake – dvakrat so namreč napisani 
prihodki – prav je, da so se odhodki povečali za 13 %, prihodki pa za 3 %. Poslovanje leta 2018 je 
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pregledala revizijska hiša BDO revizija. Zaključna faza revidiranja se je začela 25. februarja in končala 
6. marca 2019, ko so potrdili letno poročilo za leto 2018. S poročilom o poslovanju leta 2018 je bil 
Nadzorni odbor PZS seznanjen na seji 6. 3. 2019. Razprave ni bilo. 
SKLEP 3/07-03-2019: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2018 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/07-03-2019: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2018 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2018 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2018, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 5/07-03-2019: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c) Poročilo Nadzornega odbora PZS 

Franc Ekar je povedal, da se je NO PZS na včerajšnji seji seznanil z »vsem« poslovanjem v kar so imeli 
vpogled.  Predlagajo, da se nekaj vsebin in zapisov nameni  tudi   viziji in  predlogom za kakovostni 
bodoči strokovni  vsebinski  razvoj, slovenskega planinstva, kakor tudi, da se dodatno oblikuje in 
zapiše planinska  strategija in usmeritve. Iz poročil o poslovanju PZS in dodatnih pojasnil finančne 
službe PZS smo se seznanili, in ugotovili,  da je  finančno poslovanje PZS pozitivno. Opažamo pa, npr. 
v primeru Planinskega vestnika, da je cena izvoda Planinskega vestnika nekoliko previsoka in tudi, da 
je naklada še vedno nizka. Apelira se na vodstva planinske organizacije PZS - PD in članstvo, da vse 
postori, da se poveča članska naročnina na Planinski vestnik, vsaj še za enkrat toliko, kot je do sedaj 
(4000 – 4500). Razprave ni bilo. 
 

d) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2020 
Jože Rovan je za uvod povedal, da je bil narejen iz do sedaj znanih prihodkih. Vrednosti iz članarine 
ostajajo enake oz. rastejo, vrednosti iz razpisov FŠO, LPŠ in Urada za mladino pa so planirane v 
enakem obsegu kot do sedaj.  Matej Planko je dodal, da smo začeli dobivati prve odločbe od FŠO in 
so za enkrat zelo pozitivne. Pri vsebinskem delu ostajamo v začrtanih tirnicah. Pri finančnem načrtu je 
bil osnova načrt za 2019, ki je narejen na osveženih podatkih katere imamo. V januarju 2020 se bo 
sprejemal podrobni finančni načrt, sredi leta 2020 pa še rebalans, ko bojo znani prihodki iz javnih 
financ. 
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 6/07-03-2019: Upravni odbor PZS točke na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena 
Statuta PZS potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2020 in predlaga skupščini, da ga 
potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/07-03-2019: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2020 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 
finančni načrt za leto 2020 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS 
pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2020 spremlja in ga na podlagi rebalansa 
uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/07-03-2019: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2020 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/07-03-2019: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2020 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 

- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne 
dejavnosti za leto 2020, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2020.  
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2018-2022, Upravni odbor PZS 
na predlog predsednika PZS sprejme podrobni program na splošnem področju dela PZS za 
leto 2020. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2020 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Prenos zemljišča pri Domu na Šmohorju na Občino Laško – občinska cesta 

Jože Rovan je povedal, da gre za brezplačni prenos dela zemljišča na dovozni poti pri Domu na 
Šmohorju, katerega 10 % deleža je lastnica PZS. Občina Laško v nadaljevanju skrbi za ureditev ceste in 
prevzame vse stroške, ki bodo nastali v postopku. MDO PD Zasavja se strinja s prenosom. V razpravi 
sta sodelovala Miro Mlinar in Mirko Tovšak. 
SKLEP 10/07-03-2019: Upravni odbor PZS se na predlog PD Laško, na podlagi točke j prvega 
odstavka 32. člena Statuta PZS, potrjuje brezplačni prenos lastništva 1/10 na parceli 817/13 k.o. 
1023 Slivno v korist Občine Laško za namen javne ceste. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5. Pravilnik o izvajanju kontrole alkoholiziranosti  na delovnem mestu in dela pod vplivom 
drog ali psihoaktivnih snovi 

Matej Planko je povedal, da nam ta pravilnik še manjka po Zakonu o delovnih razmerjih. Pravilnik je 
bil v javni obravnavi med zaposlenimi v kateri pa ni bilo pripomb. Pravilnik definira postopke za 
ugotavljanja kontrole alkoholiziranosti  na delovnem mestu zaposlenih in dela pod vplivom drog ali 
psihoaktivnih snovi. O vsakem postopku se piše zapisnik, najstrožja sankcija pa je odpoved delovnega 
razmerja. Pravilnik ne velja za komisije in odbore PZS, zato bi veljal tudi premislek o vključitvi 
podobnega člena v pravilnike komisij, še posebej pri markacistih, vodnikih in športnih plezalcih.  
Razprave ni bilo. 
SKLEP 11/07-03-2019:  Upravni odbor PZS sprejema Pravilnik o izvajanju kontrole alkoholiziranosti  
na delovnem mestu in dela pod vplivom drog ali psihoaktivnih snovi v Planinski zvezi Slovenije 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Sprejem novega  društva v članstvo PZS 

Jože Rovan je povedal, da sprejemanje novih društev med letom ni praksa. PD Kozorog je ustanovil 
Luka Ciglar, ki je po sporu s PD TAM zapustil društvo in z nekaterimi člani ustanovil svoje društvo, ki 
trenutno šteje 125 članov in že organizirajo izlete, verjetno pa nimajo dovolj vodnikov.  Igor Oprešnik 
je dodal, da je Luka Ciglar že želel ustanoviti svoje društvo pred dvema letoma, ko se je sprl s PD 
Jakoba Aljaža, vendar si je kasneje premislil. Morda bo sedaj v svojem društvu začel delovati drugače 
in bo manj konflikten. PD TAM nimajo nobenega zadržka, da so Luka Ciglar in drugi zapustili društvo. 
RAZPRAVA: Štefana Kozaka je zanimalo, zakaj si je PD Kozorog za mentorja izbralo društvo iz drugega 
MDO PD ja. Damjan Omerzu je povedal, da je v Statutu PZS zapisano, da mora biti mentor praviloma 
iz istega MDO PD-ja, ni pa nujno. Miro Eržen je povedal, da se prošnjo za sprejem društva formalno 
težko zavrne, s tem pa se meče slabo luč na PZS. Od mentorskega društva pa moramo nujno 
zahtevati poročilo o mentorstvu. Aldo Zubin je povedal, da ima društvo, ki nastane zaradi konfliktov 
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določenih ljudi minimalno možnost za uspeh in dobro delovanje. Marija Kuhar je povedala, da je 
MDO PD Primorske proti, saj je ustanavljanje društev, ki nimajo nobenih drugih odsekov razen 
vodniškega, torej samo organizirajo izlete in koristijo poti in koče, ki jih s prostovoljnim delom 
vzdržujejo druga društva, nepošteno. Neprimeren je tudi povod za nastanek društva in sama 
večmesečna komunikacija – pranje umazanega perila v javnosti, ki meče slabo luč na celotno 
planinsko organizacijo. Manja Rajh je mnenja, da je sprejem zgolj formalen in verjame, da ni nujno, 
da bo novonastalo društvo delalo slabo. Dušana Plesničarja je predvsem zmotilo izražanje 
ustanovitelja društva, vendar nimamo možnosti za zavrnitev. Treba bo pa temeljito premisliti kako v 
naprej pri podobnih situacijah. Matej Planko je povedal, da so o tem govorili tudi na predsedstvu. Na 
to temo se bo organizirala delavnica pred skupščino, ki bo tudi uvod za spremembo in dopolnitev 
Statuta PZS. Jože Rovan je za konec povzel, da bo potreben temeljit razmislek, kako pristopat v 
takšnih situacijah in kakšna društva si PZS želi v bodoče v svojem krogu. 
 
SKLEP 1/07-03-2019:   Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema 
Planinsko društvo Kozorog (Selnica ob Dravi), matična št. 4111915000 v članstvo Planinske zveze 
Slovenije. Za mentorsko društvo za dobo dveh let se določi Planinsko društvo Lenart, ki mora po 1 
letu podati prvo mentorsko poročilo. 
Sklep je bil sprejet (14 ZA, 4 proti – Mirko Tovšak, Danilo Kete, Marija Kuhar, Aldo Zubin) 
 
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Najav ni bilo. 
 
Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Marija Kuhar je postavila vprašanje, zakaj so pogoji za izpolnitev pogojev za načelnika markacijskih 

odsekov tako strogi v primerjavi s pogoji načelnikov vodniških in turnokolesarskih odsekov. Zahteva 

se namreč tečaj markacista A in B kategorije. Načelnik KPP Bogdan Seliger je prebral pogoje za 

izpolnitev pogojev in pridobljeno znanje na vsakem tečaju, Jože Rovan pa je povzel, da je markacist A 

šolan za osnovna dela markiranja na terenu, pri tečaju B pa dobi še dodatna znanja za vodenje 

odseka.  Če nimaš organizacijskih veščin v sebi, ti tudi tečaj B ni v veliko pomoč.  

RAZPRAVA: MARIJA Kuhar je mnenja, da ni nujno da ima oseba, ki dobro opravlja markiranje in druga 

dela na terenu, tudi v sebi organizacijske veščine. Tega se ne da priučiti. Nekdo drug je lahko odličen 

organizator, pa nima tečaja B. Tudi če ima društvo markaciste z A in B tečajem, ni nujno, da bo 

nekoga z B delo vodje odseka veselilo, bi pa drug z A tečajem to delo lahko opravljal kvalitetno. 

Strokovna dela v vsakem primeru opravljajo za to usposobljeni markacisti, ki jim seveda vodja odseka 

mora zaupati. Bogdan Seliger je vztrajal pri mnenju, da je potrebno poznati organizacijsko delo. Jožef 

Bobovnik je menja, da se ne bi smelo omejevati, kdo je lahko načelnik in kdo ne. Jože Rovan je s 

potrditvijo vseh prisotnih članov UO PZS podal priporočilo Komisiji za planinske poti, da v člen 

pravilnika za izpolnjevanje pogojev kategorije B vstavi besedo »praviloma«. 

Ad. 13. Razno 

Miro Mlinar je podal pobudo da se organizira ljudska iniciativa zaradi zamolčanega prispevka celotne 
planinske organizacije, katere predhodnica SPD je zgradila temelje današnjega planinskega in 
pohodniškega turizma in temelje varstva narave. Pri sprejemu novejše zakonodaje v Državnem zboru 
ni bilo razumevanja o umestitvi zaslug planinstva kot so: planinske poti in vzdrževanje, izobraževanja, 
ki jih izvaja PZS, planinsko gospodarstvo in predpisane takse. Vse to na občinskih ravneh vpliva na 
oteženo razumevanje razpisov in s tem izključevanje planinskih društev pri dodelitvi sredstev. 
Prostovoljstvo, ki ga izkazujemo na vseh ravneh in prispevek le tega družba zanemarja. Na drugi 
strani pa se turizmu daje večjo prednost in se mu namenja sredstva iz proračuna RS. V letu 2011 je RS 
namenila za podporo razvoja turizma preko 33 milijonov EUR, v letu 2016 pa že 47 milijonov EUR. 
Zaradi navedenih dejstev in nepriznavanja zaslug PZS od strani države, bo potrebno pristopiti k ljudski 
iniciativi – peticija v kateri bi zahtevali delež sredstev v Proračunu RS za izvajanje planinske 
dejavnosti. Pobuda mora biti objektivna in podprta s korektnimi izračuni, kar nam pripada - PZS. 
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RAZPRAVA: Jože Rovan mu je odgovoril, da že potekajo razgovori na več ministrstvih, če pa bo kaj 
uspešno pa za enkrat ne vemo. Manja Rajh  in Atila Armentano podpirata  predlog Mira Mlinarja. 
Mira Eržena veseli, da se razmišlja v tej smeri, vendar se bo potrebno predhodno usklajeno 
dogovoriti, kakšni so cilji, interesi in želje celotne PZS ter kaj bo prioriteta v teh zahtevah.  V Avstriji so 
iniciativo ustanovili, ker so jim skoraj prepolovili sredstva iz državnega proračuna, pri nas pa sploh še 
nič ne dobimo. Pri nas je prvi korak postaviti nivo, se pogovarjati, pripraviti enotno stališče in 
pripraviti programe. Uroš Kuzman je predlagal, da se za začetek pripravi vseslovenska enodnevna 
akcija npr. dan dela na planinskih poteh, da se ljudstvo sploh seznani s težavami s katerimi se 
srečujemo. 
Miro Mlinar je postavil vprašanje, zakaj so evropska sredstva za usposabljanje vodnikov sedaj 
namenjena zaposlenim udeležencem. S tem so upokojenci zelo prikrajšani. Matej Planko mu je 
odgovoril, da je razpis trenutno namenjen zaposleni populaciji, pred tem pa so bili naklonjenih 
ogroženih skupinam – nezaposlenim. To so namenska sredstva in na to ne moremo vplivati, s tem 
lahko samo društvu pomagamo, da dobijo del sredstev za tečaje povrnjenih. 
Mirko Tovšak je mnenja, da bi morala biti strokovna služba dosegljiva na telefon tudi takrat, ko ni 
uradnih ur (torek). Matej Planko mu je odgovoril, da se zahtevnejše delo, sestanki in izobraževanja 
lahko opravi le ko strank in telefonov ni, se pa vsekakor odzivamo na elektronsko pošto tudi izven 
uradnih ur. Ostali člani upravnega odbora so se strinjali s generalnim sekretarjem. 
Miro Eržen je za konec povedal, da bo 9. 7. 2019 srečanje zamejskih društev. 

 

 
Seja je bila končana ob 18.55 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo v četrtek, 6. 6. 2019. 
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6. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 6. junija 2019,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Aldo Zubin, Danilo Kete.  
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Ernest Gradišar 
(namestnik MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske) in Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti), Robert Pritržnik 
(Komisija za gorske športe) in Atila Armentano (Komisija za turno kolesarstvo). 
Vodje odborov PZS: Tone Jesenko (Odbor za članstvo) 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Matej Ogorevc (urednik spletnih strani) in Urša Mali 
(strokovna sodelavka za računovodstvo). 
Ostalo: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika) 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica PZS), Anton Progar (voljeni član UO), Uroš Kuzman 
(voljeni član UO), Jožef Bobovnik (voljeni član UO), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja) Marijan Denša 
(Komisija za varstvo gorske narave) in Manja Rajh (Savinjski MDO PD). 
  
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 17 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 70,8 % sklepčnost.  
Pod točko razno so svoje teme najavili Jurček Nowakk (predstavitev aktivnosti odbora PIN OPP),  
Miro Mlinar (slabi izpitni rezultati vodniških tečajev), Dušan Plesničar (nadzor tržnih inšpektorjev), 
Miro Eržen (koordinacija MDO PD, postavitev koče na Korošici) ter Martin Šolar (pomembnost koč). 
SKLEP 1/6-6-2019: Upravni odbor PZS potrjuje dnevni red 6. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS  

2. Informacija o Skupščini PZS 2019 

3. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

4. Izhodišča za članarino in zavarovanje PZS v obdobju od 2020  

5. Rebalans finančnega načrta PZS 2019  

6. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2020  

7. Potrditev nove planinske poti  

8. Tematika z Zbora Komisije za športno plezanje  

a) Informacija o zboru 

b) Potrditev novih članov IO KŠP 

c) Pravilnik KŠP o usposabljanju na področju športnega plezanja 
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9. Tematika s Zbora Komisije za gorske športe  

a) Informacija o zboru 

b) Potrditev novega načelnika in članov IO KGŠ 

10. Upravljanje blagovnih znamk PZS 

11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
13. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnik prišlo nekaj pripomb, katere so bile upoštevane. Pregledal 
je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/6-6-2019: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 5. seje upravnega odbora z dne 7. 3. 2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o Skupščini PZS 2019 

Predsednik PZS Jože Rovan je pohvalil organizacijo Skupščine PZS, ki je bila v izvedbi PD Maribor 
Matica. Delegati so soglasno potrdili poročila organov PZS ter okvirni vsebinski in finančni program 
dela PZS za leto 2020. Okrogli mizi Kakšna planinska društva si želimo (včlanjevati) v Planinsko zvezo 
Slovenije? in Planinske koče - temelj planinstva ali zgolj premoženje, sta odprli pomembne razprave. 
Vsi sklepi so bili potrjeni soglasno. Predstavljen je bil tudi idejni projekt nove planinske koče na 
Korošici. 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 3. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• Organizirali smo novinarsko konferenco pred začetkom tekmovalne sezone v športnem 
plezanju, ki so jo slovenski tekmovalci odlično začeli z medaljami na vsaki tekmi; Janja 
Garnbret je že pred koncem sezone skupna zmagovalka SP v balvanskem plezanju. 

• Organizirali smo redno letno in volilno skupščino PZS v Mariboru. 
• Obeležili smo 40. obletnico prvega slovenskega/jugoslovanskega vzpona na Everest - s 

sprejemom alpinistov in predstavnikov PZS pri predsedniku države in slovesnostjo v SPM. 
• Organizirali smo SPOT 2019 na območju lige Smrekovec z zaključkom v Šoštanju. 
• Sodelovali smo na 3. mednarodnem tekmovanju Triglav The Rock Ljubljana.  
• Na razpis „Slovenija planinari“ se je prijavilo 43 društev z 140 dogodki, razdelili smo 18.000 

eur 
• Uspešna je bila alpinistična odprava Janeza Svoljšaka in Mihe Zupina na Aljasko. 
• Luka Kovačič je odlično nastopil na svetovnem prvenstvu v turnem smučanju, Nejc Kuhar pa 

je končal tekmovalno kariero. 
• Sodelovali smo na 24. slovenskih dnevih knjige v Ljubljani. 
• Na sejmu Naturo v Gornji Radgoni smo predstavili projekt Alpe Adria Karavanke/Karawanken 

Regija doživetij.  
• Udeležili smo se tradicionalnega srečanje vodstev HPS in PZS, ki je tokrat bilo na Gorjancih v 

organizaciji PZS. 
• Udeležili smo se redne skupščine IFSC v Tokiu (Japonska) in BMU, ki je bila tokrat v Korci 

(Albanija); Martin Šolar je postal novi predsednik BMU. 
• Objavili smo razpis s področja planinskega gospodarstva - koriščenje helikopterskih prevozov 

za ekološko sanacijo planinskih koč. 
• Objavili smo razpis za sofinanciranje planinskih taborov. 
• Tudi letos bo mogoče od 1. 6. do 30. 9. na Petrolovih bencinskih servisih  kupiti članarino PZS. 
• Izšla je knjiga Pravljica o gamsku Viliju in gorskih rožicah ter ponatisa Pravljičarije pod 

Triglavom in Tista lepa leta. 
• Organizirano je bilo državno prvenstvo osnovnih in srednjih šol v športnem plezanju. 
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• Licenčna usposabljanja za vodnike so v glavnem zaključena. Pripravljeni so novi programi 
usposabljan v skladu z novim Zakonom o športu. 

• Začeli sta se akciji Gremo v hribe in Očistimo naše gore, pri katerih sodeluje tudi PZS, letos z 
večjim poudarkom na planinskih poteh in delu markacistov. 

• Začela se je akcija Gluhi strežejo v planinskih kočah. 
• Izvedli smo seminar za osebje planinskih koč v Karavankah. 
• S tekmo na Okrešlju se je končal slovenski pokal v turnem smučanju. 
• KTK skupaj s klubi in TKO-ji izvaja šolo turnega kolesarjenja. 
• Sodelovali smo v akciji CNVOS Ta dobra večerja za obnovo planinskih poti. 
• Skupaj s prostovoljnimi vodniki turnega kolesarstva smo izvedli prvi dogodke Prekolesarimo 

Slovensko turnokolesarsko pot v enem dnevu, sprejmi Migimigi izziv.  
• Objavljen je bil razpis za podelitev Najvišjih priznanj PZS za leto 2019 
• Sodelovali smo v javni razpravi Zakona o spremembah in dopolnitvah določenih zakonov na 

področju kmetijsko zemljiške politike 
• RTV Slovenija je prenašala tekme v športnem plezanju 
• Povabilo na Dan slovenski planinskih doživetij, ki bo 15. 6. 2019 na Lisci. Možnost prihoda z 

vlakom. Za naprej najavljene skupine bo 50 % popust.  
• Dan markacistov bo 6. 7. 2019 v Zasavju 
• Planinska srečka bo na prodaj od 10. 6. 2019 dalje 

Glasovanje za Naj planinsko kočo se bo pričelo 15. 6. 2019 
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je predal pritožbo MDO PD KDO v vezi prijave na dogodek Slovenska 
turnokolesarska pot v 1 dnevu, ki je bila 1. 6. 2019. Sistem za prijavo ni deloval dobro, kasneje pa je 
nekaj udeležencev dobilo obisk zavarovalnega agenta Adriatic Slovenice. Prepričani so, da so v 
zavarovalnici zlorabili osebne podatke.  Generalni sekretar PZS Matej Planko mu je odgovoril, da bo 
PZS naredila analizo prireditve in pritožbo tudi preverila. 
 
Ad. 4.  Izhodišča za članarino in zavarovanje PZS v obdobju od 2020 

Tone Jesenko je povedal, da zaradi slabega škodnega rezultata, zavarovalnica Adriatic Slovenica ni 
pripravljena pod istimi pogoji podaljšati pogodbe. Zaradi tega se že pripravlja nov razpis za izbor 
zavarovalnice v naslednjem obdobju. Glede obsega zavarovanja (vrste planinskih dejavnosti in 
njihove definicije) izhajamo iz obstoječega zavarovanja, ki se je izkazal kot ustrezen. V okviru razpisa 
se bo pridobilo ponudbe tudi za različne višine zavarovalnih vsot po vrstah članstva in po vrstah 
zavarovanja. Škodni rezultat v preteklih letih je izrazito negativen pri A članarini, v segmentu 
nezgodnega zavarovanja. Lansko leto smo že prilagodili višino zavarovalnih vsot, ki je odstopanje 
sicer delno ublažila, vendar razmerje še ni stabilno. Pri tem je primarni namen vzpostavitev 
dolgoročno vzdržnega in vsebinsko ustreznega zavarovanja za člane pri opravljanju dejavnosti, ki se 
izvaja v okviru PZS. Matej Planko je dodal, da imamo 3 sklope zavarovanj: odgovornost članov, pri 
katerem je malo škod, zavarovanje za stroške reševanja v tujini – škod je kar nekaj, ampak se 
obvladljivo ter nezgodno zavarovanje, pri katerem so izplačane škode za več kot 232% zbrane 
premije. Tu je potrebno povedati, da je naše zavarovanje v primerjavi z zavarovanji, ki ga imajo v 
Planinski zvezi Avstrije (OeAV) zelo dobro, saj vključuje tudi nezgodno zavarovanje, ki ga oni nimajo. 
Jože Rovan je dopolnil, da je zavarovanje dobro in da velja razmisliti, ali je potrebno še kaj vključiti. 
RAZPRAVA: Mirko Tovšak je mnenja, da je o tem potrebno pripraviti javno razpravo. Jurček Nowakk 
je povedal, da je potrebno urediti kategorizacijo IN članarine. Predlaga, da se časovno določi do kdaj 
se lahko vplača članarina, delitveno razmerje pa naj ostane enako. Za vplačevanju družinske članarine 
pa bi lahko prihajalo do zlorab. Prosil je, da se nekdo iz predsedstva udeleži seje MDO PD KBO. Marija 
Kuhar predlaga, da se delitev članarine upošteva glede na aktivnost društva. Daje pobudo, da odpre 
javna razprava o delitvi članarine. Matej Planko ji je odgovoril, da je tema primerna za skupščino 
2020. Jurčka Nowakka je prosil, da naj pošlje konkretne predloge glede članarine OPP, saj je potrebno 
biti pri izkazovanju invalidnosti zelo previden.  
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SKLEP 3/6-6-2019: Upravni odbor PZS potrjuje predstavljena izhodišča za članarino in zavarovanje 
PZS v obdobju od 2020 - 2023. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Mirko Tovšak) 
 
 
Ad. 5. Rebalans finančnega načrta PZS 2019 

Urša Mali je povzela, da skupni prihodki v rebalansu finančnega načrta znašajo 2.529.970 €, skupaj z 
internimi knjižbami pa 2.962.789 €. Glede na finančni načrt se je vrednost  povečala za 5 %. Za 70 
tisoč € več sredstev smo dobili odobrenih iz razpisov Fundacije za šport in za 50 tisoč € več sredstev iz 
letnega programa športa. Vrednost sponzorskih sredstev je glede na prvotni načrt večja za 30 tisoč €, 
in sicer pri članski reprezentanci v športnem plezanju in slovenski turno-kolesarski poti. Osnovni 
prihodek iz članarine in sredstva Urada za mladino se niso spremenila, zmanjšala pa se je vrednost 
lastne dejavnosti (manj usposabljanj, prodaje). Večja vrednost je načrtovana tudi v zadnjem stolpcu 
prihodkov, kjer so združeni prihodki iz raznih razpisov, reciprocitete in evropskih sredstev. 

Na podlagi načrtovanih prihodkov so načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in 

stroškovnih mestih. Skupni odhodki znašajo 2.528.860 €, skupaj z internimi knjižbami 2.961.679 €. 

Glede na finančni načrt so večji za 5 %. To povečanje je predvsem posledica večjih odobrenih 

sredstev za posamezne dejavnosti – reprezentanci v športnem plezanju bosta lahko izvedli več 

priprav, alpinisti več akcij in dodaten tabor v tujini. Rezultat poslovanja po rebalansu finančnega 

načrta znaša dobrih tisoč €. Pri pripravi predloga rebalansa je prišlo do napake – upoštevan namreč ni 

bil sklep 3/24-01-2019, ki je bil sprejet na letošnji januarski seji UO PZS. S Petrolom smo se 

dogovarjali glede dodatno zaračunanih stroškov v vrednosti 2 €. Ker partner od vsake storitve vzame 

del vrednosti, bi PZS ostalo samo 0,82 € od posameznega plačila članarine. Na podlagi tega smo se 

odločili, da letošnje leto vplačevanje na Petrolu ostane enako kot je bilo do zdaj, za naslednja leta pa 

bi morali najti drugačen način (da bi dobili povrnjen strošek izkaznice in poštnine). V popravku 

predloga rebalansa je z zgoraj omenjenim sklepom določenih 1000 € dano na stroškovno mesto O. S. 

P. iz članarine. Ta vrednost je bila vzeta iz materialnih stroškov poštnine, kar bomo poskusili 

nadomestiti z uveljavitvijo le-teh na katerem od razpisov. Skupna vrednost prihodkov in odhodkov se 

zaradi tega popravka ni spremenila, saj je šlo le za prerazporeditev med stroškovnimi mesti. 
RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo, kdaj lahko odbor ali MDO PD dobi višja sredstva. Prav tako 
se mu zdijo sredstva odbora PIN OPP prenizka. Matej Planko je odgovor, da dobi odbor primerljiva 
sredstva kot ostali odbori in komisije. Dobi pa odbor javna sredstva iz razpisov, tako da je celotni 
proračun odbora okoli 20.000 €. 
SKLEP 4/6-6-2019: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2018, potrjuje rebalans 
proračuna PZS za leto 2019 v predlagani obliki in se upošteva prerazporeditev 1000 € na stroškovno 
mesto O. S. P. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2020 

 
SKLEP 5/6-6-2019: Upravni odbor sprejema predvidene termine osrednjih aktivnosti PZS v letu 
2020: 
- Skupščina PZS - 18. 4. 2020 
- Dan slovenskih planinskih doživetij - 13. 6. 2020 
- Svečana podelitev najvišjih priznanj PZS - 5 .12. 2020 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Miro Eržen je dodal, da je letos Dan slovenskih planinskih doživetij in Dan gorskih reševalcev 
istočasno. Velja razmisliti, ali bi se za v bodoče dogovorili za skupno organizacijo dogodkov. Matej 
Planko je dodal, da bo v kratkem objavljen razpis za soorganizacijo dogodkov in pozval predsednike 
MDO PD-jev, da pozovejo društva. 
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Ad. 7. Potrditev nove planinske poti 

Bogdan Seliger je povedal, da je bilo vse napisano v gradivu. 
SKLEP 6/6-6-2019: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Atomske toplice Podčetrtek odpre in je skrbnik 
odsekov planinske poti na relaciji Kozje–Bister graben–grad–Kozje in se novo planinsko pot vnese 
v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Atomske 
toplice Podčetrtek upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v 
Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 8. Tematika z Zbora Komisije za športno plezanje 

a. Informacija o zboru 
Aleš Pirc je povzel, da je bil zbor 20. 3. 2019. Izvolili so organe, potrdili akcijsko in finančno poročilo 
za leto 2018 in 2019 ter izvolili nadomestne člane IO KŠP. Predstavljene so bile glavne spremembe 
tekmovalnega pravilnika za državno prvenstvo za leto 2019 ter novi pravilnik o usposabljanje KŠP. 
Prisotnih je bilo 24 delegatov od 34, kar je solidna udeležba.  
 

b.   Potrditev novih članov IO KŠP 
SKLEP 7/6-6-2019: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 
izvolitvi nadomestni članov IO KŠP PZS, ki sta bila izvoljena na Zboru KŠP, dne 20. 3. 2019: Andrej 
Kokalj (ŠPK Andreja Kokalja) in Nejc Potrebuješ (PD Kranj). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c. Pravilnik KŠP o usposabljanju na področju športnega plezanja 
Aleš Pirc je povzel, da je bil pravilnik sprejet na zboru 2017. Pravilnik določa kaj mora vsebovati 
usposabljanje za športnega plezalca 1. stopnje (vaditelj) in kaj za 2. stopnjo (trener). 
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je povedal, da je pravilnik slabo pripravljen in da vsebuje veliko napak. 
Jože mu je odgovoril, da se bo ponovno pregledal. 
SKLEP 8/6-6-2019: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke 1. odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglasje k Pravilniku Komisije za športno plezanje o usposabljanju na področju športnega plezanja, 
ki ga je Zbor KŠP sprejel 20. 3. 2019. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Jurček Nowakk). 
 
Sledil je 15-minutni odmor. 
Po odmoru je bilo prisotnih 16 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 66,7 % sklepčnost. 
 
Ad. 9. Tematika z Zbora Komisije za gorske športe 

a. Informacija o zboru 
Robert Pritržnik je povedal, da je bil zbor 13. 3. 2019. Prisotni so bili 4 klubi od 11. Izvolili so organe, 
potrdili poročila, razrešili dosedanjo načelnico Jasno Pečjak in izvolili novo vodstvo KGŠ. Sprejeli so 
plan dela 2019 in finančni plan 2019. 
 

b. Potrditev novega načelnika in članov IO KGŠ 
SKLEP 9/6-6-2019: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 
izvolitvi vodstva IO Komisije za gorske športe PZS, ki so bili izvoljeni na Zboru KGŠ, dne 13. 3. 2019 
Robert Pritržnik (TSK LiMa) – načelnik in člani Manca Dolenc (PD Domžale), Jasna Pečjak (PD 
Domžale), Breda Bibič (APD Kozjak Maribor), Milan Meglič (GRS Tržič), Milan Šenk (PD Jezersko) 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
RAZPRAVA: Jožeta Rovana je zanimalo, ali bo tudi kakšna tekma za rekreativne turne smučarje. 



 
 

6. seja UO PZS 6. 6. 2019  Stran 6 od 8 
 

 
Ad.10. Upravljanje blagovnih znamk PZS 

Matej Planko je povzel, PZS je v letu 2013 vložili prve zahtevke za zaščito naslednjih blagovnih 
znamk. S tem smo se zaščitili, da bi kdo začel uporabljati naše znamke, ki jih večino prebivalcev 
Slovenije povezuje s PZS. Če jih pa kdo že začne uporabljati, pa imamo več pravnih možnosti, da 
zahtevamo prenehanje uporabe in povračilo nastale škode. Med njimi je markacija širše najbolj 
zanimiva za uporabo. Tako smo že vložili nekaj ugovorov na registracijo blagovne znamke, ki je 
vsebovala tudi markacijo. Sedaj imamo pri Uradu RS za intelektualno lastnino registrirane naslednje 
blagovne znamke Planinski vestnik, Okolju prijazna planinska koča, Markacija, Družinam prijazna 
planinska koča, Slovenska planinska pot in Slovenia climbing team. Registrirane so za področje 
Slovenije. Zaščito blagovne znamke markacije pa smo razširili na države, ki so na področju bivše 
Jugoslavije, ker njihove planinske organizacije za označevanje planinskih poti uporabljajo markacijo. 
Za lažje upravljanje blagovnih znamk si moramo postaviti pravila pod kakšnimi pogoji bomo dovolili 
drugim pravnim subjektom uporabo naših blagovnih znamk:  

 Društvom in klubom, ki so člani PZS, dovoljujemo uporabo naših blagovnih znamk brezplačno in 
sicer v skladu s pravili in navodili za uporabo. Od društev po drugi strani tudi pričakujemo, da 
bodo na PZS sporočali vsako uporabo blagovnih znamk s strani drugih pravnih oseb, da lahko v 
primeru nedovoljene uporabe ustrezno ukrepamo.  

 Drugim organizacijam, ki izvajajo skupne projekte s PZS se dovoli brezplačna uporaba blagovnih 
znamk PZS. To dovoljenje velja samo za skupne projekte. Izdano dovoljenje ne velja za uporabo 
na vseh področjih delovanja te organizacije. Dovoljenje za uporabo blagovnih znamk PZS se šteje 
kot vložek PZS v projekt.  

 Drugim organizacijam se uporaba blagovnih znamk PZS ne dovoli. Trenutno je za druge 
organizacije najbolj zanimiva uporaba markacije. Zagotoviti moramo oz. s časom doseči, da bodo 
markacijo povezovali samo s PZS in ne drugimi izdelki ali organizacijami. V primeru izjeme je 
potreben sklep P PZS.  

 Po zaključku postopka razširitve zaščite blagovne znamke markacije na države Hrvaška, Bosna in 
Hercegovina, Srbija, Črna gora in Severna Makedonija se planinskim zvezam v teh državah 

 dovoljuje: 
 vsaka zveza ima pravico do uporabe blagovne znamke markacije v svoji državi z drugimi 
 organizacijami pri skupnih projektih, 
 v primeru interesa uporabe markacije kot blagovne znamke v marketinških akcijah, ki 
 zajemajo več kot eno državo, je potrebno soglasje PZS in ustrezen sklep P PZS, 
 uporaba markacije za sodelujoče zveze in njihova včlanjena društva je za prosta oz. 
 brezplačna za namen uporabe za označevanje planinskih poti. 

Matej Planko je dodal, da naj se vsaka zloraba prijavi na info@pzs.si. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je predlagal, da blagovne znamke Okolju prijazna planinska koča, 
Markacija, Slovenska planinska pot in Družinam prijazna planinska koča, lahko brezplačno uporabljajo 
tudi najemniki planinskih koč, ki so vpisani v register planinskih koč PZS izključno za namene 
oglaševanje planinskih koč.  Miro Eržen mu je odgovoril, da bo prihajalo do zlorab. V razpravi so 
sodelovali še Miro Mlinar, Marija Kuhar in Franc Ekar. 
 
SKLEP 10/6-6-2019: Upravni odbor na podlagi 32. člena Statuta PZS potrjuje upravljanje z 
blagovnimi znamkami. O uporabo blagovnih znamk v konkretnih primerih, ki odstopajo od teh 
pravil odloča predsedstvo PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SKLEP 11/6-6-2019: Upravni odbor na podlagi 32. člena Statuta PZS dopolnjuje sklep o upravljanju 
blagovnih znamk z določilom, da se dovoljuje uporabo blagovne znamke Okolju prijazna planinska 
koča, Markacija, Slovenska planinska pot in Družinam prijazna planinska koča lahko brezplačno 
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uporabljajo upravniki/najemniki  planinski koč, ki so v registru planinskih koč PZS in sicer samo za 
namen oglaševanja planinskih koč. 
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI –Miro Eržen). 
 
Ad. 11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Ana Suhadolnik je povedala, da sta se marca 2019 dva predstavnika MK v Ljubljani udeležila 
seminarja pod okriljem EYF. Pridobivala sta znanja in kompetence, kaj EYF je, kako deluje in kako se 
kot organizacija MK uspešno prijavi na njihove razpise. MK je vzpostavila sodelovanje z revijo 
Študent. Prvi članek je izšel v aprilski številki revije Študent. V junijski številki pa bo članek na temo 
SPOT-a, ki je potekalo 18. – 19. 5. 2019. Kot organizacija smo se vpisali v Nefiks, ki beleži, predstavlja 
in promovira neformalno pridobivanje znanja in kompetenc. Vnesena je generacija  2017, v prihodnje 
se bo vnašalo sproti. Izvedena je bila tudi akcija Zimska šola, predstavnica MK se je udeležila seje 
UIAA YC na Cipru. Izvedena sta bila študentska izleta v organizaciji MK z planinskimi društvi (PD Idrija, 
PD Ljubljana Matica), potekala je delovna akcija v PUS Bavšica.  SPOT je potekal v organizaciji MK in 
PD Šoštanj. Maja 2019 je odbor za delo z mladimi zamenjal vodjo odbora. Janka Miheva je 
nadomestila Urška Krek (PD Piran). MK je maja 2019 sprejela nov mladinski odsek. Pridružil se nam je 
MO Lendava iz PD Lendava. Razprave ni bilo. 

Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Marija Kuhar je postavila vprašanje o zdravniških potrdilih. Predlagala je, da se določi, kaj je 

potrebno testirati dokler se zadeva dokončno ne uredi.  Izpostavila je tudi nepregleden in nepopoln 

seznam registriranih vodnikov ter pravočasno objavo razpisanih tečajev za vodnike. Matej Planko ji je 

odgovoril, da bo VK obravnavala vprašanja na seji in jim podala odgovor. Bojan Rotovnik je dodal, da 

so zdravniški pregledi za strokovne delavce v športu jasno določeni ter jih je potrebno spoštovati. 

Jože Prah je vprašal v kakšni fazi je nov sistem o uporabi planinskih poti v digitalni obliki za 

uporabnike. Odgovor Mateja Planka: je v izdelavi, rok za izvedbo je konec septembra. Zanimale so ga 

tudi nerešene stvari za spletno stran – Odgovor Mateja Planka: to se bo reševalo v okviru prenove 

spletne strani. Zanimalo ga je tudi, kakšno je stališče UO PZS, če skladno s potrebami določena 

društva PZS kupijo nepremičnino v svojo last in je v širšem planinskem interesu, ali PZS participira 

svoj delež. Odgovor Mateja Planka: se bo obravnavalo na koordinaciji MDO PD. Predstavil je še 

srečanje Evropopohodnikov.  

Bogdan Seliger je dal pobudo da se na državnem nivoju uredi, podobno, kot so uvedli turistično 

takso, uvede takso za uporabo planinskih poti za vse, ki služijo na račun vodenja po planinskih poteh. 

Martin Šolar mu je odgovoril, da bo to težko izvedljivo, Ministrstvo za gospodarstvo bi moralo 

prepoznati , da so koče in planinske poti del turistične infrastrukture, preko katere se preživljajo 

mnogi. Jože Rovan je dodal, da bi država morala vlagati v svojo infrastrukturo. 

Ad. 13. Razno 

Jurček Nowakk je predstavil aktivnosti odbora OPP PIN ter akciji Gluhi strežejo v planinskih kočah in 
Stopimo skupaj, osvojiva vrh, kateri se bosta odvijali od maja do septembra po kočah po celi Sloveniji. 
Mira Mlinarja je zanimalo zakaj je bil tako negativen rezultat izpitov vodniških tečajev. Odgovorili so 
mu, da so nekateri tečajniki res slabo pripravljeni za izpit in tečaj ne jemljejo resno. Dušan Plesničar je 
povedal, da so imeli v zadnjih tednih 2 anonimni prijavi na tržni inšpektorat. Daje pobudo, da PZS 
pošlje dopis na tržni inšpektorat, da se nadzor ukine, če niso ugotovljene nepravilnosti. Matej Planko 
je povedal, da naj se društva takoj obrnejo na pravno službo PZS v primeru prijave. Miro Eržen je 
napovedal koordinacijo MDO PD, ki bo 14. in 15. 6. 2019 na Lisci. Pregledati bo potrebno programske 
smernice predsednika. Potrebno bo tudi dopolniti anekse Pogodbam za prodajo pl. koč, da se s tem 
poveča delež PZS. Predstavil je tudi aktivnosti izgradnje nove koče na Korošici in projekt Vrh Julijcev. 
Martin Šolar se je dotaknil pomembnosti prvih koč pri nas. 

 
Seja je bila končana ob 20.08 uri. 
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Naslednja seja UO PZS bo v četrtek, 19. 9. 2019. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
7. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 26. septembra 2019,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Uroš Kuzman, Aldo Zubin, Danilo Kete in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Rastko Vrečko (namestnik MDO PD Podravja), Mirko Tovšak 
(MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček 
Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar 
(namestnik MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) 
in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik 
(Komisija za gorske športe). 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Matej Ogorevc (urednik spletne strani), Matjaž Šerkezi 
(strokovni sodelavec Odbora za usposabljanje in preventivo)  in Urša Mali (strokovna sodelavka za 
računovodstvo). 
Opravičeno odsotni: Brigita Čeh (voljena članica UO PZS), Jožef Bobovnik (voljeni član UO PZS), 
Jože Prah (MDO PD Zasavja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), 
  
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 18 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 75 % sklepčnost, ter da se točka 5. prestavi za 2. 
točko dnevnega reda. 
Pod točko razno je svojo temo najavil Matej Planko (vpis strokovnih kadrov v razvid strokovnih 
delavcev v športu).  
 
SKLEP 1/26-9-2019: Upravni odbor PZS potrjuje spremenjen dnevni red 7. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 6. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Varnost na planinskih poteh in njihova urejenost ob povečanem turističnem obisku  

4. Izhodišča za pripravo spremembe statuta PZS in imenovanje delovne skupine 

5. Članarina in zavarovanje PZS v obdobju od 2020 naprej  

6. Predstavitev analize nezgod poškodb članov PZS  

7. Vmesno finančno poročilo PZS  za obdobje januar - julij 2019  

8. Izbris PD Mura Murska Sobota  

9. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  

11. Razno 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 6. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnik prišlo nekaj pripomb, katere so bile upoštevane. Pregledal 
je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
Prisotnih je bilo 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 79,2 % sklepčnost. 
SKLEP 2/26-9-2019: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 6. seje upravnega odbora z dne 6. 6. 2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• Uspešno smo izvedli Dan slovenskih planinskih doživetij na Lisci. 
• Izvedli smo dan markacistov, ki je bil v Radečah v soorganizaciji OPP MDO PD Zasavja. 
• Na Lisci smo izpeljali dobro obiskano novinarsko konferenco pred začetkom poletne 

planinske sezone s preventivnimi vsebinami. 
• Izdali smo preventivno zgibanko o varnosti v gorah v slovenščini in angleščini. 
• Obiskovalce gorskega sveta in medije smo obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na 

posebnosti, obveščali smo jih tudi o planinskih poteh in kočah. 
• Skupaj s spletnim portalom Siol.net smo izvedli odmeven izbor naj planinske koče. Za naj 

planinsko kočo 2019 je bil razglašen Dom na Kofcah, za naj visokogorsko planinsko kočo pa 
Zasavska koča na Prehodavcih. 

• Izpeljani sta bili akciji Gluhi strežejo v planinskih kočah in Stopiva skupaj, osvojimo vrh. 
• Člani predsedstva PZS so se udeležili Skupščine CAA v Münchnu v Nemčiji. Ob tem so se 

udeležili tudi skupščine članic združenja za reciprociteto. 
• Planinska založba je na novinarski konferenci predstavila vodnika po Slovenski planinski poti 

v angleščini in Dolomitih ter knjige Vprašaj goro, Tista lepa leta in Pravljica o gamsku Viliju in 
gorskih rožicah.  

• Na 311 bencinskih servisih Petrola smo tudi v letu 2019 v obdobju junij-avgust prodajali 
članarino PZS. To možnost je izkoristilo 562 članov, lani 718, še lepo prej pa 475 članov.  

• Naši športni plezalci so odlično nastopili na svetovnem prvenstvu v športnem plezanju na 
Japonskem. Janja Garnbret je kot prva v zgodovini postala svetovna prvakinja v balvanih, 
težavnosti in kombinaciji, Mia Krampl podprvakinja v težavnosti.  

• Tudi naši paraplezalci so dobro nastopili na svetovnem prvenstvu v Brianconu: Gregor Selak 
je osvojil bronasto medaljo. 

• Poslovili smo se od alpinistov Janeza Svoljšaka in Dava Karničarja.  
• Alpinista Aleš Česen in Luka Stražar sta prejela zlati cepin za vzpon na Latok I.  
• Pomagali smo pri izvedbi vzpona žrtev min iz Bosne in Hercegovine na Triglav. 
• S Planinskim vestnikom in podjetjem Cewe znova organiziramo nagradni fotonatečaj 

#LjubimGore. 
• Celo poletje skupaj s PD po vsej Sloveniji organiziramo akcijo Slovenija planinari, ki spodbuja 

gibanje in rekreacijo v naravi. 
• Odprli smo novo turnokolesarsko pot Trans Karavanke. 
• Skupaj MOL smo sodelovali pri odprtju spomenika dr. Mihi Potočniku v Ljubljani. 
• Trenutno je v PZS včlanjenih 59.506 članov, lani v enakem obdobju 56.332, kar je 5,6 % več. 

Najave dogodkov:  
• 28. septembra bo v Lučah slovesnost ob vstopu te občine v mednarodno mrežo Gorniške 

vasi. 
• 28. in 29. septembra bo v Kranju že 24. tekma za svetovni pokal v športnem plezanju 
• 29. in 30. novembra bo v Ljubljani Kongres športa za vse - Gibalna športna dejavnost za 

zdravje družine 
 
Jože Rovan je dodal, da bo kartografski sistem PZS PlanGIS kmalu aktiven. Razprave ni bilo. 
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Ad. 3. Varnost na planinskih poteh in njihova urejenost ob povečanem turističnem obisku 

Jože Rovan je uvodoma povzel osnovnih podatkov o planinskih poteh: o dolžinah poti, kategorizaciji 
poti ter o skrbništvu poti. Za lahke poti v celoti skrbijo planinska društva, pri vzdrževanju zahtevnih in 
zelo zahtevnih poti pa običajno sodeluje Tehnična ekipa KPP PZS. Tudi v bodoče naj bi za vzdrževanje 
lahkih poti skrbeli markacisti v planinskih društvih s prostovoljnim delom, za vzdrževanje zahtevnih in 
zelo zahtevnih poti pa je odprtih več možnosti. V zadnjih letih Tehnična ekipa ni vsako leto sproti 
popravila vseh poškodb na poteh, zato se je nabral  precejšen zaostanek. Vzroki so predvsem dajanje 
prednosti gradnji novih poti namesto popravila starih, nezadostno sprotno pomlajevanje tehnične 
ekipe, ukinitev nekdanjih možnosti za izredne dopuste v podjetjih itd. Tehnična ekipa je dobro 
opremljena s strojno in drugo opremo, izboljšati pa je potrebno načrtovanje del pred sezono, pričeti z 
deli takoj ko skopni sneg in prilagoditi organizacijo del časovnim možnostim markacistov (delo v 
podaljšanih vikendih). KPP se dogovori z društvi o času, obsegu in stroških popravil o čemur se sklene 
ustrezna pogodba. V primeru, da planinsko društvo ni voljno ali ni finančno zmožno pokriti stroškov 
popravila, se v proces dogovarjanja vključi vodstvo PZS, saj je na prvem mestu varnost planincev. V 
primeru nujnih takojšnjih popravil na posamezni poti Tehnična ekipa in društveni markacisti takoj 
sanirajo okvare na poti. Finančna vprašanja in morebitno dokončno ureditev poti se dogovori z 
društvom po sanacijskih delih.  
V zadnjih dveh letih število markacistov narašča, programi usposabljanj so dobro zastavljeni, 
potrebovali pa bi več inštruktorjev markacistov.  
Vzdrževanje planinskih poti se financira iz sredstev PZS, sredstev planinskih društev, sredstev države 
in občin, sponzorjev in sredstev turističnega gospodarstva. Akcije tehnične ekipe na zahtevnih in zelo 
zahtevnih poteh se financirajo iz sredstev PZS in društev skrbnikov. Za vzdrževanje mreže vseh 
planinskih poti se v proračunu PZS zadnja leta nameni določen znesek, ki se po kriterijih zahtevnosti 
in dolžine poti razdeli med skrbnike poti na podlagi prispelih poročil o delu na poteh. V PlanGIS se bo 
postopoma vzpostavila evidenca sledi poti, opreme križišč z usmerjevalnimi tablami, varoval na 
poteh, panoramskih in opozorilnih tabel. Dodatno bo razvita programska oprema ki bo olajšala 
administrativna dela povezana s potmi in poročanje skrbnikov.  
Zahtevne in zelo zahtevne poti so opremljene z lesenimi in jeklenimi varovali v skladu z določili 
Zakona o planinskih poteh in pripadajočih pravilnikov ter internih pravil KPP. Ker vodniška doktrina že 
nekaj časa priporoča samovarovanje se sistemi oprijemalnih klinov, kjer je to glede na naravne 
pogoje primerno (krušljivost, plazovit teren), postopoma nadomeščajo z žičnimi vrvmi. Če se 
zahtevne ali zelo zahtevne poti pričenjajo v turističnih krajih v dolinah naj se pri vstopu namestijo 
opozorilne table z zahtevo po uporabi čelade in samovarovalnega kompleta. Nameščanje dodatnih 
varoval na mestih, ki do sedaj niso bila zavarovana, pa v splošnem ni potrebno, uporabniki planinskih 
poti se morajo zavedati, da so to planinske in ne turistične poti. PZS si z izdajo zloženk, obvestili v 
medijih in na druge načine prizadeva opozoriti obiskovalce gora na kaj naj bodo pozorni da ne bo 
prihajalo do nesreč. Posebno pozornost velja nameniti obhodnicam ki povezujejo širše slovensko 
ozemlje (SPP, STKP), evropskim pešpotem in Vii Alpini. SPP in STKP sta posebna projekta v okviru PZS 
in je zanju potrebno pripraviti vodnik in spletni vodnik, skrbno označitev na terenu, promocijska 
gradiva za informacijske točke in sejme.  
Vodstvo PZS si bo prizadevalo za pridobitev stalnega vira financiranja planinskih poti s strani države, 
za pridobitev mednarodnih projektov, kot tudi za sklepanje pogodb s turističnim gospodarstvom za 
skupne projekte. Planinske poti kot infrastrukturni objekt potrebujejo načrtovano redno vzdrževanje, 
za to pa so potrebni stalni viri. Ocenjujemo, da bi za to potrebovali letno približno 200.000€, ki bi jih s 
prostovoljnim delom oplemenitili na približno 600.000€. Na ta način bi postopoma lahko izpolnili tudi 
vse zahteve Zakona o planinskih poteh glede opremljenosti poti. 
Martin Šolar je povedal, da je bilo letos zelo veliko nesreč v gorah, ter da se moramo vprašati, ali smo 
naredili vse za varnost in preventivo. Zato se je Odbor Gore in varnost dogovoril z GRZS, da skupaj 
pristopijo k akcijam. 
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RAZPRAVA: Bogdan Seliger je povedal, da je bilo v gradivu napačno navedeno, da imamo pohodniške 
poti, v planinstvu poznamo samo planinske poti treh kategorij zahtevnosti, kot to določa tudi Zakon o 
planinskih poteh. Prav tako v gradivu ni bile ustrezno navedene pristojnosti markacista C, ker je 
markacist C vodja urejanja zahtevnih in telo zahtevnih poti in je sposoben pripraviti in izpeljati akcije 
urejanja omenjenih kategorij planinskih poti. Povedal je tudi, da je malo potrebno, da je pot zgledno 
urejena, za kar morajo sproti poskrbeti markacisti in društva, skrbniki planinskih poti. Izpostavljeni 
problemi niso od letos ampak se vlečejo že vrsto let, kjer nekateri skrbniki tudi po opozorilih na slabo 
vzdrževane planinske poti, teh niso uredili oziroma se sploh niso odzvali, tudi najmanj enkrat letno ne 
pregledajo svojih poti, kar je tudi zahteva Zakona o planinskih poteh. Vodstva MDO in OPP naj pri 
tem tudi sodelujejo in pomagajo, da se spodbudi skrbnike, da sproti uredijo, kar je treba.  Miro Eržen 
je povedal, da bi bilo najhuje, da dobljenih sredstev nebi mogli porabiti. Potrebno je izdelati strateški 
dokument iz katerega bo razvidno, kaj smo sposobni izpeljati in česa ne. Jurček Nowakk je mnenja, da 
je problem tudi v nizkogorju. Manja Rajh je dala pobudo, da nekaj prispevajo za vzdrževanje 
planinskih poti tudi lastniki ali najemniki koč, katere niso več v lasti PZS. Zanima jo tudi stališče IO KPP 
o tej problematiki in meni, da bi moral IO KPP biti nosilec teh aktivnosti. Miro Mlinar opaža da je v 
naših gorah in kočah ogromno tujcev in ti gotovo prispevajo k povečanju družbenega prihodka na 
ravni RS. Delež od tega bi država morala nameniti PZS za njeno delovanje na več področjih s katerimi 
omogoča razvoj turizma. Prebral je odstavek iz gradiva pred 83 let ko je takratna država SPD uvrstila 
kot pomembno zvezo za povečanje tujskega turizma. Aldo Zubin se strinja z Erženom glede težave pri 
porabi sredstev. Dodal je tudi, da so velike težave z urejanjem poti tudi v nizkogorju in sredogorju. 
Tudi Dušan Plesničar je enakega mnenja. Marija Kuhar je mnenja, da bi se morali težave lotiti v dveh 
delih, eno so poti, drugo pa varnost na poteh.  Matej Planko je povedal, da so se v zadnjih 10 letih 
stvari zelo spremenile, zato bo potrebno spremeniti tudi področje urejanja planinskih poti, potrebno 
bo vključevati tudi lokalni turizem, da prispevajo sredstva za obnovo poti. Trenutno nismo v stanju 
namensko porabiti sredstev, če bi jih dobili, zato moramo pripraviti načrt. 
 
SKLEP 3/26-9-2019: Upravni odbor začenja razpravo »Varnosti na planinskih poteh in njihova 
urejenost ob povečanem obisku turistov«. Razprava bo tristopenjska: najprej v okviru komisij in 
vodstva, nato v z organizacijo posveta s strani odbora Gore in varnost in tretja stopnja širša okrogla 
miza ali posvet z vključitvijo turističnih ponudnikov na sejmu Alpe Adria 2020. IO KPP in 
predsedstvo PZS pripravi predlog strategije vzdrževanja planinskih poti PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je bilo 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost. 
 
Ad. 4.  Izhodišča za pripravo spremembe statuta PZS in imenovanje delovne skupine 

Miro Eržen je povzel gradivo, da izhodišča za spremembo Statuta temeljijo predvsem na prevelikem 
številu članstva društev s premalo člani, potrebno je spremeniti sistem upravljanja koč PZS in 
premoženja PZS, ter imeti nadzor nad delovanjem komisij in odborov.  
RAZPRAVA: V razpravi so sodelovali Mirko Tovšak s predlogom, da se v delovno skupino vključi 
Bojana Rotovnika, slednji pa je povabilo zavrnil. Jurček Nowakk je predlagal, da se Odbor PIN OPP 
prekvalificira v komisijo. Miro Mlinar je povedal, da je težava v številnih društvih, ker že sedaj nimajo 
pogojev kot jih določa Statut PZS. Manja Rajh je mnenja, da se je potrebno že v pripravi osnutka 
sprememb Statuta PZS pozanimati kaj je problematika, Uroš Kuzman pa je  imel pomisleke glede 
vpliva vodstva na komisije. 
 
SKLEP 4/26-9-2019: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za spremembo Statuta PZS in imenuje 
delovno skupino za pripravo sprememb  Statuta PZS v sestavi: Roman Ponebšek (PD Litija, vodja), 
Miro Eržen (PD Dovje Mojstrana), Borut Vukovič (PD Pohodnik Novo mesto), Zdenka Pešec (PD 
Laško), Darko Bukovinski (PD Brežice), Jože Melanšek (PD Velenje) in Mihael Kersnik (PD Dovje 
Mojstrana).  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 5. Članarina in zavarovanje PZS v obdobju od 2020 naprej 

Matej Planko je povedal, da je bil razpis za zavarovalnico objavljen sredi junija. Dobili smo dve 
primerljivi ponudbi. Za boljše nadaljnje odločanje smo naredili analizo izplačanih škod za zavarovalno 
obdobje 2015 do 2018. Največ k škodnemu rezultatu prinesejo izplačila škod A članom iz zavarovanj 
nezgode in smrti. Zaradi tega je nujno potrebno zavarovalne vsote zmanjšati, če želimo v prihodnje 
imeti vzdržen in stabilen sistem zavarovanja naših članov. Glede na opravljene simulacije na škodnih 
podatkih za obdobje med letoma 2015 in 2018, bi bile zavarovale vsote A članov za primer smrti 
10.000 € in 30.000 € za invalidnost še sprejemljivi. Zavarovalna vsota za reševanje in zdravstveno 
oskrbo v tujini pri A članih je ustrezna in ni iz strani izplačanih škod problematična. Bi bilo pa 
potrebno pri B članih za tujino povišati zavarovalno vsoto za stroške reševanja (na 5.000€), kar bi 
prineslo cca. 0,5€ višjo premijo. Ostaja vprašanje ali pri B članih iti na enotno zavarovalno vsoto za 
stroške reševanja in medicinsko oskrbo v višini 6.000 ali na zavarovalno vsoto 5.000 za stroške 
reševanja in 5.000 za stroške medicinske oskrbe. Prejeti ponudbi za zavarovanje članov PZS sta višji 
ob sedanjih premijah, ampak še v sprejemljivih okvirjih. Po opravljeni razpravi, se bomo odločili za 
zavarovalne vsote in nato nadaljevali s pogajanji z obema zavarovalnicama. Na naslednji seji UO PZS 
se bo določila višina članarine za leto 2020. 
RAZPRAVA: Miro mlinar je predlagal, da članarina A ostane z enakimi zavarovalnimi vsotami, vendar 
je višina članarine temu prilagodi. Jurček Nowakk je mnenja, da bi morala biti B članarina samo za 
Slovenijo, za vso tujino pa A. Planko je odgovoril, da bi v primeru večjega povišanja članarine A ta 
postala nekonkurenčna s članarinami v sosednjih planinskih organizacijah. Poleg tega pa recimo 
Avstrijci sploh nimajo v članarini vključenega nezgodnega zavarovanja, ki je pri nas glavni krivec za 
slab škodni rezultat.  
 
Sledil je 15-minutni odmor. 
Po odmoru je bilo prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 70,8 % sklepčnost. 
 
Ad. 6. Predstavitev analize nezgod poškodb članov PZS 

Matjaž Šerkezi je predstavil analizo nesreč, ki so jih člani PZS prijavili iz naslova zavarovanja članstva v 
obdobju od leta 2015 do konca leta 2018. Vseh prijavljenih primerov je bilo 202. 165 ponesrečencev 
je bilo prebivalcev  Slovenije, od tega pa se je 145 nezgod pripetilo v Sloveniji. Največ v Julijskih 
Alpah, sledijo Kamniško - Savinjske Alpe in Karavanke. Prevladujejo zdrsi in padci, najmanj nezgod je 
zaradi neprimerne opreme. Največ nezgod se pripeti posamezniku pri planinarjenju, moškega spola, 
nekaj primerov posameznikov je bilo tudi ponavljajočih, to pomeni, da smo prejeli za isto osebo v 
različnem obdobju več zahtevkov za različne poškodbe.  
Pri smrtnih primerih prevladujejo moški z B članarino, v starosti 30-39 let, vzrok smrti je zdrs. 
Ugotovitve: Starostna struktura je presenetljiva. 48,5 % ponesrečenih nad 60 let. Struktura po spolu 
je razumljiva. Tudi sicer imamo razmerje članov 54 % moških in 46 % žensk. Torej ni bistvenega 
odstopanja glede na število nesreč na moške oz. ženske člane. Kraj prebivališča ponesrečenih je 
razpršen oz. se v veliki meri sorazmerno prekriva s št. prebivalcev v večjih mestih. Podatek o številu 
ponesrečenih po državah stalnega prebivališča potrjuje domnevo, da so člani iz tujine potencialno 
bolj rizična skupina. 2,9 % ponesrečenih ni iz Slovenije (5 poškodovanih iz držav Hrvaška, Srbija, 
Avstrija). Člani iz teh treh držav sicer predstavljajo samo 1.2 % članov. Vseh članov iz tujine, če ne 
upoštevamo Čehov, je sicer 3,5 %. Pri lokaciji nesreč ni zaznati, da bi se posamezna lokacija prekrivala 
oz. da bi bila posamezna pot oz. vrh izrazito problematična. Obrazec na katerem se oddajajo podatki 
ni ustrezen za neke podrobnejše analize. Predlagamo, da v bodoče pripravimo svoj obrazec glede na 
podatke, ki jih želimo zbirati in so za nas pomembni. Ideja za e-obrazec je smiselna. Podatki na 
obrazcu niso izpolnjeni dosledno in manjkajo podatki – to pomanjkljivost bi odpravil e-obrazec. 
Zanimiv je tudi podatek, da se je nekaterim posameznikom zgodilo več nesreč. 
Razprave ni bilo. 
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SKLEP 5/26-9-2019: Upravni odbor PZS pooblasti Odbor za usposabljanje in preventivo PZS, da do 
31. 1. 2020 na podlagi analize nesreč članov PZS, pripravi zaključne ugotovitve in predlog ukrepov 
za zmanjšanje nesreč. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Vmesno finančno poročilo PZS  za obdobje januar - julij 2019 

Urša Mali je povedala, da pripravljeno poročilo za obdobje prvih sedmih mesecev leta 2019 vsebuje 
knjižene dogodke do 23. avgusta 2019. Večina julijskih poslovnih dogodkov je tako upoštevanih, ne 
pa čisto vsi, saj do prelomnega datuma še niso bili vsi zaključeni.  
V proučevanem obdobju je PZS zabeležila 51 % načrtovanih odhodkov in 49 % načrtovanih prihodkov 
glede na rebalans. Razmejeni prihodki iz članarine za prvih sedem mesecev predstavljajo 53 % 
načrtovanih v rebalansu. Prihodki iz lastne dejavnosti v prvih sedmih mesecih dosegajo 49 % 
načrtovanih v rebalansu, sponzorska sredstva pa 56 %. Odobrena sredstva za reprezentance in 
gradnjo športnih objektov Fundacije za šport in letnega programa športa so razmejena za sedem 
mesecev. Do današnjega dne smo na MIZŠ oddali zahtevke za delovanje zveze, mednarodno 
dejavnost, delno reprezentanci v športnem plezanju in alpinizmu, s čimer smo že prejeli polovico 
odobrenih sredstev letnega programa športa. Med prihodki tudi še ni evropskih sredstev za 
usposabljanje strokovnih delavcev v športu, kar se pozna pri vodniški, mladinski komisiji in komisiji za 
turno kolesarstvo: stroški so že knjiženi, prihodki pa ne. Zahtevek za izplačilo namreč še ni bil oddan, 
in sicer zaradi daljše odsotnosti skrbnice na ministrstvu. Po sklepu Skupščine je bil od vsake plačane 
članarine (razen P+O) preknjižen 1 € v sklad za obnovo Kocbekovega doma na Korošici – za sedem 
mesecev znaša vrednost 43.008 €. Te številke se v poročilu po stroškovnih mestih neposredno ne 
vidi, zato je bila v gradivo vstavljena preglednica s podatki po mesecih.  
Zaradi neenakomerno razporejene dejavnosti med letom je pri nekaterih stroškovnih nosilcih zaznati 
večje odstopanje prihodkov oz. odhodkov od povprečja za sedem mesecev.  
RAZPRAVA: Mirka Tovšaka je zanimalo, zakaj je pri nekaterih postavkah tako odstopanje. Matej 
Planko mu je odgovoril, da predvsem zaradi nekaterih enkratnih dogodkov, za podrobnejše 
informacije po stroškovnih mestih pa bi bilo potrebno pogledati kontne kartice. 
 
Ad. 8. Izbris PD Mura Murska Sobota 

Matej Planko je podal informacijo, da je PD Mura Murska Sobota izbrisana iz Ajpesa, člani pa so se 
prestavili v PD Matica Murska Sobota. Društvo je prenehalo delovati zaradi premajhnega članstva. 
 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  
Jurček Nowakk je podal informacijo o delovanju Odbora PIN OPP. Junija so izvedli vseslovenski 
inkluzijski pohod na Gobavico, od maja do septembra so izvajali akcijo Gluhi strežejo v planinskih 
kočah, junija pa akcijo Stopiva skupaj, osvojimo vrh. Obe akciji sta bili zelo uspešni. Jurček Nowakk je 
bil ime tedna. 
 

Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Robert Pritržnik je podal vprašanje v imenu Komisije za gorske športe. Odgovor bo dobil pisno. 

Ad. 11. Razno 

Matej Planko je podal informacijo, da bodo društva dobila v roku 14 dni seznam strokovnih kadrov. 
Vlog za vpis v razvid strokovno delavcev v športu ne bo potrebno dajati individualna. PZS bo na 
društva poslala seznam, ki ga bodo preverila in zbrali podpise strokovnih kadrov, da pooblaščajo PZS 
za vpis v razvid. Poleg podpisanega seznama morajo društva na PZS poslati tudi kopije ali skene 
veljavnega osebnega dokumenta. Vso tako zbrano dokumentacija bomo poslali na MIZŠ, da bodo 
izdali odločbo in izvedli vpis v razvid. V razvid se ne bodo vpisovali varuhi gorske narave, markacisti in 
mentorji planinskih skupin, vpisujejo se samo aktivni strokovni kadri. Jože Rovan je povedal, da je PZS 
prejela priznanje Gasilske zveze Slovenije. 
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Seja je bila končana ob 20.05 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo v četrtek, 14. 11. 2019. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
8. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 14. novembra 2019,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete in Anton 
Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 
MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija 
Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Peter Bajec (Komisija za alpinizem), Ana 
Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Atila Armentano 
(Komisija za turno kolesarstvo). 
Vodje odborov PZS: Tone Jesenko (Odbor za članstvo) 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS) in Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (Podpredsednica PZS), Martin Šolar (Podpredsednik PZS), Uroš 
Kuzman (voljeni član UO PZS), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske narave) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe), 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 19 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 79,2 % sklepčnost. 
Pod točko razno je svojo temo najavila Marija Kuhar (podpora SPD Trstu za vrnitev v Narodni dom).  
 
SKLEP 1/14-11-2019: Upravni odbor PZS potrjuje spremenjen dnevni red 8. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 7. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2019 in Častnega člana PZS  
4. Članarina PZS 2020 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov  
5. Sprejem novih društev v članstvo PZS  
6. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2020  
7. Priporočila CAA  
8. Sprememba v katastru planinskih poti  
9. Informacija o delovanju komisij PZS  
10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
11. Razno 

 
 

Prisotnih je bilo 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost. 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 7. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da sta na zapisnik prišli dve pripombi, kateri sta bili smiselno upoštevani. 
Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/14-11-2019: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 7. seje upravnega odbora z dne 26. 9. 
2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• Občina Luče je vstopila v mednarodno mrežo Gorniške vasi/Bergsteigerdörfer, PZS je 
sodelovala na slovesnosti in novinarski konferenci ter pri izvedbi pohoda ob evropskem 
tednu športa. 

• Uspešno smo organizirali že 24. tekmo svetovnega pokala v težavnostnem plezanju v Kranju, 
tudi letos z bogatim spremljevalnim programom. Najboljša Slovenka je bila Lučka Rakovec na 
3. mestu. 

• Lučka Rakovec je postala evropska prvakinja v težavnostnem plezanju, Urška Repušič 
evropska prvakinja in Vita Lukan podprvakinja v balvanskem plezanju. Slovenska 
reprezentanca v športnem plezanju je od leta 2002 do danes na evropskih prvenstvih osvojila 
skupno 23 medalj. 

• V e-sistemu Biblos so na voljo prva tri dela Planinske založbe PZS: Velikani Himalaje, Ljudje v 
gorah in Čez rob. V tiskani obliki je izšla nova izdaja Belačeve Plezalne tehnike in četrti vodnik 
po Julijskih Alpah – osrednji del. 

• Slovenske ekipe so na balkanskem prvenstvu v planinski orientaciji v Bosni in Hercegovini 
dosegle dve prvi (PD Poljčane) in dve drugi mesti (PD Borovnica, PD Šoštanj) ter ekipni pokal 
za skupno drugo mesto. 

• Slovenska mladinska reprezentanca v športnem plezanju je na mladinskem evropskem 
prvenstvu osvojila šest medalj (Sara Čopar, Luka Potočar, Žiga Zajc, Liza Novak, Lucija Tarkuš). 

• Organizirali smo ekskurzijo za gospodarje planinskih koč na Menini planini. 
• Javnost smo obvestili o zaprtju planinskih koč v visokogorju in potrebni previdnosti pri 

obiskovanju gora jeseni. 
• V okviru projekta Alpe Adria Karavane Regija doživetij smo izvedli usposabljanje za mlade o 

Karavankah. Odprli smo tudi turnokolesarsko pot Trans Karavanke. 
• Požar je popolnoma uničil Frischaufov dom na Okrešlju, PZS se je udeležila izredne seje UO 

PD Celje Matica. 
• Jože Rovan in Martin Šolar sta se na Cipru udeležila skupščine Mednarodnega združenja 

planinskih organizacij UIAA 2019 in Evropskega združenja planinskih organizacij EUMA 2019. 
• Začel se je 7. slovensko-hrvaško-srbski pokal v lednem plezanju, po dveh tekmah sta 

najuspešnejša Slovenca Maja Šuštar in Jaka Hrast, finale bo v soboto v Domžalah. 
• Razglasili smo zmagovalce fotonatečaja Planinskega vestnika in podjetja Cewe #LjubimGore. 
• S predstavniki Ministrstvu za gospodarstvo, razvoj in tehnologijo usklajujejo vsebino razpisa 

za obnovo planinskih koč. 
• Organizirano je bilo 38. srečanje alpinistov veteranov in zbor alpinistov. 
• Izvedena so bila regijska tekmovanja Mladina in gore. 

 
Miro Eržen je podal tudi nekaj informacij o pogorelem Frischaufovem domu na Okrešlju, ki je prizadel 
PD Celje Matica. Forenzična preiskava je bila prekinjena zaradi neugodnih vremenskih razmer, tako 
da vzrok za požar še ni znan. Trenutno se PD Celje Matica sprašuje kako nadaljevati, ali naj dajo 
prednost obnovi Koče na Korošici ali obnovi Frischaufovega doma na Okrešlju. S tem bo morala PZS 
preveriti vse dosedanje sklepe glede zbranih sredstev, ali se sredstva namensko lahko porabijo za 
obnovo drugega doma. Pozvane so bile tudi vse poslanske skupine, poslance državnega zbora, 
predsednika vlade in Ministrstvu za gospodarstvo kratek opis nastale situacije in prošnjo, da naj 
država priskoči na pomoč. Do sedaj je PZS zbrala 65.737 eur za Kočo na Korošici. 
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Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2019 in Častnega člana PZS 
Tone Jesenko je povzel, da je bil razpis za najvišja priznanja objavljen 30. maja na spletni strani PZS, 
septembra je bil objavljen ponoven opomnik, rok za oddajo je bil 1. 10. 2019. V dogovorjenem roku je 
prišlo na PZS 25 predlogov za Spominske plakete 13 predlogov za Svečane listine. Glede na prejete 
predloge so geografsko relativno enakomerno zastopani. Iz MDO PD Ljubljane ni nobenega predlog. 
Pododbor za priznanja je obravnaval predloge priznanj in predlagal 25 predlogov za spominsko 
plaketo PZS in 11 predlogov za svečano listino PZS. Zavrnili so dva predloga za svečano listino: Albin 
Žnidaršič in Franc Somrak zaradi negativnega mnenja MDO PD. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je podprl vse predloge, Jurček Nowakk pa je izrazil željo, da se podelitev 
naziva Častni član PZS podeli čim prej. Tone Jesenko mu je odgovoril, da bo podelitev 7. 12. 2019 v 
Laškem. 
 
SKLEP 3/14-11-2019: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2019:  

Za 65 let  
DANIJEL KOKALJ PD ŠKOFJA LOKA 
MIHAELA OMAN PD GOZD MARTULJK 
FULVIJ ŽIVEC OBALNI ALPINISTIČNI KLUB 
PETER SEDEJ PD CERKNO 
RADOVAN LAPANJA PD CERKNO 
ANDREJ VOVŠEK PD RUŠE 
BORIS PUČKO PD MARIBOR MATICA 
MARKO SIMERL PD VEČER MARIBOR 
Za 70 let  
ALOJZ ERŠTE PD »BRICNIK« MUTA 
MIHAEL KERSNIK PD DOVJE-MOJSTRANA 
MILAN JERMAN PD VRHNIKA 
ALEKSANDER ČIČEROV PD ONGER TRZIN 
MIRAN COKAN PD GRMADA CELJE 
RADIVOJ KOT PD ZABUKOVICA 
Za 75 let  
RUDI ZADNIK PD ŠKOFJA LOKA 
ZINKA MOŠKON PD ŠOŠTANJ 
FRANC OBREZA PD KAMNIK 
Za 80 let  
ADI KRALJ PD DRAVOGRAD 
MIRA KRALJ PD DRAVOGRAD 
ALOJZ HLEBANJA PD GOZD MARTULJK 
MIROSLAV BOŽIČ PD CERKNO 
MARJAN PERGAR PD HRASTNIK 
MARIJA KOŠIČ PD MAKS MEŠKO ORMOŽ 
ANTUN MLINAREVIĆ PD PTUJ 
Za 90 let  
MATEJ KOŠIR PD KAMNIK 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 4/14-11-2019: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2019:  

ŠTEFAN KEBER PD PREVALJE 
IVAN IVARTNIK PD PREVALJE 
CIRIL KUNST st. PD REČICA OB SAVINJI 
VINKO PEJOVNIK PD ŠOŠTANJ 
JOŽEF MEŽNAR PD TOLMIN 
BORIS ROBIČ PD GOZD MARTULJK 
VINCENC HAFNER PD ŠKOFJA LOKA 
JOŽE KOSMAČ PD GORJE 
ANTON OMAN PD GOZD MARTULJK 
FRANC MAČEK PD PODPEČ - PRESERJE 
FRANC MEKE PD LENART 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/14-11-2019: Upravni odbor PZS na predlog Odbor za članstvo v skladu s 67. členom Statuta 
PZS in 15. členom Pravilnika o priznanjih PZS podeljuje priznanje Častni član Tonetu Škarji za 
življenjsko delo, ki obsega dolgoletno delo v planinski organizaciji in izjemne dosežke, ki dvigajo 
ugled slovenskega alpinizma doma in v tujini. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4.  Članarina PZS 2020 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov 
Tone Jesenko je povedal, da je po izvedbi razpisnega postopka za izbor zavarovalnice za naslednje 
obdobje najprimernejšo ponudbo oddala Adriatic Slovenica (Od novega leta naprej Generali). Po 
dodatnih pogajanjih je bila sprejeta odločitev, da se z njimi sklene pogodba. Kot pričakovano, so 
zaradi slabega škodnega rezultata premije višje, kar mora imeti za posledico tudi ustrezno 
prilagoditev višine članarine. Celotni izbor je vodila delovna skupina, ki jo je imenovalo predsedstvo 
PZS. Pogodba bo sklenjena za nedoločen čas, z možnostjo odpovedi do konca aprila za naslednje leto, 
ampak v minimalnem trajanju dve leti. Zavarovalna vsota pri A članarini se zaradi nevzdržnega 
škodnega rezultata prilagodijo na 30.000 za invalidnost in 10.000 € za smrt. Pri B zavarovanju je tudi 
pomembna novost, da je sedaj za reševanje v tujih gorah in za zdravstveno asistenco skupna enotna 
zavarovalna vsota 6.000 € (prej 3.000 € + 3.000 €). S tem je tudi sama B članarina veliko primernejša v 
primeru obiskovanja gora po Evropi in Turčiji. Priporočene članarine za leto 2020 v so: A 60,00 €, A/d 
54,60 €, B 28,00 €, B/d 22,60 €, B1 21,00 €, S+Š 18,50 €, S+Š/d 15,00 €, P+O 8,00 €, P+O/d 6,40 €, IN 
8,00 €, IN/d 6,40 € in B člani društev v tujini 15,85 €. Predlog je, da se delitveno razmerje ohrani 
enako.  
Po uvedbi namenskega evra za Korošico v letu 2019 je smiselno ohraniti t.i Planinski sklad in ga 
nameniti za posebne društvene investicije v planinske koče. 1 € za Sklad planinskih koč se nameni za 
točno določen namen in ni predmet delitvenega razmerja. Sklad je namenjen društvom. Upravni 
odbor PZS vsako leto v naprej določi namen za katerega bodo namenjena zbrana sredstva. Za leto 
2020 se predlaga dodatna podpora gradnji nove koče na Korošici, ki še nima zagotovljenih dovolj 
sredstev. 
Vplačilo članarine preko dodatnih kanalov: predvideno je bilo, da se postopoma dodatni stroški, ki s 
tem nastajajo, prerazporedijo med društva in posameznike. Do sedaj je vse stroške nosila PZS. Tako, 
se za članarine plačane na Petrolu in na PZS, društvom zaračuna stroške v višini 2 € na članarino. Pri 
spletnih včlanitvah pa se dvignejo administrativni stroški pošiljanja, ki jih pokrije posameznik. 
Članarina v več društvih: ta kategorija članarine bi bila možna izključno v primeru predhodnega vnosa 
članarine pri drugem društvu. Vplačilo izključno samo direktno na društvih.  
Predlog Odbora za članstvo je, da se vzpostavi možnost te dodatne članarine, ki pa ne vključuje 
deleža za PZS, niti član ne prejme izkaznice in znamkice za to društvo. Vpiše ga pa v Navezo. Izjema    
striktno velja samo za člane, ki so že člani v drugem društvu. Predlog je tudi, da se Select box kartice 
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za članarino ukinejo zaradi slabega povpraševanja. Ukinja se tudi vnos članov v Navezo preko 
poslanih excel tabel. 
Matej Planko je dodal, da sta prišli dve ponudbi za izbor zavarovalnice: AS in Asistenčni center Coris. 
Jože Rovan se zaveda, da dvig članarine ni priljubljen, zato se je vodstvo PZS tudi odločilo, da se 
udeleži sej MDO PD in poda dodatna pojasnila. Na podlagi odziva na sejah MDO-jev vodstvo PZS 
umika predlog, da se starostna meja za člane B1 dvigne na 70 let. 
RAZPRAVA: Mirko Tovšak je pohvalil prisotnost vodstva na sejah MDO PD in predlagal, da to 1x letno 
postane stalna praksa. Podpirajo dvig članarine, strošek včlanitve preko drugih kanalov naj poravna 
posameznik, ne podpirajo pa dvig starostne meje pri članarini B1. Jurček Nowakk je mnenja, da je 
članarina IN diskriminirana. Prosil je za pojasnilo, zakaj se ta članarina ne uporablja. Predlaga, da je za 
plačilo IN kategorije članarine relavantna invalidska izkaznica. MDO PD KBO ne podpira dviga 
članarine, predlaga delitveno razmerje 50:50 pri B in B1 članarini, ter da naj posameznik nosi dodatne 
stroške včlanjevanja. Rudi E. Skobe ne podpira dvig starostne meje B1 na 70 let, dodatne stroške 
včlanjevanja naj nosi posameznik, podpirajo pa dvig članarine. Miro Mlinar podpira dvig članarine in 
planinski sklad. Potrebno je pa pregledat varnost koč. Predlaga tudi, da se poišče alternativne vire 
financiranja. France Benedik podpira planinski sklad, ne podpirajo pa dvig članarine. Predlaga, da se v 
letu 2020 opravi razprava o možnosti ločitve članarine in zavarovanja. Glede delitvenega razmerja bi 
moral biti v prid društvu. Potrebno bo pridobiti več članov. Bojan Rotovnik podpira dvig članarine. 
Pohvalil je odziv MDO PD in čestital vodstvu. Dušan Plesničar podpira dvig članarine, tudi planinski 
sklad. Dodatne stroške včlanjevanja naj poravna posameznik, ne podpirajo dviga starostne meje 
članarine B1. Igor Oprešnik je pohvalil prisotnost vodstva PZS na sejah MDO PD. Predlaga, da to 
postane praksa ob koncu leta. V veliki večini podpirajo dvig članarine, podpirajo planinski sklad, ne 
podpirajo pa dviga starostne meje kategorije B1. Predlaga, da se v Pravilniku o članstvu 
posameznikov v 13. členu popravi zadnji stavek, ki govori o porabi sredstev vsako leto, ter izbris 1 
odstavka 15. člena.  
Jože Rovan je povedal, da je vzrok za predlog Predsedstva za dvig starostne meje članarine B1 v tem, 
da je med osebami, ki jim je bila izplačana zavarovalnina, bilo največ oseb v starostni skupini 60 do 70 
let, sledi pa ji skupina nad 70 let. Manja Rajh je povedala, da je bilo za leto 2019 sprejeto, da 
Skupščina PZS odloča o porabi sredstev planinskega sklada, za 2020 pa da odloča UO PZS. Miro Eržen 
je dodal, da ima sklad svoj pravilnik, v katerem jasno piše kdo ga upravlja. Na koncu pa vedno vse 
potrdi UO PZS. Prav tako ni nikjer navedeno, da se morajo sredstva porabiti letno. Jože Rovan je 
predlagal, da se pregleda pravilnik sklada, ter da se ga uskladi z ostalimi pravnimi akti. Bojan Rotovnik 
predlaga, da se v morebitne sklepe UO PZS navaja samo, da se bodo sredstva porabila za planinske 
koče skladno s sprejetim pravilnikom in da se navaja posameznih planinskih koč. 
 Marija Kuhar je povedala, da MDO PD Primorske v večini podpirajo predloge, razen dviga starostne 
meje. Veseli so bili obiska vodstva PZS na seji MDO PD. Ne strinja pa se s posamezniki, ki trdijo, da ne 
koristijo ugodnosti članarine PZS. S tem ko stopiš na planinsko pot že začneš koristiti ugodnost – 
urejenost planinske poti. Matej Planko je strnil, da se pri Pravilniku o članstvu posameznikov podajo 
spremembe: v 4. odstavku 5. člena se popravi, da delež stroškov krije posameznik, v 13. členu se 
popravi v Sklad planinskih koč in doda stavek Sredstva se delijo v skladu s Pravilnikom Sklada 
planinskih koč  in v 15. Členu pa se briše 1. odstavek. 
Jože Rovan je Jurčka Nowakka pozval, naj pripravi predlog o izkazovanju upravičenosti do članarine 
IN, ki ga bo obravnaval Odbor za članstvo.  
 
SKLEP 6/14-11-2019: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. 
člena Statuta PZS, na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 
2020 v višini A 60,00 €, A/d 54,60 €, B 28,00 €, B/d 22,60 €, B1 21,00 €, S+Š 18,50 €, S+Š/d 15,00 €, 
P+O 8,00 €, P+O/d 6,40 €, IN 8,00 €, IN/d 6,40 € in B člani društev v tujini 15,85 €. 
Sklep je bil sprejet (18 ZA, 2 PROTI – Jurček Nowakk, France Benedik) 
 
SKLEP 7/14-11-2019: Upravni odbor PZS v skladu s točko g) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o članstvu 
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posameznikov z dopolnitvami: v 4. odstavku 5. člena se popravi, da delež stroškov krije 
posameznik, v 13. členu se popravi v Sklad planinskih koč in doda stavek Sredstva se delijo v skladu 
s Pravilnikom Sklada planinskih koč  in v 15. členu pa se briše 1. odstavek. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 15-minutni odmor. Po odmoru je bilo še vedno prisotnih 20 članov UO PZS z glasovalno 
pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost. 
 
 
Ad. 5. Sprejem novih društev v članstvo PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da sta vloge za članstvo PZS oddala društvo »POT« Športno društvo 
Fakultete za šport in Kolesarski klub Zagorska dolina. Atila Armentano je povedal, da KTK podpira 
včlanitev Kolesarskega kluba Zagorska dolina, spadali bodo pod komisijo, pohvalil je njihove 
dejavnosti, saj že sedaj aktivno delajo na urejanju kolesarskih poti, za mentorsko društvo pa jim bodo 
dodelili PD Zagorje. Marinka Koželj Stepic pa je podprla včlanitev Športnega društva Fakultete za 
šport »POT«, saj imajo dober kader, niso pa se odločili kdo bo mentorsko društvo. 
RAZPRAVA: Manja Rajh, Rudi E. Skobe in Miro Mlinar so imeli pomisleke glede dejavnosti 
Kolesarskega kluba Zagorska dolina, saj v statutu nimajo navedenega turnega kolesarjenja. Jožef 
Bobovnik je povedal, da imajo že sedaj študentje Fakultete za šport, ki končajo usposabljanje na 
Katedri za planinstvo pridobljen naziv Vodnik PZS. Že sedaj VK PZS sodeluje z njimi na kakšni akciji. 
Miro Eržen ima pomisleke glede sprejemanja vseh novih društev v PZS, saj jih je že sedaj preveč. 
SKLEP 8/14-11-2019:  Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Športno 
društvo »POT« Fakultete za šport, matična št. 4006313000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. 
Mentorsko društvo še ni določeno. 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 1 PROTI – Jurček Nowakk) 
 
SKLEP 9/14-11-2019: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Kolesarski 
klub Zagorska dolina, matična št. 1051440000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko 
društvo za dobo dveh let se določi PD Zagorje. 
Sklep je bil sprejet (14 ZA, 4 PROTI – Miro Eržen, Miro Mlinar, Rudi E. Skobe in Anton Progar) 
 
Ad. 6. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2020 
Matej Planko  je povzel, da bo kot osnova za pripravo podrobnega finančnega načrta PZS za leto 
2020 vzet rebalans finančnega načrta za leto 2019. Predlagana izhodišča so: prihodki iz članarine so 
enaki doseženim prihodkom iz članarine leta 2019, prihodki iz lastnih sredstev ostanejo enaki lastnim 
prihodkom iz rebalansa finančnega načrta za leto 2019, sredstva Fundacije za šport so večja od 
odobrenih sredstev leta 2019 za 10 % , sredstva iz letnega programa športa ostanejo enaka vrednosti 
odobrenih sredstev leta 2019, sredstva Urada za mladino za programe mladinske komisije ostanejo 
enaka vrednosti odobrenih sredstev leta 2019, pri sponzorstvih in donacijah upoštevamo enaka 
sredstva kot v rebalansu finančnega načrta za leto 2019, vrednost prihodkov v rubriki ostalo se 
prilagodi stanju izvedbe projektov za leto 2020. Odhodki bodo v podrobnem finančnem načrtu 
prilagojeni predvidenim prihodkom. Po potrditvi izhodišč bo strokovna služba pripravila podrobni 
finančni načrt po stroškovnim mestih, ki bo povezan z vsebinskim načrtom. Po potrebi se bodo 
dopolnila ali spremenila stroškovna mesta. Po objavi rezultatov prijav na razpise bo strokovna služba 
tako kot doslej pripravila tudi rebalans finančnega načrta za leto 2020. 
Razprave ni bilo. 
SKLEP 10/14-11-2019: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo 
podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je še 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 79,2 % sklepčnost. 
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Ad. 7. Priporočila CAA 
Damjan Omerzu je povedal, da so priporočila za varno športno plezanje v dvorani in varno 
balvaniranje v naravi. Sprejeta so bila na generalni skupščini združenja CAA, 14. septembra. 2019, v 
Priporočila so bila podana v gradivu. Razprave ni bilo. 
SKLEP 11/14-11-2019: Upravni odbor PZS se seznanja s spremenjenimi in dopolnjenimi prevodi 
priporočil CAA in politik s področja preventivne dejavnosti in priporoča organom PZS in planinskim 
društvom, da ta priporočila smiselno uporabljajo pri svojih aktivnostih in jih v skladu z možnostmi 
promovirajo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Sprememba v katastru planinskih poti 
Bogdan Seliger je podal informacijo, da je vlogo podala PD Podpeč-Preserje za odprtje novih odsekov 
planinskih poti. PD Podpeč-Preserje je z občino sklenilo dogovor za vzpostavitev krožne poti v obliki 
pentlje in želi to pot odpreti kot planinsko. 
SKLEP 12/14-11-2019: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Podpeč-Preserje odpre in je skrbnik odsekov planinske 
poti na relacijah: Brezovica – Podpeč, Podpeč – Plešivica – Debeli Hrib, Podeč – Žalostna gora – 
Gornja Brezovica in Gornja Brezovica – Strmec – Novaška gora – Rakitna in se nove odseke  
planinskih poti vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora 
Planinsko društvo Podpeč Preserje upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje 
podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  
Ni bilo najav. 
 
Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
Ni bilo najav. 
 
Ad. 11. Razno 
Marija Kuhar je povedala, da so na seji MDO PD Primorske obravnavali prošnjo SPD Trst, ki si 
prizadeva pridobiti prostore v  Narodnem domu v Trstu. Te so slovenske organizacije izgubile v požigu 
leta 1920.  Prosijo za podporo PZS  pri predsedniku republike Slovenije. Marinka Koželj Stepic je 
povedala, da bo PD Železničar Ljubljana praznovalo svojo 70 letnico delovanja. Jože Rovan je pozval 
predsednike MDO PD-jev, naj pozovejo svoja društva k izpolnitvi jesenke ankete za PD, ki je 
objavljena na spletni strani PZS. 
 
 
Seja je bila končana ob 19.30 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo v četrtek, 23. 1. 2020. 
 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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9. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 23. januarja 2020,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Danilo Kete in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Jelka Kresnik 
(namestnica MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Neva Šemrov (namestnica MDO 
PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske narave), Bogdan 
Seliger (Komisija za planinske poti), Valentin Rezar (Gospodarska komisija) in Atila Armentano 
(Komisija za turno kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS),  Matej Ogorevc (urednik spletne strani), Urša Mali 
(strokovna sodelavka za računovodstvo) in Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS). 
Drugi: Peter Šilak 
Opravičeno odsotni: Aldo Zubin (voljeni član UO), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 19 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 79,2 % sklepčnost. 
Pod točko razno so svoje temi najavili Marijan Denša KVGN (uporaba vode iz plastenke in plastičnega 
pribora), Neva Šemrov (vpis v Razvid) in Mirko Tovšak (zimski posveti na celjskem in koroškem 
območju). 
 
SKLEP 1/23-1-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 9. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Imenovanje nadomestnega člana Upravnega odbora PZS  

4. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2020  

5. Certifikati »Okolju prijazna planinska koča« in »Družinam prijazna planinska koča«  

6. Predlog sprememb Statuta PZS  

7. Predlog dogovora med PD Celje Matica in PZS ter Informacija o gradnji novih planinski koč na 

Korošici in Okrešlju  

8. Izhodišča za Pravilnik o licenciranju strokovnih kadrov  

9. Predstavitev ankete med društvi za leto 2018  

10. Sprememba v katastru planinskih poti  
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11. Včlanjevanje novih društev in izbris neaktivnih društev  

12. Informacija o delovanju komisij PZS  

13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   

14. Razno 

 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da sta na zapisnik prišli dve pripombi, kateri sta bili smiselno upoštevani. 
Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/23-1-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 8. seje upravnega odbora z dne 14. 11. 
2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• S stojnico in dvema dogodkoma smo se predstavili na 35. Slovenskem knjižnem sejmu v 
Ljubljani. Obisk in prodaja sta bila dobra.  

• Soorganizirali smo 15. strokovni posvet Gore in varnost na Igu. 
• Na tekmi v Toulousu je tudi Mia Krampl pridobila olimpijsko normo, na OI Tokio bo potovala 

skupaj z Janjo Garnbret. 
• V Laškem smo skupaj s PD Laško in Občino Laško organizirali svečano podelitev najvišjih 

priznanj PZS, Tone Škarja je postal častni član PZS.  
• V sklopu mednarodnega projekta SustainHuts smo sodelovali na srečanju oz. delavnici o 

trajnostnih kočah v Sloveniji. 
• Izvedli smo seminar za gospodarje planinskih koč s poudarkom na čistilnih napravah in 

načrtovanju gradbenih investicij.  
• Na razpis Fundacije za financiranje športnih organizacij smo prijavili 29 različnih projektov.  
• S sporočilom za medije in dogodkom v SPM smo obeležili obletnico prvih jugoslovanskih 

alpinističnih himalajskih odprav: Trisul (1960), Kangbačen (1965) ter Anapurna II in IV (1969).  
• S tekmo v Domžalah se je končal slovensko-hrvaško-srbski pokal v lednem plezanju. Skupna 

zmagovalca sta bila Slovenca Maja Šuštar in Jaka Hrast. Naši tekmovalci v lednem plezanju so 
uspešno nastopili tudi na tekmah evropskega pokala na Češkem in Slovaškem.  

• Na Krvavcu smo organizirali zelo dobro obiskano in odmevno novinarsko konferenco ob 
začetku zimske planinske sezone. 

• Ob mednarodnem dnevu gora smo pripravili poslanico PZS na temo Gore so pomembne za 
mlade ter povabili k sodelovanju na festivalu Brati gore. 

• Športna plezalka Janja Garnbret je postala športnica leta 2019 po izboru Društva športnih 
novinarjev Slovenije, bila kandidatka za Slovenko leta (tudi Jasna Pečjak) in se uvrstila med 10 
finalistov za športnico leta svetovnih iger.  

• Na zadnji tekmi državnega prvenstva v Kranju, v soorganizaciji z AO Kranj, smo dobili nove 
državne prvake v športnem plezanju. 

• Izpeljana sta bila zbora predstavnikov mladinskih in vodniških odsekov. 
• Izplačana so bila sredstva za vzdrževanje planinskih poti. Letos je sredstva dobilo 139 društev. 
• Podali smo prijave za Bloudkove nagrade in nagrade za prostovoljce.  
• Podpisali smo letni načrt sodelovanja s Slovensko vojsko za leto 2019. 
• V letu 2019 smo imeli 61.523 članov, kar je dobra 5,3 % več kot v letu 2018. Trenutno je 

vnesenih 14.908 članov, lani na enak termin 11.908, kar je 24,6 % več, ne vemo pa ali to 
pomeni večji interes ali večjo doslednost, da si čim prej uredijo članstvo. 

• Podpisali smo letni načrt sodelovanja s Policijo za leto 2020.  
Najave: 
• 25. januarja bo v Spodnji Idriji 31. državno tekmovanje Mladina in gore. 
• Povabilo na sejem Alpe-Adria od 29. januarja do 1. februarja 2020 (na Gospodarskem 

razstavišču v Ljubljani), kjer bo stojnica PZS in drugih organizacij.  
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• Posvet Kako varneje in bolje pripravljeni v gore, ki ga PZS organizira s partnerji, bo na GR  
30. 1. 2020 ob 11.00. 

• Alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj najuspešnejših alpinistom, športnim in lednim 
plezalcem ter turnim smučarjem, bo na GR 30. 1. ob 17.30, pred njim pa predavanje Marije 
Jeglič. 

• 9. konferenca planinskega gospodarstva bo na GR 1. 2. 2020. 
• Projekt Slepi/slabovidni po SPP 2020–2022 se začenja 8. 2. na Pohorju. 
• Planinski vestnik 8. 2. praznuje 125 let izhajanja; dogodek oz. veseloigra Uredniki gredo v 

nebesa bo 15. 2. v Mojstrani. 
 
 

Ad. 3. Imenovanje nadomestnega člana Upravnega odbora PZS 

Jože Rovan je povedal, da je Uroš Kuzman podal odstopno izjavo. Glede na Poročilo Volilne komisije z 
volilne skupščine 2018, postane član UO PZS Peter Šilak, sedaj PD Dobrovlje Braslovče, ki je na 
volitvah prejel 51 % glasov. Razprave ni bilo. 
SKLEP 3/23-1-2020: Upravni odbor na podlagi 49. člena Statuta PZS ugotavlja, da je voljeni član UO 
PZS po odstopu Uroša Kuzmana (PD Velenje) postal Petek Šilak (PD Dobrovlje Braslovče). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je 20 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 83,3 % sklepčnost. 
 
Ad. 4.  Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2020 

Jože Rovan je najprej pregledal vsebinske načrte komisij in odborov. Povedal je, da so programi v 
večini dobro pripravljeni, nekateri malce pomanjkljivo, vendar v večini zadovoljivo. Na kratko je 
povzel programe vseh komisij in odborov, pri Komisiji za planinske poti pa je povedal, da je načrt 
pripravljen nerealno ter zelo pomanjkljivo, zato ne bi smeli podati soglasja. Načrt dela tehnične ekipe 
se mora pripraviti ponovno, pri čemer morajo biti navedeni realni plani, navedeni morajo biti datumi,  
vodje in namestniki akcij. Razprave ni bilo.  
Matej Planko je za finančni načrt povedal, da sledimo načinu dela iz zadnjih let. Finančno poročilo za 
leto 2019 bo v celoti obravnavano na naslednji seji UO PZS. Urša Mali je podala podrobnejše 
informacije. Pri pripravi predloga načrta je bil za osnovo vzet rebalans za preteklo leto. Glede na 
število članov leta 2019 in nove cene članarine za 2020 smo preračunali prihodke iz članarine. 
Sredstva Fundacije za šport so povečana za 10 % glede na odobrena sredstva za leto 2019, sredstva iz 
letnega programa športa so zmanjšana za vrednost lani odobrenih sredstev za tekmovalno turno 
smučanje in ledno plezanje. Sofinanciranje programov mladinskega dela načrtujemo v enaki 
vrednosti kot je bila odobrena za preteklo leto. Prihodki iz lastne dejavnosti so načrtovani s 13 % 
povečanjem. Predvsem je to posledica večjih načrtovanih prihodkov pri tekmi za SP v športnem 
plezanju in vodniški komisiji. Pri slednji so namreč v načrtu upoštevani prihodki za razpisana 
usposabljanja, pri rebalansu pa potem izločimo tista, za katera ni dovolj prijav. Povečana je tudi 
vrednost sponzorskih sredstev, saj pri pripravi tekme za svetovni pokal v športnem plezanju 
sodelujemo s partnerjem, ki je pripravljen vanjo vložiti večjo vrednost. Na podlagi načrtovanih 
prihodkov so načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in stroškovnih mestih. Skupni 
odhodki so za 9 % večji od primerjanih. Večja povečanja odhodkov je pri članarini zaradi spremembe 
zavarovalnih premij in večjega števila članov, pri izvedbi tekme za SP v športnem plezanju zaradi 
novega prizorišča, ki ga je potrebno pripraviti in pri vodniški komisiji, ker so upoštevana razpisana 
usposabljanja in še ne vemo glede števila prijav. Zmanjšanja odhodkov glede na rebalans so pa vidna 
pri skladu za planinske koče, ker so bila v rebalansu leta 2019 vključena tudi rezervirana sredstva iz 
leta 2018, pri planinski trgovini (vrednost porabe izdelkov iz zaloge je vpisana na podlagi obračunanih 
v letu 2019 po posameznih stroškovnih mestih, v načrtu ni novih izdaj v okviru strokovne 
literature)ter pri komisiji za planinske poti zaradi nižjih pričakovanih prihodkov.  
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je podal kritiko zaradi prenizkih sredstev Odbora PIN OPP. Jože Rovan mu 
je odgovoril, da so komisije in odbori enakopravno obravnavani pri razdelitvi sredstev. Bojan 
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Rotovnik je pohvalil dobro pripravljen finančni načrt ter predlagal, da se v prihodnje doda nova 
skupina prihodkov pridobljenih iz evropskih razpisov. 
 
SKLEP 4/23-1-2020: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2020.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/23-1-2020: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim načrtom komisij z 
izjemo Komisije za planinske poti, ki mora pripraviti podrobni plan tehnične ekipe z navedenimi 
datumi ter vodji in namestniki akcij, in na predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program 
dela za leto 2020. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila 
podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5. Certifikati »Okolju prijazna planinska koča« in »Družinam prijazna planinska koča« 

Valentin Rezar  je povedal, da so vloge poslali za novo pridobljena certifikata, kot tudi za podaljšanje. 
Z vsemi se Gospodarska komisija strinja.   
RAZPRAVA: Jožef Bobovnik je mnenja, da morajo biti pri kočah igrala za otroke iz naravnih 
materialov.   
SKLEP 6/23-1-2020: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih,  podeljuje  certifikat  »Okolju prijazna planinska koča« 
za obdobje januar 2020 - januar 2024 naslednjim kočam: 

 Koča na Planini nad Vrhniko – PD Vrhnika 
 Koča na Kriški gori – PD Križe 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/23-1-2020: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih,  podaljšuje veljavnost  certifikatov  »Okolju prijazna 
planinska koča« za obdobje januar 2020 - januar 2024 naslednjim kočam: 

 Koča na Loki pod Raduho – PD Luče 
 Koča v Grohotu pod Raduho – PD Mežica 
 Koča na Ermanovcu – PD Sovodenj 
 Tončkov dom na Lisci – Občina Sevnica 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/23-1-2020: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih,  podeljuje  certifikat  »Družinam prijazna planinska 
koča« za obdobje januar 2020 - januar 2024 naslednjim kočam: 

 Koča na Dobrči (PD Tržič) 
 Koča na Kriški gori (PD Križe) 
 Zavetišče v Gozdu (PD Križe) 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/23-1-2020: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih,  podaljšuje veljavnost  certifikatov  »Družinam prijazna 
planinska koča« za obdobje januar 2020 - januar 2024 naslednjim kočam: 

 Dom na Boču – PD Poljčane 
 Dom planincev v Logarski dolini – PD Celje Matica 
 Erjavčeva koča na Vršiču – PD Jesenice 
 Koča na Kopitniku – PD Rimske Toplice 
 Koča na Loki pod Raduho – PD Luče 
 Koča na Naravskih ledinah – PD Ravne na Koroškem 
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 Koča na Planini nad Vrhniko – PD Vrhnika 
 Planinska koča na Ermanovcu – PD Sovodenj 
 Planinski dom na Brnici – PD Liboje 
 Planinski dom na Kalu – PD Hrastnik 
 Planinski dom na Smrekovcu – PD Črna na Koroškem 
 PUS Bavšica – Planinska zveza Slovenije 
 Tončkov dom na Lisci – Občina Sevnica 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Predlog sprememb Statuta PZS 

Roman Ponebšek je povzel glavne predloge spremembe Statuta PZS. V 12. členu  se med programi 
planinskih, alpinističnih in športnoplezalnih šol doda še turnokolesarsko, ki se v zadnjih letih 
sistematično izvaja. V 16. členu se doda nov 1. odstavek, ki pravi da se v postopek včlanjevanje novih 
društev vnese predhodna faza, ki zajema obravnavo na MDO PD oz. na komisiji in na UO PZS. Določijo 
se višji pogoji vstopnega števila članov društev, ki se včlanjujejo v PZS, vlogi pa je potrebno priložiti 
seznam članov. Za nova društva se doda pogoj, da imajo strokovne kadre, ki omogočajo strokovno 
delo. Predvidi se sprejem posebnega pravilnika, ki obravnava pomen in vlogo mentorskega društva, 
kar je sedaj pomanjkljivo urejeno in se v praksi ne izvaja. V 29. člen, 1. odstavek se dopolni, da 
predsednik PZS za podpredsednike PZS, ki opravljajo posamezne zadeve z njegovega delovnega 
področja izda pisni sklep s čimer se predvidi bolj jasna in konkretna pooblastila za delovanje na 
posameznih vsebinskih področjih. V 36. Členu se zbriše 3. odstavek, saj se člen v praksi zaradi 
prevelikega obsega ne izvaja. Pristojnosti in pooblastila Nadzornega odbora PZS se s tem ne ožijo, 
temveč se ne zahteva več, da so člani NO prisotni na vseh sejah vseh organov, kar je nerealno in niti 
ne sledi delitvi vlog med organi PZS. NO je odgovoren skupščini, ki ji tudi poroča, kar izhaja iz samih 
neposrednih volitev članov. NO ima glede na svojo vlogo na zahtevo dostop do vseh gradiv. Z 
brisanjem tega odstavka se ukinja določba, ki je dejansko pomenila vabljenje in obvezno udeležbo 
članov NO na sejah vseh organov PZS, kar se ni izvajalo niti po prejšnjem statutu v prejšnjih 
mandatih. V 48. členu, 2. odstavek, se zbriše »ali podpredsednika PZS«. V 48. členu, 3. odstavek, se 
spremeni s čimer se pogoji za podpredsednike PZS omilijo. Po sedanjih pogojih npr. aktiven član UO 
PZS, brez vodstvenih izkušenj pri delu organov, ne bi mogel kandidirati za podpredsednika PZS. S 
spremembo se odpira krog možnih kandidatov, kar olajša izbor zainteresiranih kandidatov. V 55. 
členu, se doda nov 6. odstavek - Prepoved odtujitve in obremenitve onemogoča razpolaganje z 
nepremičnino in njeno obremenitev oziroma predvideva soglasje PZS. Z vidika dolgoročnega 
zavarovanja planinskega premoženja, ki je bilo zgrajeno v preteklosti, se predlaga dogovor o 
prepovedi odtujitve in obremenitve. Ta prepoved ne more biti zgolj predmet statutarne ureditve, ker 
pravno ne bi bila veljavna. Dogovor o prepovedi odtujitve in obremenitve je lahko predmet 
medsebojne pogodbene ureditve z društvi in PZS. Namen določbe je, da planinsko premoženje še 
naprej ustvarja pogoje za planinstvo. V izjemnem primeru prodaje premoženja, lahko s to varovalko 
PZS zahteva vložek kupnine v obnovo in vzdrževanje drugih planinskih koč. S potrditvijo amandmaja 
na Skupščini ima PZS potrjeno stališče glede urejanja razmerij s posameznimi društvi.  V 60. členu, 2. 
odstavek, se briše »in kolektivno pogodbo za negospodarstvo« saj kolektivna pogodba na 
negospodarstvo zaradi sprememb koncepta plačnega sistema že dlje časa nima vzporednic z 
delovanjem strokovne službe PZS. V 60. členu, 4. odstavek sprememba sledi spremembam Zakona o 
športu-1, ki je uvedel dvostopenjsko strokovno usposobljenostjo v športu. V 67. Členu, 2 odstavek, ki 
govori o  podeljevanju priznanja Častni član PZS in je izjemno redko se podelitev lahko individualno 
prilagodi tako, da je kar najprimerneje za posebno priložnost. Kot bolj primerna in slavnostna 
prireditev od skupščine PZS je možna npr. podelitev najvišjih priznanj PZS. V 69. členu, se spremeni 
tako, da se v prvem stavku besedilo »v Obvestilih PZS« zamenja z »na spletni strani PZS« V 72. členu, 
1. Odstavek se  datum spremeni tako, da se kot rok za uskladitev aktov določi 31. 12. 2020. V  72. 
členu, se doda nov 2. odstavek, ki se glasi: »(2) Pravica prepovedi odtujitve in obremenitve iz 55. 
člena tega statuta, se uskladi do 31.12.2022.« 



 
 

9. seja UO PZS 23. 1. 2020  Stran 6 od 8 
 

RAZPRAVA: Igor Oprešnik je povedal, da se MDO PD Podravja strinja s spremembami, le pri 16. členu 
se jim zdi 150 članov previsoko. Predlagajo 100 članov. Jurček Nowakk je povedal, da MDO PD KBO 
predlaga, da se določi rok, koliko časa mora strokovni kader opravljati delo za PD, če je bil plačnik 
izobraževanja PD. Prav tako predlagajo, da morajo imeti nova društva že v  imenu društva npr. 
planinsko, plezalni… Mirko Tovšak je mnenja, da je 150 članov previsoko. Rudolf E. Skobe podpira vse 
spremembe statuta. Neva Šemrov je v imenu MDO Primorske povedala, da je 100 članov v novem 
društvu dovolj, izjema naj bodo zamejska društva. Za 36. člen se jim zdi nesmiselno črtati cel 
odstavek, naj se briše le beseda  "dolžnost " kar bi pomenilo, da ohranijo pravice, niso pa obvezni 
vsemu prisostvovati. Za 55. člen imajo pomisleke, kaj bo v primeru, da je društvo primorano prodati 
kočo zaradi finančnih dolgov, zato predlagajo, da se doda stavek, kam se nameni del kupnine za 
poplačilo dolgov PD. Miro Mlinar je mnenja, da se v 36. členu, 3. odstavek ne briše v celoti, samo 
beseda »dolžnost« NO PZS. Franc Ekar je povedal da se funkcija NO v zadnjem času močno 
spremenila. Njihov namen ni diktirati kako naj poslovanje poteka, vendar nadzirati poslovanje. V 36. 
členu piše «člani NO imajo pravico in dolžnost biti na skupščini /katera NO izvoli/, na sejah 
predsedstva PZS, UO PZS in ostalih«. Čeprav je bil NO in tudi nekaj MDO proti taki določbi, da se 
članov NO ne vabi več in ne omogoča prisotnosti članov NO biti na sejah organov PZS, se kot se je 
zapisalo, da s »brisanjem« prisotnosti članov NO se postavlja osnovno vprašanje transparentnosti in 
javnega delovanja PZS. Tudi ni bilo odgovora zakaj, do sedaj NO ni dobil niti enega, nobenega 
povabila za na kateri koli sejo PPZS in tudi na ostala zasedanja, čeprav  je  to zapisano v statutu PZS in 
poslovniku NO PZS. NO pa je bil prisoten vedno na tistih sejah, odborih za katere je prejel obvestilo. 
Teh pa žal ni prejemal, kljub opozorilom  zato odgovornim, da bi uredili, upoštevali in uresničevali 
vsebine, določbe aktov PZS. Aleš Pirc podpira spremembe statuta z določili članov v klubih, saj je le 
teh v zadnjem času preveč. Jožef Bobovnik je odgovoril Jurčku Nowakku, da pogodbe za strokovne 
kadre že obstajajo in se jih v njihovi občini že dlje časa poslužujejo. Jože Prah je povedal, da se z 
večino sprememb strinjajo, le 150 članov je previsoka številka, 100 bi bila pravšnja. Za 55. člen pa so 
mnenja, da se PZS zaveže v primeru lastništva, da je aktiven lastnik. Dušan Plesničar je mnenja, da se 
v 36. členu briše beseda dolžnost NO.  
SKLEP 10/23-1-2020: Upravni odbor potrjuje osnutek predloga sprememb in dopolnitev Statuta 
PZS za javno obravnavo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 15-minutni odmor. Po odmoru je bilo prisotnih 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar 
pomeni 79,2 % sklepčnost. 
 
Ad. 7. Predlog dogovora med PD Celje Matica in PZS ter Informacija o gradnji novih planinski koč 
na Korošici in Okrešlju 

Miro Eržen je povedal, da je drugi del sklepa Skupščine PZS št. 12/2018 opredelil, da mora pred 
črpanjem sredstev PZS z PD Celje Matica skleniti ustrezen dogovor, ki opredeljuje medsebojne 
obveznosti in delitveno razmerje. Na skupščini bo potrebno prvi del sklepa dopolniti zaradi 
pogorelega Friscaufovega doma na Okrešlju. Predlog dogovora je bil podan v gradivu. V tem delu seje 
se je pridružil predsednik PD Celje Matica Fran Povše.  
RAZPRAVA: V razpravi so sodelovali Peter Šilak, Rudolf E. Skobe, Jožef Bobovnik in Igor Oprešnik. 
 
SKLEP 11/23-1-2020: Upravni odbor potrjuje predlog dogovora med PZS in PD Celje-Matica. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Miro Eržen je predstavil tri projektne naloge idejne zasnove, ki so jih projektanti predlagali za novi 
Friscaufov dom na Okrešlju. Projektne naloge so že bile predstavljene na seji UO PD Celje Matica, kjer 
so se odločili za idejno zasnovo arhitekturnega studia Kultivator. Po predstavitvi vseh treh predlogov, 
so se člani UO PZS strinjali, da gre v nadaljnjo obravnavo predlog arhitekturnega studia Kultivator. 
PZS je že naročila recenzijo vseh idejnih zasnovo pri arhitektu Mihi Kajzelu. Eržen je še povedal, da bo 
potrebno na Korošici vseeno pričeti z deli, saj je na Korošici kratka gradbena sezona in se je ne da 



 
 

9. seja UO PZS 23. 1. 2020  Stran 7 od 8 
 

zgraditi v eni sezoni. PZS se dogovarja z MGRT o načinu črpanja sredstev, ki so predvidena da gradnjo 
obeh objektov v proračunu RS. 
 
SKLEP 12/23-1-2020: Upravni odbor se je seznanil z predstavljenimi idejnimi zasnovami in predlaga, 
da se za nadaljnje obdelavo vzame idejna zasnova arhitekturnega studia Kultivator.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Izhodišča za Pravilnik o licenciranju strokovnih kadrov 

Matjaž Šerkezi je povzel, da bi imele licence za markacista (markacist PZS A, B, C in inštruktor 
markacist) veljavnost 5 let, vsi ostali programi pa bi imeli čas veljavnosti 4 leta (športno treniranje – 
planinstvo-alpinizem – 1 in 2 stopnja, športno treniranje – planinstvo-športno plezanje – 1 in2 
stopnja, športno treniranje – planinstvo-tekmovalno turno smučanje – 1 in 2 stopnja, varuh gorske 
narave in ostali neformalni programi usposabljanja PZS). 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik predlaga, da se sprejme in podpre ta program licenciranja strokovnih 
kadrov. Podpira 4 letno obdobje za izpopolnjevanja, predlaga, da se napiše, da je potrebno glede na 
določila Zakona o športu tečaje za programe razpisati vsaj 1x letno ter določi minimalno število 
prijavljenih, da se tečaj izvede. V primeru povečanega števila prijavljenih, pa se tečaj lahko opravi 
večkrat letno. Pri reševanju pritožb, pri katerih je na prvi stopnji pristojna OUP PZS je potrebno 
podrobneje določiti, katere pritožbe zajema. Rudolf E. Skobe je predlagal, da VK in OUP začneta 
pripravljati programe za 4 letno licenciranje. Jožef Bobovnik mu je odgovoril, da se o tem že razmišlja. 
 
SKLEP 13/23-1-2020: UO PZS potrjuje osnutek pravilnika o licenciranju strokovnih delavcev 
Planinske zveze Slovenije in ga daje v javno obravnavo, ki bo trajala 1 mesec. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Predstavitev ankete med društvi za leto 2018 

Matjaž Šerkezi je podrobno predstavil analizo ankete med društvi za leto 2018. Povedal je, da se je 
odzvalo 60,7 % društev. Anketa bo objavljena v Obvestilih PZS in v Letopisu. Prav tako za leto 2019. 
RAZPRAVA: Igor Oprešnik je povedal, da MDO nima vpogleda, kdo ni izpolnil anketo. Jožef Bobovnik 
je dodal, da je VK najslabše ocenjena, vendar mu ta ocena ne poda informacije, kaj se ne dela dobro. 
Potrebno bi bilo dodati možnost PD da napišejo kaj ni dobro in izboljšave predlagajo. Matej Planko je 
dopolnil, da je bila anketa za 2018 zaključena pred tremi tedni, kar je pozno. Anketa za poročanje 
društev za leto 2019 bo objavljena najpozneje do konca februarja. Želi si, da bi iz podatkov dobili 
uporabne informacije in sprejeli ukrepe za izboljšanje delovanja PZS. Rudolf E. Skobe je mnenja, da bi 
morali v anketo vključiti tudi gorske stražarje. 
 
Ad. 10. Sprememba v katastru planinskih poti 

Jože Rovan je povedal, da gre le za opustitev odseka.  
 
SKLEP 14/23-1-2020: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Atelšek–Atelšek SV (ID4528). 
Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi 
oznak mora PD Ljubno ob Savinji upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 11. Včlanjevanje novih društev in izbris neaktivnih društev 

Jože Rovan je povedal, da so se s Slovaškim društvom dogovarjali že dlje časa in je sedaj primerno, da 
jih sprejmemo v PZS.  France Benedik je za društvo Kranjski gamsi povedal, da če bi bile spremembe 
Statuta PZS že sprejete bi bili zavrnjeni. MDO PD Gorenjske je z večino glasov predlagal, da se 
Planinsko društvo Kranjski gamsi vključi v PZS. 
 Za izbiro mentorja je bilo premalo časa, je pa kandidat PD Iskra Kranj. Miro Eržen je predlagal, da se 
odločitev za sprejem Kranjskih gamsov preloži na naslednjo sejo UO. Jože Rovan je predlagal, da se 
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kot sekcija pridružijo nekemu PD. Matej Planko je povedal, da je PD Dobrepolje v tem času že vrnilo 
znamkice in vpisalo člane v Navezo, zato se izbris ne izvede. 
 
SKLEP 15/23-1-2020: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS preloži sprejem 
Planinskega društva Kranjski gamsi, matična št. 4116445000 na naslednjo sejo UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 16/23-1-2020: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Slovensky 
horolezecky spolok JAMES plus, matična št. 00421 911 597 705, s sedežem v Bratislavi na 
Slovaškem v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko društvo za dobo dveh let se določi 
Češko-slovensko planinsko društvo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 12. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Marijan Denša je povedal, da je Komisija za varstvo gorske narave v zadnjem času pridobila veliko 
izvodov priročnikov o dvoživkah, katere bojo razdelili po planinskih postojankah, priročnikov o  
invazivnih tujerodnih vrstah rastlin, katere bojo razdelili po odsekih KVGN in mentorjem planinskih 
skupin. Uporabljali so jih že na Veseli šoli v sklopu Dneva slovenskih planinskih doživetij. Lanski 
mednarodni dan gora je bil na temo mladih. Pripravili so razpis za MK, v katerem so teme za 
skupinsko delo. Povedal je tudi, da sta dve članici IO KVGN odstopili, zato bo objavljen razpis za nove 
člane. Predsednike MDO PD je prosil, da naj bojo kandidati kompetentni. 
Jurček Nowakk je podal bogato poročilo o delu skupine PIN OPP za leto 2019 in predstavil delo, ki ga 
bodo izvedli v 2020. Tu gre predvsem za projekt  Slepi in slabovidni po SPP. 
 
Ad. 13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Ni bilo najav. 
 
Ad. 14. Razno 

Marijan Denša je povedal, da je že nekaj časa nazaj podal pobudo za uporabo vode iz pipe in 
prenehanje uporabe plastičnega pribora. Matej Planko mu je odgovoril, da se na vseh sejah 
predsedstva, komisij in drugih sestankih uporablja voda iz pipe. Vodo v plastenkah nam priskrbi 
sponzor, zato se jo porabi na raznih prireditvah. Mirko Tovšak je mnenja, da bi morali biti zimski 
posveti tudi na lokaciji Velenje. Neva Šemrov je povedala, da seznam strokovnih kadrov v Navezi ni 
pravilen. 
 
 
Seja je bila končana ob 20.26 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo v četrtek, 12. 3. 2020. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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ZAPISNIK 1. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 
 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 3. do 7. aprila 2020, 
zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenih sklepov za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 1. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem 
obdobju 2018-2022.  
 
V glasovanje so bili podani naslednji sklepi: 
 
SKLEP 1d/1-2020: Upravni odbor potrjuje prestavitev datuma Skupščine PZS za nedoločen čas. Izvede 

se ob primernem času, ko bodo razmere to omogočale. 

SKLEP 1d/2-2020: Upravni odbor se seznanja z dosedanjimi ukrepi PZS za prilagoditev epidemiji 

koronavirusa in pooblašča Predsedstvo PZS, da spremlja razvoj dogodkov in se ustrezno odziva. 

SKLEP 1d/3-2020: Upravni odbor pooblašča Predsedstvo PZS, da spremlja finančno poslovanje ter 

pripravi nabor ukrepov za zmanjšanje odhodkov PZS v roku enega meseca, ki jih bo UO potrdil 

naslednji dopisni seji. 

SKLEP 2d/1-2020: Upravni odbor potrjuje dopolnjeno idejno zasnovo za gradnjo Frischaufovega 

doma na Okrešlju, usklajeno na podlagi recenzije arhitekta Miha Kajzelja, ki jo je naročila PZS. 

SKLEP 2d/2-2020: Upravni odbor na podlagi točke b) prvega odstavka 32. člena Statuta, v razmerah 

razglašene epidemije, ki onemogočajo pravočasnega sklica Skupščine PZS, da sredstva iz članarine 

zbrana na podlagi sklepa Skupščine PZS št. 12/2018, namenijo PD Celje Matica tako za Kocbekov dom 

na Korošici, kot za Frischaufov dom na Okrešlju, v skladu s odločitvijo o prioriteti gradnje posamezne 

koče. 

SKLEP 3d/1-2020: UO PZS potrjuje Pravilnik o varovanju osebnih podatkov Planinske zveze Slovenije v 

I. obravnavi. 

SKLEP 4d/1-2020: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 

planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Petačev graben–Selo nad Polhovim Gradcem 

(ID3293). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 

odstranitvi oznak mora PD Blagajana Polhov Gradec upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in 

navodila KPP. 

SKLEP 4d/2-2020: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 

planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Notranje Gorice–Podpeč SV N0410e in 

odseka Plešivica J–Žabnica N0410c. Odseka se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije 

zavede kot opuščena. Pri odstranitvi oznak mora PD Rega Log upoštevati določbe Zakona o planinskih 

poteh in navodila KPP. 

SKLEP 5d/1-2020: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Planinsko 

društvo Kranjski gamsi, s sedežem na Visokem  matična št. 4116445000, v članstvo Planinske zveze 

Slovenije. mentorsko društvo za dobo dveh let se določi naknadno. 

SKLEP 5d/2-2020: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Klub PK 

Klajmber, s sedežem v Mariboru, matična št. 4119592000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 

mentorsko društvo za dobo dveh let se določi Plezalni klub Rogaška Slatina. 

SKLEP 5d/3-2020: Upravni odbor na podlagi 21. člena Statuta PZS sprejema sklep o izbrisu društva 

Športno društvo Proteus (MDO PD Primorske), matična številka 1633341000, iz članstva PZS. 
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SKLEP 5d/4-2020: Upravni odbor na podlagi 21. člena Statuta PZS sprejema sklep o izbrisu društva 

Turno smučarski klub Olimpik (MDO PD Gorenjske), matična številka 4011490000, iz članstva PZS. 

SKLEP 5d/5-2020: Upravni odbor na podlagi 21. člena Statuta PZS sprejema sklep o izbrisu društva 

Klub adrenalinskih športov Šmartinsko jezero (Savinjski MDO PD), matična številka 4024974000, iz 

članstva PZS. 

 
Člani UO PZS so svoja stališča v skladu z 9. členom Poslovnika UO PZS sporočili po e-pošti. Po 
končanem glasovanju je bil rezultat naslednji: 

 
 

Bojan Rotovnik je podal pripombe na recenzijo pri sklepu št. 2/1 (dopolnjena idejna zasnova za 

gradnjo Frischaufovega doma na Okrešlju) glede zunanje ureditve (premalo lesenih stolov in miz), 

neprimerne lege stopnišča ( stopnišče se obrne za 180 stopinj in da je enotni vhod v spalni del preko 

stopnišča, ki vodi iz garderobe oz. prostora P10. Ker bi se s tem stopnišče obrnilo, bi v jedilnici pod 

stopnicami pridobil še dodatni prostor za kakšno mizo ali dve), jedilnice (neprimerna postavitev mize 

s klopjo, premajhen šank  (ta miza se pomakne pod stopnice in se s tem pridobi večjo prehodnost 

med letnim vhodom in šankom), moške sanitarije v pritličju so nepraktično zasnovane, saj bo v 

primeru odprtih vrat v sanitarije vsak, ki vstopa v pl. kočo, v sanitarijah imel odprt pogled na 

uporabnike pisoarjev (predlaga, da se pisoarji namestijo za vrati, tam, kjer so sedaj predvideni 

pisoarji, pa se namesti umivalnik), spalni prostori: osebje bo veliko prehajajo med svojimi prostori in 

jedilnico/kuhinjo, zato ni praktično, da so njihovi prostori v II. nadstropju. Škoda tudi, da na idejni 

zasnovi ni dodan podatek, koliko postelj je predvidenih v kateri sobi. Večnamenski prostor: iz idejne 

zasnove se ne da razbrati, čemu je ta razmeroma velik prostor namenjen? Glede na zasnovo in 

postavitev predavanjem zaključenih skupin verjetno ne, čeprav bi takšen objekt to vsekakor moral 

zagotavljati, torej, da bi imel tudi vlogo učnega središča. Prostor za predavanja, preko katerega 

prehajajo ostali uporabniki objekta do sob, sanitarij in umivalnic, je za izvedbo predavanj nesmiseln. 

Terasa: glede na predvideno zasnovo objekta bo terasa zagotovo ena izmed najbolj privlačnih točk za 

obiskovalce, saj bo s terase mnogo boljši razgled, kot iz dvorišča. Zato predlaga, da se iz dvorišča 

predvidijo stopnice na to teraso in da se na terasi predvidi tudi oprema (npr. mize, stoli, ležalniki 

Datum Ura Ime Priimek Funkcija 1/1 1/2 1/3 2/1 2/2 3 4/1 4/2 5/1 5/2 5/3 5/4 5/5

3.04.2020 20:15 Aldo Zubin Voljeni član UO ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

3.04.2020 08:56 Anton Progar Voljeni član UO ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

5.04.2020 13:07 Bojan Rotovnik Voljeni član UO ZA ZA ZA

ZA 

pripombe 

na 

recenzijo ZA

ZA s 

pripomba

mi ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

3.04.2020 09:23 Brigita Čeh Voljeni član UO ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 15:38 Danilo Kete Voljeni član UO ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 21:24 Dušan Plesničar Predsednik MDO PD Posočja ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA PROTI PROTI ZA ZA ZA

6.04.2020 10:33 France Benedik Predsednik MDO PD Gorenjske ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

5.04.2020 19:01 Igor Oprešnik Predsednik MDO PD Podravja ZA ZA ZA ZA PROTI ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

7.04.2020 11:51 Irena Mrak Podpredsednica PZS ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 07:31 Jože Prah Predsednik MDO PD Zasavja ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

7.04.2020 11:38 Jože Rovan Predsednik PZS ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 22:40 Jožef Bobovnik Voljeni član UO ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

7.04.2020 11:18 Jurček Nowakk Predsednik MDO PD KBO ZA ZA PROTI ZA ZA ZA ZA ZA PROTI PROTI ZA ZA ZA

7.04.2020 11:22 Manja Rajh Predsednica Savinjskega MDO PD ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

4.04.2020 18:53 Marija Frančiška Koželj Stepic Predsednica MDO PD Ljubljane ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA PROTI PROTI ZA ZA ZA

6.04.2020 09:33 Marija Kuhar Predsednica MDO Primorske ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

3.04.2020 08:15 Martin Šolar Podpredsednik PZS ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 12:38 Mirko Eržen Podpredsednik PZS ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 20:24 Mirko Tovšak Predsednik MDO PD Koroške ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA PROTI ZA ZA ZA ZA

4.04.2020 20:05 Miro Mlinar Predsednik MDO PD Notranjske ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

7.04.2020 11:41 Roman Ponebšek Podpredsednik PZS ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

7.04.2020 10:25 Rudolf Ervin Skobe Predsednik MDO PD Dolenjske ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

6.04.2020 19:37 Štefan Kozak Predsednik MDO PD Pomurja ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA

7.04.2020 11:38 Peter Šilak Voljeni član UO ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA PROTI ZA ZA ZA

glasovano ZA 24 (100%) 24 (100%) 23 (95,8%) 24 (100%) 23 (95,8%) 24 (100%) 24 (100%) 24 (100%) 20 (83,3%) 20 (83,3%) 24 (100%) 24 (100%) 24 (100%)

glasovano PROTI 0 (0%) 0 (0%) 1 (4,2%) 0 (0%) 1 (4,2%) 0 (0%) 0 (0%) 0 (0%) 4 (16,7%) 4 (16,7%) 0 (0%) 0 (0%) 0 (0%)

SKLEP ŠTEVILKA
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ipd.). S tem se tej terasi določi tudi funkcionalnost, ki iz same idejne zasnove ni razvidna (npr. 

razgledna točka). Bojan Rotovnik je podal tudi pripombe na sklep št. 3 pri (Pravilnik o varovanju 

osebnih podatkov Planinske zveze Slovenije) v naslovu pravilnika ter v členih št. 1., 4., 6., 9., 11., 22., 

24., 26., 29., in 37. 

Prejeli smo tudi pripombo Davorina Mesarca (MDO PD Podravja) glede dopolnjene idejne zasnove za 
gradnjo Frischaufovega doma na Okrešlju, katero ni upošteval predsednik MDO PD Podravja Igor 
Oprešnik. Nanaša se na možno  nevarnost in veliko verjetnost, da bo tudi novi planinski dom 
izpostavljen nevarnostim poškodb ali podrtja kot posledice zračnih pritiskov ob zdrsu snežnih plazov.  
 
 
 
Glede na določbe 9. člena Poslovnika UO PZS, ki določa, da je predlagani sklep dopisne seje sprejet, 
če je zanj glasovalo več kot 3/4 vseh članov UO PZS oz. vsaj 19, ugotavljamo, da so bili predlagani 
sklepi sprejeti. 
Zapisnik dopisne seje bo potrdil UO PZS na prvi naslednji redni seji. 
 

 
 

Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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ZAPISNIK 2. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 

 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 14. do 15. maja 
2020, zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenih sklepov za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 2. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem 
obdobju 2018-2022.  
Razprava je potekala preko video konference, v četrtek, 14. maja 2020, ob 16:30, glasovanje pa se je 
izvedlo tako, da so člani UO PZS z glasovalno pravico po izvedeni video konferenci na el. naslov 
info@pzs.si poslali svojo opredelitev ZA ali PROTI predlaganim sklepom v glasovnici, najkasneje do 
petka, 15. maja. 2020, do 12. ure. 
 
 
Na video konferenci so bili PRISOTNI : 

Predsednik: Jože Rovan. 

Podpredsedniki: Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 

Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Aldo Zubin, Anton Progar in Peter Šilak 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD 
Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe).  
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo) in 
Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS). 
Opravičeno odsotni: Miro Eržen (podpredsednik PZS), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Atila 

Armentano (Komisija za turno kolesarstvo) in Igor Oprešnik (MDO PD Podravja). 

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da dnevni red seje 

ostaja nespremenjen. Pod točko razno so svoje teme najavili Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), 

Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja) in Marija Kuhar (MDO PD Primorske). 

SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 9. seje UO PZS in 1. dopisne seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Soglasje k imenovanju novega generalnega sekretarja PZS  

4. Dopolnitev podrobnega vsebinskega načrta PZS 2020  

5. Rebalans Podrobnega finančnega načrta 2020  

6. Prenos zemljišč PZS na PD Bohinjska Bistrica in PD Sloga Rogatec ter prodaja zemljišča na 

Golteh SiDG  

7. Pravilnik o licenciranju strokovnih kadrov PZS v II. obravnavi  
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8. Sprememba v katastru planinskih poti  

9. Soglasje k najvišjim priporočenim cenam prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih 

kočah  

10. Logotip Slovenske planinske poti  

11. Pobuda za dopolnitev sprememb Statuta PZS  

12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
13. Razno 

 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 9. seje UO PZS in 1. dopisne seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnika prišlo nekaj pripomb, katere so bile smiselno upoštevani. 

Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  

SKLEP 2d-2/1-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 9. seje upravnega odbora z dne 23. 1. 2020 
in 1. dopisne seje z dne 2. 4. 2020.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

• Udeležili smo se sejma Alpe-Adria, 29. 1.–1. 2. 2020, na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani, 
na katerem smo se predstavili skupaj z GRZS, SPM in posameznimi PD s planinskimi kočami. 
Osrednja tema našega razstavnega prostora so bila aktivna doživetja v Karavankah v okviru 
projekta Alpe Adria Karavanke/Karawanken, Regija doživetij. 

• V sodelovanju z GRZS, ZGVS, STO, Turizmom Bohinj in MGRT smo na sejmu organizirali 
posvet Kako varneje in bolje pripravljeni v gore ter predstavili turistične izzive varnejšega 
obiskovanja slovenskih gora. 

• V okviru sejma je potekal alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj najuspešnejšim v 
alpinizmu, športnem in lednem plezanju in turnem smučanju za leto 2019, priznanje za 
življenjsko delo v alpinizmu je prejel Anton Sazonov - Tonač.  

• Izvedli smo 9. konferenco planinskega gospodarstva ter na njej podelili nove certifikate 
okolju in družinam prijazna planinska koča ter podaljšanje certifikatov. Isti dan smo izvedli 
tudi zbor gospodarjev.  

• Umrl je častni član PZS Jože Dobnik, njegovemu spominu smo se poklonili na žalni seji v 
prostorih PZS.  

• Planinski vestnik, najstarejša še izhajajoča slovenska revija, je praznoval 125 let. Uredniški 
odbor revije s sodelavci je v SPM organiziral veseloigro Uredniki gredo v nebesa. 

• Začeli sta se akciji Slepi in slabovidni po Slovenski planinski poti 2020–2022 (na Pohorju smo 
podpisali tudi dogovor o sodelovanju s Slovensko karitas, Združenjem slovenskih katoliških 
skavtinj in skavtov ter Zvezo tabornikov Slovenije) ter Gluhi strežejo v planinskih kočah 
(začela se je na Slavniku). 

• Organizirali smo zimske posvete za planinska društva, 4.–18. 2. 2020, v Kranju, Mariboru, na 
Vrhniki, v Novem mestu, Ajdovščini in Velenju. 

• Sodelovali smo v programu 14. Festivala gorniškega filma, 24. 2.–1. 3. 2020, na katerem so 
bili tudi spominski večer prvih jugoslovanskih alpinističnih himalajskih odprav, okrogla miza o 
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slovenski šoli za nepalske gorske vodnike v Manangu ter film o alpinističnem vzponu na Latok 
1.  

• Športna plezalka Mia Krampl je prejela Bloudkovo plaketo. 
• V Patagoniji sta bili uspešni dve alpinistični odpravi: Luka Krajnc in Luka Lindič sta preplezala 

prvenstveno smer Mir v steni St. Exuperyja, Gašper Pintar in David Debeljak pa sta opravila 
ponovitev smeri Titanic na Torre Egger. 

• Končal se je evropski pokal v tekmovalnem lednem plezanju, najuspešnejša Slovenca sta bila 
Nace Grgorinič (skupno 7.) in Maja Šuštar (8.).  

• Na Krvavcu in Zelenici je potekalo državno prvenstvo v turnem smučanju.  
• Stanje članstva na 10. 3. 2020 je 41.496, lansko leto na isti dan 38.711, kar je 7,2 % več. 
• Anketa za društva 
• Usklajevanje razpisa za planinske koče z MGRT  

Razmere po razglasitvi epidemije: 
• Takoj po razglasitvi epidemije smo odredili za zaposlene delo od doma 
• Spremljali smo situacijo in obveščali društva, medije in ostale obiskovalce gora o aktualnih 

razmerah 
• 16. 3. smo poslali prvo sporočilo za medije; zaprte planinske koče, omejitve pri gibanju, 

varnostni ukrepi 
• 24. 3. smo poslali drugo sporočilo za medije: zapiranje določenih planinskih poti, zaprta 

plezališča, varnostni ukrepi 
• Zagnali projekt S knjigo v gore in Mala planinska šola 
• 14. 4. smo zaposlenim na PZS dodelili koriščenje dopusta in presežka ur 
• Konec aprila prvi ukrepi sproščanja ukrepov, pripravili smo navodil za izvajanje dejavnosti z 

omejitvami, o tem obvestili širšo planinsko javnost 
• 4. 5. smo odredili čakanje na delo za 6 zaposlenih na PZS 
• Sproti smo obveščali društva  o možnostih obratovanja planinskih koč 
• Pripravili smo predlog za obratovanje planinskih koč po sproščanju ukrepov in ga poslali na 

MGRT, NIJZ in TGZS 
• Pripravljamo tudi predlog priporočil za izvajanje ostalih dejavnosti, ki ga bomo tudi poslali na 

NIJZ v potrditev 
• Stanje članstva na dan 12. 5. 2020 je 43.783, lansko leto na isti dan je bilo 47.931, kar je 8,65 

% manj. 
• Vlada RS je na 16. seji, 13. 5. sprejela več odločitev v zvezi s sproščanjem ukrepov ob 

epidemiji.  
• 18. 5. 2020, bo dovoljeno ponujati v kočah tudi prenočitve in strežbo hrane in pijače v 

notranjih prostorih, seveda pod določenimi pogoji, ki pa trenutno še niso povsem znani.  
• 23. 5. 2020, bodo sproščeni ukrepi na področju športne vadbe in izvajanju usposabljanj 

strokovnih delavcev v športu. Okvir za izvajanje društvene dejavnosti, od planinskih izletov, 
do plezalnih krožkov, se torej ponovno vzpostavlja in spet bo možno izvajati skupne 
aktivnosti. Pripravljajo se tudi osvežena navodila in priporočila kako te aktivnosti izvajati. 

• Kljub sprostitvam, pa še ne bo takoj vse po starem. Upoštevati bo potrebno prilagoditve tako 
na strani oskrbnikov in izvajalcev planinskih aktivnosti, kot na strani udeležencev in 
obiskovalcev. Zato že sedaj vse naprošamo za strpnost in razumnost. 

• Umrl je častni član PZS Tone Škarja (1937 – 2020). Krsta bo v soboto, 16. 5. 2020 med 9. in 

11. uro v 2. mrliški vežici na Žalah v Ljubljani, pogreb pokojnika bo v torek, 19. 5. 2020 ob 
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16:30 na pokopališču v Mengšu. Žalna seja bo organiziran po sprostitvi ukrepov, termin bo 

sporočen naknadno. 

 
Ad. 3. Soglasje k imenovanju novega generalnega sekretarja PZS 

Jože Rovan je povedal, da je bil razpis objavljen na spletni strani PZS in portalu moja zaposlitev. 

Prejeli smo 11 prijav, 6 kandidatov je ustrezalo razpisu in so bili vabljeni na razgovor, 5 se jih je 

odzvalo. Od tega sta 2 kandidata izrazito odstopala. V končnem izboru pa je bil izbran Damjan 

Omerzu. Razprave ni bilo. 

SKLEP 2d-2/2-2020: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS, na podlagi 32. člena Statuta 
PZS, izdaja soglasje k imenovanju Damjana Omerzuja za generalnega sekretarja PZS, z mandatom 
od 1. 1. 2021, do prenehanja mandata predsednika PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 4.  Dopolnitev podrobnega vsebinskega načrta PZS 2020 

Jože Rovan je povedal, da  sta bila vsebinski načrt MDO KBO in Komisije za planinske poti priložena 

gradivu. Razprave ni bilo.  

SKLEP 2d-2/3-2020: Upravni odbor PZS daje soglasje k dopolnjenim podrobnim vsebinskim 
načrtom komisij  in na predlog odborov sprejema dopolnjeni podrobni vsebinski program dela za 
leto 2020.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 5. Rebalans Podrobnega finančnega načrta 2020 

Jože Rovan je povedal, da je zaradi epidemije sedanji rebalans pripravljen na podlagi predpostavk in 

ga bo verjetno potrebno ponovno popraviti. Prihodki iz Fundacije za šport so enaki kot so bili 

načrtovani, sredstva Letnega programa športa so znižana za 15%, iz članarine se pričakuje 10% manj 

sredstev, prihodki iz lastne dejavnosti pa zmanjšani za 15%. Sponzorskih sredstev se pričakuje 50% 

manj kot lani, saj jih je večina načrtovana za izvedbo tekme v športnem plezanju za svetovni pokal, 

kateri pa je za letos odpovedana. Sredstva se niso zmanjšala za plače zaposlenih ter za delovanje 

MDO-jev. Matej Planko je dodal, da smo za nekaj programov Fundacije za šport že prejeli odločbe, za 

ostale še čakamo rezultate, ki bodo znani v nekaj dneh. Urša Mali je povedala, da so večja zmanjšanja 

odhodkov načrtovana v naslednjih postavkah: Sklad za planinske poti – vir financiranja je samo 

donacija iz dohodnine, Za Slovenski planinski muzej bomo iz članarine namenili za 20 % manjšo 

vrednost, Obvestila bodo samo v elektronski obliki,  odpovedana je tekma za svetovni pokal v 

športnem plezanju, V okviru mednarodne dejavnosti bomo plačali članarine organizacijam, katerih 

člani smo, dogodkov v tujini se predstavniki PZS ne bodo udeležili (ostanejo le stroški, ki so že nastali 

pred epidemijo – npr. stroški skupščine IFSC) – odhodki so manjši za 62 %, pri planinski trgovini je 

zmanjšan nabor izdaj v letošnjem letu, nekatere so prestavljene v leto 2021, dveh sploh ne bo, pri 

splošnih materialnih stroških ocenjujemo, da bodo manjši za 3 %, tudi pri stroških dela smo sprejeli 

ukrepe za zmanjšanje stroškov (čakanje na delo, delo od doma, zmanjšanje plače generalnega 

sekretarja za 30 % za dva meseca), stroški organov, ki se financirajo samo iz članarine, so zmanjšani 
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za 10 %, Komisija za alpinizem je zmanjšala število odprav, skupni odhodki so manjši za 20 %, Pri 

tekmovalnem turnem smučanju ne bo načrtovanega vira prihodkov iz Olimpijskega komiteja, zato pri 

komisiji za gorske športe načrtujemo tudi zmanjšanje odhodkov, in sicer za 28 %, Gospodarska 

komisija ne bo izvedla usposabljanja za oskrbnike planinskih koč, manj stroškov načrtujejo tudi pri 

delovanju svetovalne pisarne, odhodki so manjši za 11 % ter Komisija za turno kolesarstvo ne bo 

izvedla usposabljanja za TKV 2 in licenčnega seminarja, odhodki so manjši za 43 %. Matej Planko je še 

povedal, da se bo vodstvo PZS sestalo z načelniki komisij in odborov 21. 5. 2020, takrat se bo odločili 

kako z usposabljanji v letu 2020, uskladili se bodo tudi termini aktivnosti PZS v letu 2020. 

RAZPRAVA: Marija Kuhar je mnenja, da je potrebno za dvig članstva narediti dobro promocijo in je to 

za nas lahko dobra priložnost. Matej Planko ji je odgovoril, da o tem razmišljajo in že potekajo 

priprave za tako kampanjo. Bojan Rotovnik je pohvalil izvedbo predloga rebalansa v teh razmerah, saj 

zmanjševanje sredstev nikoli ni enostavno. Zato je potrebno v kriznih razmerah po njegovem mnenju 

na vseh stroškovnih mestih poiskati rezerve, torej tudi pri sredstvih za MDO PD, kjer pri tem 

rebalansu niso bila zmanjšana. Predlaga tudi, da bi se zaradi vsebinske pomembnosti zagotovila 

sredstva za udeležbo predstavnika PZS na skupščinah naslednjih mednarodnih organizacij: IFSC, CAA 

in za reciprociteto.  Predlog se bo upošteval pri pripravi naslednjega rebalansa. 

SKLEP 2d-2/4-2020: Upravni odbor potrjuje rebalans finančnega načrta PZS za 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 6. Prenos zemljišč PZS na PD Bohinjska Bistrica in PD Sloga Rogatec ter prodaja zemljišča na 
Golteh SiDG 

Matej Planko je povedal, da je PZS leta 2018 sprejela načrt upravljanja nepremičnin, v katerem je 

naveden način upravljanja in razpolaganja z nepremičninami PZS. PD Sloga Rogatec je podala pobudo 

za odkup dveh parcel na vrhu Donačke gore. PD Bohinjska Bistrica ter PD Srednja vas sta skupaj 

poslala pobudo za odkup dveh parcel na vrhu Rudnice. Vse nepremičnine so v lasti PZS, društva jih 

bodo uporabljala za namen izvajanja planinske dejavnosti. Parcele se prodajo po trenutno ocenjeni 

vrednosti GURS. Družba Slovenski državni gozdovi je poslala pobudo za odkup zemljišča na Golteh, ki 

jo je obravnavalo predsedstvo PZS . V prvem koraku so ponudili odkupno ceno 0,35 EUR/m2. Zaradi 

nizke ponujene cene je PZS dala narediti cenitev parcele, katera je bila ocenjena na 14.135,50 EUR, 

kar je 0,48 EUR/m2 in jo po tej ceni ponudili Družbi Slovenski državni gozdovi.  Mnenje vodstva PZS 

je, da se gre v prodajo, saj je na tej parceli tudi del gozdnega rezervata, ki pa lastniku predstavlja 

določene omejitve pri gospodarjenju. Sredstva odkupnine bi šla v planinski sklad.    

RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je povedal, da gre pri parcelah v Bohinju  in Rogatec sicer za majhne 

zneske, vendar bi bilo vseeno smotrno zapisati, da ima v primeru prodaje PZS predkupno pravico, če 

jo PD želi prodati. Stroške prenosa bo najverjetneje krilo PD. Pri parceli na Golteh ga zanima ali je v 

pogodbi predvidena služnostna pravica, saj gre čez parcelo planinska pot k Mozirski koči. Obe pobudi 

se bosta vnesli v pogodbe. Petra Šilaka je zanimalo kakšni bodo stroški davka od prometa z 

nepremičninami in overitve. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da skupno okoli 300 EUR.  
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SKLEP 2d-2/5-2020: UO PZS potrjuje točke r) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS in v skladu z 

Načrtom upravlja nepremičnin PZS, potrjuje prenos zemljišč 1039/3 in 124 k.o. Donačka gora, v 

skupni vrednosti 153 €, na PD Sloga Rogatec in pooblašča predsednika PZS za podpis pogodbe. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 2d-2/6-2020: UO PZS potrjuje točke r) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS in v skladu z 

Načrtom upravlja nepremičnin PZS, potrjuje prenos zemljišč 794/32 k.o. Savica in 1278/2 k.o. 

Studor, v skupni vrednosti 624 €, na PD Bohinjska Bistrica in PD Srednja vas in pooblašča 

predsednika PZS za podpis pogodbe. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 2d-2/7-2020: UO PZS potrjuje točke r) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS in v skladu z 

Načrtom upravlja nepremičnin PZS, potrjuje prenos zemljišč 905/6 k. o. Radegunda, v skupni 

vrednosti 14.520 €, na družbo Slovenski državni gozdovi, d. o. o. in pooblašča predsednika PZS za 

podpis pogodbe. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 7. Pravilnik o licenciranju strokovnih kadrov PZS v II. obravnavi 

Matjaž Šerkezi je povedal, da so v roku prejeli pripombe od štirih oseb. Ker so pripombe Bojana 

Rotovnika smiselno podane in so jih pozabili upoštevati, so bile vključene v pravilnik in poslane do 

konca dne vsem članom UO.  

RAZPRAVA: Petra Šilaka je zanimalo kako bo z varovanjem osebnih podatkov pri javni objavi 

strokovnih kadrov. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da bo Register strokovnih delavcev v športu 

dostopen preko MIZŠ, kar ima zakonsko podlago, zato javna objava s strani PZS ni potrebna.. 

SKLEP 2d-2/8-2020: Predlog sklepa: UO PZS na predlog Odbora za usposabljanje in preventivo PZS 

potrjuje Pravilnik o licenciranju strokovnih delavcev Planinske zveze Slovenije. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 8. Sprememba v katastru planinskih poti 

Bogdan Seliger je povzel, da gre za opustitev nevarnega odseka. Razprave ni bilo. 

SKLEP 2d-2/9-2020: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 

planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Ostri vrh–Ostri vrh J (ID10852). Odsek se v 

kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi oznak mora 

PD Ajdovščina upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 9. Soglasje k najvišjim priporočenim cenam prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih 

kočah 

Matej Planko je povedal, da je bil na zboru gospodarjev sprejet sklep, da se priporočene cene 

nekaterih storitev in hrane nekoliko zviša. Razprave ni bilo. 



 

2. dopisna seja UO PZS 14.-15. 5. 2020  Stran 7 od 9 
 

SKLEP 2d-2/10-2020: Upravni odbor PZS na podlagi predloga Zbora gospodarjev, daje soglasje k 

zvišanju najvišjih priporočenih cen prenočevanja in osnovne oskrbe v planinskih kočah: za nečlane 

za sobe z 2 posteljama in 3-6 postelj dvig za 1,5 EUR, za skupna ležišča 6-12 postelj in nad 12 postelj 

pa dvig 1 EUR; tako v kočah I. kot II. kategorije; posledično je cena za člane v skladu s popustom 30 

% oz. 50 %; dvig cene za enolončnice z mesom za 0,3 EUR. 

Sklep je bil sprejet. (22 ZA, 1 PROTI – Bojan Rotovnik) 

Ad. 10.  Logotip Slovenske planinske poti 

Matej Planko je predstavil predlog logotipa SPP, katerega je pripravila oblikovalka Andreja Aljančič 

Povirk. Logotip bi služil predvsem za večjo prepoznavnost Slovenske planinske poti v širši javnosti. Cel 

projekt za povečanje prepoznavnost SPP bo prevzel Andrej Stritar. Uporabljal se bo predvsem na 

informativnih gradivih. V naravi se bo SPP še vedno označevala z markacijo in 1 v spodnjem desnem 

vogalu. Razprave ni bilo. 

SKLEP 2d-2/11-2020: Upravni odbor potrjuje logotip Slovenske planinske poti. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 11.  Pobuda za dopolnitev sprememb Statuta PZS 

Roman Ponebšek  je povzel, da se je v korona situaciji ugotovilo, da PZS nima prilagojenega statuta 

izrednim razmeram.   

RAZPRAVA: Marija Kuhar podpira izvedbo sej UO preko video konference, saj se s tem prihrani čas in 

denar. 

SKLEP 2d-2/12-2020: UO PZS zadolži Delovno skupino za pripravo sprememb in dopolnitev Statuta 

PZS, da v osnutek določb vnese mehanizme za zagotovitev nemotenega delovanja zveze v času 

izrednih razmer. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Matej Planko je povedal, da smo prejeli vprašanje Igorja Oprešnika za dodatna pojasnila o prodaji 
parcele na Golteh, na katero je že dobil pisni odgovor. Marijo Kuhar zanima glede priporočil za 
izvedbo planinskih taborov ter kako bo z licenčnimi usposabljanji ter podaljšanjem licenc. Damjan 
Omerzu ji je odgovoril, da lahko UOP na podlagi novega Pravilnika o licenciranju strokovnih kadrov 
PZSpodaljša veljavnost licenc, če ni izvedenih izpopolnjevanj. Matej Planko je še dodal, da nihče ne 
bo ostal brez licence v primeru neizvedenih usposabljanj. Glede taborov ji je odgovoril, da je vlada 
sicer izdala neka priporočila za izvajanje, vendar bodo z izvajanjem težave.  Tako se lahko morda 
ponudi možnost za izvajanje taborov z nočitvami v planinskih kočah ali bolj z enodnevnimi izleti.  
 
Ad. 14. Razno 

Dušan Plesničar je povedal, da je MDO PD Posočja navdušen nad izborom novega generalnega 

sekretarja. Zanimalo ga je tudi, kako poteka vpis v razvid strokovnih kadrov, kako kaže z razpisom za 

energetsko sanacijo koč,  apeliral je na predsednike MDO-jev, da je njihova naloga da pozovejo svoja 

društva k včlanjevanju oseb, dotaknil se je problematike neupoštevanja vožnje turnih kolesarjev po 

planinskih poteh v Posočju. Glede SPP je mnenja, da se posveča premalo promocije, tudi finančne 
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podpore je premalo. Matjaž Šerkezi mu je odgovoril, da se intenzivno dela na vpisu v Razvid, Matej 

Planko je dopolnil, da naj bi razpis za koče po zadnjih informacijah ostal, vendar v manjšem 

finančnem obsegu, bo pa dokončno jasno, ko bo sprejet rebalans proračuna RS, nekje junija. Jože 

Rovan je glede SPP povedal, da je to izjemen dragulj, na tem projektu bo delal Andrej Stritar, za 

promocijo smo najprej izdelali logotip, kasneje bodo še zemljevidi, eden od cilja prepoznavnosti SPP 

bo tudi prenočevanje v kočah. Število turnih kolesarjev hitro narašča, predvsem v okolici velikih mest 

je še precej težav. Komisija za turno kolesarstvo  si na usposabljanjih in turah, kot tudi z zloženko, 

prizadeva osvestiti turne kolesarje, da bi se obnašali v skladu s priporočili CAA. Stanje se počasi 

izboljšuje. Jurčka Nowakka je zanimalo kako bo z zaščitno opremo na usposabljanjih, saj PIN OPP 

prične že junija. Matej Planko mu je odgovoril, da bo najbolje, da PZS poskrbi za centralno nabavo 

zaščitnih sredstev za usposabljanja, ki se izvajajo pod njenim okriljem.  

 
 
Video seja je bila končana ob 19.03 uri. 
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Z A P I S N I K 

 
10. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 2. julij 2020,  

ob 16.30 uri, v prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete in Peter Šilak 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD:  Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk 
(MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišat (namestnik 
MDO PD Ljubljane) in Marija Kuhar (MDO PD Primorske).  
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Oto Žan (Komisija za alpinizem), Ana 
Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti), Robert Pritržnik 
(Komisija za gorske športe),  
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z 
javnostmi) in Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo).  
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Opravičeno odsotni: Martin Šolar (podpredsednik PZS), Roman Ponebšek (podpredsednik PZS), Irena 
Mrak (podpredsednica PZS),  Brigita Čeh (voljena članica UO), Anton Progar (voljeni član UO), Mirko 
Tovšak (MDO PD Koroške), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in 
Bele Krajine), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske narave) in Atila Armentano (Komisija za 
turno kolesarstvo) 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan. Povedal je, da je prisotnih 14 
članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 58,3 % sklepčnost. 
Pod točko razno so svoje temi najavili Bojan Rotovnik (Dan slovenskega športa 23. September) 
 
SKLEP 1/2-7-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 10. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 2. dopisne seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Določitev novih terminov osrednjih dogodkov PZS v letu 2020 in določitev terminov osrednjih 

dogodkov PZS v letu 2021  

4. Izvajanje planinskih aktivnosti po epidemiji  

5. Priprave na skupščino PZS 2020 

a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  

b) Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2019  

c) Poročilo Nadzornega odbora PZS  

d) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2021  

e) Predlog sprememb Statuta PZS  

f) Informacija o planinskih kočah na Okrešlju in Korošici  
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6. Poročilo o rezultatih ankete med planinskimi društvi za leto 2020  

7. Finančno poročilo PZS januar – maj 2020  

8. Predstavitev ideje projekta Nacionalnega plezalnega centra  

9. Pravilnik o varovanju osebnih podatkov v II. obravnavi  

10. Spremembe v Katastru planinskih poti  

11. Dopolnitev sklepov o prenos zemljišč PZS na PD Bohinjska Bistrica. PD Srednja vas in PD Sloga 

Rogatec  

12. Soglasje novemu vodstvu Komisije za alpinizem PZS  

13. Soglasje k Pravilniku KTK  

14. Informacija o delovanju komisij PZS  

15. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
16. Razno  
 

Prisotnih je bilo 15 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 62,5 % sklepčnost. 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 2. dopisne seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je na zapisnik prišla ena pripomba, katera je bila smiselno upoštevana. 
Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/2-7-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 2. dopisne seje upravnega odbora, ki se je 
zaključila 15. 5. 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko: 
• Spremljali smo dogajanje okoli epidemije Covid-19. Ves čas smo o spremembah seznanjali 

obiskovalce in planinska društva. 
• Aktivno smo se vključevali v postopke sprejemanja predpisov za koriščenje turističnih bonov. 

Uspeli smo s pobudo za deljeno koriščenje bonov in s tem omogočili tudi koriščenje bonov na 
planinskih kočah.   

• Organizirali smo novinarsko konferenco pred glavno planinsko sezono na Veliki planini. 
Osrednja vsebinska tema je bila priprava na turi in orientacija na zahtevnem terenu. Največ 
vprašanj pa je bilo poveznimi z koriščenjem turističnih bonov in izvajanjem planinskih 
aktivnosti v skladu z omejitvami vezanimi na Covid-19. 

• Skupaj s partnerjem Zavarovalnico Triglav smo izvedli akcijo Naj planinska pot 2020. Izbrana 
je bila planinska pot čez Plemenice na Triglav. V sklopu letošnjega sodelovanja je bilo 
upravljalcem planinskih koč razdeljenih 152 proti požarnih ampul. 

• Sodelovali smo na 24. slovenskih dnevih knjige v Ljubljani. 
• V Kamniški Bistrici smo 4. junija 2020 organizirali žalno sejo v spomin Tonetu Škarji.  
• Objavili smo razpis s področja planinskega gospodarstva - koriščenje helikopterskih prevozov 

za ekološko sanacijo planinskih koč. 
• Objavili smo razpis za sofinanciranje planinskih taborov. 
• Tudi letos bo mogoče od 20. 6. do 30. 9. na Petrolovih bencinskih servisih  kupiti članarino 

PZS. 
• Organizirali smo novinarsko konferenco skupaj s Prvo letošnjo tekmo v športnem plezanju v 

Kopru. Objavljen je urnik mednarodnih tekem do konca leta, ki ga pa bo zelo težke realizirati. 
• Organizirali smo KPOT 2020 na območju Notranjske, zmagovalci se bodo udeležil Balkanskega 

orientacijskega tekmovanja oz. Nagradnega tabora v Bavšici. 
• Izšla je knjiga Čez drn in strn. Izšel je nov planinski zemljevid Ljubljana in okolica v merilu 

1:50.000. 
• Začeli sta se akciji Gremo v hribe. Zaradi letošnjih razmer, se ne bodo organizirali dogodki, bo 

pa 45 planinskih koč dobilo po 2.400 promocijskih kozarcev, ki jih bodo lahko prodali po 1 € 
ali je podarili kot zahvala za donacijo. Na ta način lahko zberemo več kot 100.000 €. 



 
 

10. seja UO PZS 2. 7. 2020  Stran 3 od 9 
 

• Tudi letos poteka akcija za izbor Naj planinske koče. 
• Sodelovali smo na simpoziju Obisk gora v času podnebnih sprememb, ki je bil v SPM.  
• Začela se je akcija Gluhi strežejo v planinskih kočah in GOGO –Gibalno ovirani osvajajo gore. 
• Priznanje Republike Slovenije za prostovoljstvo je prejela tudi članica delovne skupine akcije 

Gluhi strežejo v planinskih kočah Maja Kuzma Ganić. Čestitamo! 
• Organizirani so bili že zbori dejavnosti za naslednje komisije: KTK, KŠP, KGŠ in KA. 
• Začela se je izvedba tečajev za pridobitev naziva strokovni delavec v športu.  
• Vsem strokovno usposobljenim kadrom se bodo zaradi epidemije Covid-19 licence podaljšale 

za eno leto.  
• Delovati je začel spletni alpinistični vodnik Slovenske stene. 
• Stanje članstva na 1. 7. 2020 je 49.258, lansko leto na isti dan 52.664, kar je 6,47 % manj. 

Trend zmanjševanja števila članov se je obrnil na začetku junija.  
• Uveden je bil rezervacijski sistem za planinske koče, ki smo ga prevzeli od planinskih zvez 

CAA. Trenutno se je v sistem vključilo nekaj čez 10 planinskih koč.  
• Povabilo na Dan planincev, ki bo predvidoma 19. septembra 2020 v Lučah. Vse pa bo odvisno 

od razvoja razmer poveznih s Covid-19. 
• Objavljen je bil razpis za najvišja priznanja PZS.  

 
Miro Eržen je podal informaciji o poteku postopka za obnovo pogorelega Frischaufovega doma na 
Okrešlju in Kocbekovega doma na Korošici. PD Celje Matica bi za projekt nujno potrebovala 
izkušenega projektnega vodjo. Še vedno nimamo informacije, kdaj se bodo lahko začela črpati 
sredstva za obnovo, ki jih je namenila država. Prav tako še vedno nimamo informacije, kdaj bo 
objavljen razpis za energetsko sanacijo planinskih koč. Podal je še informacijo za projekt Vrh Julijcev 
in s tem povezanim čiščenjem Dvojnega jezera ter iskanje rešitev za odvajanjem odpadne vode pri 
Koči pri Triglavskih jezerih. V Avstriji je bil zaključen sodni postopek, v katerem je bilo določeno, da 
mora lastnik pašnika preko katerega gre pohodna pot, sorodnikom preminule plačati odškodnino. Da 
bi izognili podobnim situacija pri nas, predlagamo, da si društva natisnejo table za pohodnike, 
priporočila o varnem prečkanju pašnikov pa dobilo v pdf obliki na PZS. 
RAZPRAVA: Manja Rajh je mnenja, da mora PZS vztrajati, da PD Celje Matica najame projektnega 
vodjo. Zanimalo jo je tudi, ali so bile pri projektiranju Frischaufovega doma na Okrešlju upoštevanje 
pripombe Bojana Rotovnika. Miro Eržen ji je odgovoril, da nima točne informacije o tem, vendar 
misli, da niso bile. Marija Kuhar je mnenja, da je na pašnikih smiselno prestaviti pot, Dušan Plesničar 
pa je bil mnenja, da povsod to ni izvedljivo.  
 
 
Predsednik Jože Rovan je povedal, da se bo vrstni red točk dnevnega reda nekoliko spremenil zaradi 
obveznosti nekaterih članov UO PZS. 
 
 
Ad. 8. Predstavitev ideje projekta Nacionalnega plezalnega centra 

Urban Primožič, član IO KŠP, je predstavil idejni projekt Nacionalnega plezalnega centra. Športno 
plezanje je v Sloveniji v porastu, imamo pa še ogromno neodkritega potenciala. Center bi bil 
primeren za treninge reprezentance, kot tudi za rekreativno plezanje, s čemer pa bi se pokrivali 
obratovalni stroški. Center bi imel težavnostno in balvansko steno ter steno za hitrostno plezanje. Za 
to bi potrebovali zemljišče v oceni  5.500 m2. Center bi bil lociran nekje v Ljubljani ali njeni okolici. 
Odvisno je od posluha občine, ministrstev ter investitorjev. Ocenjena vrednost je približno 7,5 mio 
eur, potrebno pa bo poiskati vire financiranja. Predstavil je tudi razporeditev sten, ostalih notranjih 
prostorov, zunanje stene ter zunanjega izgleda centra. 
RAZPRAVA: Manjo Rajh je zanimalo, ali je mišljen center kot javno zasebno partnerstvo. Urban 
Primožič je povedal, da bo to odvisno od nadaljnjih razgovorov, to je ene izmed možnosti. Bojan 
Rotovnik je pohvalil projekt, želi si, da bi bil val podpore dovolj močan za realizacijo. Jurčka Nowakka 
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je zanimalo, ali ima center predvideno steno tudi za paraplezalce. Urban Primožič mu je odgovoril, da 
v idejni zasnovi še ni narisana stena, bo pa center primeren tudi za invalide.  
SKLEP 3/2-7-2020: Upravni odbor podpira prizadevanja za vzpostavitev namenskega nacionalnega 
športnoplezalnega centra. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 3. Določitev novih terminov osrednjih dogodkov PZS v letu 2020 in določitev terminov 
osrednjih dogodkov PZS v letu 2021 

Jože Rovan je povedal, da se dogodki v letu 2020 predstavili zaradi epidemije Covid-19, še vedno pa 
je vse pod vprašajem ali bo jeseni možno to realizirati. Določili so se že tudi termini osrednih 
dogodkov za leto 2021. Razprave ni bilo. 
SKLEP 4/2-7-2020: Upravni odbor potrjuje nove datume osrednjih dogodkov PZS v letu 2020 in 
sicer bo Skupščina PZS potekala v petek, 4. septembra 2020 in Dan planincev v soboto, 19. 
septembra 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/2-7-2020: Upravni odbor potrjuje datume osrednjih dogodkov PZS v letu 2021 in sicer bo 
Skupščina PZS potekala v soboto, 17. aprila 2021, Dan planincev v soboto, 12. junija 2021 in 
Podelitev najvišjih priznanj PZS v soboto,  4. decembra 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4.  Izvajanje planinskih aktivnosti po epidemiji 

Matej Planko je povedal, da se situacija spreminja iz dneva v dan, zato se bomo potrudili ažurno 
objavljati novice in priporočila. Objavili smo priporočila za izvajanje vseh planinskih dejavnosti, tudi 
planinskih taborov, seveda pa morajo društva sama poskrbeti za varnost in higieno. Objavili smo tudi 
novico o koriščenju bonov, pri tem pa poudarjamo, naj imajo člani s seboj kopijo osebnega 
dokumenta. 
RAZPRAVA: Marijo Kuhar je zanimalo ali se bodo tabori realizirali. Ana Suhadolnik ji je odgovorila 
pritrdilno, saj tabor deluje kot zaprta skupina, potrebno bo pa upoštevati varnostne ukrepe in higieno 
ter se pri sami izvedbi prilagajati trenutni razmeram, ki bodo takrat veljale.  
 
 
Ad. 5.  Priprave na skupščino PZS 2020 

a.) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS 
Jože Rovan je predlagal, da se za delovnega predsednika potrdi Bojana Rotovnika. 
SKLEP 6/2-7-2020: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva 
skupščine PZS 2020 predlaga Bojana Rotovnika (PD Šoštanj). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b.) Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2019  
Matej Planko je povedal, da je bilo vsebinsko poročilo poslano v gradivu. Finančno poročilo je 
predstavila Urša Mali. Povedala je, da je smo poleg izkazov in letnega poročila za AJPES pripravili še 
poročilo po vrstah prihodkov in odhodkov ter po stroškovnih mestih. PZS je leto 2019 zaključila s 
presežkom prihodkov nad odhodki v vrednosti 10.047,18 EUR. Obračunan je bil davek od dohodkov 
pravnih oseb v vrednosti 5.142,63 EUR. Tako čisti presežek prihodkov nad odhodki znaša 4.904,55 
EUR. V primerjavi z letom 2018 so se vrednosti dotacij iz proračuna in drugih javnih sredstev (MIZŠ, 
Urad za mladino, Ministrstvo za zdravje, Javna agencija za raziskovalno dejavnost, OKS) povečale za 
15 %, vrednosti dotacij iz fundacij (FŠ, FIHO) in črpanje razmejitev (nove nabave v okviru projektov 
Alpe Adria in Vrh Julijcev) pa za 39 %. Mednarodnih virov financiranja (reciprociteta, Alpe Adria, 
Erasmus+, Life sustainhuts) smo imeli za 75 % več, prihodki od prodaje so se povečali za 15 %. 
Vrednost članarine se je povečala za 5 % glede na preteklo leto. Zmanjšali so se izredni prihodki, ki pa 
v skupni vrednosti ne predstavljajo velikega deleža (manjša vrednost prodaje lesa, nagrada za 
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prostovoljstvo, uskladitev članarine preko Petrola). Vrednost zalog se je povečala na slabih 29 tisoč 
EUR, kar je posledica več novih izdaj v zadnjem delu leta. Celotni prihodki po bilanci so bili tako za 16 
% večji od primerjanih. Stroški porabljenega materiala in trgovskega blaga so za 6 % večji kot leta 
2018 in vključujejo stroške materiala, opreme, energije, drobnega inventarja in nabavne vrednosti 
prodanega trgovskega blaga. Za 15 % so narasli stroški storitev, stroški dela pa za 25 %, kar je 
posledica aktuarskega izračuna. Donacije drugim pravnim osebam so se povečale za 11 %, 
amortizacija pa za 10 %. Drugi odhodki so manjši za 10 %. Celotni odhodki po bilanci so bili za 15 % 
večji od primerjanih. Poročilo po stroškovnih mestih prikazuje vrednosti prihodkov in odhodkov 
posamezne komisije/odbora za leto 2019, za primerjavo je vpisano še poročilo za leto 2018 in 
rebalans finančnega načrta za leto 2019. 
RAZPRAVA: Manja Rajh je povedala, da je že za marčevsko sejo želela vpogled v rentabilnost 
tabornega prostora Mlačca. Matej Planko ji je odgovoril, da bo poslano. Jože Rovan je dodal, da se 
PZS veliko ukvarja s promocijo tabornega prostora. V razpravi je bilo tudi rečeno (Marija Kuhar in 
drugi), da bi bil taborni prostor bolj zanimiv, če bi se ga dalo razširiti tako, da bi sprejel več 
udeležencev. 
SKLEP 7/2-7-2020: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2019 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/2-7-2020: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2019 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2019 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2019, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 9/2-7-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2019. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
c.) Poročilo Nadzornega odbora PZS  

Franc Ekar je povedal, je bilo poročilo poslano skupaj z gradivom, izrazil pa je svoje nestrinjanje, da  
člani NO niso vabljeni, obveščeni za na seje organov PZS, kot to omogoča, predpisuje prejšnji in 
sedanji veljavni poslovnik NO PZS. Na teh zasedanjih pa so člani NO prisotni le poredkoma vendar v 
primerih, ko so za na to posebej  seznanjeni oz. pozvani. Prav tako je izrazil nestrinjanje s 
spremembami Statuta PZS v delu, kjer se spreminjajo pristojnosti NO. Nadzorni odbor je v preteklem 
letu pregledal poslovanje nekaterih komisij in o tem dobro namerno sproti poročal predsedniku PZS. 
Posebej pa je predsednik NO izpostavil, da zakon o društvih notranjega društvenega odbora ne 
predpisuje niti ne omenja. Torej  PZS lahko  ukine NO, kajti  po zakonu o društvih kontrole ipd. 
uradno izvaja samo računsko sodišče in MNZ. 
RAZPRAVA: Marija Kuhar je povedala, da je naloga in praksa NO, moralni nadzor upravičenosti, ne pa 
pregled izkazov. 

 
d.) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2021  

Jože Rovan je povedal, da je bilo gradivo poslano z vabilom. Program se pripravlja po ustaljenem 
vrstnem redu, je pa letos zaradi nastale situacije celotni program nepredvidljiv. Matej Planko je 
nadaljeval, da je bilo gradivo pripravljeno za prvi sklic seje marca, ki pa je bila odpovedana. Zaradi 
nastale situacije je bil sedanji finančni program pripravljen po najboljši oceni in sicer smo zmanjšali 
sredstva Letnega programa športa za 10%, Fundacije za šport 25%, prihodke iz članarine smo ocenili 
enako kot v rebalansu 2020, zmanjšali pa smo tudi sponzorska sredstva. S tabelo še nismo poslali 
pojasnil, te pa bodo pripravljene do skupščine. 
RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo, zakaj so sredstva FIHO zmanjšana za 10%. Matej Planko mu 
je odgovoril, da je to samo predvidena ocena, ker so se v letošnjem letu zmanjšali prihodki loterij, ki 
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so glavni vir FIHO. Dušan Plesničar je pripomnil, da bi morala PZS poskrbeti za stroške prehrane na 
tekmovanju Mladina in Gore, ne pa da jih udeleženci krijejo sami. Bojan Rotovnik mu je pojasnil, da 
spada MIG v okvir športnih tekmovanj. Na vseh takih tekmovanjih se vedno pojavijo stroški, ki jih 
krije bodisi organizator ali prijavitelj ekipe. Glede tega bi morali biti previdni. Marija Kuhar je dodala, 
da lahko tudi MDO PD krije določen del stroškov. 
SKLEP 10/2-7-2020: Upravni odbor PZS točke na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta 
PZS potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2021 in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/2-7-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
okvirni finančni načrt za leto 2021 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni 
načrt za leto 2021 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča 
upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2021 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z 
dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 12/2-7-2020: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2021 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/2-7-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2021 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 

- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne 
dejavnosti za leto 2021, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2021.  
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2018-2022, Upravni odbor PZS 
na predlog predsednika PZS sprejme podrobni program na splošnem področju dela PZS za 
leto 2021. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2021 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

e.) Predlog sprememb Statuta PZS  
Damjan Omerzu je povzel glavne predloge za spremembo Statuta PZS. Dopolnil se bo 16. člen, ki 
opredeljuje vlogo za nova društva. Novi pogoji so: večje število članov, obravnava vloge  na 
pristojnem MDO PD, zagotovitev mentorskega društva ter vsaj štiri strokovne kadre v društvu. S temi 
strožjimi kriteriji bomo lahko omejili število društev v PZS, saj imamo že sedaj preveč mikro društev in 
klubov. V 36. Členu se premeni 3. odstavek ki določa pravico udeležbe članov NO na skupščini in 
sejah UO PZS. Redna prisotnost na vseh ostalih sejah organov ni predvidena, saj to niti ni ustrezno z 
vidika ločitve izvršne in nadzorne funkcije organov, ki jo predvideva Statut PZS. Nadzorni odbor 
spremlja realizacijo in je odgovoren skupščini, ki ji tudi poroča. Nadzorni odbor ima glede na svojo 
vlogo na zahtevo dostop do vseh gradiv in dokumentacije. Izpostaviti je potrebno tudi načelo javnosti 
delovanja PZS, ki omogoča dostopnost informacij. Z spremembo tega odstavka se ukinja določba, ki 
je dejansko pomenila vabljenje in obvezno udeležbo članov NO PZS na sejah vseh organov PZS, kar se 
ni izvajalo niti po prejšnjem statutu v prejšnjih mandatih. Ohranjajo pa se vsi vzvodi nadzora in 
pristojnosti NO PZS. V 40. členu se dopolnitve urejajo ločnico med dopisno sejo in sejo preko avdio ali 
video konference, kar je prinesla praksa v času soočanja z epidemijo Covid-19. V 48. členu se omilijo 
kriteriji za kandidaturo podpredsednika. V 55. členu se doda nov odstavek, ki določa, da PZS in 
društva zagotavljajo, da nepremičnine v njihovi lasti trajno služijo namenu planinstva. V ta namen si 
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PZS na nepremičninah, ki so v solastnini PZS in posameznega društva, izgovori pravico prepovedi 
odtujitve na solastniškem deležu društva. Manjše spremembe so še v nekaterih drugih členih. 
RAZPRAVA: Igor Oprešnik je povedal, da je 150 članov za nova društva previsoko. Pri 55. členu pa se 
ne strinjajo s spremembo, saj so mnenja, da se jim krši pravica. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da 
gre pri 55. členu le za varovalko, da potencialni kupec spoštuje namen planinskih koč ter da ne pride 
do odtujitve planinskega premoženja. Marija Kuhar se pridružuje mnenju za previsoko število članov 
novih društev. Pri 48. členu bi dodala, da mora kandidat govoriti aktivno en tuji jezik. Pri 55. členu pa 
je potrebno dodati, da ne gre za celotno kupnino, vendar le za preostanek po poplačilu dolga. Jožef 
Bobovnik je povedal, da so že dvakrat podali predlog za spremembo 66. člena, pa vedno izpadejo.  

 
SKLEP 14/2-7-2020: Upravni odbor potrjuje predlog sprememb in dopolnitev Statuta PZS za 
obravnavo na Skupščini PZS. 
Sklep je bil sprejet. (14 ZA, 1 PROTI – Igor Oprešnik) 

 
f.) Informacija o planinskih kočah na Okrešlju in Korošici 

Miro Eržen je povzel, da je trenutno največji izziv ugotoviti, kako od države dobiti obljubljena 
sredstva za postavitev nove koče, hkrati pa prepričati PD Celje Matica, da potrebujejo za projektnega 
vodja.  
RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo, kakšna je realna časovnica pri gradnji koč.  Miro Eržen mu je 
odgovoril, da se bo prednostno zgradil najprej Frischaufov dom na Okrešlju, za katerega je v načrtu, 
da se letos postavi do 3. gradbene faze, prihodnje leto pa se dokonča. Vloga za gradbeno dovoljenje 
je že oddana. Pri koči na Korošici pa je plan, da letos pridobijo gradbeno dovoljenje, morda se postavi 
še temelje.   
 
SKLEP 15/2-7-2020: Upravni odbor potrjuje, da se na Skupščini predstavi aktualno stanje planinskih 
koč na Korošici in Okrešlju. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 12. Soglasje novemu vodstvu Komisije za alpinizem PZS 

Oto Žan se je predstavil in povedal, da si želi dobrega in korektnega sodelovanja. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 16/2-7-2020: UO PZS daje soglasje k izvolitvi Ota Žana (PD Radovljica) za načelnika Komisije 
za alpinizem PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 15-minutni odmor. Po odmoru je bilo prisotnih 14 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar 
pomeni 58,3 % sklepčnost. 
 
Ad. 7. Finančno poročilo PZS januar – maj 2020 

Urša Mali je povzela, da je pripravljeno poročilo za obdobje prvih petih mesecev leta 2020 vsebuje 
knjižene dogodke do 15. junija 2020. Vrednosti prihodkov in stroškov prvih petih mesecev so 
primerjane z vrednostmi v rebalansu za letošnje leto. V proučevanem obdobju je PZS zabeležila 28 % 
načrtovanih odhodkov in 22 % načrtovanih prihodkov glede na rebalans. Razmejeni prihodki iz 
članarine za prvih pet mesecev predstavljajo 34 % načrtovanih v rebalansu. Prihodki iz lastne 
dejavnosti v prvih petih mesecih dosegajo 27 % načrtovanih v rebalansu, sponzorska sredstva pa 19 
% načrtovanih. Odobrena sredstva za reprezentance Fundacije za šport so razmejena za pet mesecev.  
Rezultati razpisa za letni program športa še niso znani, zato teh prihodkov v proučevanem obdobju 
ne beležimo, prav tako še niso upoštevana evropska sredstva za usposabljanje strokovnih delavcev v 
športu. Po sklepu Skupščine je bil od vsake plačane članarine (razen P+O in IN) preknjižen 1 € v sklad 
za obnovo koč – za pet mesecev znaša vrednost 34.546 €. V gradivu je bila po pomoti napisana druga 
številka. Tako pri prihodkih kot tudi pri stroških so večja odstopanja od povprečja, predvsem zaradi 
epidemije Covid-19. Razprave ni bilo. 
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SKLEP 17/2-7-2020: Upravni odbor potrjuje vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar – maj 
2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Pravilnik o varovanju osebnih podatkov v II. obravnavi 

Damjan Omerzu je povzel, da gre pri novem pravilniku le uskladitev z GDPR. Korenitih sprememb ni 
bilo. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 18/2-7-2020: Upravni odbor PZS sprejema Pravilnik o varovanju osebnih podatkov Planinske 
zveze Slovenije v II. obravnavi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 10. Sprememba v katastru planinskih poti 

Bogdan Seliger  je povedal, da gre pri obeh primerih za opustitev odseka.  
 
SKLEP 19/2-7-2020: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Skorno-Rotovnikova jama 
(ID6773). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 
odstranitvi oznak mora PD Šoštanj upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

SKLEP 20/2-7-2020: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti odsekov Ronek S–Ronek–
Ronek V ID154 in ID9842. Odseka se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot 
opuščena. Pri odstranitvi oznak mora OPD Koper upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in 
navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 11. Dopolnitev sklepov o prenos zemljišč PZS na PD Bohinjska Bistrica. PD Srednja vas in PD 
Sloga Rogatec 

Matej Planko je povedal, da gre le za dopolnitev sklepov sprejetih na prejšnji seji UO. Tu gre le za 
postopni prenos lastništva, saj se po dogovoru z društvi predlaga, da se pred prodajo izvede postopek 
zakupa z društvi.  
 
SKLEP 21/2-7-2020: UO PZS potrjuje oddajo zemljišč v zakup in sicer parceli številka 1039/3 in 124 
k.o. Donačka gora zainteresiranemu PD Sloga Rogatec,  parcelna števila 794/32 k.o. Savica in 
1278/2 k.o Studor zainteresiranim  PD Bohinjska Bistrica in PD Srednja vas. Po realiziranem zakupu 
se v roku pol leta pristopi k postopku prodaje zemljišč. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 13. Soglasje k Pravilniku KTK 

Damjan Omerzu je povzel, da so v pravilniku posegli bolj v aktivnost komisije.  Razprave ni bilo. 
SKLEP 22/2-7-2020: Upravni odbor daje na podlagi n) točke prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglasje spremenjenem in dopolnjenem Pravilniku KTK, ki ga je zbor turnih kolesarjev sprejel 24. 6. 
2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 14. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Ni bilo najav. 
 
Ad. 15. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 



 
 

10. seja UO PZS 2. 7. 2020  Stran 9 od 9 
 

Bojan Rotovnik predlaga poenoten sistem evidentiranja planinskih poti v okviru PZS . Poleg Komisije 
za planinske poti to področje neposredno vpliva tudi na dejavnost Vodniške komisije (uporabniki 
planinskih poti) ter na Odbor za založništvo in informiranje (PlanGIS, kartografija in planinski vodniki). 
Glede na pomembnost planinskih poti za izvajanje planinske dejavnosti pa posredno to področje 
vpliva tudi na skoraj vse ostale komisije in odbore PZS. Zato daje pobudo UO PZS, da zadolži 
predsedstvo PZS, da imenuje in koordinira delo delovne skupine, ki naj za potrditev na eni izmed 
prihodnji sej UO PZS pripravi predlog za celotno PZS enotnih definicij odseka planinske poti, planinske 
poti ter obhodnice in predlog odločevalcev. Prav tako predlaga, da ista delovna skupina za potrditev 
na UO PZS pripravi tudi predlog pravic in dolžnosti skrbnikov odsekov planinskih poti, planinskih poti 
in obhodnic ter njihova medsebojna razmerja, če so skrbniki na istem odseku različni. Pripravljeni 
predlogi se naj pred sejo UO PZS obravnavajo tudi na sejah MDO PD, saj so vodstva planinskih 
društev odgovorna za zakonsko urejenost planinskih poti, za koordiniranje z drugimi društvi ter za 
zagotavljanje finančnih sredstev za urejanje planinskih poti.  Jože Rovan je povedal, da se strinjamo.  
Predlagal je tudi, da se za Dan slovenskega športa, nov praznik v Republiki Sloveniji (23. september) 
PZS skupaj s planinskimi društvi na ta dan pripravi program krajših planinskih pohodov v neposredni 
bližini urbanih središč po celotni Sloveniji v trajanju 1-2h v popoldanskem času. Pohodi bi naj potekali 
po poteh, kjer je možno hoditi tudi v športnih copatih in trenerkah. Organizatorji posameznih 
aktivnosti bi lahko vsem udeležencem predstavili možnosti za celoletno ukvarjanje s planinstvom in 
jih povabili v članstvo v planinski organizaciji. Namen teh aktivnosti bi bila aktivna vključitev 
planinstva v dogodke ob novem slovenskem prazniku ter promocija planinstva v slovenski (športni) 
javnosti. Jože Prah (MDO Zasavja) je dal pobudo, da skuša PZS zagotoviti vsem zainteresiranim, ki 
želijo opravljati tečaj za markacista ali izpopolnjevanje, v letu 2020, ustrezno število tečajev. 
Predlagal je tudi, da se v finančnem planu več sredstev nameni za delovanje društev. Matej Planko je 
na to dodal, da bo prihodnji teden objavljen razpis Slovenija planinari, sredstva za razdelitev pa bodo 
znana po rezultatih LPŠ. Komisija za varstvo gorske narave (Marijan Denša) je predlagal, da se 
prepove tuširanje lovcev in planincev v koči nad Bogatinom. Matej Planko je predlagal, da 
Gospodarska komisija pripravi nove smernice za koče. Miro Eržen je dodal, da prehajamo na novo 
področje, ki ga bo potrebno ponovno predelati. Povečuje se povpraševanje po polnilnih postajah za 
električna kolesa, večja je tudi potrošnja vode in s tem večje odvajanje odpadnih voda, katera 
predstavljajo veliko težavo. 
 
Ad. 6. Poročilo o rezultatih ankete med planinskimi društvi za leto 2020 

Damjan Omerzu je povzel rezultate poročil društev za leto 2019. Pohvalil je dobro udeležbo in 
zaključil, da so podatki pomembni za nadaljnje delo in sodelovanje z društvi. Analiza spomladanske 
ankete za društva 2020 oz. poročila društev za leto 2019 bo objavljena v Obvestilih PZS ter na spletni 
strani PZS, povzetek pa tudi v Letopisu PZS 2020. 
 
Ad. 16. Razno 

Ni bilo najav. 
 
 
Seja je bila končana ob 21.17 uri. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
11. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 24. septembra 2020,  

ob 16.30 uri, preko video konference. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO:, Aldo Zubin 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD Jože Prah (MDO PD Zasavja), France Benedik (MDO PD 
Gorenjske), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske),  Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja) in Rudolf E. Skobe (MDO 
PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Oto Žan (Komisija za alpinizem), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik 
(Komisija za gorske športe). 
Predsednik nadzornega odbora: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z 
javnostmi) in Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo).  
Opravičeno odsotni: Anton Progar (voljeni član UO), Brigita Čeh (voljena članica UO), Štefan Kozak 
(MDO PD Pomurja), Jožef Bobovnik (voljeni član UO), Bojan Rotovnik (voljeni član UO), Igor Oprešnik 
(MDO PD Podravja), Danilo Kete (voljeni član UO), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Marija Frančiška 
Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Peter Šilak (voljeni član UO), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Atila 
Armentano (Komisija za turno kolesarstvo) in Ana Suhadolnik (Mladinska komisija).  
 
Zbrane je pozdravil podpredsednik Planinske zveze Slovenije Miro Eržen, ker je bil predsednik PZS še 
na poti. Predstavil je predlagan dnevni red, ter povedal, da bodo najprej obravnavane točke brez 
glasovanja zaradi nesklepčnosti. Prisotnih je bilo namreč 11 članov z glasovalno pravico, kar je 
pomenilo ravno 45,8 %.  
Pod točko razno je svojo temo najavil Jože Prah (Evropohod). Pod točko informacija o delovanju 
komisij in odborov PZS se je prijavil Jurček Nowakk. 
 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko: 
• Zaradi Corona ukrepov smo izvedli Dan planincev na ločenih lokacijah 19. 9. 2020. Na poziv 

PZS se je odzvalo 8 društev. 
• Na Veliki planini smo izpeljali dobro obiskano novinarsko konferenco pred začetkom poletne 

planinske sezone s preventivnimi vsebinami. 
• Obiskovalce gorskega sveta in medije smo obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na 

posebnosti, obveščali smo jih tudi o planinskih poteh in kočah. 
• Skupaj s spletnim portalom Siol.net smo izvedli odmeven izbor naj planinske koče. Za naj 

planinsko kočo 2020 je bil razglašen Mihov dom na Vršiču, za naj visokogorsko planinsko 
Koča na Kriški gori. 

• Izpeljani sta bili akciji Gluhi strežejo v planinskih kočah in GOGO. 
• Člani predsedstva PZS so se udeležili Skupščine CAA v Bernu v Švici. Preko Zoom aplikacije 

smo sodelovali tudi na skupščini članic združenja za reciprociteto. 
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• Planinska založba je na novinarski konferenci predstavila vodnika Julijske Alpe osredni del ter 
leposlovje: Smeh z gora, Griči in Čez drn in strn.  

• Izvedli smo akcijo Naj planinska pot. Izbrana je bila Bambergova pot čez Plemenice na Triglav. 
V tem času je že bila tudi temeljito obnovljena.  

• Naši športni plezalci so odlično nastopili na edini letošnji tekmi za svetovni pokal v športnem 
plezanju v Brianconu. Janja Garnbret in Domen Škofic sta bila druga.  

• Organiziran so bile že dve tekmi za DP v športnem plezanju. 
• S Planinskim vestnikom in podjetjem Cewe znova organiziramo nagradni fotonatečaj 

#LjubimGore. 
• Celo poletje skupaj s PD po vsej Sloveniji organiziramo akcijo Slovenija planinari, ki spodbuja 

gibanje in rekreacijo v naravi. 
• 12. 9. 2020 smo organizirali STKP1DAN, ki se ga je udeležilo več kot 300 turnih kolesarjev.  
• Trenutno je v PZS včlanjenih 57.453 članov, lani v enakem obdobju 59.423, kar je 3,32 % 

manj. 
• Aktivno smo sodelovali s PD Celje Matica pri pripravah na gradnjo novega planinskega doma 

na Okrešlju. Pretekli vikend je bila zalita temeljna plošča. Sedaj se izvajajo gradbeno zidarska 
dela, ki bi naj bila zaključena še letos. 

• Udeležili smo se sestanka z Ministrstvom za obrambo na temo reševanja v gorah. 
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnih je bilo 12 članov z glasovalno pravico, kar pomeni 50 %. 
 
Ad. 3. Informacija s skupščine PZS 2020  

Predsednik PZS Jože Rovan je predstavil poročilo s skupščine, ki je bila 4. septembra v Vitanju. Zaradi 
virusa Covid-19 in priporočil NIJZ je PZS namesto običajnega širšega nabora gostov povabila le župana 
Občine Vitanje, odpovedala je izvedbo delavnic in kulturnega programa, predsednikom PD pa je 
svetovala, da omejijo prisotnost tako, da posameznik zastopa več društev preko pooblastil. Na 
skupščini je podpredsednik PZS Miro Eržen predstavil pomembnejše dogodke v letu 2019 in povzel 
vsebinsko poročilo za leto 2019. Generalni sekretar Matej Planko je povzel finančno poročilo za leto 
2019. Proračun PZS je bil v letu 2019 najvišji do sedaj in je znašal skoraj 2,6 milijona €. Na to je 
vplivalo povečanje članstva, prebili smo magično mejo 60.000 članov, pridobili smo več javnih, 
sponzorskih in donatorskih sredstev, uspešni pa smo bili tudi na več razpisih. Odhodki so bili usklajeni 
s prihodki, presežek 4900 € prihodkov nad odhodki pa bomo namenili v društveni sklad. Revizorska 
hiša je zaključila pregled in izdala pozitivno mnenje. Jože Rovan je predstavil vsebinski in finančni 
program za leto 2021. Na skupščini so delegati soglasno potrdili predloge sprememb Statuta PZS, s 
katerimi bo olajšano delovanje zveze v primeru ponovnih izrednih razmer. Novi popravki določajo 
strožje pogoje za včlanjevanje novih društev, predlog statuta pa daje podlago tudi za nadaljnje 
dogovore in sklenitev pogodb o nepremičninah v skupni lasti z namenom, da planinsko infrastrukturo 
ohranimo v planinski lasti. 
Razprave ni bilo. 

 
Ad. 4.  Vmesno poročilo o članarini 2020 

Damjan Omerzu je predstavil gibanje članstva v PZS v primerjavi z lanskim letom. Na število članov je 
vplivala razglasitev epidemije. V spomladanskem se je prirast novih članarin praktično ustavil. V 
obdobju pred epidemijo so beležili približno 7 odstotno rast glede na leto 2019. Po preklicu epidemije 
je včlanjevanje ponovno začelo rasti in tudi medletna razlika se je začela intenzivno 
zmanjševati. Razlika se je tudi v zadnjem obdobju zmanjšala, vendar se trend upočasnjuje. Trenutno 
je v PZS včlanjenih 57.453 članov, lani v enakem obdobju 59.423, kar je 3,8,% manj.  
Razprave ni bilo. 
 
Prisotnih je bilo 13 članov z glasovalno pravico, skupaj 54,2 %. 
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Ad. 5.  Informacija o poravnavi z Meščansko korporacijo Kamnik (MEKOK) za Dom v Kamniški    
Bistrici 

Predsednik Planinskega društva Ljubljana Matica Tomaž Willenpart in odvetnik društva Jernej 
Pavšek sta predstavila poravnavo z Meščansko korporacijo Kamnik (MEKOK) za Dom v Kamniški 
Bistrici. Postopek denacionalizacije za objekt in zemljišča Doma v Kamniški Bistrici je bil zaključen v 
letu 2019 in vrnjen denacionalizacijskem upravičencu Meščanski korporaciji Kamnik. Zavezanca sta 
bila PD Ljubljana Matica do 9/10 in Planinska zveza Slovenije do 1/10. Odločba je pravnomočna in 
prenos lastništva ja bil izveden v skladu z odločbo. Odprto je ostalo vprašanja odškodnine za 
nezmožnost uporabe in odškodnino za zmanjšane vrednosti objekta, kot ju določajo pravila 
denacionalizacije. Glede teh odprtih vprašanj so stranke dosegle dogovor, po katerem PD Ljubljana 
Matica izplača dogovorjeno odškodnino v višini 116 tisoč evrov. PZS nima do MEKOK-a ali PD 
Ljubljana Matica nobenih obveznosti. S tem je zadeva tudi v celoti zaključena. V imenu PZS se je 
podpredsednik zveze Miro Eržen zahvalil PD Ljubljana Matica in Mateju Planku ter ekipi, da so tako 
uspešno uredili sporazum.  
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 1/24-9-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 11. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Informacija s skupščine PZS 2020  

4. Vmesno poročilo o članarini 2020  

5. Informacija o poravnavi z Meščansko korporacijo Kamnik (MEKOK) za Dom v Kamniški Bistrici  

6. Drugi Rebalans finančnega načrta PZS 2020 in Finančno poročilo PZS januar – julij 2020  

7. Informacija o delovanju komisij PZS  

8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
9. Razno  
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da sta na zapisnik prišli dve pripombi, ki sta bili smiselno upoštevani. 
Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/24-9-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 10. seje upravnega odbora, z dne 2. 7. 
2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Drugi Rebalans finančnega načrta PZS 2020 in Finančno poročilo PZS januar – julij 2020 

Matej Planko je povedal, da je imel maja sprejeti rebalans zelo črni scenarij, kasneje pa se je situacija 
precej bolje razvila. Poglavitne spremembe načrtovanih prihodkov med drugim in prvotnim 
rebalansom so te, da so odobrena sredstva Fundacije za šport zmanjšala za 6 %, iz Letnega programa 
športa pa so se povečala za 47 %. Sredstva iz Urada za mladino so glede na podpisano pogodbo 
povečana za 13 %. Urša Mali je  dodala, da smo do 14. 9. 2020 knjižili prihodke v vrednosti 1.233.647 
€ in odhodke v vrednosti 1.127.157 €. Razmejeni prihodki iz članarine za prvih sedem mesecev 
predstavljajo 57 % načrtovanih. V skladu za obnovo koč se je v sedmih mesecih nabralo 41.518 €. 
Prihodki iz lastne dejavnosti v prvih sedmih mesecih dosegajo 52 % načrtovanih v rebalansu, 
sponzorska sredstva pa 38 % načrtovanih. Po posameznih stroškovnih mestih oz. komisijah in odborih 
so ponekod večja odstopanja od povprečja za sedem mesecev. Vzroki za to so epidemija, 
neenakomerna razporeditev naših dejavnosti ter nepotrjeni oddani zahtevki za evropska sredstva. 
Razprave ni bilo. 
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SKLEP 3/24-9-2020: Upravni odbor potrjuje drugi rebalans finančnega načrta PZS za 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/24-9-2020: Upravni odbor potrjuje vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar – julij 
2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Vodja odbora za invalide Jurček Nowakk je predstavil številne dejavnosti odbora. Posebej odmevna 
je bila akcija Gibalno ovirani gore osvajajo, za katere so člani odbora dobili številne pohvale in 
medijske objave. V začetku oktobra bo tudi zaključek akcije Gluhi strežejo v planinskih kočah. 
 
Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Ni bilo najav. 
 
Ad. 16. Razno 

Jože Rovan je povabil zbrane na Evropohod, ki se bo odvijal od septembra 2020 do 3. oktobra 2021.  
Miro Eržen je člane UO PZS seznanil z najnovejšo situacijo povezano s PD Paloma in Ribniško kočo. 
Skupaj s strokovnim sodelavcem PZS Dušanom Prašnikarjem sta opravila obisk koče in se pogovorila z 
novim vodstvom PD Paloma, ki se je odločilo, da koče ne proda, pač pa poskuša najti novega 
najemnika in s tem zagotoviti normalno delovanje koče. V času obiska so potekali razgovori s 
potencialnim novim najemnikom. Na skupščini PZS nas je predsednica PD Paloma obvestila, da so 
razgovori v sklepni fazi, izrazila pa je zaskrbljenost, da bo zaradi težav z dosedanjo najemnico in 
istočasno z nesojenim kupcem, le ta odstopil od namere prevzema koče v upravljanje. Zaradi 
navedenega smo se sestali danes, 24.09.2020 skupaj z odvetnikom Zavašnikom in pregledali stanje na 
področju zemljiško – knjižnih zadev na tem območju; interesov vseh vpletenih (PD Paloma, bodočim 
najemnikom, podjetjem Marald (lastnikom apartmajev in žičničarskih naprav) ter PZS). Ugotovili smo, 
da je možno v korist vseh, v  strpnem dialogu najti  odgovore na vsa odprta vprašanja, ki se pojavljajo 
s strani interesentov v tem prostoru. V nasprotnem primeru bo sodelovanje zelo oteženo: vprašljiv je 
tudi nadaljnji razvoj na tem območju, kar bo imelo negativne posledice tudi na delovanje koče, kar 
lahko zopet privede do situacije, kot smo jo obravnavali pred letom dni. Vezano na to, bo vodstvo PZS 
predlagalo UO, da PZS na dopisni seji UO  sprejme sklep, s katerim podpira odločitev PD Paloma, da 
se Ribniška koča ne proda ter da s tem prenehajo veljati sklepi, ki jih je UO PZS sprejel v preteklem 
obdobju. V razpravi sta sodelovala Dušan Plesničar in Marija Kuhar, ki sta oba podprla predlog 
nameravanega sklepa.  
 
Seja je bila končana ob 18.15 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 19. 11. 2020. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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ZAPISNIK 3. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 
 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 2. do 6. oktobra 
2020, zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenih sklepov za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 3. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem 
obdobju 2018-2022.  
 
V glasovanje sta bila podana naslednja sklepa: 
SKLEP 3d/1-2020: Upravni odbor PZS razveljavlja sklepe sprejete na 2. in 4. seji UO PZS in sicer: 

Sklep 7/20-09-2018: Upravni odbor PZS na osnovi dosedanjih aktivnostih in predloženega opisa 

stanja soglaša z izvedbo nadaljnjih aktivnosti v smeri prodaje lastniškega deleža PZS na Ribniški 

koči (delež 1/10 na parceli 1060/9 k.o. Hudi kot). 

Sklep: 8/20-09-2018: UO PZS pooblašča vodstvo Planinske zveze Slovenije za izvedbo pogajanj s 

potencialnim kupcem in pripravo predloga kupoprodajne pogodbe, o kateri bo razpravljal in 

odločal na naslednji oz. eni naslednjih sej. Objekt mora še naprej ohraniti status planinske koče v 

kateri imajo člani PZS vse ugodnosti, ki izhajajo iz članstva 

Sklep 9/24-01-2019: UO PZS se je seznanil s pravnimi mnenji glede prodaje Ribniške koče. Na 

podlagi teh dejstev potrjuje veljavnost sklepa 7/20-09-2018 in 8/20-09-2018. 

Sklep 10/24-01-2019: UO PZS potrjuje, da se PZS odpoveduje predkupni pravici za nakup Ribniške 

koče v deležu 9/10 na parceli 1060/9 k.o. Hudi kot. 

SKLEP 3d/2-2020: Upravni odbor PZS sprejema odločitev, da odstopa od prodaje in da ne bo ponovno 

pristopilo k prodaji lastniškega deleža PZS na Ribniški koči (delež 1/10 na parceli 1060/9 k.o. Hudi 

kot). 

 

Člani UO PZS so svoja stališča v skladu z 9. členom Poslovnika UO PZS sporočili po e-pošti. Po 
končanem glasovanju je bil rezultat naslednji: 

     SKLEP ŠTEVILKA 

Datum Ura Ime Priimek Funkcija 3/1 3/2 

2.10.2020 16:55 Aldo Zubin Voljeni član UO ZA ZA 

3.10.2020 07:32 Anton Progar Voljeni član UO ZA ZA 

4.10.2020 22:59 Bojan Rotovnik Voljeni član UO ZA ZA 

4.10.2020 12:10 Brigita Čeh Voljeni član UO ZA ZA 

5.10.2020 09:55 Danilo Kete Voljeni član UO ZA ZA 

5.10.2020 15:36 Dušan Plesničar Predsednik MDO PD Posočja ZA ZA 

4.10.2020 16:31 France Benedik Predsednik MDO PD Gorenjske ZA ZA 

6.10.2020 11:58 Igor Oprešnik Predsednik MDO PD Podravja ZA ZA 

    Irena Mrak Podpredsednica PZS     

6.10.2020 13:51 Jože Prah Predsednik MDO PD Zasavja ZA ZA 

2.10.2020 16:28 Jože Rovan Predsednik PZS ZA ZA 

6.10.2020 13:32 Jožef Bobovnik Voljeni član UO ZA ZA 

6.10.2020 08:21 Jurček Nowakk Predsednik MDO PD KBO ZA ZA 

    Manja Rajh Predsednica Savinjskega MDO PD     

2.10.2020 15:56 
Marija 
Frančiška Koželj Stepic Predsednica MDO PD Ljubljane  ZA ZA 
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6.10.2020 12:31 Marija Kuhar Predsednica MDO Primorske ZA ZA 

6.10.2020 12:00 Martin Šolar Podpredsednik PZS ZA ZA 

3.10.2020 11:47 Mirko Eržen Podpredsednik PZS ZA ZA 

3.10.2020 12:03 Mirko Tovšak Predsednik MDO PD Koroške ZA ZA 

3.10.2020 12:07 Miro Mlinar Predsednik MDO PD Notranjske ZA ZA 

6.10.2020 12:40 Roman Ponebšek Podpredsednik PZS ZA ZA 

3.10.2020 09:58 Rudolf Ervin Skobe Predsednik MDO PD Dolenjske ZA ZA 

6.10.2020 09:24 Štefan Kozak Predsednik MDO PD Pomurja ZA ZA 

2.10.2020 20:09 Peter Šilak Voljeni član UO ZA ZA 

       

    glasovano ZA 
22 
(91,7%) 

22 
(91,7%) 

    glasovano PROTI 0 (0%) 0 (0%) 

 
 

Glede na določbe 9. člena Poslovnika UO PZS, ki določa, da je predlagani sklep dopisne seje sprejet, 
če je zanj glasovalo več kot 3/4 vseh članov UO PZS oz. vsaj 19, ugotavljamo, da so bili predlagani 
sklepi sprejeti. 
Zapisnik dopisne seje bo potrdil UO PZS na prvi naslednji redni seji. 
 

 
 

Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
12. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 19. novembra 2020,  

ob 16.30 uri, preko video konference. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Aldo Zubin in Peter Šilak in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak 
(MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan 
Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik 
(Komisija za gorske športe). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS) in Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z 
javnostmi). 
Drugi: Irena Pečavar Čarman (vodja Pododbora za priznanja) in Marjana Brezovšek (PD Pohorje zg. 
Polskava). 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica), Danilo Kete (voljeni član UO) in Igor Oprešnik 
(MDO PD Podravja). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 18 
članov z glasovalno pravico, to je 75 %.  
Pod točko razno so svoje teme najavili Marija Kuhar, Dušan Plesničar, Manja Rajh in Aleš Pirc. Pod 
točko informacija o delovanju komisij in odborov PZS se je prijavil Robert Pritržnik (Komisija za gorske 
športe). 
 
Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red.  
SKLEP 1/19-11-2020: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 12. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 11. in 3. dopisne seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS  

4. Članarina PZS 2021  

5. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2021  

6. Informacije s področja planinskega gospodarstva  

7. Informacija o delovanju komisij PZS  

8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
9.  Razno 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 11. in 3. dopisne seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico 
realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/19-11-2020: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnika 11. seje upravnega odbora, z dne 24. 9. 
2020 in 3. dopisne seje upravnega odbora z dne 6. 10. 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko: 
• Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti obveščali planinska 

društva in obiskovalce gora o ukrepih.  
• Zaradi epidemije smo morali odpovedati tradicionalno tekmo v športnem plezanju za 

Svetovni pokal, ki bi naj bila letos v Stožicah. Prav tako se odpadle vse tekme v športnem 
plezanju razen Brianconu.  

• V e-sistemu Biblos smo letos objavili naslednja dela PZS: Vprašaj goro, Pravljica o gamsku 
Viliju, Plezalna tehnika, Pravljičarija pod Triglavom, Tista lepa leta, V zasnežene gore in 
Julijske Alpe – osrednji del. 

• Tik pred izidom sta leposlovna knjiga Tipanje v neznano in vodnik po navrtanih plezalnih 
smereh Moderne večraztežajne smeri. 

• Jože Rovan se je udeležil video skupščine Mednarodnega združenja planinskih organizacij 
UIAA 2020 in Evropskega združenja planinskih organizacij EUMA 2020. 

• Razglasili smo zmagovalce fotonatečaja Planinskega vestnika in podjetja Cewe #LjubimGore. 
• Zemljevidi PZS so na voljo tudi v aplikaciji Avenzo za telefone Apple. 
• Nadaljevali smo z Malo šolo planinstva.  
• Slovenska mladinska reprezentanca v športnem plezanju se je udeležila tekme za evropski 

mladinski pokal. Na tekmi sta bila zmagovalca Lucija Tarkuš in Luka Jerman. 
• Objavljen je bil prikazovalnik planinskih poti maPZS, podrobneje bo predstavljen na eni od 

naslednjih sej UO PZS.  
• Javnost smo obvestili o zaprtju planinskih koč v visokogorju in potrebni previdnosti pri 

obiskovanju gora jeseni. 
• Na Okrešlju so zaključena gradbeno zidarska dela, objekt je pripravljen na zimo. V vmesnem 

času se bo pripravil razpis za izvajalca montažne konstrukcije, ki bo z deli začel spomladi ali na 
začetku poletja.  

Miro Eržen se je zahvalil Mateju Planku za dosedanje opravljeno delo na Okrešlju. Tudi v bodoče bo 
potrebno premisliti o vodji projekta, tako za nadaljevalna dela na Okrešlju kot tudi kasneje za 
Korošico. 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS 

Irena Pečavar Čarman je povedala, da smo letos prejeli le 25 predlogov za najvišja priznanja. En 
predlog za spominsko plaketo je bil zavrnjen (Petek Kolenc, PD Rečica ob Savinji), saj gospod še ni 
prejel zlatega častnega znaka. Tako se za podelitev predlaga 16 spominskih plaket ter 8 svečanih 
listin. 
RAZPRAVA: Manjo Rajh je zanimalo, kako bo letos potekala podelitev Najvišjih priznanj za leto 2020 
zaradi COVID razmer. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da smo na spletni strani že objavili, da se 
podelitev prestavi na konec januarja 2021, če bo izvedljivo. Drugače bomo razmislili o drugem načinu 
podelitve. 
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SKLEP 3/19-11-2020: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2020: 

65 let   

JANI BELE PD RAŠICA 

70 let   

MILAN MLAKAR PD KOČEVJE 

STANISLAV PINTAR PD ŠKOFJA LOKA 

MARJAN MALLY PD POLJČANE 

EDITA BEČAN PD LOVRENC NA POHORJU 

JOŽE MAROVT PD«DOBROVLJE« BRASLOVČE 

JOŽE KAMENŠEK PD SLOVENSKE KONJICE 

HUSEJN DJUHERIĆ PD VELENJE 

FRANC MAROVT PD LJUBNO OB SAVINJI 

75 let   

ANGELA HAJZER PD RAVNE NA KOROŠKEM 

ALOJZIJ PRISTAVNIK PD RAVNE NA KOROŠKEM 

80 let   

JANEZ BOHINC PD RAŠICA 

IRENA ZALAR PD RAŠICA 

PETER GLOBOČNIK PD ISKRA KRANJ 

MIROSLAV SUŠEC PD MISLINJA 

JOŽEF SEMPRIMOŽNIK PD VRANSKO 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/19-11-2020: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2020: 

ANTON JESENKO roj. 1944 PD BREŽICE 

Za dolgoletno, vsestransko in neutrudno delo v PD Brežice, v MDO Zasavja in v Planinski zvezi 
Slovenije. 

MIRO PLEŠEC roj. 1948 PD MEDVODE 

Za dolgoletno predano delo v PD Medvode, predvsem na vodniškem in naravovarstvenem področju. 

MARJAN OLENIK roj. 1950 PD SEŽANA 

Za predano delo v PD Sežana, na področju alpinizma in za uspešen prenos znanja in planinskih 
veščin na mlade rodove. 

ANICA HORVAT roj. 1948 PD MARIBOR MATICA 

Za zelo obsežno delo v PD Maribor Matica, za obsežno publicistično delo in za dolgoletno delo z 
mladimi.  

IZIDOR SODJA roj. 1940 PD POŠTE IN TELEKOMA CELJE 

Za dolgoletno vsestransko delo v PD Pošte in Telekoma Celje; s svojim delom je pustil pomemben 
pečat domačem in v širšem okolju. 

KAREL ŽIBRET roj. 1951 PD ŠMARTNO OB PAKI 

Za dolgoletno delo v PD Šmartno ob Paki, na različnih področjih planinstva in za prepoznavnost 
društva v širšem okolju. 

STANKO PODMENINŠEK roj. 1935 PD LJUBNO OB SAVINJI 

Za dolgoletno vsestransko delo v PD Ljubno ob Savinji, predvsem pri izgradnji in vzdrževanju koče na 
Travniku in za prepoznavnost društva v kraju in tudi širše. 

IVAN JANKO MIRNIK roj. 1929 PD POŠTE IN TELEKOMA 
LJUBLJANA 

Za dolgoletno predano delo na področju alpinizma, planinskega gospodarstva, dela v Planinski zvezi 
Slovenije in v Odboru alpinistov veteranov. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
Ad. 4.  Članarina PZS 2021 

Damjan Omerzu je za uvod predstavil trenutno število članstva. V primerjavi z prejšnjim letom je 
članstvo upadlo za slabih 5%. Zavarovanje ostane enako kot do sedaj. Povedal je, da smo prejeli 
pobudo PD Pohorje Zg. Polskava, da se članarina P+O zniža za polovico. To ni možno, saj je delitveno 
razmerje članarine že sedaj prilagojeno v prid društvom.  
RAZPRAVA: Mira Eržena je zanimalo, ali 1 eur za planinske koče ostaja. Damjan Omerzu mu je 
odgovoril pritrdilno, Izvzet je iz P+O ter IN članarine ter . Enako kot do sedaj. Marija Kuhar je omenila, 
da je na Srečanju treh dežel opazila, da imajo Avstrijci po prebivalcih 7% članstvo. Zanimalo jo je 
mnenje ostalih zakaj je temu tako. Miro Eržen ji je odgovoril, da imajo dobro zasnovane programe, 
veliko usposabljanj, pri njih se zelo razvija športno plezanje in turno kolesarjenje, Jože Rovan pa je 
dodal, da je  vsekakor pomemben razlog tudi plačljivo reševanje v gorah.  
SKLEP 5/19-11-2020: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2021, z vključenim 
dodatkom iz 13. člena Pravilnika o članstvu posameznikov, v višini A 60,00 €, A/d 54,60 €, B 28,00 
€, B/d 22,60 €, B1 21,00 €, S+Š 18,50 €, S+Š/d 15,00 €, P+O 8,00 €, P+O/d 6,40 €, IN 8,00 €, IN/d 6,40 
€ in B člani društev v tujini 15,85 €. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, skupaj 79,2 %. 
 
Ad. 5.  Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2021 

Damjan Omerzu je povzel, da so izhodišča le ključne predpostavke za pripravo konkretnega 
podrobnega finančnega načrta. Glavna izhodišča pa so: prihodki iz članarine se zmanjšajo za 5% glede 
na dosežene prihodke iz članarine leta 2020, prihodki iz lastnih sredstev ostanejo enaki lastnim 
prihodkom iz rebalansa finančnega načrta za leto 2020, sredstva Fundacije za šport so povečajo glede 
na odobrena sredstva leta 2020 za 40 %, sredstva iz letnega programa športa ostanejo enaka 
vrednosti odobrenih sredstev leta 2020, sredstva Urada za mladino za programe mladinske komisije 
ostanejo enaka vrednosti odobrenih sredstev v skladu s podpisano pogodbo za obdobje 2020-2021, 
pri sponzorstvih in donacijah upoštevamo enako vrednost kot je načrtovana v prvem podrobnem 
finančnem načrtu za leto 2020 ter vrednost prihodkov v rubriki ostalo se prilagodi stanju izvedbe 
projektov za leto 2021. Dodal je še, da je predsednik NO PZS opozoril na odhodke, le ti pa se 
načrtujejo na januarski seji in morajo biti skladni s prihodki. 
RAZPRAVA: Dušan Plesničar je izrazil zaskrbljenost, da bo članstvo več kot 5% nižje. Potrebno bo najti 
način, kako obdržali člane. Manja Rajh je mnenja, da članstvo ne bo upadlo. Tudi Marija Kuhar je 
optimistična, vendar pričakuje, da bo Covid krizi sledila gospodarska. Matej Planko je dodal, da ni 
dovolj, da se PZS trudi za ohranjanje članstva, več bi morala narediti tudi društva z bolj osebnim 
pristopom k svojim članom. Bojan Rotovnik je povedal, da smo že pred leti videli, da  gospodarska 
kriza nima toliko vpliva na članstvo, bolj se upad pozna zaradi slabega vremena poleti. Petra Šilaka je 
zanimalo, kako je s Planinsko srečko. Matej Planko mu je odgovoril, da je bilo lani prodano okoli 
50.000 srečk, za letos pa še nima podatka. Delež sredstev od prodanih srečk, ki po pogodbi pripadajo 
PZS, pa bo šel v planinski sklad. 
SKLEP 6/19-11-2020: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 
načrta PZS za leto 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Informacije s področja planinskega gospodarstva 

Miro Eržen je predstavil stališče Ribniške koče. Opravljeni so bili razgovori  v katerih so sodelovali 
predsednica PD Paloma, novi najemnik, podžupan občine Ribnica na Pohorju ter predstavniki 
podjetja Marald – Marse d.o.o. (bivši najemnik in v fazi namere o prodaji koče, potencialen kupec 
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Ribniške koče), podpredsednik PZS  Miro Eržen, strokovni sodelavec PZS Damjan Omerzu in odvetnik 
Črt Zavašnik. V razgovorih smo iskali predvsem možnosti sodelovanja vseh deležnikov na Ribniškem 
Pohorju, za kar smo ugotavljali, da bi moral biti skupni interes. Obratovanje Ribniške koče v zimskem 
obdobju je v preteklosti bilo zelo odvisno od delovanja žičničarskih naprav v lasti podjetja Marsel-
Marald, pri čemer smo ugotovili, da omenjeno podjetje v skladu z veljavno koncesijsko pogodbo ni 
uredilo služnosti s lastniki zemljišč  (PD Paloma in PZS). Zato vodstvo PD Paloma pričakuje, da 
podjetje to uredi. Za letošnjo sezono, ki jo zaznamuje pandemija, obratovanje žičnic tako ali tako ne 
bo prišlo v poštev, saj je temeljilo predvsem na zaključenih šolskih skupinah. Zato je vodstvo PD 
Paloma skupaj z najemnikom najavilo iskanje alternativne smeri razvoja dejavnosti Ribniške koče. Na 
osnovi navedenega smo ugotovili, da prodaja Ribniške koče v tem trenutku ni več aktualna. Pri 
iskanju sinergij med dvema poslovnima modeloma PD Paloma (skupaj z najemnikom)  in podjetjem 
Marald-Marsel d.o.o. pa PZS svoje vloge ne vidi, ampak zgolj apelira na obe strani k razumnemu in 
konstruktivnemu pogovoru in sodelovanje. PD Paloma smo tudi obvestili, da je s tem tudi pravna 
pomoč PZS zaključena, ob njihovi oceni, da bi v prihodnje tudi potrebovali pravno svetovanje 
odvetniške pisarne, ki sodeluje s PZS, pa se morajo o takem sodelovanju dogovoriti posebej in to na 
stroške PD Paloma.  
Predstavil je tudi problematiko Doma Petra Slakarja: na zahtevo občine Bovec, sta tako PZS kot PD 
Bovec posredovala arhivsko dokumentacijo, ki dokazuj vlaganje planinske organizacije v ta objekt in 
bo osnova za podelitev stavbne pravice. Le ta bo omogočila oddajo Doma v najem Jamarski zvezi 
Slovenije, ki je zainteresirana za to in tudi njeno upravljanje in izvedbo nekaterih investicij. Kljub zelo 
oteženi  in praktično nemogoči komunikaciji z vodstvom PD Bovec ocenjujemo, da je to v danih 
razmerah edina sprejemljiva rešitev za nadaljnje obratovanje in vzdrževanje koče. V ta namen so bili 
tudi opravljeni razgovori s predsednikom Jamarske zveze Slovenije, ki zagotavlja, da bo koča tudi v 
bodoče imela status planinske koče in bodo s tem člani planinske organizacije uživali ugodnosti, ki iz 
tega statusa izhajajo. Dogovorili smo se, da bo v tem smislu tudi PZS sopodpisnica najemne pogodbe, 
ko bo do nje prišlo. Še vedno pa ostaja nerešen problem bivaka ob koči, ki je potreben obnove in v 
tem trenutku ni jasno, kdo bi lahko bil njegov upravljavec.  
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je povedal, da je izjemno vesel, da ni prišlo do prodaje Ribniške koče. 
Glede Doma Petra Skalarja je mnenja, da če bojo jamarji uspeli dobro gospodariti s planinsko in 
razširiti dejavnost bo to dobro za vse nas, saj jo bomo le tako uspeli obdržati. Za Bivak nima smisla, da 
je odprt pred obratujočo kočo, saj tako ne služi svojemu namenu. Bi bilo potrebno poiskati 
nadomestno lokacijo. Tudi Jože Rovan se je strinjal, da bivak pred obratujočo kočo ne služi svojemu 
namenu, vprašanje pa je, če bi ga lahko prestavili zaradi slabega stanja ter zapletenega transporta, pa 
tudi prava nadomestna lokacija bi bila morda smiselna pri stari koči. Tudi Matej Planko je mnenja, da 
je vprašljivo, če bi bivak prenesel še eno selitev, že pred selitvijo bi bilo potrebno poiskati upravljalce 
oz. gospodarja bivaka, prav tako pa oceniti stroške prestavitve in seveda zagotoviti potrebne finančne 
vire za , selitev bivaka na novo lokacijo. PD Bovec žal nima pravega odnosa do bivaka. Če se bojo 
uspeli dogovoriti z Jamarsko zvezo bo to korak naprej, glede selitve bivaka pa bi bilo smiselno še 
počakati. 
 
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

Robert Pritržnik je predstavil delovanje Komisije za gorske športe v letu 2020, ki je zelo bogato. 
Podkomisija za ledno plezanje je prestavila svetovni pokal v lednem plezanju v Domžalah. Pri 
podkomisiji za turno smučanje so izvedli Izobraževanje za vaditelje turnega smučanja. Tekem za 
enkrat zaradi Covid razmer še ne odpovedujejo, prav tako izvajajo treninge, tabore in kondicijske 
priprave. Na koncu smo si ogledali še filmček o turnem smučanju. 
 
Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Ni bilo najav. 
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Ad. 16. Razno 

Marija Kuhar je predstavila uspešno izvedeno tekmo Orientacije Primorske lige, kljub Covid situaciji. 
Dušan Plesničar je pohvalil odlično obiskan in izveden pohod SPD Trsta od Bazovice na Kokoško. 
Zanimalo ga je kako poteka vpis v Razvid ter če se neporabljena sredstva MDO lahko prenesejo v 
naslednje leto. Matej Planko mu je odgovoril, da so na Ministrstvo začeli pošiljati dopise za 
dopolnitev vlog za vpis v razvid. Kdor prejme dopis, se naj obrne na PZS in bomo izdali potrebno 
potrdilo. Neporabljena sredstva MDO pa se avtomatično prenesejo v prihodnje leto. Tudi Marija 
Kuhar je pohvalila izjemno delovanje SPD Trsta, kateri so uspeli kljub razmeram izpeljati nekaj 
dogodkov. Manjo Rajh je zanimalo, kdo bi lahko prevzel arhiv MDO PD Savinjske, da se ga pregleda in 
ustrezno spravi v digitalno obliko.  Matej Planko ji je odgovoril, da imamo v ta namen pripravljen 
klasifikacijski načrt, za prenos v digitalno obliko bomo poiskali izvajalca, Pregled dokumentacije pa bo 
moral opraviti nekdo iz SMDO-ja. 
Aleš Pirc je za konec predstavil izvedbo ideje Nacionalnega plezalnega centra. Potekajo razni sestanki. 
PZS se je odločila, da odstopi kot investitor v projektu, projekt pa ima v rokah sedaj PZS in ne več 
Komisija za športno plezanje. Sredstva za izgradnjo se iščejo na državnem nivoju, računa se, da bi 
država lahko pridobila nekaj sredstev iz EU. V nadaljevanju jih čaka predstavitev na Mestni občini 
Ljubljana ter sestanek pri županu. 
 
 
Seja je bila končana ob 19. 03 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 21. 01. 2021. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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13. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 21. januarja 2021,  

ob 16.30 uri, preko video konference. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin, Danilo Kete, Anton Progar 
in Peter Šilak. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 
MDO PD), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe 
(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine).  
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Oto Žan (Komisija za alpinizem), Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za 
planinske poti), Valentin Rezar (Gospodarska komisija) in Atila Armentano (Komisija za turno 
kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), 
Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Barbara Kelher (strokovna 
sodelavka). 
Opravičeno odsotni: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Irena Mrak (podpredsednica PZS) in Robert 
Pritržnik (Komisija za gorske športe). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 20 
članov z glasovalno pravico, to je 83,3 %.  
Pod točko razno je svojo temo najavila Marija Kuhar. Pod točko informacija o delovanju komisij in 
odborov PZS se je prijavila Ana Suhadolnik (Mladinska komisija). 
 
Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red.  
SKLEP 1/21-1-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 13. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2021  

4. Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – I. obravnava  

5. Usmeritve o pogrebnih svečanostih  

6. Spremembe v katastru planinskih poti  

7. Potrditev sestave IO MK PZS  

8. Certifikati Okolju prijazna koča in Certifikati Družini prijazna koča  

9. Informacija o delovanju komisij PZS  
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10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
11. Razno  

 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico 
realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/21-1-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 12. seje upravnega odbora, z dne 19. 11. 
2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu: 
• Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti o ukrepih obveščali 

planinska društva in obiskovalce gora, 
• Ozaveščanje o varnosti v gorah, predvsem ob plazovnih ogroženosti. 
• izdana sta leposlovna knjiga Tipanje v neznano in vodnik po navrtanih plezalnih smereh 

Moderne večraztežajne smeri, ter sveže Nove dogodivščine v Pravljičariji. 
• Izdana zemljevida Semič z okolico in Domžale z okolico, 1:25.000. 
• S strani UE Ljubljana je bila potrjena sprememba Statuta PZS, ki ga je Skupščina sprejela 4. 

septembra v Vitanju. 
• V decembru sta bila izvedena sta bila dopisna zbora VK in MK. 
• Planinska zveza Slovenije ob 100 letnici olimpizma na Slovenskem prejela Častno listino, 

najvišje priznanje Olimpijskega komiteja Slovenije. 
• Dan turnega smučanja na Golteh, 26. 12. 2020. 
• Kongres športa za vse, 27. in 28. 11. 2020. 
• 36. Slovenski knjižni sejem. 
• Promocija 1% dohodnine planinstvu. 
• Podaljšana pogodba z generalnim sponzorjem reprezentance v ŠP Prvo osebno zavarovalnico 

d.d. za 4 leta. 
•  Sklenjena sponzorska pogodba s podjetjem Hervis. 
• Prenovljena stran za spletno včlanitev. 
• Vzpostavljena možnost UPN položnic v Navezi je v fazi končnega testiranja. 
• Matej Planko je s koncem leta zapustil položaj GS PZS, s 1. 1. 2021 ga je prevzel Damjan 

Omerzu. 
• S 1. 1. 2021 se nam je pridružila strokovna sodelavka Barbara Kelher.  
• Sestanek vodstva PZS pri drž. sekretarju g. Marjanu Dolinšku. 
• Nadaljevanje prizadevanj za NPC, MOL je projekt sprejel in začenja s pripravo dokumentacije. 
• Pobuda glede Zakona o planinskih poteh, angažma poslanke v DZ ga. Mateje Udovč. 

 
RAZPRAVA: Dušan Plesničar je vprašal, ali so pri državnem sekretarju, g. Dolinšku pogovarjali kaj o 
društvih, katera bodo zaradi situacije ostala brez najemnin. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da so 
izpostavili ta problem, in pozval predsednike MDO PD, da pozovejo svoja društva k izpolnitvi ankete, 
ki jo bo pripravila gospodarska komisija. Valentin Rezar je povedal, ga bo Gospodarska komisija dala 
predsedstvu pobudo, da predlagajo ministru, da se društvom, ki imajo kočo v najemu povrne del 
izpada dohodka.  
 
Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2021 

Jože Rovan je povedal, da je celotni vsebinski načrt priloga gradivu, programi so dobro pripravljeni, 
nekateri zelo skrbno in optimistično in si želi, da bodo vsi realizirani.  
Podpredsednik Miro Eržen, ki pokriva področje gospodarske komisije, je izpostavil problematiko 
financiranja planinskih koč. Ministrstvo za gospodarstvo vidi namreč koče kot pomemben člen 
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zelenega turizma, po drugi strani na najbolj obiskanih delih gora varstveniki narave opozarjajo, da 
planinske koče ogrožajo okolje in bi morali na tem delu zmanjšati obisk planincev. Zanimivo je tudi to, 
da kar 30% prihodkov slovenskega turizma ustvarjajo gorske občine, k čemur prispevajo tudi 
planinske koče. V letošnjem letu bo gospodarska komisija nadaljevala z uvajanjem novega 
rezervacijskega sistema, upajoč, da bo vanj konec leta 2021 vključenih vsaj 15 planinskih koč.   
Podpredsednik Martin Šolar je pohvalil delo komisije za gorske športe in izpostavil ambiciozno delo 
načelnika komisije Roberta Pritržnika. Komisija za športno plezanje je prepoznavni promocijski konj 
PZS in letos nadaljuje z aktivnostmi. Lanskoletna velika pričakovanja o olimpijski kolajni so se preselila 
v letošnje leto. Tekma svetovnega pokala bo tudi letos septembra v Sloveniji. Podpredsednik Roman 
Ponebšek je predstavil aktivnosti vodniške komisije v letošnjem letu in potrebo po prenovi programa 
vodniškega usposabljanja. Izpostavil je, da si mladinska komisija poleg osnovnega programa želi 
večjega mreženja s planinskimi društvi in da končno prenovijo učbenik Planinska 
šola. Podpredsednica Irena Mrak je pri pregledu programov pohvalila zelo vzorno pripravljen 
program za osebe s posebnimi potrebami, kot tudi komisije za varstvo gorske narave. Oto Žan, 
načelnik komisije za alpinizem, je izpostavil prenovo sistema izobraževanja ter predstavil spletni arhiv 
Slovenske stene. Predsednik PZS Jože Rovan je pohvalil ambiciozen program komisije za turno 
kolesarstvo in dodal, da so v komisiji posebno pozornost dali pridobivanju dovoljenj za označitev 
turnokolesarskih poti. Komisija za planinska poti ima ob upoštevanju omejenega števila kadrov 
primerno zastavljen načrt, da pa je potrebno v bodoče izvesti več usposabljanj za markaciste, pogoj 
za to pa je povečanje števila inštruktorjev. Letos je zato nujno izvesti načrtovano usposabljanje za 
inštruktorje. Komisijo je potrebno tudi kadrovsko prenoviti, saj sta dva vodji odborov povsem 
neaktivna. Izpostavil je, da bo potrebna izrazita pomladitev markacistov.  
RAZPRAVA: Miro Mlinar je pripomnil, da predloge programov MDO PD nihče od članov predsedstva 
ni komentiral, le za programe dela komisij.  

 
Za finančni načrt je predsednik Jože Rovan povedal, da je konzervativno pripravljen, saj je neznank v 
teh razmerah zelo veliko. Generalni sekretar Damjan Omerzu je dodal, da bo letos predvsem izziv 
obdržati članstvo na enakem nivoju zaradi COVID razmer. Izhajali smo iz izhodišč, ki so bili potrjeni na 
pretekli seji UO PZS. Razpis Fundacije za šport je končan, vendar rezultati še niso znani, Razpis 
Letnega programa športa še ni razpisan, pri članarini pa je predviden upad 5 %. 
Urša Mali je predstavila finančni načrt podrobneje. Skupni prihodki v finančnem načrtu znašajo 
2.824.621 EUR, skupaj z internimi knjižbami 3.200.405 EUR. Glede na rebalans 2020 se je vrednost 
povečala za 9 %.  Prihodke iz lastne dejavnosti načrtujemo v skupni vrednosti 592.743 EUR. Glede na 
izhodišče so povečani, predvsem zato, ker je v načrt vključena večina razpisanih usposabljanj. Za zdaj 
smo izločili samo tista, za katera že vemo, da jih ne bo. Pri sredstvih Fundacije za šport načrtujemo za 
40 % večjo vrednost sredstev kot jih je bilo odobrenih za leto 2020. Zaradi izrednih razmer je namreč 
Fundacija s podpisanimi aneksi omogočila, da se neporabljena sredstva leta 2020 za reprezentance 
prenesejo v leto 2021. Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport še ni objavilo razpisa za letni 
program športa 2021. Glede na sprejeta izhodišča je načrtovana vrednost ostala enaka odobreni 
vrednosti iz leta 2020. Z Uradom za mladino smo lani podpisali dveletno pogodbo za sofinanciranje 
programov mladinskega dela, vrednost odobrenih sredstev je tudi za leto 2021 enaka 22.825 EUR. 
Načrtovana vrednost donacij je kljub določitvi v izhodiščih večja, saj je FURS povečal odstotek 
dohodnine, ki jo davčni rezident lahko nameni za financiranje nevladnih organizacij (prej 0,5 %, zdaj 
1,0 %). Med sredstvi ESS so vključena sredstva za usposabljanje strokovnih kadrov in projektov VrH 
Julijcev, Erasmus+ EUMA, Life Sustainhuts in Erasmus+ SCCR (nov projekt v letu 2021). 
V rubriki prihodkov »ostalo« so vpisane vrednosti prihodkov, ki jih ne moremo razvrstiti v zgoraj 
omenjene postavke: reciprociteta 23.000 EUR, Ministrstvo za zdravje 21.275 EUR, FIHO 3.685 EUR, 
TVU 2.000 EUR in MIZŠ 16.041 EUR. Na podlagi načrtovanih prihodkov so načrtovane vrednosti 
odhodkov po posameznih komisijah in stroškovnih mestih. Skupni odhodki znašajo 2.812.840 EUR, 
skupaj z internimi knjižbami 3.188.624 EUR, kar je za 9 % več od načrtovanih v drugem rebalansu za 
leto 2020. Glavni vzroki za povečanje glede na osnovo so: prenova spletne strani, projekt VrH Julijcev, 
tekma za SP v športnem plezanju, novosti v planinski trgovini in razpisana usposabljanja.  
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RAZPRAVA: Mirka Tovšaka je zanimalo glede sredstev planinskega sklada, projekta Vrha Julijcev, 
prenove spletne strani, razpisa za obnovo planinskih koč in povišanih sredstev Komisije za športno 
plezanje. Petra Šilaka je zanimalo, kako se PZS sooča z izpadom dohodkov. Damjan Omerzu mu je 
odgovoril, da pri glavnih javnih sredstvih spremembe v višini razpisanih sredstev ne pričakujemo, 
vprašanje pa je kako bo situacija vplivala na število članov. Jurček Nowakk je izrazil nezadovoljstvo z 
višino sredstev, ki jo PZS nameni Odboru za invalide PIN/OPP. 
SKLEP 3/21-1-2021: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/21-1-2021:  Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim načrtom komisij  in 
na predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2021. Če sta podrobni 
vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 
2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4.  Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – I. obravnava 

Miro Eržen je predstavil, da smo s spremembo Statuta PZS uspeli zajeziti drobljenje že obstoječih  
društev in nastajanje novih. Želja PZS pa je tudi, da dobimo podatek, ali je novonastalo društvo 
zaživelo, ter kako deluje. Zato je v pripravi pravilnik o mentorstvu novim društvom, kateri velja tako 
za nova društva, kot za mentorje. Jože Rovan je dodal, da je poleg mentorskega društva vključen tudi 
matični MDO PD. 
RAZPRAVA: Bojana Rotovnika je zanimalo kakšen je namen ocene po 5 letih članstva. Mentorstvo 

traja 2 leti. Potrebno bo določiti tudi, kako je s kritjem stroškov mentorstva. Vsebovati bi moral tudi  

vabilo predstavniku mentorskega društva tudi na občni zbor. Miro Eržen mu je odgovoril, da bi ocena 

po  letih pokazala, ali je društvo resnično zaživelo in kakšno je delo brez mentorja. Jurček Nowakk je 

opozoril na pomanjkanje kriterijev za negativno oceno ter na skladnost pravilnika z Zakonom o 

društvih. Damjan Omerzu je pojasnil, da negativna ocena lahko pripelje do izključitve iz članstva zgolj 

v primeru v Statutu PZS določenih pogojev za prenehanje članstva, sam pravilnik v to ne posega. 

Marija Kuhar je pripombe na pravilnik podala pisno preko elektronske pošte.  

SKLEP 5/21-1-2021:  Upravni odbor PZS na podlagi tretje odstavka 16. člena Statuta PZS potrjuje 
Pravilnik o mentorstvu novo včlanjenim društvom v Planinsko zvezo Slovenije v I. obravnavi. 
Pripravi se verzija pravilnika za II. obravnavo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5.  Usmeritve o pogrebnih svečanostih 

Jože Rovan je povedal, da je namen usmeritev le, da se ob morebitni smrti zasluženega člana 
ustrezno in pravočasno odzovemo.  
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je opozoril, da je potrebno določiti ali je ta dokument usmeritve (naslov) 
ali pravilnik (1. člen), 2. člen in 3. člen nista konsistentna, v 4. členu dodati: če je pogreb v družinskem 
krogu, potem PZS v sodelovanju z matičnim društvom lahko organizira žalno sejo, v eno od skupin 
dodati tudi bivše generalne sekretarje ter pošiljanje pisnega sožalje: bolje matičnemu društvu s 
prošnjo, da sožalje prenesejo svojcem. Miro Mlinar meni, da nebi dosegli namena, namreč 90% PD 
ima delovne ure le en dan v tednu, tako da bi pošta obležala v poštnem nabiralniku. Miro Eržen 
apelira na vse bivše predsednike in člane MDO PD, da zberejo podatke o funkcijah članov ter da se iz 
tega pripravi neko podatkovno bazo. Jože Rovan je mnenja, da bi to lahko vpisali tudi v Navezo. 
Marija Kuhar je predlagala, da se namesto sveč donira v dobrodelne namene. Manja Rajh je vprašala, 
kako smo obveščeni o smrti članov, saj sama mnogokrat prepozno prejme informacijo. Miro Eržen je 
prosil predsednike MDO PD, da društva sporočijo informacijo na zvezo. 
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SKLEP 6/21-1-2021:  Upravni odbor sprejema usmeritve o pogrebnih svečanostih s prejetimi 
pripombami. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Spremembe v katastru planinskih poti 

Bogdan Seliger je na kratko predstavil, da gre v vlogah za odprtje dveh odsekov, ter dveh za 
opustitev. Razprave ni bilo. 
SKLEP 7/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Bohor Senovo odpre in je skrbnik odseka planinske 
poti na relaciji Šentvid pri Planini–Netopir in se novo planinsko pot vnese v evidenco planinskih 
poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Bohor Senovo upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh in z njimi povezanih zahtev KPP za ureditev in označitev 
planinskih poti. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Semič odpre in je skrbnik odsekov planinske poti na 
relaciji Petric–Gričice–Gače ter na relaciji Srednja vas–Stene Markove glave  in se novi  planinski 
poti vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko 
društvo Semič upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in z njimi povezanih zahtev KPP za 
ureditev in označitev planinskih poti. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne 
infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Pred Planino–Sredgora–Suha luža–Planina 
JZ. (ID12787). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 
odstranitvi oznak mora PD Črnomelj upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila 
KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/21-1-2021: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Pod vrhom Korena 1–Pod vrhom korena 3 
(ID788). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 
odstranitvi oznak mora PD Komenda upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila 
KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Potrditev sestave IO MK PZS 

Ana Suhadolnik je povedala, da je drugi polovici decembra potekal dopisni Zbor MO 2020, ki bil zelo 
uspešno izveden. Potrjeni so bili vsi predlagani sklepi, prisotnost je bila 56,34 %. Z novo ekipo so se 
sestali že pred samim zborom in tudi po zboru izvedli že prvo uradno sejo, kjer so si razdelili delo. Kot 
načelnica je nad novo ekipo navdušena. V delo dajo veliko sebe, tudi med seboj se dobro razumejo, 
kar je dodaten plus.  
SKLEP 11/21-1-2021: Upravni odbor PZS na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
daje soglasje k sestavi Izvršnega odbora Mladinske komisije PZS: Ana Suhadolnik (PD Borovnica) – 
načelnica,  Ana Skledar (PD Poljčane), Brin Tomc (PD Onger Trzin), Klara Kavčič (PD Idrija), Matjaž 
Dremelj (PD Vrhnika), Medeja Šerkezi (PD Kamnik), Sara Gregl (PD Brežice), Tanja Žgajnar (PD 
Kobarid), Tim Peternel (PD Dovje-Mojstrana), Tim Ravnik (PD Vrhnika) in Žiga Čede (PD Dramlje). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, skupaj 79,2 %. 
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Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS 

Ana Suhadolnik je predstavila delovanje Mladinske komisije v zadnjem času. Tehnična ekipa uspešno 
vodi in upravlja spletni mesti Mladinske komisije: Facebook in Instagram profil. Objavljajo različne 
kvize ter fotografije s tematikami, ki se vsebinsko navezujejo na varno hojo v hribe in dejavnosti, ki jih 
izvaja MK. Uspešno so izvedli nagradni kviz z naslovom 12 dni do božiča na Facebook-u in nagradni 
kviz na Instagramu. Oba kviza sta bila uspešno zaključena. Objavljen je bil tudi planinski kviz, ki je bil 
objavljen na spletni strani MK in je javno dostopen vsem. Objavljen je kot nadomestilo regijskega 
tekmovanja MIG.  
Učbenik Planinska šola (PŠ) bo šla v kratkem ponovno v tisk. Učbenik PŠ, ki bo namenjen OŠ, 
mentorjem in laikom, je v delu. Snemanje za Mladinsko komisijo: po zgledu PZS kratkih videov si 
želimo tudi sami posneti kratke videe, ki bodo predvsem namenjeni mladim.  
 
Ad. 8. Certifikati Okolju prijazna koča in Certifikati Družini prijazna koča 

Valentin Rezar je predstavil predlog sklepov. V primeru podelitve Koče na Blegošu in Domu na Peci se 
certifikat podeli samo za eno leto, saj se je izgubil rezultat meritev čistilne naprave. 
SKLEP 12/21-1-2021: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 
podeljevanju certifikata »Okolju prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Okolju prijazna 
planinska koča« za obdobje 2021 –2024 naslednjim kočam: 
•      Planinski dom I. štajerskega bataljona na Čreti – PD Vransko 
•      Koča na Planini Razor – PD Tolmin 
•      Mozirska koča na Golteh – PD Mozirje 
•      Kamniška koča na Kamniškem sedlu – PD Kamnik 
•      PUS Bavšica – PZS 
•      Dom dr. Klementa Juga v Lepeni – PD Nova Gorica 
•      Dom na Menini planini – PD Gornji Grad 
•      Planinski dom na Boču – PD Poljčane 
in za obdobje 2021 naslednjim kočam: 
•      Koča na Blegošu – PD Škofja Loka 
•      Dom na Peci – PD Mežica 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/21-1-2021: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 
podeljevanju certifikata »Družinam prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Družinam 
prijazna planinska koča« za obdobje 2021 – 2024 naslednjim kočam: 
•      Planinski dom I. štajerskega bataljona na Čreti – PD Vransko 
•      Dom na Peci – PD Mežica 
•      Dom na Šmohorju – PD Laško 
•      Planinska koča na Uršlji Gori – PD Prevalje 
•      Planinski dom na Kofcah – PD Tržič 
•      Planinski dom na Košenjaku – PD Dravograd 
•      Planinski dom na Uštah – PD Moravče 
•      Planinski dom pod Storžičem – PD Tržič 
•      Planinski dom v Gorah – PD Dol pri Hrastniku 
•      Tumova koča na Slavniku – OPD Koper 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Marijo Kuhar je zanimalo kako poteka vpis v Razvid. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da je skupinski 
vpis preko PZS zaključen, sedaj posamezniki sami vlagajo predlog za vpis. 
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Ad. 11. Razno 

Predsednik PZS Jože Rovan je napovedal, da se PZS nagiba k odprtju projektne pisarne, katera bo 
pripomogla društvom za pridobivanje sredstev iz razpisa za obnovo koč ter pri sami obnovi, vse to pa 
presega zmožnosti delovanja Gospodarske komisije. Zato se je podpredsednik Miro Eržen odločil, da 
na skupščini odstopi kot podpredsednik in je pripravljen voditi projektno pisarno. Zato se bo razpisala 
nova kandidatura za podpredsednika. 
RAZPRAVA: Manja Rajh podpira odprtje projektne pisarne, saj se je ravno pri pogorelih kočah PD 
Celje Matica pokazalo, kako je projektni vodja pri obnovi pomemben. Tudi Peter Šilak podpira 
odločitev. Miro Mlinar pozdravlja predlog za "projektno pisarno", ker je naše bogastvo - planinske 
koče v precej slabem stanju, leta in leta bodo potrebna za posodobitve v smislu prijaznosti za 
bivanje,  upoštevaje tudi ekološke zahteve.  
 
Seja je bila končana ob 20. 08 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 11. 03. 2021. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
14. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 1. aprila 2021,  

ob 16.30 uri, preko video konference. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Irena Mrak in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Danilo Kete in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO 
PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), Miro 
Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD 
Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), 
Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe) in Valentin 
Rezar (Gospodarska komisija).  
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), 
Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Urša Mali  (strokovna sodelavka v 
računovodstvu). 
Drugi: Brane Povše (predsednik PD Celje-Matica), Matej Planko. 
Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (voljeni član), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje) in Peter 
Šilak (voljeni član). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 17 
članov z glasovalno pravico, to je 70,8 %.  
Pod točko razno je svojo temo najavila Marija Kuhar. Pod točko informacija o delovanju komisij in 
odborov PZS se je prijavila Ana Suhadolnik (Mladinska komisija). 
 
Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red.  
SKLEP 1/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 14. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Priprave na skupščino PZS 2021  

a. Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  

b. Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2020 

c. Poročilo Nadzornega odbora PZS 2020  

d. Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2022  

e. Volitve podpredsednika PZS in Volilne komisije PZS  

4. Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – II. obravnava  

5. Namera o včlanitvi novih društev  
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6. Nacionalni plezalni center 

7. Včlanitev PZS v Turistično gostinsko zbornico  

8. Informacija o delovanju komisij PZS  

9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
10.  Razno 

 
Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, skupaj 75 %. 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico 
realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 13. seje upravnega odbora, z dne 21. 1. 
2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu: 
• Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti o ukrepih obveščali 

planinska društva in obiskovalce gora, 
• ozaveščanje o varnosti v gorah, predvsem ob plazovnih ogroženosti, 
• zaživela nova spletna stran Planinske založbe PZS, 
• karta Kamnik in okolica je tik pred izzidom, nova in dopolnjena izdaja učbenika Planinska šola 
• Izveden zbor markacistov (dopisno in preko spleta), 
• tekme v tekmovalnem turnem smučanju (Lumarjev memorial v MB, udeležba na SP v Andori) 
• razpisano usposabljanje za markaciste – odpovedano, 
• registracija za vodnike izvedena preko Naveze, 
• spletna izobraževanja (webinarji): Naveza in vpis v razvid strokovnih delavcev, Vodenje 

zborov članov preko spleta, 
• spletna usposabljanja (webinarji) v sodelovanju z zavarovalnico Generali (Varno v gore 

pozimi, snežni plazovi, turno smučanje). 
• Pobuda MGRT in MOP glede razširitve ukrepov COVID na društva, 
• udeležba mladih alpinistov na UIAA plezalnem taboru v Franciji, 
• izpopolnjevanja KVGN in KTK (preko spleta), 
• objavljen seznam prejemnikom Diplom dr. Angele Piskernik, 
• začetek izpopolnjevanj in usposabljanj VPZS – ponovno ustavljeni zaradi ukrepov, 
• izveden inkluzijski pohod v skladu z omejitvami, 
• oddana prijava na razpis LPŠ 2021. 
• SVRK potrdila EU sredstva za razpis MGRT za planinske koče, 
• izveden prvi posvet s predstavniki komisij PZS glede okoljskih izzivov planinstva, 
• razpisane volitve za Volilno komisijo in podpredsednika PZS – podaljšan rok do 7. 4., 
• tekma Državnega pokala v športnem plezanju – Log, 
• novinarska konferenca ob začetku sezone športnega plezanja, 
• podelitev najvišjih priznanj v okrnjenem obsegu na sedežu PZS, 
• 24. 2. 2021 požar na Mozirski koči, 
• v predlogu programa na Okrevanje in odpornost je upoštevana pobuda PZS za planinsko 

infrastrukturo, 
• vložen Predlog sprememb in dopolnitev Zakona o planinskih poteh (26. 2. 2021), 
• umrl je nekdanji podpredsednik PZS Adi Vidmajer, 
• umrl je dolgoletni sodelavec planinske organizacije dr. Milan Naprudnik. 

 
Prisotnih je bilo 20 članov z glasovalno pravico, skupaj 83,3 %. 
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Miro Eržen je podal informacije o pogovoru z županom Ribnice na Pohorju glede Ribniške koče v 
prihodnje, podal je informacije o pogoreli Mozirski koči in nameri o njeni obnovi, ter o projektu Vrh 
Julijcev. Apeliral je na društva, ki imajo v lasti koče z vodnim zajetjem, da oddajo vlogo za pridobitev 
novega soglasja. Brane Povše, predsednik PD Celje Matica je podal informacije o poteku obnove 
Frischaufovega doma na Okrešlju. 
 
Ad. 3. Priprave na skupščino PZS 2021 

a)   Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS 
Jože Rovan je povedal, da bo Skupščina PZS predvidoma 21. maja, vendar bo verjetno prestavljena 
zaradi ukrepov na 18. junij. V kolikor tudi to ne bo izvedljivo bo izvedena septembra. 
 
b)   Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2020 
Damjan Omerzu je povzel, da je bilo izčrpno vsebinsko poročilo priloga gradivu in pripravljeno na 
enak način kot pretekla leta. Največji izziv preteklega leta je bil nedvomno vsa nastala situacija virusa 
Covid-19. Urša Mali je predstavila podrobneje finančno poročilo, ki je bilo tudi priloga gradivu. PZS je 
poslovno leto zaključila s presežkom prihodkov nad odhodki v vrednosti 138.335 EUR. Obračunan je 
bil davek od dohodkov pravnih oseb v vrednosti 7.706 EUR, tako je bil čisti presežek prihodkov 
obračunskega leta 130.629 EUR. Za toliko se je povečala vrednost društvenega sklada. Na dan 31. 12. 
2020 je bil opravljen redni letni popis osnovnih sredstev, nepremičnin, drobnega inventarja, edicij, 
trgovskega blaga, denarnih sredstev ter terjatev in obveznosti. Večje razlike med popisanim in 
knjigovodskim stanjem niso bile ugotovljene. Vrednost neopredmetenih in opredmetenih osnovnih 
sredstev  se  je glede na leto 2019 znižala za 1 % kot posledica obračunane amortizacije, izločitev in 
novih nabav.  V letu 2020 ni bilo prodaje opreme niti prodaje nepremičnin ali izločitev le-teh. 
Dolgoročne finančne naložbe predstavlja ustanovni delež Ustanove Avgusta Delavca, ki se ni 
spremenil. Postavka zaloge vsebuje zaloge trgovskega blaga, edicije in t. i. nedokončano proizvodnjo. 
Vrednost vseh zalog na 31. 12. 2020  je 143.133,59 EUR, glede na stanje 31. 12. 2019 se je stanje 
zalog spremenilo za manj kot odstotek. Kratkoročne poslovne terjatve zajemajo kratkoročne terjatve 
do kupcev v Sloveniji in tujini, terjatve za DDV, terjatve iz naslova zahtevkov za sofinanciranje, dane 
akontacije – vse skupaj v vrednosti  250.195,81 EUR. Glede na stanje konec leta 2019 gre za 89 % 
povišanje, ki je predvsem posledica podpisanih aneksov s Fundacijo za šport, da se del sredstev za 
reprezentance v športnem plezanju in alpinizmu prenese v leto 2021. Zaradi presežka  prihodkov nad 
odhodki za leto 2020 se je društveni sklad zvišal za 23 % in znaša 687.100,65 EUR. V lanskem letu so 
bile zmanjšane dolgoročne rezervacije iz naslova rezerviranih sredstev za 10 % lastniški delež PZS iz 
naslova denacionalizacijskega postopka planinskega doma v Kamniški Bistrici, saj je bil postopek 
zaključen in PZS iz tega naslova nima obveznosti. Čisti prihodki od prodaje zajemajo prihodke 
planinske trgovine, revije Planinski vestnik, koledarja, usposabljanja kadrov, sponzorstev, najemnin, 
drugega materiala in storitev. Vključeni so tudi prihodki od licenc pri komisiji za športno plezanje, 
prihodki od vstopnin, registracije klubov, drugi prihodki iz dejavnosti. V letu 2020 je tovrstnih 
prihodkov za 683.239,14 EUR in so nižji za 19 % v primerjavi s  preteklim letom. Finančno poslovanje 
za leto 2020 je pregledala revizijska družba, izdali so pozitivno mnenje.  
Jože Rovan je dodal, da so poročila skrbno pripravljena, glede na preteklo leto ga morda malce skrbi 
vsebinski del, saj je odpadlo veliko usposabljanj. 
RAZPRAVA: Manja Rajh je povedala, da je zadovoljna s poslovanjem, kljub korona časom. V 
Savinjskem MDO PD so ohranili visoko številko članstva, za kar je zaslužen osebni kontakt društev s 
svojimi člani. Organizirali so tabore, po priporočilih NIJZ organizirali izlete… Bogdan Seliger je opozoril 
na določitev kriterijev za dodeljevanje in porabo sredstev. 
SKLEP 3/1-4-2021: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2020 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/1-4-2021: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2020 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2020 bodo objavljena na spletni strani 
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PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2020, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 5/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2020. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
c)    Poročilo Nadzornega odbora PZS 2020 
Franc Ekar je podal poročilo NO PZS. Seznanili so se z bilanco stanja, izkazom poslovnega uspeha in z 
obračunom davka od dohodkov pravnih oseb. Seznanili so se s poročilom neodvisnega revizorja, ki 
ugotavlja, da  računovodski izkazi v vseh pomembnih pogledih pošteno predstavljajo finančno stanje  
PZS na dan 31. decembra 2020 in da je računovodsko poročilo izdelano v skladu s slovenskimi 
računovodskimi standardi. Neodvisni revizor tudi ugotavlja, da je PZS poslovno leto 2020 zaključila s 
presežkom prihodka nad  odhodki  v višini 130.629 EUR in se za ta znesek poveča društveni sklad 
Planinske zveze Slovenije, kar je skladno z zahtevami 3. odstavka 55. člena Statuta PZS, v katerem  je 
zapisano, da se ustvarjen presežek dohodkov porabi izključno za uresničevanje ciljev in izvajanja 
nalog Planinske zveze Slovenije. Društveni sklad PZS na dan 31.12. 2020 znaša 687.100,65 EUR. 
Pregled poslovanja s strani neodvisnega revizorja je bil zaključen 9. 3. 2021. Zaradi epidemije Covid-
19 je bilo poslovanje in delo Planinske zveze Slovenije v letu 2020 omejeno, prepovedane planinske 
aktivnosti, zaprte planinske postojanke in omejeno delo strokovnih delavcev ter organov zveze in 
društev, kar je imelo posledico v  zmanjšanju načrtovanih prihodkov. Prav tako se je ta 'Koronski čas' 
odrazil tudi v zmanjšanju števila članov planinskih društev, saj beležimo v letu 2020 3212 vpisanih 
članov manj, kot v letu 2019. Za zagotovitev transparentnega poslovanja in predvsem spremljanja 
finančnih učinkov posameznih aktivnosti PZS NO priporoča finančno ovrednotenje planiranih 
aktivnosti v podrobnem planu PZS za naslednje leto in v sprejetih sklepih organov PZS, ki imajo za 
posledico stroške in/ali prihodke. Vrednost zalog gotovih izdelkov in nedokončane proizvodnje na 
dan 31. 12. 2020 znaša 143.133,59 EUR. NO apelira na vodstvo PZS in strokovne službe, da je 
potrebno nameniti pozornost zmanjševanju vrednosti zalog. Enako velja tudi za terjatve, ki so na dan 
31. 12. 2020 znašale 250.195,81 EUR in so se v primerjavi z letom 2019 povečale za 89 %. Pri 
terjatvah NO priporoča, da se večjo pozornost nameni redni izterjavi in zmanjšanju starosti terjatev. 
Pri pregledu obveznosti do dobaviteljev se je NO seznanil z načinom izbora dobaviteljev in izvajalcev 
storitev. Podrobneje so bili pregledani tisti z večjo vrednostjo skupnih plačil in se seznanili z načini 
naročil. NO predlaga, da so postopki izbora takšni, da bo izbor dobavitelja najoptimalnejši glede na 
kakovost, zanesljivost in ceno. NO po seznanitvi s finančno materialnim poslovanjem PZS v letu 2020, 
pregledu izkazov in mnenja neodvisnega revizorja ugotavlja, da je bilo poslovanje primerno in vodeno 
v skladu z računovodskimi standardi in da je letno poročilo PZS z bilanco stanja in izkazom poslovnega 
izida s pojasnili, pripravljeno skrbno in strokovno. Glede na navedeno NO predlaga skupščini PZS da 
potrdi finančno poročilo PZS za leto 2020. 
Razprave ni bilo. Predsednik PZS Jože Rovan je pohvalil skrbno pripravljeno poročilo Nadzornega 
odbora. 
 
d)   Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2022 
Damjan Omerzu je povedal, da je bilo gradivo priloga vabilu na sejo. Napoved je zelo nepredvidljiva. 
Trenutno se srečujemo z zmanjšanim številom članov, ki je posledica Covid-19 razmer.  
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik pogreša splošni program dela vodstva za leto 2022. Predlagal je, da se 
razmisli, kako bi pomagali pogoreli Mozirski koči. Morda bi se namenila sredstva kupnine parcele pod 
Mozirsko kočo, ki je bila nedavno prodana Slovenskim državnim gozdovom. Jože Rovan je mnenja, da 
bi se lahko namenil tudi kakšen delež od članarine, ki je namenjen za obnovo koč. Miro Eržen je 
predlagal, da sklad za obnovo koč pripravi plan, kako bo sredstva črpal. Jurček Nowakk je mnenja, da 
bo potrebno pripraviti  plan financiranja strokovnega kadra na PZS. Prav tako bo potrebno razmisliti, 
kako bomo pomagali ne samo pogorelim kočam, vendar tudi tistim potrebnim obnove oz. 
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novogradnjam. Miro Eržen mu je odgovoril, da bo za to edina možnost javni razpis za obnovo koč, ki 
je v pripravi vendar se boji, da ne bomo uspeli v kratkem času počrpati vseh sredstev. Bogdan Seliger 
je povedal, da bo prihodnje leti 100 obletnica Knafelčeve markacije. Za varovanje koč pred požari bi 
bilo potrebno razmisliti tudi o električni varnosti (preverjanje elektro in strojnih instalacij). Priporoča 
vzpostavitev stika z Elektrotehniško zvezo. Jože Rovan mu je odgovoril, da je obeležitev Knafelčeve 
markacije prihodnje leto predvidena v Planinskem muzeju v Mojstrani, ne ve pa na kakšen način. 
Mirko Tovšak je predlagal, da se PZS aktivno vključi v sodelovanje s Regijsko razvojno agencijo za 
Podravje za obnovo pohodnih in kolesarskih poti na Pohorju. Jože Rovan mu je odgovoril, da pozna 
program in že navezujejo stike za sodelovanje. 
SKLEP 6/1-4-2021: Upravni odbor PZS točke na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta 
PZS potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2022 in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje 
okvirni finančni načrt za leto 2022 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni 
načrt za leto 2022 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča 
upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2022 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z 
dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2022 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/1-4-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2022 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 

- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne 
dejavnosti za leto 2022, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2022.  
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2018-2022, Upravni odbor PZS 
na predlog predsednika PZS sprejme podrobni program na splošnem področju dela PZS za 
leto 2022. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2022 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
e)   Volitve podpredsednika PZS in Volilne komisije PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da je bil objavljen razpis za podpredsednika PZS in Volilno komisijo. Ker 
nismo prejeli dovolj kandidatur, je razpis podaljšan do 7. 4. 2021. Ob tem je pozval predsednike MDO 
PD, da pozove svoje člane k prijavam. 
 
Ad. 4.  Pravilnik o mentorstvu novim društvom v PZS – II. obravnava 

Damjan Omerzu je povedal, da so bile prejete pripombe iz pravilnika v I. obravnavi smiselno 
upoštevane. Dan pred sejo smo prejeli pripombe PD Škofja loka, katerih pa ne moremo upoštevati, 
saj je okvir vsebine pravilnika že določen z novim statutom PZS. Razprave ni bilo. 
SKLEP 10/1-4-2021: Upravni odbor PZS na podlagi tretje odstavka 16. člena Statuta PZS potrjuje 
Pravilnik o mentorstvu novo včlanjenim društvom v Planinsko zvezo Slovenije v II. obravnavi.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 5. Namera o včlanitvi novih društev 

Damjan Omerzu je povedal, da sta namero o včlanitvi podala Plezalni klub Dobre razmere in Plezalni 
klub Sevnica. Mnenje za oba je podala Komisija za športno plezanje. 
RAZPRAVA: Jože Prah je povedal, da je MDO PD Zasavja poslal pisno mnenje, da MDO PD Zasavja s to 
vlogo ni bil seznanjen direktno, pa vseeno podajajo mnenje, da bi bilo smiselno, da so vsa društva, ki 
so člani PZS, tudi člani domicilnega MDO (ni obvezno po statutu), ali da so sekcije planinskih društev.  
Pripomba PD Lisca – Sevnica, ki se ji pridružuje tudi MDO Zasavje, pa je v tem, da ni smiselno, da se v 
občini tudi na prostovoljstvu podpira konkurenca, temveč sodelovanje, kajti PK Sevnica je za svojo 
dejavnost namenil tudi delovanje na planinstvu.  
SKLEP 11/1-4-2021:  Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja  z mnenje Komisije za 
športno plezanje za Plezalni klub Dobre razmere in Plezalni klub Sevnica. Društvi lahko podata 
vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Nacionalni plezalni center 

Matej Planko, vodja projekta s strani PZS, je podal informacije o projektu Nacionalnega plezalnega 
centra (NPC) v Ljubljani, ki ga kot investitor namerava zgraditi Mestna občina Ljubljana (MOL). Center 
bo lociran na križišču Koprske ulice in Ceste v Mestni log v bližini Gimnastičnega centra Ljubljana. UO 
PZS je na junijski seji 2020 podprl prizadevanja za vzpostavitev NPC. Nato je bil projekt  predstavljen 
vodstvu MOL, naročena je bila izdelava študije ekonomskih učinkov in različnih možnosti financiranja 
investicije, izvedena je bila anketa med potencialnimi uporabniki NPC, ves čas pa je potekalo 
sodelovanje z MOL in pripravljanje različnih vsebinskih podlag. V NPC bosta združena del, namenjen 
vrhunskim tekmovalcem, in del, ki bo namenjen širši rekreativni javnosti z možnostjo vključevanja v 
turistično ponudbo. Dejavnosti v NPC: treningi članske, mladinske in paraplezalne reprezentance v 
športnem plezanju, usposabljanje za postavljavce plezalnih smeri in ostale strokovne kadre, 
rekreativno plezanje, treningi alpinistov in tekmovalcev v lednem plezanju, različne vadbe za člane 
planinskih društev, izvajanje športnoplezalnih, alpinističnih in planinskih šol, izvajanje programov za 
invalide in osebe s posebnimi potrebami, organizacija planinskih večerov, predavanj alpinistov in 
športnih plezalcev, trening vrvne tehnike in predavanja za člane GRS-postaje Ljubljana, sestanki 
vodstev društev in občni zbori članov, usposabljanja na zahtevni zavarovani plezalni poti (ferati), 
usposabljanje za gasilce in reševalce s področja zaščite in reševanja,  vključevanje v turistično 
ponudbo mesta Ljubljana… 
Okvirne dimenzije objekta:  prostori za vrhunske tekmovalce: balvanska stena - 300 m2, visoka 
plezalna stena 400 - m2, manjša telovadnica in večja predavalnica - skupne površine - 970 m2; 
prostori za rekreacijo: balvanska stena - 500 m2, visoka plezalna stena - 1.300 m2, stena za izvajanje 
plezalnih šol - 400 m2 in otroška plezalnica - skupne površine - 1.440 m2 
drugi prostori: garderobe, sanitarije, vstopna avla, bife, skladišča, tehnični prostori - skupne površine  
600 m2 ter zunanje površine: balvanska stena 300 m2, visoka tekmovalna plezalna stena 200m2 
skupne površine - 500m2. 
MOL ima v proračunu 2021-2024 zagotovljenih cca. 6,5 mio. €, v letu 2021 že 100.000 €. Naše 
nadaljnje aktivnosti: sodelovaje z MOL pri pripravi razpisa za arhitekturne rešitve, ki bo objavljen v 
maju letos, strokovna podpora pri izvajanju projekta, dogovori z Vlado RS in MIZŠ za zagotovitev 
dodatnega sofinanciranja projekta ter iskanje morebitni razpisov za dodatno sofinanciranje. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik podpira projekt NPC in predlaga, da se ga predstavi na Skupščini za 
pridobitev podpore vseh PD.  
SKLEP 12/1-4-2021: Upravni odbor potrjuje dosedanje aktivnosti in  nadaljnja prizadevanja PZS za 
graditev nacionalnega plezalnega centra in zagotovitev ustrezne plezalne infrastrukture za trening 
reprezentanc v športnem plezanju in za rekreativno in društveno rabo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/1-4-2021: Na Skupščino PZS se umesti točka s predstavitvijo priprav in aktivnosti PZS pri 
izgradnji nacionalnega plezalnega centra s predlogom, da Skupščina PZS podpre nadaljnja 
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prizadevanja PZS za graditev nacionalnega plezalnega centra in zagotovitev ustrezne plezalne 
infrastrukture za trening reprezentanc v športnem plezanju in za rekreativno in društveno rabo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, skupaj 75 %. 
 
Ad. 7. Včlanitev PZS v Turistično gostinsko zbornico 

Miro Eržen je povedal, da je gradivo priloga vabilu, ter da včlanitev prinaša tako prednosti kot 
slabosti. Brez povezovanja v strokovna združenja bomo svoje želje težje uveljavljali. Če bomo dovolj 
aktivni, bomo imeli od včlanitve koristi. Vsekakor pa bi bilo potrebno razmisliti, če se včlanimo za čas 
2 leti in v tem prehodnem obdobju razmislimo, ali je članstvo smiselno za nas.  
RAZPRAVA: Marija Kuhar, predsednica MDO PD Primorske je povedala, da imajo pomisleke, saj jih 
argumenti niso prepričali, poleg tega je članarina visoka. Predlagajo, da se aktivira svetovalna pisarna 
za koče, kasneje pa se po potrebi vključimo v Turistično gostinsko zbornico. France Benedik MDO PD 
Gorenjske je povedal, da je informacija prešla prepozno, ter da bi se morala umakniti iz dnevnega 
reda seje. Zadevo je potrebno bolje predstaviti, trenutno pa je podanih premalo informacij. Dušan 
Plesničar, MDO PD Posočja soglasno podpirajo včlanitev, prav tako Jože Prah, MDO PD Zasavja. 
Jurček Nowak MDO PD Kamniško Bistriškega območja ne nasprotujejo včlanitvi, vendar si želijo več 
informacij. Miro Eržen je pojasnil, da bo članica samo PZS, in samo za društva s kočami. Predlagal je, 
da se včlanimo za 2 leti, v kolikor nam po tem času ne bo odgovarjalo lahko izstopimo. Trenutno 
obdobje je ključno za aktivno sodelovanje in vključevanje na vseh nivojih, saj se pripravlja tako 
strategija turizma, nova EU finančna perspektiva, kot Sklad za okrevanje in odpornost. 
SKLEP 14/1-4-2021: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS na podlagi potrjuje predlog o včlanitvi 
Planinske zveze Slovenije v Turistično gostinsko zbornico Slovenije. 
Sklep je bil sprejet. (16 ZA, 2 PROTI -Marija Kuhar in France Benedik) 
 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS 

Ni bilo najav. 
 
Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Bojan Rotovnik je podal vprašanje glede plačljivega reševanja v gorah ter vprašanje glede mirnih con 
v TNP. Glede reševanja v gorah je Damjan Omerzu odgovoril, da se je ideja porodila o vsaj delnem 
plačljivem reševanju v gorah na Ministrstvu za obrambo. Na sestanku so bili prisotni poleg 
predstavnikov Ministrstva za  zaščito in reševanje še Gorska reševalna zveza Slovenije, predstavniki 
Zavarovalniškega združenja ter PZS. Dogovorili so se, da Ministrstvo z Združenjem zavarovalničarjem 
preuči kompleksno zadevo, vendar do sedaj še niso uspeli najti rešitve. 
TNP je v načrtih upravljanje predvidel mirne cone, kjer naj bi  veljal dodaten režim varovanja živali in 
omejitve obiska. Na sestanki smo sodelovali tudi mi, pri čemer smo izpostavili ohranitev določenih 
planinskih poti, alpinističnih smeri in klasičnih smeri turnega smučanja. Do danes delovna skupina še 
ni pripravila konkretnih rešitev v pisni obliki. Irena Mrak je povedala, da so mirne cone že določene in 
opredeljene, zato se bo potrebno malce prilagoditi in to vzeti v zakup. To moramo planinci vzeti za 
naše dobro in za dobro varovanja naše narave. 
 
Ad. 11. Razno 

Dušana Plesničarja je zanimalo ali bodo aprilski termini izpopolnjevanja odpovedani glede na popolno 
zaprtje države in ali bodo kandidati pravočasno obveščeni. Damjan Omerzu je odgovoril, da je 
planiranje usposabljanj nepredvidljivo zaradi pogostih menjav ukrepov zaradi Covid-19. Komisije in 
strokovna služba si prizadevajo da se usposabljanja v največji meri izvedejo in jih načrtujejo kljub 
negotovim omejitvam. Prosi za razumevanje s strani društev in kandidatov. 
Miro Eržen se je ob koncu svojega mandata zahvalil vsem sodelujočim za zaupanje in sodelovanje. 
 
Seja je bila končana ob 19. 39 uri. 
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Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 10. 6. 2021. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 

 
15. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 10. junija 2021,  

ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin in Danilo Kete.  
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Jože Prah (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 
MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske) in Franc 
Janež (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Urša Mali  (strokovna sodelavka v 
računovodstvu), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi), Dušan Prašnikar 
(strokovni sodelavec PZS), Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS) in Saša Sitar (poslovna sekretarka 
PZS). 
Vodje odborov PZS: Tone Jesenko (Odbor za članstvo) 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (podpredsednica PZS),  Peter Šilak (voljeni član), Brigita Čeh (voljena 
članica),  Anton Progar (voljeni član), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja) in Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske).  
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 16 
članov z glasovalno pravico, to je 66,7 %.  
Pod točko razno so svoje teme najavili Aldo Zubin, Mirko Tovšak in Dušan Plesničar. Jože Rovan, 
predsednik PZS je predstavil  predlagan dnevni red.  
SKLEP 1/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 15. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Informacija s skupščine PZS  

4. Rebalans Podrobnega finančnega načrta 2021  

5. Poročilo o rezultatih ankete med planinskimi društvi za leto 2020  

6. Razdelitve sredstev Sklada za Korošico in Sklada planinskih koč  

7. Register planinskih koč – predlog za novo kočo in izbris obstoječe koče  

8. Včlanitvi novih društev  

9. Informacija o delovanju komisij PZS  

10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
11. Razno 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Pregledal je tudi razpredelnico 
realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 14. seje upravnega odbora, z dne 1. 4. 
2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu: 
• Spremljali smo dogajanje v zvezi s epidemijo koronavirusa in sproti o ukrepih obveščali 

planinska društva in obiskovalce gora, 
• Ozaveščanje o varnosti v gorah, predvsem o nevarnosti zdrsa 
• Izvedena Skupščina PZS v Velenju, 21. 5. 2021 
• Izšla knjiga Najvišji vrhovi evropskih držav in karta Kamnik 
• Sodelovanje na Slovenskem knjižnem sejmu 
• Udeležba mladinske reprezentance na Evropskem prvenstvu v Permu, Rusija 
• Članska reprezentanca na dveh tekmah v ZDA 
• Izvedena prva tekma DP 2021  
• Izvedena so bila usposabljanja za markaciste 
• Izvedena usposabljanja in izpopolnjevanja za VPZS 
• Zaključeno usposabljanje za inštruktorje planinske vzgoje 
• Začetek izbora Naj planinska pot 
• Izvedeni prvi izleti v sodelovanju z društvi in Hervisom 
• Slovenija planinari razpis 
• Dan planincev v razpršeni obliki 
• Začetek akcije 30 vrhov za 30 let 
• Marjeta Čič prejela državno priznanje kot prostovoljka za leto 2020 
• Izvedeni inkluzijski pohodi in akcije  
• Izvedena delovna akcija Sklada slovenskih plezališč in posvet opremljevalcev 
• Objavljen razpis MGRT za energetsko sanacijo planinskih koč in prvi rok prijav 
• Sprejet Predlog sprememb in dopolnitev Zakona o planinskih poteh 

 
Ad. 3. Poročilo s skupščino PZS  

Jože Rovan je povedal, da je bila udeležba dobra, vsi  sklepi so bili sprejeti soglasno, društva so se na 
razpis za energetsko sanacijo planinskih koč Ministrstva za gospodarski razvoj in turizem dobro 
odzvala, dobro kaže tudi izgradnji Plezalnega centra,  finančno stanje je dokaj ugodno, zaznali smo 
majhen upad članstva. Razprave ni bilo. 
 
Ad. 4.  Rebalans Podrobnega finančnega načrta 2021 

Jože Rovan je povedal, da je bilo gradivo priloženo vabilu. Okvirni finančni načrt za leto 2021 je bil 
potrjen na seji Skupščine PZS v Vitanju 4. septembra 2020. Izhodišča za pripravo predloga 
podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2020 po dejavnostih oz. stroškovnih mestih so bila 
potrjena na 12. seji UO PZS 19. 11. 2020, podrobni finančni načrt pa je potrdil Upravni odbor PZS na 
svoji 13. seji, ki je bila 21. Januarja 2021. 
Urša Mali je povzela, da je osnovni prihodek iz članarine na osnovi števila včlanjenih posameznikov 
do sredine maja in primerjave z lanskim letom ocenjen na 5 % manjšo vrednost kot v podrobnem 
načrtu za leto 2021. Tudi prihodke iz lastne dejavnosti smo zmanjšali glede na podrobni načrt, in sicer 
za 3 %. Vzroki so naslednji: manj načrtovanih usposabljanj pri športnih plezalcih, manj licenc in 
najemov stene, tekma za SP brez gledalcev, izvedeno je bilo samo eno snežno izpopolnjevanje za 
vodnike, odpade druga izmena tečaja B za vodnike. Sredstva Fundacije za šport za leto 2021 so za 
programe vrhunskega športa ter športa otrok in mladine že znana, prav tako za obnovo plezališč ter 
planinskih poti. Pri reprezentancah so prišteta tudi neizkoriščena sredstva iz preteklega leta. 
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Programe športne rekreacije in druge programe dejavnosti informiranja in promocije ter založništva 
načrtujemo v obsegu odobrenih sredstev preteklega leta. Glede na podrobni načrt so načrtovana 
sredstva Fundacije za šport povečana za 13 %. Z Ministrstvom za izobraževanje, znanost in šport je 
bila podpisana pogodba za letni program športa. Odobrili so nam za 5 % več sredstev kot lani. Z 
Uradom za mladino smo lani podpisali dveletno pogodbo za sofinanciranje programov mladinskega 
dela, vrednost odobrenih sredstev je tudi za leto 2021 enaka 22.825 EUR. Načrtovana vrednost 
sponzorskih sredstev je večja za 3 % od primerjane (dodatna sponzorska sredstva za odbor za 
invalide). Nekoliko večja je tudi načrtovana vrednost donacij. Med sredstvi ESS so vključena sredstva 
za usposabljanje strokovnih kadrov in drugih že znanih projektov. Zaradi preložitve investicije v okviru 
projekta VrH Julijcev načrtujemo le 30 % realizacijo od prvotno načrtovane, kar v skupni vrednosti 
pomeni 43 % zmanjšanje načrtovanih sredstev iz evropskih skladov. Vrednost ostalih prihodkov je 
večja za 33 % glede na podrobni načrt, podpisan je namreč dogovor z OKS za priprave športnih 
plezalcev na Olimpijske igre, Paraolimpijski komite pa bo delno financiral parareprezentanco v 
športnem plezanju. Skupna vrednost prihodkov je tako zmanjšala za 1 % glede na podrobni načrt. 
Na podlagi načrtovanih prihodkov so načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in 
stroškovnih mestih. Skupni odhodki z internimi knjižbami so za 1 % manjši od načrtovanih v 
podrobnem načrtu za leto 2021. Načrtovani rezultat poslovnega leta je pozitiven. 
RAZPRAVA: Bojana Rotovnika so zanimale postavke za Kugyjev spomenik v Trenti, skupščino PZS ter 
skupščine mednarodnih planinskih organizacij in podal je predlog, da se vsaj nekaj sredstev iz 
članarine nameni tudi za projekt OSP.  France Benedik je postavil vprašanje zakaj za MDO PD 
Gorenjske ni predvidenih sredstev za licenčna izpopolnjevanja. 
SKLEP 3/10-6-2021: Upravni odbor potrjuje rebalans finančnega načrta PZS za 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Poročilo o rezultatih ankete med planinskimi društvi za leto 2020 

Matjaž Šerkezi je predstavil rezultate ankete med planinskimi društvi za leto 2020. 62% oziroma 180 
društev, ki pa imajo skupaj 80% članov, je oddalo opravljeno anketo, ki jo je pripravila PZS. Zaradi 
epidemije je bilo lansko leto v marsičem drugačno od preteklih. Posebej je opazen upad dejavnosti z 
otroki v šolah in vrtcih, število različnih aktivnosti v društvih je upadlo, prav tako število usposabljanj. 
Vseeno je bilo spodbudno to, da so v društvih v času zaprtja zaradi pandemije na različne inovativne 
načine spodbujali člane, da so se gibali v naravi. Analiza spomladanske ankete za društva za leto 2020 
bo objavljena v Obvestilih PZS ter na spletni strani PZS, povzetek pa tudi v Letopisu PZS 2020. 
RAZPRAVA: Dušan Plesničar je dal pobudo, da je v prihodnje klube loči od društev. Marija Frančiška 
Koželj Stepic je povedala, da je upad članstva pri otrocih posledica tega, da ravnatelji niso dovolili 
izvedbo planinskih krožkov.  
 
Ad. 6. Razdelitve sredstev Sklada za Korošico in Sklada planinskih koč 

Dušan Prašnikar je na kratko povzel, da na podlagi že sprejetih sklepov skupščine in vodstva PZS ter 
prejetega Dogovora med PZS in PD Celje-Matica o podpori pri gradnji Kocbekovega doma na Korošici 
in Frischaufovega doma na Okrešlju namenimo finančna sredstva v višini 110.501 € (skupaj sredstva 
sklada za Korošico in sredstev članarine za leto 2020, ki so v Skladu planinskih koč) že namensko 
opredeljena za pomoč PZS pri obnovi zgoraj navedenih planinskih koč. Prav tako na osnovi vloge PD 
Mozirje z dne 25.05.2021 za obnovo pogorele Mozirske koče na Golteh iz Sklada planinskih koč 
Planinskemu društvu Mozirje v letu 2021 nameni 20.000 €. 
RAZPRAVA: Miro Mlinar predlaga, da se na vseh kočah bolj pogleda požarno varnost in električno 
napeljavo. Jurček Nowakk je v imenu MDO PD KBO prosil za časovnico obnove Kocbekovega doma na 
Korošici. 
  
SKLEP 4/10-6-2021: Upravni odbor PZS na osnovi sprejetih sklepov skupščine, sprejetega Dogovora 
med PZS in PD Celje-Matice za obnovo pogorelih Frischaufovega doma na Okrešlju in Kocbekovega 
doma na Korošici ter na osnovi vloge PD Celje–Matica z dne 4. 5. 2021 v letu 2021 iz Sklada 
planinskih koč Planinskemu društvu Celje–Matica nameni 110.501,00 €, ki jih društvo, vezano na 
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dinamiko gradnje (gradnja Kocbekovega doma se še ni začela), nameni obnovi Frischaufovega 
doma na Okrešlju. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/10-6-2021: Upravni odbor PZS na osnovi vloge PD Mozirje z dne 25.05.2021 za obnovo 
pogorele Mozirske koče na Golteh iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Mozirje v letu 
2021 nameni 20.000 €. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Register planinskih koč – predlog za novo kočo in izbris obstoječe koče 

Dušan Prašnikar  je povedal, so vlogo za vpis Planinskega dom na Slivnici prejeli med planinske 
objekte obravnavali. Objekt izpolnjuje vse pogoje. Glede Furlanovega zavetišča pri Abramu, ki ima 
status planinske koče so ključne ugotovitve, da lastnik ne upošteva obveznih popustov za člane PZS 
za nočitev in da objekt deluje povsem kot turistična kmetija in razen žiga kontrolne točke SPP nima 
nobene vidne podobe planinske koče. Lastnik je na obisku izjavil, da popustov tudi v prihodnosti ne 
bodo upoštevali. So pa ponosni na to, da je kmetija že skoraj od samega začetka kontrolna točka na 
SPP. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik predlaga da se sklep Furlanovega zavetišča preoblikuje v postopek za 
izbris. Jožef Bobovnik je povedal, da je Dom na Slivnici že nekoč imel status planinske koče, kateri se 
po nekaj letih izbrisal, ko ni bilo več interesa s strani najemnika, zato bi se morali nekako zavarovati, 
da se to ne ponovi. Enakega mnenja je bil Martin Šolar. Dušan Plesničar je za Furlanovo zavetišče na 
Abramu povedal, da so sicer zelo prijazni do planincev, verjetno pa jih odvzem statusa ne bo prizadel. 
 
SKLEP 6/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje, da s predložitvijo uporabnega dovoljenja, Planinski 
dom na Slivnici, lastnik Občina Cerknica, pridobi status planinske koče in je s tem vpisan v register 
planinskih objektov PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/10-6-2021: Upravni odbor PZS potrjuje, da se za Furlanovo zavetišče pri Abramu odvzame 
status planinske koče in se ga s tem izbriše iz registra planinskih objektov. Ob naslednji spremembi 
trase Slovenske planinske poti se obravnava tudi vprašanje ukinitve kontrolne točke.  
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI – Jože Prah). 
 
Ad. 8. Namera o včlanitvi novih društev 

Damjan Omerzu je povedal, da sta Plezalni klub Dobre in Plezalni klub Sevnica podala vloge za 
članstvo v PZS, ter da oba izpolnjujeta pogoje. Ne pričakuje se trenj na lokalni ravni.   
RAZPRAVA: Med udeleženci se je razvila obširna razprava, v kateri je bilo ugotovljeno, da je namen 
takih klubov zgolj le komerciala. Aleš Pirc bo pripravil analizo kako so dosedanji klubi aktivni. 
 
SKLEP 8/10-6-2021: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni 
klub Dobre razmere, s sedežem Lahomšek, Laško, matična št. 4112792000, v članstvo Planinske 
zveze Slovenije. Za mentorsko društvo za dobo dveh let se določi Planinsko društvo Rašica. 
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI – Miro Mlinar). 
 
SKLEP 9/10-6-2021: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni 
klub Sevnica, s sedežem Sevnica, matična št. 4120701000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 
mentorsko društvo za dobo dveh let se določi Posavski alpinistični klub. 
Sklep je bil sprejet (15 ZA, 1 PROTI – Miro Mlinar). 
 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS 

Ni bilo najav. 
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Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Aldo Zubin je v imenu MDO PD Primorske izrazil pohvalo glede organizacije usposabljanj in predavanj 
preko videokonferenc v času epidemije. Predlagal je, da bi bile video vsebine dostopne na portalu. 
Dušana Plesničarja je zanimalo, ali je možno pridobiti teste za samotestiranje osebja na planinskih 
kočah. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da trenutno to ni možno. Mirko Tovšak je predstavil 
problematiko Vranovega leta v svobodo, kateri je edinstven dogodek pobega sedmerice ujetnikov 
zavezniških sil avgusta 1944 iz delovnega taborišča v Ožbaltu in nato še osvoboditev 80 Britancev. Ta 
skupina 87 vojnih ujetnikov zavezniških sil se je tako ob pomoči partizanov in domačinov uspela na 
območju ozemlja pod okupatorskimi silami Tretjega rajha na 273 km dolgi poti prebiti do Semiča v 
Beli Krajini in nato s partizanskega letališča na Otoku poletela v Bari, kjer so jih prevzele zavezniške 
sile. To dejanje je menda edinstveno v analih druge svetovne vojne, zato se je kasneje na pobudo 
nekaterih posameznikov in planincev ustanovilo društvo »Vranov let«. Ti so se leta 2007 povezali s 
takratnim predsednikom Odbora za planinske obhodnice Tonetom Tomšetom, preko katerega so 
člani tega društva nadaljevali svoje aktivnosti za označitev in registracijo te obhodnice. Aktivnosti so 
kasneje zaradi smrti Toneta Tomšeta zastale, čeprav so med tem časom pod predsedovanjem 
predsednika tega društva Edvarda Vedernjaka celotno traso poti tudi označili in jo opremili z 
informacijskimi tablami. Pot poteka pretežno po hribovitih območjih od Ožbalta, preko Pohorja, 
Mozirskim planin, Menine planine vse do Bele Krajine. Trasa te poti torej poteka preko vseh 
hribovitih delov Meddruštvenih odborov in planinskih društev od Maribora do Bele Krajine in torej 
dejansko predstavlja vseslovensko obhodnico, kot sta na primer tudi obhodnici E6 in E7. Takšne 
obhodnice so predvidene tudi v Zakonu o planinskih poteh.  
Mirko Tovšak je predlagal da se KPP in P PZS pogovori na svoji seji o mednarodni spominski poti 
zavezništva Vranov let, za katero želijo da se vključi v PZS. Jože Rovan je povedal, da naj o tem odloča 
KPP, Bojan Rotovnik pa s tem ni strinjal in je predlagal, da naj združenje Vranov let najprej dostavi 
soglasja skrbnikov tistih planinskih poti, kjer so na drogovih za planinske smerne table dodane 
smerne table poti Vranov let in kjer so na planinskih poteh poleg markacij dodane še oznake poti 
Vranov let.  
 
Ad. 11. Razno 

Jože Prah je podal povabilo na Evropohod 2021 (Eurorando), ki bo potekal od  September 2020 – 3. 
oktober 2021 in 11. sept. - 18 sept. 2022, na temo Prijateljstvo, pokrovitelj predsednik RS, več o 
številnih dogodkih na spletu evropskih pešpoti. Več na http://eupoti.com 
 
Seja je bila končana ob 19. 08 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 23. 9. 2021. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 

http://eupoti.com/
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16. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 30. septembra 2021,  

ob 16.30 uri, preko video konference. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Irena Mrak, Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Peter Šilak,  Brigita Čeh, Jožef Bobovnik, Aldo Zubin in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO 
PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), 
Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti) in Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Urša Mali  (strokovna sodelavka v 
računovodstvu), Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Saša Sitar (poslovna 
sekretarka PZS). 
Opravičeno odsotni: Bojan Rotovnik (voljeni član), Danilo Kete (voljeni član) in Marinka Frančiška 
Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 16 
članov z glasovalno pravico, to je 69,6 %.  
Pod točko razno so svoje teme najavili Jože Prah, Marija Kuhar, Miro Mlinar in Dušan Plesničar. Jože 
Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red.  
SKLEP 1/30-9-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 16. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Vmesno poročilo članarine 2021  

4. Datumi največjih dogodkov PZS 2022  

5. Vmesno finančno poročilo PZS  za obdobje januar - avgust 2021  

6. Spremembe v katastru planinskih poti  

7. Tekme svetovnega pokala v športnem plezanju in predviden razvoj plezalne infrastrukture v 

Sloveniji  

8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS  

9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
10. Razno 

 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da smo na zapisnik prejeli nekaj manjših pripomb, katere so bile vse 
upoštevane. Pregledal je tudi razpredelnico realizacije sklepov prejšnje seje. Razprave ni bilo.  
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SKLEP 2/30-9-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 15. seje upravnega odbora, z dne 10. 6. 
2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu: 
• Zlata Olimpijskega medalja v športnem plezanju, Janja Garnbret 
• Tekma svetovnega pokala v športnem plezanju v Kranju 
• Mladinsko svetovno prvenstvo Rusija, Sara Čopar, svetovna prvakinja v težavnosti in v 

kombinaciji 
• Udeležba reprezentanc na svetovnem prvenstvu v Moskvi in zaključek sezone v športnem 

plezanju. Luka Potočar, svetovni podprvak v težavnosti. 
• Reprezentanca v paraplezanju, Tanja Glušič. 
• Nacionalni plezalni center – DIIP v zaključni fazi 
• Zbor Komisije za športno plezanje in Volitve IO KŠP PZS 
• Red za zasluge Planinskemu vestniku ob 125 letnici 
• Ozaveščanje o varnosti v gorah 
• Covid ukrepi – obveščanje. Novi BON2021 tudi za planinsko dejavnost 
• Dan slovenskih markacistov 2021 v Prekmurju, 7. 7. 
• Akcije tehnične ekipe KPP 
• Info table na kočah SPP 
• Izbor Naj planinska pot – Koroška Rinka 
• Izbor in podelitev naj planinske koče, Dom na Kofcah in Koča na Ratitovcu  
• Rezultati razpisa MGRT za energetsko sanacijo planinskih koč, 3.9 millijonov €, 21 koč 
• Tekmovalni turno smučanje na ZOI 
• Razpis za najvišja priznanja PZS 
• Evropski teden športa – Slovenija planinari, Olimpijski festival OKS, Dan slovenskega športa 
• Dijaški in študentski tabor MK PZS 
• Inkluzijski pohodi 
• STKP v enem dnevu 
• Balkansko orientacijsko tekmovanje 
• Kraško planinsko orientacijsko tekmovanje (KPOT) 2021, 20. junij 
• Izšla knjiga Planinski vodnik po Rapalski meji, zemljevid Julijske Alpe 1:50.000, Koledar 2022 
• Izvedena usposabljanja in izpopolnjevanja za VPZS in druge strokovne kadre 
• Poteka postopek prilagoditve programov usposabljanj VPZS, javna obravnava bo predvidoma 

v drugi polovici oktobra. 
• Alpinistične odprave (SMAR  Peru) 
• Mednarodna dejavnost: Skupščina CAA, delovno srečanje s Planinsko zvezo Srbije. 
• Kombi PZS poškodovan. 
• Manca Ogrin je nazaj v službi. Barbara Gradič Oset je zaključila nadomeščanje. 

 
Ad. 3. Vmesno poročilo članarine 2021 

Damjan Omerzu je povedal, je letos članstvo upadlo zaradi COVID-a, zaznavamo pa že drugo leto 
upad članstva. Trenutno imamo v Navezo vpisanih malo pod 50.000 članov, kar je več kot 7.000 
članov manj kot preteklo leto ob istem času. Najbolj opazno je v skupini P+O (4000 manj), kar je 
opazno, da se v šoli ne izvajajo planinski krožki. Jože Rovan je dodal, da je zanimivo, da je obisk gora v 
močnem porastu. 
RAZPRAVA: Peter Šilak je mnenja, da bo izpad članarine upoštevati v finančnem načrtu. Vprašati se 
moramo tudi, kako pridobiti nove člane oz. pridobiti nazaj stare. Dušan Plesničar je mnenja, da je 
stanje zaskrbljujoče. Ravnatelji šol niso naklonjeni izvedbi krožkov. V gorah je največ enodnevnih 
obiskov, zato je tudi zaznan upad spanja v kočah. K vsem pa so pripomogli še ukrepi zaradi COVID-a. 
Marija Kuhar je povedala, da so uspeli dvignit članstvo P+O z družinskim taborom. Strinja pa se z 
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Dušanom Plesničarjem. Zanimalo jo je, ali je narejena analiza nezgod v gorah. Iz tega bi se videlo, ali 
se več nezgod pripeti članom ali nečlanom. To bi bil lahko tudi pokazatelj, zakaj je članstvo 
priporočljivo. Ana Suhadolnik je povedala, da je v času COVID-a vse odpovedalo, tako krožki kot 
tabori. Razlog za slab obisk koč pa je tudi t.i. » mehurčkanje«, zaradi katerega so kapacitete sob zelo 
malo izkoriščene. Jurček Nowakk se ne strinja s Plesničarjevo izjavo, da so krivi ravnatelji šol za 
neizvajanje planinskih krožkov. Potrebno se je obrniti na združenje ravnateljev. Zanimalo ga je, kdaj 
je imela PZS zadnji tečaj za mentorje planinskih skupin, saj je povpraševanje zelo veliko. Pa tudi 
pogoj, da mora biti mentor planinskih skupin posvetni delavec ni primerno, saj močno omejuje 
določilo, kdo je lahko mentor.   
Razvila se je obširna razprava, v kateri je bilo na koncu dogovorjeno, da se poišče stil s planinskimi 
krožki, da društva poiščejo aktivnosti, s katerimi bi se lahko predstavila šolam, da MDO-PD ji 
predložijo predloge, kako bi se lahko predstavili ravnateljem, da pridobimo nazaj čim več članov P+O, 
kateri so naši nasledniki. Prav tako je potrebno pristopiti k planinskim krožkom srednjih šol. Preuči se  
dolžina tečaja za mentorje planinskih skupin ter točkovanju v sistemu Katis, kar se že izvaja 
 
Prisotnih  je bilo 19 članov z glasovalno pravico, skupno 82,6 %.  
 
Ad. 4.  Datumi največjih dogodkov PZS 2022 

SKLEP 3/30-9-2021: Upravni odbor PZS določi datume glavnih dogodkov PZS v letu 2022: Skupščina 
PZS 23. aprila 2022, Dan slovenskih planincev 11. 6. 2022 in Podelitev najvišjih priznanj 3. 12. 2022 
ter pooblasti Predsedstvo PZS, da v primeru omejitev, ki ne omogočajo ali bistveno otežujejo 
izvedbo, določi nadomestne datume. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 5. Vmesno finančno poročilo PZS  za obdobje januar - avgust 2021 

Urša Mali je povedala, da so v pripravljenem poročilu vrednosti prihodkov in stroškov za prvih osmih 
mesecev primerjane z vrednostmi v rebalansu za letošnje leto in poročilom za leto 2020. V 
proučevanem obdobju je PZS zabeležila 56 % načrtovanih odhodkov in 59 % načrtovanih prihodkov 
glede na rebalans. Razmejeni prihodki iz članarine za obdobje januar - avgust predstavljajo 66 % 
načrtovanih v rebalansu. Na dan priprave poročila je bilo v Navezi vpisanih 50236 članov, kar je za 12 
% manj kot v enakem obdobju lani. Prihodki iz lastne dejavnosti v prvih osmih mesecih dosegajo 60 % 
načrtovanih v rebalansu, sponzorska sredstva pa 64 % načrtovanih. Odobrena sredstva za 
reprezentance Fundacije za šport so razmejena za osem mesecev, prav tako tudi sredstva iz letnega 
programa športa. Sicer smo do današnjega dne oddali zahtevke za dobro polovico sredstev iz letnega 
programa športa. Med prihodki iz evropskih sredstev so knjižena samo sredstva po letošnjem prvem 
zahtevku za usposabljanje strokovnih delavcev v športu, saj drugi zahtevek še ni bil potrjen, tretji je 
pa v pripravi. Predvsem se to kaže pri vodniški komisiji, saj so stroški izvedenih usposabljanj že 
knjiženi, prihodki iz evropskih sredstev pa ne. V skladu za obnovo koč se je v prvih osmih mesecih 
nabralo 40.321 EUR. Te številke se v poročilu po stroškovnih mestih neposredno ne vidi, zato smo 
pripravili pregled, kako se je mesečno polnil omenjeni sklad. Zaradi neenakomerno razporejene 
dejavnosti med letom je pri nekaterih stroškovnih nosilcih zaznati večje odstopanje prihodkov oz. 
odhodkov od povprečja za osem mesecev. 
RAZPRAVA: Sodeloval je Peter Šilak. 
Prisotnih  je bilo 20 članov z glasovalno pravico, skupno 87,0 %.  
 
Ad. 6. Spremembe v katastru planinskih poti  

SKLEP 4/30-9-2021: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena 
Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Atomske toplice 
Podčetrtek odpre in je skrbnik odsekov planinske poti postaja Podčetrtek–Sv. Lovrenc, 
Palčnik–Podčetrtek in Vebrovo–Svinjski graben in se nove odseke  planinske poti vnese v 
evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo 
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Atomske toplice Podčetrtek upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje 
podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Tekme svetovnega pokala v športnem plezanju in predviden razvoj plezalne infrastrukture v 
Sloveniji 

Damjan Omerzu je povedal, da je 3. in 4. septembra je v Kranju potekala tekma svetovnega pokala v 
športnem plezanju IFSC, v organizaciji PZS. To je bila 25. tekma v Sloveniji v 26. letih. Stena v Dvorani 
Zlato Polje v Kranju je po sodobnih standardih IFSC postala premajhna in v bodoče organizacija tekem 
tam ne bo več mogoča. Spomladi je PZS najavila tekmo v 2022 in 2023 v Kopru, na novo nastajajoči 
zunanji plezalni steni. Trenutno Mestna občina Koper kot investitor še ne more garantirati 
pravočasne izgradnje stene, zato preverjamo tudi možnosti organizacije dogodka v Ljubljani, 
predvidoma na prostem. Glavni izziv tekme je torej izostanek obstoječe primerne plezalne 
infrastrukture in posledično večje finančne zahteve organizacije dogodka, če je potrebno zagotoviti 
začasno plezano steno, ki bi ustrezala pogojem IFSC. V Sloveniji sicer trenutno poteka več prizadevanj 
za izgradnjo večjih plezalni objektov, poleg Ljubljane in nacionalnega plezalnega centra na pobudo 
PZS (investitor Mestna občina Ljubljana) in nove večnamenske dvorane v Kranju, kjer bo možna 
organizacije večjih dogodkov (investitor Mestna občina Kranj), tudi v Prevaljah (investitor Občina 
Prevalje), Slovenski Bistrici in že omenjenem Kopru (investitor Mestna občina Koper). Časovnice 
izgradnje so predvidene od 2022 do 2025, predvsem pa so odvisne od zaprtja finančnih konstrukcij 
projektov. 
SKLEP 5/30-9-2021: Upravni odbor PZS se seznanja s prizadevanji glede ohranitve tekme 
svetovnega pokala IFSC v Sloveniji v naslednjih letih in predvidenim razvojem večje 
športnoplezalne infrastrukture v Sloveniji. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 

Robert Pritržnik je predstavil delovanje Komisije za gorske športe. Pri Podkomisiji za ledno plezanje ni 
bilo veliko napredka, pri Podkomisiji za turno smučanje pa je aktivnosti zelo veliko. Največja novost 
je, da turno smučanje postal olimpijski šport in bo svojo premiero doživel na zimskih olimpijskih igrah 
v Milano Cortina 2026.  Skrbi jih, kako bodo ujeli kvote za udeležbo in kako bodo zagotovili 
financiranje reprezentance v turnem smučanju. Zaključili so usposabljanje prve generacije vaditeljev 
turnega smučanja. Z letošnjim letom začenjamo usposabljanje za 2. stopnjo.  Z letošnjim letom so 
začeli z nacionalnim  projektom popularizacije turnega smučanja med mladimi »Šolar na turne 
smuči«.  V ta namen je PZS in KGŠ nabavila osem kompletov turnsmučarske opreme, s katerimi bodo 
vaditelji turnega smučanja izvajali predstavitve v osnovnih in srednjih šolah. V mesecu decembru 
bodo izvedli uvodno tekmo slovenskega pokala v disciplini vzpon na Krvavcu in disciplini šprinti na 
Golteh. Organizirali bodo turnosmučarski tabor za perspektivne športnike in za mlade. Z namenom 
večje udeležbe na tekmah za slovenski pokal se bodo povezali z Vodniško komisijo in Komisijo za 
alpinizem. Jesenski treningi  in priprave so že v teku. 
 
Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Ni bilo najav. 
 
Ad. 10. Razno 

Jože Prah je podal poročilo o projektu Sevnica miga z lisičko ter Eurorando 2021-2022. Predstavil je 
sodelovanje Zavoda za gozdove ter Planinske zveze Slovenije  glede gozdnih učnih poti. Miro Mlinar 
je podal pisno informacijo, da je prišla pobuda iz PD Borovnica negativno mnenje, da se na table SPP 
lepi nalepke. Jože Rovan je pojasnil da odbor za oživitev Slovenska planinska pot (v nadaljevanju SPP) 
vodi Andrej Stritar, pri katerem so dali pobudo, da se v konico table kamor vodi SPP nalepi nalepko 
kot označitev smeri. V času COVID-a smo prodali največ dnevnikov SPP do sedaj. Marijo Kuhar je 
zanimalo ali bodo tekmovanja MIG izvedena. Mentorjem je potrebno dati zagotovilo, da bodo 
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tekmovanja izvedena, da lahko pričnejo s pripravami. Roman Ponebšek ji je odgovoril, da naj se 
tekmovanja razpišejo, v skladu s takrat veljavnimi Covid omejitvami. 
 
Seja je bila končana ob 18. 59 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 18. 11. 2021. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
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17. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 18. novembra 2021,  

ob 16.30 uri, preko video konference. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Martin Šolar in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Bojan Rotovnik, Brigita Čeh, Aldo Zubin, Danilo Kete in Anton Progar. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Štefan Kozak (MDO PD 
Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk 
(MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Miro Mlinar (MDO PD 
Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Miran Ritonja (namestnik Komisije za varstvo gorske narave), 
Bogdan Seliger (Komisija za planinske poti), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe), Dušan 
Prašnikar (namestnik Gospodarske komisija) in Atila Armentano (Komisija za turno kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Manca Ogrin (predstavnica PZS za 
odnose z javnostmi), Barbara Kelher (strokovna sodelavka PZS) in Saša Sitar (poslovna sekretarka 
PZS). 
Drugi: Irena Pečavar Čarman (vodja Pododbora za priznanja) 
Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (voljeni član) in Mirko Tovšak (MDO PD Koroške). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan  ter povedal, da je prisotnih 17 
članov z glasovalno pravico, to je 73,9 %. Pod točko razno je svojo temo najavil Štefan Kozak. Jože 
Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red.  
SKLEP 1/18-11-2021: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 17. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 16. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS  

4. Članarina PZS 2022  

5. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2022  

6. Potrditev certifikatov družini in okolju prijaznih planinskih koč 

7. Ponudba za prenos lastninske pravice na parcelah v solastnini PZS, ki v naravi predstavljajo 

del državne ceste na Arehu  

8. Informacija z zbora KŠP in potrditev IO in načelnika KŠP  

9. Informacija o aktivnostih za izvajanje Zakona o planinskih poteh  

10. Informacija o delovanju komisij PZS  

11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
12. Razno 
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 16. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da smo na zapisnik prejeli pripombo od Roberta Pritržnika, katera je bila 
upoštevana. Razprave ni bilo.  
SKLEP 2/18-11-2021: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 16. seje upravnega odbora, z dne 30. 9. 
2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu: 
• Alpinistična odprava Rolwaling 2021 uspešna v Himalajji  
• Alpinistična odprava Taghia 2021 trenutno teku (Atlas) 
• 2. tekma DP v balvanskem plezanju 
• Devet medalj z mladinskega evropskega pokala 
• Tanja Glušič druga na masterju v Los Angelesu 
• Po poteh ljudskih pripovedi - prvi družinski vodnik Planinske založbe PZS 
• Pred izidom Na meji  (leposlovje I. Tomazin) in Julijske Alpe (izbirni vodnik) 
• Odmevna gasilska vaja na Domu pod Storžičem 
• Projekt SustainHuts prejel nagrado časnika Finance 
• Zbor Mladinske komisije 
• Mirjam Šatej Cucek prejela priznanje Mladina in gore 2021 za življenjsko delo 
• Izveden tečaj za TKV II 
• Izveden tečaj za varuhe gorske narave 
• Zaključni inkluzijski pohod po uspešni sezoni 
• Razpis volitev za organe PZS z mandatom 2022–2026  
• Razpis za mesti selektorjev članske in mladinske športnoplezalne reprezentance 
• Razpis za zbiranje predlogov kandidatov za člane organov GK PZS 
• Razpis za soorganizacijo Skupščine PZS in podelitve najvišjih priznanj PZS 
• Reprezentanca v turnem smučanju izvaja intenzivne priprave za novo sezono. 
• V okviru Vodniške komisije poteka prenova programov in pravilnikov, ki bodo obravnavani na 

zboru VK v sredini decembra. Možne so tudi predstavitve na sestankih VO MDO PD. 
 

Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS 

Irena Pečavar Čarman je povedala, da smo v roku prejeli 28 predlogov za priznanja, 17 za Spominsko 
plaketo ter 11 za Svečano listino PZS. Vsi predlogi so bili obravnavani. Zavrnili so 2 predloga za 
Spominske plakete (Ivanka Dolenc, PD Škofja Loka ter Janez Kosec, PD Janeza Trdine Mengeš) saj 
nista izpolnjevala pogojev ter predlog za Svečano listino posthumno za Vinka Cafa, ki je preminul v 
letu 2020. Razprave ni bilo. 
SKLEP 3/18-11-2021: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2021: 

65 let  

MARJAN KREGAR PD KAMNIK 

ANICA TAVČAR PD CERKNO 

JANKO KOVAČIČ PD POLJČANE 

BOGOMIL POLAVDER PD ZABUKOVICA 

SILVA ČULK PD ZABUKOVICA 

DUŠAN VEDENIK PD PREBOLD 

JOŽICA PODKRAJNIK PD LUČE 

70 let  

PETER ZUPANC PD MISLINJA 

IVAN HARTMAN PD SLOVENJ GRADEC 

BORIS PERVANJA PD JESENICE 
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STANE SOVA PD KRIŽE 

FRANCI MARŠNJAK PD VELENJE 

MIROSLAV JEGRIŠNIK PD POLZELA 

NIKOLA GUID PD RUŠE 

75 let  

FRANC JANEŽ PD KOČEVJE 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/18-11-2021: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2021: 
 

ALOJZIJ PRISTAVNIK roj. 1945 PD RAVNE NA KOROŠKEM 

Za dolgoletno delo v PD Ravne na Koroškem, predvsem za delo z mladimi na področju planinstva in 
orientacije. Mladim je poleg hoje podajal tudi znanje o naravni in kulturni dediščini. 

MARIJA ERLAH roj. 1951 PD KRIŽE 

Za dolgoletno vsestransko delo v PD Križe. Veliko je pripomogla pri delovanju obeh planinskih koč, 
s katerima društvo upravlja in pri delu z mladimi. 

VLADIMIR IVAN HLEDE roj. 1946 PD JESENICE 

Za dolgoletno vodstveno delo v PD Jesenice in za delo v GRS Jesenice.  

DUŠAN BREKIČ roj. 1939 PD MEDVODE 

Za dolgoletno delo na področju vodništva in za veliko dobro opravljenega dela v PD Medvode.  

PETER KOLENC roj. 1950 PD REČICA OB SAVINJI 

Za vsestransko delo na različnih področjih v PD Rečica ob Savinji, ter za delo z mladimi. 

MARTIN PŠENIČNIK roj. 1944 PD SLOVENSKE KONJICE 

Za dolgoletno prostovoljno delo v PD Slovenske konjice in na širšem Savinjskem, predvsem na 
področju markiranja poti. 

JOŽEF DAJNKO roj. 1959 PD PTUJ 

Za dolgoletno delo v PD Ptuj, predvsem na področju vodništva, orientacije in pri nastajanju Haloške 
in Slovenjegoriške poti. 

IVAN KOSI roj. 1961 PD MARIBOR-MATICA 

Za obsežno delo v PD Maribor-Matica, za delo na področju vodništva in delo z mladimi. 

PETER SUHADOLC roj. 1950 SPD TRST 

Za dolgoletno vsestransko delo v SPD Trst, za delo na področju markiranja poti, vodništva, 
alpinizma in orientacije. 

DANICA PADJAN roj. 1942 PD VRELEC ROGAŠKA SLATINA 

Za dolgoletno delo v PD Vrelec Rogaška Slatina, predvsem za delo na naravovarstvenem področju 
ter za delo v sekciji Polžki.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4.  Članarina PZS 2022 

Damjan Omerzu je povedal, da sistem članarine v letu 2022 ostane enak obstoječemu, tako z vidika 
zavarovanja, osnovnih ugodnosti in višine članarine. Konec meseca se konča vnos članarin v Navezo 
za leto 2021. Trenutno imamo nekaj manj kot 52.000 članov, kar je precej manj kot lani, vendar v 
okviru pričakovanj. Imamo nekaj novih idej na ravni zveze kako pridobiti nove člane in trend članstva 
obrniti navzgor. RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo, kaj bo zveza naredila, da pridobi nove 
člane. Ideja je, da se naredi anketa po poteh in kočah o morebitnem članstvu. Vprašanje naj bo tudi 
zakaj si član in zakaj nisi član PZS, tako bi dobili širši vpogled v problematiko. Miro Mlinar je podal 
pripombo, da na spletni stani PZS še ni podatkov o članstvi 2020. Jože Rovan je komentiral, da je vpad 
članstva posledica Covid-19 razmer, Bogdan Seliger pa je predlagal, da se anketa za izpolnjevanje 
naloži tudi na spletno stran maPZS.  
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SKLEP 5/18-11-2021: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2022, z vključenim 
dodatkom iz 13. člena Pravilnika o članstvu posameznikov, v višini A 60,00 €, A/d 54,60 €, B 28,00 
€, B/d 22,60 €, B1 21,00 €, S+Š 18,50 €, S+Š/d 15,00 €, P+O 8,00 €, P+O/d 6,40 €, IN 8,00 €, IN/d 6,40 
€ in B člani društev v tujini 15,85 €. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2022 

Damjan Omerzu je povedal, da je neznank kar nekaj, vendar moramo ostati optimistični. Prihodki iz 
članarine ostanejo enaki glede na dosežene prihodke iz članarine leta 2021, prihodki iz lastnih 
sredstev ostanejo enaki lastnim prihodkom iz rebalansa finančnega načrta za leto 2021, sredstva 
Fundacije za šport ostanejo enak glede na odobrena sredstva leta 2021, sredstva iz Letnega programa 
športa ostanejo enaka vrednosti odobrenih sredstev leta 2021, sredstva Urada za mladino ostanejo 
enaka, nov dveletni razpis je predviden v januarju 2022. Pri sponzorjih in donacijah upoštevamo 5 % 
dvig glede na rebalans finančnega načrta za leto 2021, ter vrednost prihodkov v rubriki ostalo se 
prilagodi stanju izvedbe projektov za leto 2021.  
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je dal pobudo za dvig prispevka za MDO PD in odboru Planinstvo za 
invalide/OPP. Za MDO PD ni prejel odgovora, za odbor Planinstvo za invalide/OPP pa se je odprla 
razprava. Jurček trdi, da se P PZS obnaša mačehovsko in poniževalno do odbora, saj mu namenja 
900,00 EUR (odvisno od leta včasih par EUR več ali manj), kar pa je ponižujoče za odbor in za vodjo.  
PZS bo morala v kratkem spremeniti pristop do komisij in odborov, saj prepisovanje iz prejšnjih let v 
finančne načrte, rebalanse je neprimerno za delovanje le njih in PZS v celoti. Če si odbor priskrbi 
sredstva še ne pomeni, da  zveza ni dolžna posredovati svojih, ki jih ima, ter jih razdeliti pravično.  PZS 
ima letno preko 2,5 mio sredstev, nima pa razdelanega načrta koliko komu ampak že desetletja iste 
zneske za komisije, odbore ... in nobene strategije za realno potrebo/porabo posamezne 
komisije/odbora (na pamet). Realna razdelitev mora biti do vseh enaka in ne kaznovanje nekaterih, ki 
so aktivni, ki delajo ... 
Potrebno bo nujno se sestati z vsemi in konkretno in realno razdeliti sredstva za delovanje vseh 
aktivnih delov PZS, na kar opozara že 4 mandat v UO PZS. Pričakuje pa tudi razpravo o delitvi 
sredstev, nikakor pa ne sprejema odgovorov, da imamo dovolj ... 
SKLEP 6/18-11-2021: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 
načrta PZS za leto 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Potrditev certifikatov družini in okolju prijaznih planinskih koč 

Dušan Prašnikar je povzel, da komisija za certifikat Družinam prijazna planinska koča ni prejela 
nobene nove vloge in gre pri vseh le za podaljšanje. Pri certifikatu Okolju prijazna planinska koča pa 
so kriteriji bolj strogi, predvsem pri analizi delovanja čistilnih naprav. 
Razprave ni bilo. 
SKLEP 7/18-11-2021: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna 
planinska koča za obdobje 2022 - 2025 naslednjim kočam: 

 Dom na Lubniku – PD Škofja Loka 

 Dom na Peci – PD Mežica 

 Domžalski dom na Mali planini – PD Domžale 

 Koča na Blegošu – PD Škofja Loka 

 Koča na Planini pri Jezeru – PD LPP 

 Planinski dom na Košenjaku – PD Dravograd 

 Planinski dom na Uštah-Žerenku – PD Moravče 

 Planinski dom na Zelenici – PD Tržič 

 Poštarski dom na Vršiču – PD PTT Ljubljana 

 Valvazorjev dom pod Stolom – PD Radovljica 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/18-11-2021: Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o 
planinskih 
kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Družinam prijazna planinska 
koča za obdobje 2022 - 2025 naslednjim kočam: 

 Dom dr. Klementa Juga v Lepeni – PD Nova Gorica 

 Dom na Menini planini – PD Gornji Grad 

 Domžalski dom na Mali planini – PD Domžale 

 Koča na Blegošu – PD Škofja Loka 

 Koča na Planini pri Jezeru – PD LPP 

 Koča na planini Razor – PD Tolmin 

 Koča pri Jelenovem studencu – PD Kočevje 

 Kosijev dom na Vogarju – PD Železničar Ljubljana 

 Mengeška koča na Gobavici – PD Mengeš 

 Planinski dom na Zasavski sveti gori – PD Zagorje 

 Planinski dom na Zelenici – PD Tržič 

 Planinski dom pri Gospodični na Gorjancih – PD Krka Novo mesto 

 Planinski dom pri Krnskih jezerih – PD Nova Gorica 

 Valvasorjev dom pod Stolom – PD Radovljica 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Ponudba za prenos lastninske pravice na parcelah v solastnini PZS, ki v naravi predstavljajo 
del državne ceste na Arehu 

Damjan Omerzu je povedal, da je PZS na Arehu na Pohorju solastnica (s PD ruše) več zemljišč. Po 
zemljiščih parc. št. 496/29, 496/30, 542/28 in 542/29, vse k.o. 673 Lobnica poteka del državne ceste 
RT-929/1409 Odcep za Areh. Z namenom ureditve premoženjsko pravnih razmerij je Ministrstvo za 
infrastrukturo, Direkcija RS za infrastrukturo, podalo ponudbo za prenos lastninske pravice v obliki 
pogodbe namesto razlastitve. Predhodno je bila izvedena cenitev zemljišč v skupni površini 428 m2, 
ki ocenjujejo vrednost na 7.712,30 € oz. 1/10 delež PZS na skupaj 771,23 €.  
RAZPRAVA: Igor Oprešnik je povedal, da je PD Ruše strinjajo s prodajo. 
SKLEP 9/18-11-2021: Upravni odbor PZS v skladu s točko r) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
potrjuje sklenitev pogodbe namesto razlastitve za 1/10 solastnine na zemljiščih parc. št. 496/29, 
496/30, 542/28 in 542/29, vse k.o. 673 Lobnica, v skupni izmeri 428 m2, za odškodnino v višini 
opravljenih uradnih cenitev, to je 767,32 eur. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Informacija z zbora KŠP in potrditev IO in načelnika KŠP 

Aleš Pirc  je podal poročilo iz zbora Komisije za športno plezanje kjer je bilo prisotnih 26/50 članov. 
Izvolili so njega kot edinega kandidata za načelnika, ter 5 članov (3 stari, 2 nova). Predstavili so 
projekt OSP, ter poročilo o delu komisije. Ključne točke so bile Olimpijske igre v Parizu, prenova 
programov usposabljanj ter izgradnja Nacionalnega plezalnega centra. 
RAZPRAVA: Jože Rovan je povedal, da je projekt OSP pomemben za varnost v naravnih plezališčih, 
Martin Šolar pa je dodal, da je pomemben tudi iz vidika upravljanja in legalizacije plezališč. 
SKLEP 10/18-11-2021: Upravni odbor PZS na podlagi c) točke prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
daje soglasje k izvolitvi načelnika KŠP Aleša Pirca in IO KŠP v sestavi Nejc Potrebuješ, Dean 
Schmautz, Marko Pogačar, Jernej Peterlin in Jure Golob. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 9. Informacija o aktivnostih za izvajanje Zakona o planinskih poteh 

Bogdan Seliger je povzel, da smo se okvirno seznanili z zahtevami Zakona o planinskih poteh že, ko 
smo prejeli analizo tega zakona, kaj je in kaj ni urejeno v skladu z njim. Sedaj, ko je spremenjen zakon 
bodo naštete zahteve, ki so pomembne: 

Prostorski prikaz je že izveden in je en sloj v registru javne gospodarske infrastrukture na 

GURS. 

- Kategorijo (kategorizacija zahtevnosti) sedaj določa sama Planinske zveza, ker imamo 

kader, ki se na to spozna. 

- Kriterij za skrbnike je določen že v osnovnem zakonu to je najmanj 30 članov in od 

teh najmanj dva markacista, pri tem se bo upoštevalo markaciste iz evidence. 

- Evidenca, vsi zahtevani podatki so in še več, tako bo treba verjetno le preoblikovati in 

urediti v tudi Navezi, v njej bodo registrirani markacisti in ti bodo osnova tudi za določanje 

kriterija skrbnika. 

- Zakon predvideva kritje stroškov za osebno oprem in osebno zaščitno in varovalno 

opremo, stroške na delovni akciji in druge stroške, ki se predvidijo v pogodbi. 

- Program usposabljanja je urejen in tudi prilagojen zakonu, predvideno je kritje 

stroškov usposabljanj. 

- Skrbniške pogodbe, te so se že pripravljale in so društva že dobila vzorce, se bodo pa 

prilagodile novim zahtevam zakona in kar še manjka, dovolj natančno določitev način kritja 

stroškov skrbništva. 

- Skrbniki, ki ustrezajo, so skrbniki za nedoločen čas, ostali so za določen čas 7 let, 

lahko se zgodi, da se bodo še kateri odpovedali potem in bodo padle v skrbništvo PZS. Glede 

na predvideno kritje stroškov usposabljanja bodo skrbniki s premalo markacistov seveda 

lahko uredili, so pa tudi društva z markacisti brez poti, tudi za te pa je namenjen že od lani 

objavljen razpis za prevzem planinskih poti v skrbništvo. 

- Skrbniki bodo dobili nadomestilo za kritje stroškov skrbništva, prepovedano je dvojno 

financiranje iz državnih sredstev. 

- Državna sredstva so predvidena za:  

 stroške skrbnikov in njihovih članov markacistov za material in orodje za vzdrževanje 

planinskih poti, 

 risanje markacij, 

 postavljanje usmerjevalnih tabel, skrinjic in varovalne opreme, 

 zavarovanje za odgovornost skrbnikov iz naslova skrbništva planinskih poti, 

 zagotavljanje in obnavljanje obrabljene osebne opreme in osebne zaščitne tehnične 

opreme za markaciste, 

 opravljanje tečaja za varno delo z motorno žago za markaciste, 

 povračilo stroškov za prehrano markacistov in prevoza materiala, orodja in markacistov 

do delovišč na planinskih poteh in 

 za druge stroške, ki so določeni v neposredni pogodbi 

 Država lahko določi tudi dodatne pogoje za financiranje 

Predvidevamo, da bo treba uvesti preverjanje planinskih poti. Pripravlja se strategija urejanja 
planinskih poti, ki naj bi zajemala, kar ni v učnih programih, drugih materialih za urejanja planinskih 
poti in seveda v zakonu. Kar se tiče kritja skrbništva bo verjetno delitev glede na dolžino poti, kot 
najbolj pošteno za društva, pri tem bomo morali določiti, kaj to zajema, za obsežnejša urejanja 
erozijske zaščite, za urejanje zahtevnih in zelo zahtevnih planinskih pot, za usmerjevalne table pa 
predvidevamo posebne razpise. Bomo pa seveda pri vsem morali še razmisliti o varovalkah, da se 
bodo sredstva pravilno koristila. Poročanja so obvezna, društva morajo do konca novembra oddati 
poročila,  v okviru PlanGIS pa se pripravlja modul za markaciste, kamor se bo neposredno poročalo, 
tako markacistom ne bo treba delati več posebnih poročil, društva pa bodo iz tega dobila poročilo, ki 
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ga pa mora podpisati predsednik. Ključne dokumente bo potrjeval zbor markacistov, ki bo prihodnje 
leto marca. 
Damjan Omerzu je dodal, da poteka usklajevanje z Ministrstvom za gospodarski razvoj in tehnologijo, 
glede sklenitve pogodbe.. 
RAZPRAVA: Jože Rovan je povedal, da je napak v katastru še zelo malo, kar kaže, da smo na dobri 
poti. V nastajanju je evidenca markacistov, čaka pa nas še veliko dela. Marija Kuhar je opozorila na 
pomanjkanje kadra markacistov ter premalo izvedenih tečajev.  
SKLEP 11/18-11-2021: Upravni odbor PZS se seznanja z dosedanjimi aktivnostmi za pripravo podlag 
za izvajanje Zakona o planinskih poteh in poziva pristojna ministrstva, da pravočasno uredijo 
potrebne dokumente, za začetek izvajanja sofinanciranja vzdrževanja planinskih poti skrbnikov v 
začetku leta 2022, v skladu z ZPlanP-1. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 10. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 

Miran Ritonja je podal poročilo o izobraževanju za naziv varuh gorske narave. Letošnji tečaj je bil 
zaradi corona razmer drugačen od predhodnih. Predavanja so potekala po spletu, terenski del zelo 
zgoščeno v Vratih. Tečaja se je udeležilo 49 kandidatov iz 7 območnih odborov VGN od 12-tih. V 
prvem roku je vse pogoje za naziv varuha gorske narave izpolnilo 43 kandidatov, skupaj so izdelali 17 
seminarskih nalog na temo varstva gorske narave. Število novih varuhinj in varuhov je resda veliko, 
vendar je zaradi corone izostal lanski tečaj. Pohval je odbor VGN MDO PD Gorenjske za angažiranje, 
saj je na tečaju bilo 10 kandidatov iz tega območja ter PD Kranjski gamsi, ki je v drugem letu svojega 
delovanja na tečaj poslalo 4 kandidate in nemudoma ustanovilo odsek za varstvo gorske narave.  
Posvet o varstvu gorske narave 2021-2030 bo potekal v soboto, 11. decembra, torej na sam 
mednarodni dan gora, bomo izvedli posvet s polnim imenom: »Izzivi, vizija in rešitve varstva gorske 
narave v obdobju 2021-2030«. Zaradi korona razmer bo potekal po aplikaciji zoom. Namen posveta 
je predstaviti in zbrati najširši zbir pogledov komisij in odborov PZS ter zunanjih strokovnjakov na 
problematiko varstva gorske narave v prihodnjem desetletju, zlasti pridobiti načrt in predloge 
(operativnih) rešitev posameznih komisij na v naslovu omenjeno tematiko. Cilj posveta je na osnovi 
prispevkov in zaključkov oblikovati strategijo, organiziranost ter način delovanja KVGN PZS, predvsem 
v smeri aktivnejšega sodelovanja z ostalimi organizacijskimi enotami PZS na vseh nivojih delovanja 
PZS in širše. K aktivni udeležbi smo povabili vse komisije in izbrane posameznike v PZS, ter nekaj 
zunanjih organizacij, ki se ukvarjajo z varstvom (gorske) narave. Spletno izobraževanje z 
naravovarstvenimi vsebinami: v zimskem času bo izveden niz spletnih predavanj strokovnjakov ter 
predstavitev seminarskih nalog letošnjih tečajnikov. Predavanja bodo ob četrtkih, začetek ob 17.30 
uri, odprta bodo za vse.  
Robert Pritržnik je posredoval kratko pisno poročilo o delovanju podkomisije za turno smučanje: 
imamo nova opremljevalca reprezentance Elan-smuči in Karpos-oblačila. Štirje člani reprezentance 
jutri podpišejo pogodbe z Elanom. Iščemo potencialne sponzorje za reprezentanco. Še v letošnjem 
letu bomo izvedli tekmo na Krvavcu-vertikal, 11. 12. 2021 in Golte-DP šprinti, 19.12.2021. Vabljeni 
vsi, ki želite podpreti našo prizadevanje za 100 registriranih tekmovalcev in s tem pridobitev rednega 
financiranja v 2022. Začeli so z izobraževanjem za učitelje turnega smučanja 2. stopnja 
 
Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Ni bilo najav. 
 
Ad. 12. Razno 

Štefan Kozak je vprašal za mnenje glede pobude Počitniškega društva Kažipot Velenje, kateri želijo 
južni krak SPP speljati do Prekmurja. Podrobno je predstavil sporočilo, ki ga je dobil. Razvila se je 
debata, na kateri je predsednik Jože Rovan zaključil, da to ni prvi agresivni poskus tega društva ter da 
je Slovenska planinska pot zaščitena in je nima nihče pravice spreminjati. Aldo Zubin in Dušan 
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Plesničar sta predlagala, da se na vsa društva in meddruštvene odbore pošlje obvestilo o tej 
problematiki ter mnenje PZS da se distancirajo od tega. 
 
Seja je bila končana ob 18. 50 uri. 
Naslednja seja UO PZS bo predvidoma 27. 01. 2022. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
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ZAPISNIK 4. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 
 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 28. 12. 2021 do 4. 1. 
2022, zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenih sklepov za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 4. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem 
obdobju 2018-2022.  
 
V glasovanje sta bila podana naslednja sklepa: 
SKLEP 4d/1-2022: Upravni odbor PZS na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, daje 

soglasje k Pravilniku o organiziranosti Vodnikov Planinske zveze Slovenije, ki ga je zbor predstavnikov 

vodniških odsekov sprejel 11. decembra 2021.  

SKLEP 4d/2-2022: Upravni odbor PZS na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, daje 

soglasje k Pravilniku Vodnikov Planinske zveze Slovenije, ki ga je zbor predstavnikov vodniških 

odsekov sprejel 11. decembra 2021.   

 

Člani UO PZS so svoja stališča v skladu z 9. členom Poslovnika UO PZS sporočili po e-pošti. Po 
končanem glasovanju je bil rezultat naslednji: 

     
SKLEP ŠTEVILKA 

Datum Ura Ime Priimek Funkcija 4/1 4/2 

29.12.2021 08:28 Aldo Zubin Voljeni član UO ZA ZA 

29.12.2021 10:40 Anton Progar Voljeni član UO ZA ZA 

29.12.2021 06:24 Bojan Rotovnik Voljeni član UO ZA ZA 

28.12.2021 22:16 Brigita Čeh Voljeni član UO ZA ZA 

4.01.2022 09:52 Danilo Kete Voljeni član UO ZA ZA 

3.01.2022 11:46 Dušan Plesničar Predsednik MDO PD Posočja ZA ZA 

3.01.2022 17:46 France Benedik Predsednik MDO PD Gorenjske ZA ZA 

3.01.2022 19:15 Igor Oprešnik Predsednik MDO PD Podravja ZA ZA 

4.01.2022 06:20 Irena Mrak Podpredsednica PZS ZA ZA 

4.01.2022 03:35 Jože Prah Predsednik MDO PD Zasavja ZA ZA 

3.01.2022 13:57 Jože Rovan Predsednik PZS ZA ZA 

3.01.2022 22:17 Jožef Bobovnik Voljeni član UO ZA ZA 

3.01.2022 18:37 Jurček Nowakk Predsednik MDO PD KBO PROTI PROTI 

31.12.2021 18:37 Manja Rajh Predsednica Savinjskega MDO PD ZA ZA 

2.01.2022 17:08 
Marija 
Frančiška Koželj Stepic Predsednica MDO PD Ljubljane  ZA ZA 

4.01.2022 08:26 Marija Kuhar Predsednica MDO Primorske ZA ZA 

28.12.2021 22:35 Martin Šolar Podpredsednik PZS ZA ZA 

4.01.2022 09:27 Mirko Tovšak Predsednik MDO PD Koroške ZA ZA 

30.12.2021 18:05 Miro Mlinar Predsednik MDO PD Notranjske ZA ZA 

3.01.2022 05:13 Roman Ponebšek Podpredsednik PZS ZA ZA 

29.12.2021 10:23 Rudolf Ervin Skobe Predsednik MDO PD Dolenjske ZA ZA 

29.12.2021 14:30 Štefan Kozak Predsednik MDO PD Pomurja ZA ZA 

3.01.2022 19:11 Peter Šilak Voljeni član UO ZA ZA 
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glasovano ZA 

22 
(95,7%) 

22 
(95,7%) 

    
glasovano PROTI 1 (4,3%) 1 (4,3%) 

 
 

Glede na določbe 9. člena Poslovnika UO PZS, ki določa, da je predlagani sklep dopisne seje sprejet, 
če je zanj glasovalo več kot 3/4 vseh članov UO PZS oz. vsaj 18, ugotavljamo, da so bili predlagani 
sklepi sprejeti. 
Zapisnik dopisne seje bo potrdil UO PZS na prvi naslednji redni seji. 
 

 
 

Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,         Jože Rovan,, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
 


